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PENYEMBUHAN UNTUK KANSER: PROTOKOL SIMPSON KAYA

Protokol Rick Simpson

"Mulakan  orang  dengan  dos  yang  sangat  kecil,  ukuran  setengah  gandum beras  pendek  kering.  Walaupun
minyaknya tidak berbahaya, lebih sedikit lebih baik daripada minyak yang memulakan rawatan. Pada mulanya,
ambil sebilangan kecil zat menakjubkan ini setiap lapan jam, kemudian tingkatkan dos anda setiap empat hari
secara berkala dan tidak lama lagi toleransi anda akan meningkat. Sekiranya orang itu mengatakan bahawa dia
tidak merasakan kesannya atau bahawa mereka hanya merasakannya sedikit, saya akan menganggap ini sebagai
dos yang baik untuk pemula. Anda hanya ingin mendapatkan sedikit ubat dalam sistem mereka supaya mereka
dapat membiasakannya.

Anda tidak pernah tahu dengan tepat bagaimana orang itu akan bertindak balas, jadi teruskan perlahan-lahan,
dan tingkatkan dosnya setiap empat hari, sehingga pesakit dapat menelan jumlah satu gram setiap 24 jam. Cara
terbaik untuk mencapai ini adalah dengan meminta mereka mengambil dos yang sama dengan sepertiga gram
setiap lapan jam, setelah mereka terbiasa dengan penggunaannya. Namun, saya ingin mengingatkan mereka
yang  mengalami  kesukaran  bahawa dos  mereka  dapat  dinaikkan  dengan  lebih  perlahan,  tetapi  untuk  hasil
terbaik, ia harus dimakan secepat mungkin.

Ini adalah arahan dos yang disyorkan oleh Rick, sekiranya pesakit dapat meningkatkan toleransi dengan cepat.
Sekiranya protokol ini dipatuhi, banyak pesakit dapat menyelesaikannya hingga tiga minggu sehingga mereka
dapat menelan sepertiga gram setiap 8 jam. Tetapi rata-rata biasanya memerlukan kebanyakan pesakit empat
hingga lima minggu sebelum mereka dapat menelan jumlah ini setiap dos, setelah itu mereka dapat terus minum
satu gram sehari sehingga mereka sembuh atau keadaannya terkawal.

Rick suka membekalkan ubat ini dalam jarum suntik plastik, yang tidak mempunyai jarum, sebaliknya hanya
ada bukaan kecil di mana minyak dapat diperas. Dia mengatakan bahawa memberikan minyak dengan cara ini
memudahkan pesakit mengukur dosnya dan menghentikan bahan asing daripada mencemarkan ubat.

Cara  termudah  bagi  kebanyakan  orang  untuk  memahami  jumlah  yang  harus  mereka  makan  adalah
membandingkannya dengan sesuatu seperti nasi kering biji pendek. Dos pemula harus kira-kira separuh ukuran
sebiji beras dari sebiji ini atau kira-kira seperlapan inci panjang, jumlah ini sama dengan kira-kira seperempat
penurunan.  Dalam  beberapa  kes,  mereka  yang  mempunyai  toleransi  yang  sangat  rendah  bahkan  mungkin
menganggap ini terlalu banyak untuk mereka tangani  dengan selesa pada mulanya,  jadi,  jika perlu,  mereka
dapat memulai dengan lebih sedikit lagi.

Dos dengan ukuran ini harus dimakan tiga kali sehari, pada awal pagi, pada waktu tengah hari, dan kira-kira
satu jam sebelum pesakit tidur. Semua yang harus dilakukan oleh pemula adalah memeras setengah gandum
beras kering dari picagari plastik dan itulah dosnya. Walaupun kita membicarakan jumlah yang sangat sedikit
dan tidak akan membahayakan pesakit, kerana kekuatannya, bahan ini mesti digunakan dengan hormat.

Selepas empat hari pada dos ini, ia kemudian digandakan menjadi dos yang sama dengan ukuran sebutir beras,
atau dos yang panjangnya kira-kira satu perempat inci apabila diperah dari jarum suntik. Kemudian, empat hari
kemudian, dosnya digandakan sekali lagi dan ini berterusan setiap empat hari sehingga pesakit dapat menelan
setara dengan enam belas butir beras setiap dos. Jumlah ini sama dengan kira-kira lapan hingga sembilan tetes
minyak setiap dos, iaitu kira-kira sepertiga gram.

Satu ml sedikit lebih daripada satu gram berat, jadi jika pesakit menginginkannya, mereka dapat menggunakan
ukuran ini untuk menentukan dosnya. Pada ketika itu, pesakit biasanya meneruskan dos ini sehingga mereka
mencapai  kesan  yang  diinginkan  dengan  keadaan  perubatan  mereka.  Akan  ada  pesakit  yang  tidak  dapat
meningkatkan dos mereka dengan cepat tetapi Rick mendesak mereka untuk mengambilnya secepat mungkin,
sehingga minyak dapat meringankan penderitaan mereka. Di samping itu, akan ada yang dapat mengambil ubat
ini dengan lebih cepat dan Rick tidak mempunyai masalah dengan itu,  selagi pesakit  selesa mengambilnya
dengan lebih cepat, itu hanya bermaksud mereka akan sembuh lebih cepat.

Pada  hakikatnya,  Rick  merasakan  bahawa  pesakit  harus  berada  di  zon  selesa  mereka  sendiri  ketika
menggunakan ubat ini. Tetapi dia masih berpendapat bahawa orang yang menderita penyakit serius tidak boleh
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bermain dengan zat ini, kerana jika tidak diambil dengan betul, ia mungkin tidak dapat mengatasi keadaan yang
dimaksudkan untuk mengubati.

Oleh kerana ubat ini sangat selamat digunakan, kita biasanya tidak mengukur dosnya dengan tepat, tetapi bagi
mereka yang suka ukuran yang tepat dan mempunyai skala yang tepat, mulakan dengan kira-kira 0,01 g (10 mg)
atau kurang tiga kali sehari untuk yang pertama empat hari. Kemudian, jika boleh, gandakan menjadi 0,02 g (20
mg) selama empat hari, kemudian menjadi 0,04 g (40 mg) selama empat hari, 0,08 g (80 mg) selama empat hari,
0,16 g (160 mg) selama empat hari , dan kemudian 0.32 gram (320 mg). Ini akan menjadi jadual dos yang
sesuai bagi mereka yang dapat mengambil bahan ini dengan cepat. Adalah baik untuk mengetahui bahawa dos
1-5 mg biasanya ditoleransi tanpa gejala.

Apabila anda dapat bekerja dengan strain Indica tunas bermutu tinggi, minyak yang dihasilkan akan sangat
menenangkan. Inilah kesan yang akan ada pada minyak jika anda telah menghasilkan "Rick Simpson Oil" yang
sebenarnya dan tidak perlu dibimbangkan. Pesakit hanya tertidur dan akhirnya mereka akan bangun. Sebilangan
mungkin merasa sedikit  dilempari  pada mulanya tetapi  mereka tidak terluka,  dan biasanya dalam satu jam
setelah mereka bangun, perasaan mengantuk itu hilang. Sekiranya minyak dihasilkan dari jenis rami sativa,
harapkan masalah dan sativa bertenaga tahan lama. Anda tidak mahu orang yang menghidap penyakit serius
seperti barah cuba mengambil minyak dengan kesan ini dan pesakit tidak akan mendapat faedah perubatan yang
dapat diberikan oleh indica yang baik. Tidak semua orang suka menjadi tinggi dan bukan masalah perubatan
untuk menjadi terlalu banyak batu pada bahan ini.

Maksudnya ialah  memasukkan ubat  ke pesakit  tiga  kali  sehari.  Pesakit  hanya boleh  meletakkannya di  jari
mereka dan kemudian mengikisnya di gigi mereka. Kemudian, minum air sejuk atau teh dan semestinya mudah
ditelan. Beberapa strain menghasilkan ekstrak yang tidak mempunyai rasa yang menyenangkan tetapi ini mudah
ditangani. Cukup masukkan dos pesakit ke atas sepotong kecil roti dan lipat, kemudian masukkan ke dalam
mulut mereka dan beri mereka minum air. Perkara yang sama juga dapat dilakukan dengan penggunaan pisang
atau jenis buah lain. Ideanya adalah untuk memasukkan minyak ke pesakit secepat mungkin tetapi Rick masih
suka melihat bahawa mereka tetap berada di zon selesa mereka.

Setiap orang berbeza dan toleransi kita terhadap ubat ini berbeza dari orang ke orang, jadi pastikan pesakit
merasa selesa dengan jumlah yang mereka makan. Dengan banyak keadaan yang serius, penting bagi pesakit
untuk memakan ubat ini dengan cepat, sehingga mereka mungkin mempunyai peluang yang lebih baik untuk
bertahan hidup. Seperti yang telah saya nyatakan, walaupun minyaknya tidak berbahaya, jika diambil terlalu
banyak,  selalunya pesakit  tidak menyukai  pengalamannya.  Oleh itu,  gunakan dos mereka dengan perlahan;
dengan cara itu mereka akan menjadi selesa dengan penggunaannya.

Namun,  seperti  yang  ingin  kami  katakan,  penyakit  agresif  harus  ditangani  secara  agresif,  jadi  jika  saya
mempunyai sesuatu yang mengancam nyawa, saya akan memakan seberapa banyak ekstrak yang dapat saya
ambil dalam jangka waktu sesingkat mungkin. Saya rasa perlu disiapkan, jadi mereka yang seharusnya mulai
terbiasa  dengan kesan minyak secepat  mungkin,  kerana mereka  akan tahu apa yang diharapkan,  sekiranya
mereka perlu mengambil dos yang lebih besar.

Rawatan standard untuk mengembalikan badan anda ke keadaan kesihatan yang baik adalah 60 gram minyak
berkualiti tinggi yang ditelan dalam jangka masa tiga bulan. Bagi mereka yang telah mengambil kemoterapi dan
radiasi, sebaiknya minum 120 hingga 180 gram minyak secepat mungkin. Biasanya, 60 g dapat menyembuhkan
barah yang serius, tetapi bagi mereka yang telah rosak oleh sistem perubatan, lebih sering diperlukan untuk
mencegah barah itu kembali dan untuk memperbaiki kerosakan yang telah ditinggalkan oleh rawatan ini.

Setelah pesakit kembali sihat, anda boleh menurunkan dos menjadi satu atau dua gram sebulan atau sebanyak
mana pesakit suka menelannya; dari perspektif kita, semakin banyak yang lebih baik. Jangan melewatkan dos
pemeliharaan,  kerana  penting  untuk  menjaga  kesihatan.  Satu  gram sebulan  atau  penurunan  sehari  selepas
bekerja  pada waktu petang tidak  banyak terdengar  tetapi,  menurut  Rick,  semestinya  cukup untuk menjaga
kesihatan tubuh anda.
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Di samping itu, dia suka pesakit menggunakan benda semula jadi lain seperti biji epal dan rumput gandum
bersama dengan rawatan minyak. Dari pengalaman saya, saya juga meminta pesakit memakan biji rami, kerana
minyak yang dikandungnya sangat berkhasiat dan baik untuk tubuh.

Rick juga percaya pesakit  harus berusaha menaikkan pH tubuh mereka secepat  mungkin dengan memakan
benda seperti semangka atau jus lemon dll. Dia mengatakan bahawa ini adalah perkara yang paling penting dan
melakukannya dapat memberi pesakit peluang yang lebih baik untuk bertahan hidup.

Pesakit juga harus mula makan lebih banyak buah-buahan dan sayur-sayuran mentah dan makan lebih sedikit
daging,  terutama jenis yang diproses,  yang mengandungi  lebih banyak toksin.  Rick sangat percaya dengan
penggunaan mesin jus dan dia merasakan bahawa dos vitamin C yang besar juga dapat memberi manfaat yang
besar.

Ini  adalah  protokol  Rick  Simpson  dan  inilah  sebab  namanya  akan  dikenali  selama-lamanya.  Ini  mungkin
penemuan paling penting sepanjang masa dan kesan menguntungkan dari apa yang diberikan oleh lelaki ini
kepada  kita  tidak  dapat  dilebih-lebihkan.  Apa  kebaikan  perubatan  dan  teknologi  moden  apabila  ia  tidak
berfungsi? Sekiranya anda ingin melihat hasilnya, cubalah kaedah penyembuhan Rick.

Kami telah dikritik kerana menyebut minyak ini sebagai penyembuh semua tetapi apa lagi yang boleh anda
sebut sebagai bahan yang dapat digunakan dengan jayanya untuk merawat begitu banyak masalah perubatan?
Ada yang menganggap kata-kata menyembuhkan semuanya bermaksud bahawa minyak ini akan memberikan
kehidupan yang kekal tetapi itu bukan niat Rick. Sudah tentu, ubat ini dapat memanjangkan umur anda dan
anda  mungkin  hidup  lebih  lama  dengan  penggunaannya,  kerana  ada  sedikit  keraguan.  Namun,  ini  tidak
bermaksud bahawa ia akan memberikan kehidupan kekal.

Minyak ini masih belum tersedia secara sah untuk kebanyakan dan oleh itu memerlukan masa yang sangat lama
untuk menentukan berapa tahun tambahan yang dapat disediakan. Sehingga kini, kami tidak menganggap ubat
ini sebagai ubat mujarab dan kami sangat yakin bahawa ubat ini tidak menjadikan anda tahan peluru. Namun,
seperti  yang dikatakan oleh Rick,  jika kita pernah menemui kunci keabadian,  dia yakin bahawa rami akan
menjadi bahan utama.

Jangan berfikir bahawa semasa anda menggunakannya, anda tidak boleh dijangkiti virus. Anda mungkin masih
terkena selesema tetapi kesannya dapat dikurangkan dan anda akan pulih dengan lebih cepat. Sekiranya berlaku
wabak atau sesuatu seperti itu, jika anda menelan atau anda sudah menelan minyak indah yang dapat diberikan
oleh tumbuhan ini, peluang anda untuk bertahan hidup pasti akan meningkat. Jindrich Bayer, Phoenix Tears:
Kisah Rick Simpson

Maklumat Dos

Adakah terdapat protokol untuk rawatan tersebut?

"Ada  protokol  dan  harus  dipatuhi  untuk  memastikan  rawatannya  berkesan.  Sejumlah  kecil  minyak  boleh
digunakan untuk merawat  barah  kulit  dan keadaan lain  secara  topikal  atau  boleh  diuap dan dihirup  untuk
membantu merawat keadaan paru-paru. Minyak itu juga dapat diserap ke dalam tubuh jika digunakan dalam
bentuk  supositoria  atau,  tentu  saja,  dapat  diserap  langsung melalui  mulut.  Untuk merawat  barah  dalaman,
pesakit harus mengambil minyak secepat mungkin. Secara amnya, anda selalu ingin mendapatkan ubat ini ke
kawasan yang menyebabkan masalah dengan cara yang paling masuk akal. Sebagai contoh, jika anda merawat
barah usus, kaedah rawatan yang paling berkesan adalah dengan mengambil minyak dalam bentuk supositoria.

Rata-rata  pesakit  boleh  memakan  rawatan  barah  60  gram  dalam  masa  90  hari.  Orang  yang  mengalami
kerosakan akibat radiasi dan kemoterapi, atau pesakit yang menderita MS selama bertahun-tahun dan keadaan
serius yang lain akan mendapati bahawa masalah perubatan mereka memerlukan masa untuk sembuh.

7



PENYEMBUHAN UNTUK KANSER: PROTOKOL SIMPSON KAYA

Mereka yang mengalami kerosakan serius dari sistem perubatan dan baru memulakan rawatan harus menyedari
bahawa minyak semula jadi ini tidak menghasilkan penawar segera. Selalunya, pesakit seperti itu memerlukan
lebih banyak minyak dan perlu diambil dalam jangka masa yang lebih lama. Pesakit seperti itu harus mencuba
120 hingga 180 gram selama enam bulan untuk mengatasi  bahaya yang ditinggalkan oleh kemoterapi  dan
radiasi serta memperbaiki kerosakan yang disebabkan oleh penyakit jangka panjang yang lain dan apa yang
digunakan  untuk  mengubatnya.  Setelah  pesakit  disembuhkan  dan  semua  kerosakan  telah  diatasi  atau
keadaannya dapat dikendalikan, saya mengesyorkan agar mereka terus mengambil dos pemeliharaan 1 hingga 2
gram minyak setiap bulan untuk menjaga kesihatan. Bagi orang dewasa, ini setara dengan penurunan sehari, dan
setelah  mereka  terbiasa  dengan penggunaannya,  mereka  bahkan tidak  merasakan kesannya,  jadi  saya tidak
dapat membayangkan bahawa harga ini terlalu tinggi untuk membayar kesihatan yang baik. " Rick Simpson,
Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Mengapa Dos Penyelenggaraan Sangat Penting?

"Setiap orang harus mengambil dos pemeliharaan agar tubuh mereka terdetoksifikasi dan dalam keadaan sihat.
Yang diperlukan hanyalah 1 hingga 2 gram minyak sebulan, hanya minum setetes pada malam sekitar satu jam
sebelum tidur. Ini akan memberi anda tidur nyenyak dan bahkan memberi perlindungan dari sinaran yang keluar
dari Jepun dan di tempat lain.

Minyak  ini  berfungsi  dengan  badan  anda  untuk  menjaga  kesihatan  anda  dan  memberi  perlindungan  dari
pelbagai  masalah kesihatan.  Saya juga tidak akan membiarkan anak saya mengambil  vaksin dan tembakan
mengerikan ini yang cuba dilakukan oleh orang-orang seperti Bill Gates untuk membuang leher kita. Sekiranya
saya ingin melindungi anak-anak saya dari penyakit  seperti selesema, saya akan mempercayai minyak rami
yang dihasilkan dengan betul, kerana saya tahu ia berkesan dan tidak akan membahayakan.

Saya mencadangkan agar pesakit memulakan dengan tiga dos sehari kira-kira setengah gandum beras pendek
kering. Dosis seperti ini sama dengan kira-kira ¼ setetes, sehingga anda dapat lihat, dalam kebanyakan kes
pemula harus memulai dengan dos yang sangat kecil.

Satu-satunya masa saya mengesyorkan agar pesakit  memulai  dengan dosis yang lebih besar adalah dengan
mengeluarkan ubat sakit ketagihan dan berbahaya dengan cepat atau jika mereka berada tepat di pintu kematian.
Ketika  orang-orang  yang  menggunakan  ubat  semacam  itu  memulai  perawatan  minyak,  mereka  biasanya
memotong ubat sakitnya menjadi dua. Objektifnya adalah untuk mengambil minyak yang mencukupi untuk
mengatasi  kesakitan  dan  membantu  pesakit  membebaskan  diri  daripada  penggunaan  ubat-ubatan  farmasi
ketagihan berbahaya ini.  Mengambil  minyak menjadikan pesakit  lebih mudah menyelesaikan tugas  ini  dan
mereka akan mengalami masalah pengeluaran yang lebih sedikit kerana minyak berfungsi dengan baik untuk
membantu mengurangkan ketagihan.

Bagi mereka yang berada dalam situasi ini, saya rasa dos pertama mereka adalah dua kali ganda daripada yang
biasa dimakan oleh pemula. Kemudian mereka harus menaikkan dos mereka secepat mungkin hingga mereka
mencapai titik di mana mereka tidak memerlukan ubat lain untuk mengawal kesakitan. Semasa mengeluarkan
orang seperti morfin, anda mungkin menghadapi beberapa masalah. Kadang kala anda mencampurkan minyak
dan morfin, kesan morfin menjadi lebih ketara dan pesakit mungkin mulai berhalusinasi.

Ini hanya kekurangan jangka pendek, kerana apabila pengambilan morfin pesakit dikurangkan, halusinasi akan
berkurang sehingga tidak  lagi  berlaku.  Dalam kebanyakan kes,  mengeluarkan pesakit  dari  bahan-bahan ini
menimbulkan  sedikit  masalah,  jadi  jangan  berharap  terlalu  banyak  masalah.  Oleh  kerana  mereka  terus
meningkatkan dosnya, pesakit akan mengalami toleransi yang lebih tinggi dan tidak lama lagi mereka tidak
akan merasakan kesan minyak tersebut. Setelah ini berlaku, mereka kemudian dapat menelan jumlah minyak
yang diperlukan dengan cepat sehingga sembuh.

Setelah empat hari mengambil dos pemula, kebanyakan orang dapat meningkatkan jumlah yang mereka makan.
Saya  mencadangkan  agar  perkara  ini  berlaku  setiap  empat  hari,  kerana  ini  memberi  masa  pesakit  untuk
meningkatkan  toleransi  terhadap  bahan ini.  Rata-rata  orang memerlukan  empat  hingga lima  minggu untuk
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sampai ke titik di mana mereka dapat mengambil satu gram sehari. Ini bermaksud pesakit akan memakan 8
hingga 9 tetes minyak berkualiti  tinggi setiap lapan jam. Setelah mencapai dos ini,  pesakit  kemudian dapat
meneruskannya sehingga kadarnya hilang atau terkawal.

Ramai pesakit mengalami toleransi terhadap ubat ini dengan cepat dan dapat mengambil minyak pada kadar
yang lebih cepat. Sekiranya anda menjadi salah satu daripada orang-orang ini, silakan minum bahan ini secepat
yang anda mahukan, kerana hasil akhirnya anda akan sembuh lebih cepat. Saya selalu memperingatkan pesakit
untuk tetap berada di zon selesa mereka sendiri dengan penggunaan ubat ini, tetapi jika minyak dapat diambil
dengan lebih cepat, ia memberi peluang lebih baik kepada pesakit untuk bertahan hidup.

Kaedah ini membolehkan tubuh meningkatkan toleransi secara perlahan dan setelah empat hingga lima minggu,
kebanyakan  orang  tidak  mempunyai  masalah  untuk mengambil  gram sehari  atau  lebih  banyak  lagi  dalam
beberapa kes. Bagi rata-rata orang yang meningkatkan dos mereka setiap empat hari, biasanya sedikit masalah
yang  dihadapi.  Sebenarnya,  saya  mempunyai  laporan  dari  orang-orang  yang  mengambil  minyak,  yang
menyatakan bahawa mereka tidak pernah tinggi semasa rawatan. Kita semua mempunyai toleransi yang berbeza
untuk sebarang ubat, jadi saya rasa lebih baik membiarkan pesakit menentukan berapa banyak bahan ini yang
mereka selesa untuk mengambil.

Ukuran dan berat badan anda tidak banyak berkaitan dengan toleransi anda terhadap minyak rami. Saya telah
melihat pemula yang merupakan lelaki yang sangat besar mengambil satu setitik minyak ini dan dalam masa
satu jam, mereka bahkan tidak dapat turun dari ladang itu. Walaupun isteri mereka yang jauh lebih kecil boleh
mengambil dos yang sama dan tidak merasakan apa-apa. Oleh itu, seperti yang anda lihat, ukuran bukanlah
faktor  penting ketika menentukan berapa  banyak pesakit  dapat  mengambilnya,  itu  lebih kepada pesakit  itu
sendiri.

Ketahui  semasa  memulakan  rawatan  dengan  ubat  ini  bahawa  ia  akan  menurunkan  tekanan  darah  anda.
Sekiranya  anda  sedang  mengambil  ubat  tekanan  darah,  periksa  tekanan  anda  dengan  kerap,  kerana
kemungkinan besar anda tidak lagi memerlukan apa-apa selain minyak untuk mengawal tekanan darah anda
dalam waktu yang sangat singkat. Selain itu, jika pesakit diabetes, mereka harus memantau gula darah mereka.
Dalam kebanyakan kes, keperluan mereka untuk insulin akan berkurang dan ada yang tidak memerlukan zat
sama sekali.

Semasa orang mengambil minyak, saya suka melihat mereka berada di zon selesa mereka, tetapi sebenarnya
semakin cepat mereka dapat mengambilnya, semakin baik peluang untuk bertahan.

Saya  mempunyai  seorang  lelaki  dengan  toleransi  yang  sangat  rendah  mengambil  masa  tujuh  bulan  untuk
memakan 60g rawatan. Ia menyembuhkan limfoma akhirnya, tetapi saya lebih suka jika dia dapat mengambil
keseluruhan rawatan dengan lebih cepat.

Nasib baik, saya jarang menemui pesakit yang memerlukan masa yang lama untuk memakan rawatan tetapi ia
berlaku.  Saya bahkan pernah melihat  pesakit  yang telah menjalani  keseluruhan rawatan dalam sebulan dan
dapat  menyembuhkan  barah  mereka.  Oleh  itu,  kadar  minyak  yang  dapat  diminum  sebahagian  besarnya
bergantung pada pesakit sendiri dan seberapa cepat mereka dapat membina toleransi.

Pada akhir  rawatan mereka,  kebanyakan orang terus mengambil  minyak, tetapi pada kadar yang jauh lebih
rendah. Seperti yang saya sebutkan sebelumnya, kira-kira satu hingga dua gram sebulan, yang sama dengan
setetes minyak sebelum tidur setiap malam, akan menjadi dos penyelenggaraan yang baik.

Saya tidak suka melihat orang berlebihan menggunakan minyak, tetapi dos berlebihan tidak membahayakan,
jadi jangan panik jika ini berlaku. Kesan sampingan utama ubat ini adalah tidur dan rehat, yang memainkan
peranan  penting  dalam  proses  penyembuhan.  Biasanya,  dalam  satu  jam  setelah  mengambil  dos,  minyak
menyuruh  anda  berbaring  dan berehat.  Jangan melawan  rasa  mengantuk,  cukup buat  diri  anda  selesa  dan
biarkan minyak memberi  selebihnya yang anda perlukan.  Dalam kebanyakan kes,  dalam sebulan,  keletihan
siang hari yang berkaitan dengan rawatan ini hilang tetapi pesakit terus tidur nyenyak pada waktu malam.

Saya memberitahu pesakit yang mati akibat barah bahawa minyak akan melakukan salah satu daripada dua
perkara: ia akan menyembuhkan barah mereka dan mereka akan terus hidup, atau, dalam kes di mana terlambat
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untuk mempengaruhi penyembuhan, minyak akan mereda jalan keluar dan mereka sekurang-kurangnya boleh
mati tanpa banyak penderitaan dan menjaga maruah mereka.

Minyak rami mempunyai kadar kejayaan yang sangat tinggi dalam rawatan barah dan kebanyakan cenderung
bertahan. Malangnya, banyak orang yang datang kepada saya telah rosak teruk oleh sistem perubatan dengan
kemoterapi dan radiasi mereka. Tetapi jangan putus asa, kerana walaupun anda telah rosak teruk, minyak ini
masih mempunyai kadar kejayaan 70 hingga 80%.

Sekiranya dihasilkan dan digunakan dengan betul, ubat rami adalah penyembuh semula jadi terbesar di planet
ini.  Tidak kira apa yang seseorang menderita,  mereka harus mencuba minyak dan melihat  apa yang boleh
dilakukannya untuk menolong mereka. Sekiranya anda benar-benar bosan dengan penderitaan, beri masa untuk
berehat  dan  mencuba  sesuatu  yang  benar-benar  berkesan.  Sebaik  sahaja  anda  mengalami  apa  yang  boleh
dilakukan oleh ubat ini, anda akan memahami mengapa sejarah dan saya berdua memanggil ubat rami sebagai
penyembuh semua. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Perkara-perkara semula jadi lain yang boleh anda lakukan yang 
dapat membantu

“Ketika pesakit datang kepada saya untuk mendapatkan minyak untuk merawat barah mereka, perkara pertama
yang saya suruh lakukan adalah mengubah diet mereka. Cuba menjauhkan diri dari protein haiwan sebanyak
mungkin, kerana jenis protein ini mendorong pertumbuhan barah. Dapatkan mesin jus dan mulakan makan buah
dan  sayur  mentah  sebanyak  mungkin,  kerana  protein  tumbuhan  melawan  pertumbuhan  barah.  Hentikan
penggunaan gula dan gantikan penggunaannya dengan pemanis semula jadi seperti madu mentah.

Naikkan pH pesakit secepat mungkin dengan memakannya seperti tembikai dan jus lemon dan lain-lain. Kanser
menyukai persekitaran yang berasid dan ketika anda menaikkan pH badan, menyukarkan sel-sel barah untuk
bertahan hidup.

Beberapa dekad yang lalu, para penyelidik mempunyai hasil yang baik untuk merawat barah dengan dosis besar
vitamin C, yang disuntik tepat ke aliran darah pesakit dengan cara yang sama doktor menyuntik kemoterapi,
tetapi tanpa kesan sampingan yang boleh menyebabkan kematian pesakit. Oleh itu, saya rasa dos vitamin yang
besar dapat memberi manfaat kepada pesakit yang menderita penyakit serius seperti barah.

Juga jika pesakit mula memakan biji dari dua biji epal setiap hari, ini akan memberi mereka dos B17 harian
yang baik, yang juga dikenal sebagai laetrile. Bertahun-tahun yang lalu, terdapat banyak propaganda mengenai
rawatan ini tidak selamat, tetapi tuduhan ini terbukti salah. Pada hakikatnya, B17 sendiri mempunyai rekod
prestasi yang cukup baik dalam rawatan barah. Terdapat juga perkara semula jadi lain seperti rumput gandum
dan alga hijau biru yang mungkin anda dapat juga bermanfaat. Beberapa tahun yang lalu, seorang doktor di Itali
bahkan menyembuhkan beberapa jenis barah dengan menggunakan baking soda, jadi kita harus menjaga pikiran
kita terbuka untuk semua kemungkinan.

Banyak orang yang telah menggunakan minyak untuk mengubati barah mereka tidak mengubah apa-apa tetapi
minyak itu tetap berkesan dan mereka sembuh. Namun, jika anda menghidap penyakit serius seperti barah, saya
rasa ada baiknya mengambil  barang semula jadi  lain  yang dapat  membantu  minyak membasmi  barah  dan
memberi anda peluang lebih baik untuk bertahan hidup.

Perkara yang paling penting adalah bahawa orang harus sedar bahawa sebahagian besar apa yang disediakan
oleh sistem perubatan jauh lebih berbahaya daripada kebaikan. Itulah sebabnya saya memberitahu orang yang
menghubungi saya bahawa jika mereka ingin bertahan, lebih baik menjauhkan diri dari sistem perubatan yang
mungkin.

Itulah keadaan sedih sistem perubatan yang kita miliki sekarang dan tidak akan berubah sehingga orang yang
bekerja dalam sistem ini akhirnya menyedari bahawa bahan kimia dan racun tidak sembuh. Setahu saya, apa
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yang diamalkan oleh kebanyakan doktor hari ini hampir tidak boleh dianggap sebagai ubat. Akan lebih tepat
untuk memanggilnya dengan nama sebenarnya, kegilaan.

Dari  sudut  pandangan  saya,  sesiapa  yang  menghidap  barah  harus  melakukan  segala  yang  mungkin  untuk
mengoptimumkan  peluang  mereka  untuk  terus  hidup.  Jadi,  dengan  segala  cara,  ambil  minyak  rami  untuk
merawat barah anda, tetapi saya rasa lebih baik memasukkan rawatan bermanfaat semula jadi yang lain juga. "
Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Petua Tambahan untuk Pesakit Kanser Paru-paru

Q. Yang satu ini menggunakan minyak untuk beberapa lama dan masih harus menggunakan ubat penahan sakit,
jadi kami mencari lebih banyak cara bagaimana membantu pesakit. 

A.1) Buat minyak yang lain dan cuba mencampurkannya dengan minyak yang anda ada, cari minyak sedatif
yang mungkin, anda tidak mahu memberi tenaga kepada pesakit.

2) Cuba menghasilkan minyak dari lebih dari satu regangan pada satu masa, jika boleh, ia biasanya mempunyai
kesan permaidani yang lebih baik dengan cara itu. Sekali lagi, cari kekuatan dan minyak penenang yang paling
kejam dan sedatif.

3) Lebih baik jika dia berhenti menggunakan minyak dalam kapsul. Anda mahukan sebahagiannya di mulutnya
untuk penyerapan sublingual tambahan (ia mempunyai kesan penahan sakit yang lebih baik dengan cara itu)

4) Buat 0,3-0,5g supositoria dengan mentega koko dan minta dia menggunakannya sekurang-kurangnya dua
kali sehari, dia boleh menggunakannya secara anal dan juga cara lain. 

5) Minta dia menguap minyak beberapa kali sehari - batuk diingini, dia perlu batuk apa sahaja yang tidak ada di
paru-parunya,  termasuk  tumor  tersebut  (mereka  hanya  akan mengecut  dan  kemudian  hancur  dan dia  akan
mengeluarkannya).

6) Buat tincture minyak dengan alkohol (20-30-50%, bergantung pada berapa banyak minyak yang anda miliki;
1-2 ml minyak dalam 4 ml alkohol 96-99%) dan sapukan ke tempat dia dikendalikan. dengan pipet mata atau
penitis - satu atau dua tetes biasanya akan berlaku, dan anda dapat menjimatkan banyak minyak dengan cara ini.
Sudah tentu, anda juga boleh menggunakan minyak secara langsung ke tempat itu dan menutupnya dengan
pembalut dan mengulanginya setiap tiga hari atau apabila pembalut jatuh.

7) Buat salap dengan shea butter atau larutkan sedikit  minyak dalam minyak biji  rami hangat atau minyak
zaitun  extra  virgin  berkualiti  tinggi  dan  gosokkannya  di  kawasan  tersebut  beberapa  kali  sehari.  Ini  akan
membantu menghilangkan rasa sakit di tulang rusuknya dan anda juga boleh menggunakannya untuk luka di
tempat tidur dan apa sahaja pada kulitnya.

8) Masukkan biji rami, hati rami dan minyak biji rami dalam makanannya - sekurang-kurangnya segelintir biji /
hati, atau 1-3 sudu minyak biji rami. 

9) Tingkatkan pH tubuhnya dengan tembikai dan jus lemon dll, minta dia memakan biji dari dua biji epal setiap
hari (B17). 

10) Cuba ganti ubat penahan sakit dan minyak dengan secepat mungkin. Sekiranya anda mula menggunakan
minyak secara topikal,  ia  pasti  banyak membantu.  Suppositori  juga membuat  keajaiban keadaan paru-paru.
Semakin banyak minyak yang dia makan dan semakin cepat dia melakukannya, semakin baik. Dia harus minum
satu  gram  atau  lebih  sehari  sehingga  dia  dapat  mengatasi  penyakit  ini  dan  kemudian  menjalani  dos
pemeliharaan 1-2g sebulan. Baca dan ikuti semua arahan lain di laman web kami juga. Salam sejahtera, JB dan
RS
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Laluan Pentadbiran

Apa kaedah pentadbiran minyak yang anda cadangkan dan apa kelebihan masing-masing?

"Saya selalu menyarankan kepada pesakit bahawa mereka harus mengambil minyak dari mulut ke mulut untuk
keadaan dalaman, atau hanya membawa tubuh mereka kembali dalam keadaan sihat. Setelah beberapa dekad
terdedah kepada toksin dalam kehidupan seharian kita,  bahkan mereka yang menganggap diri mereka sihat
harus  mempertimbangkan  untuk  mengambil  rawatan  60g  sepenuhnya  untuk  menyahtoksin  badan  mereka
sebelum bahan ini dapat menimbulkan masalah dengan kesihatan mereka.

Untuk merawat banyak penyakit seperti buasir atau barah usus dan lain-lain, lebih baik menggunakan minyak
dalam bentuk supositoria. Sebilangan besar orang tidak menyedarinya, tetapi memasukkan minyak ke dalam
badan anda dengan cara ini adalah salah satu kaedah paling berkesan untuk menyelesaikan tugas tersebut.

Saya rasa ini bermanfaat bagi pesakit agar minyak diberikan sedekat mungkin dengan tumor atau apa sahaja
yang sedang dirawat. Oleh itu, jika anda mempunyai masalah usus, supositoria mungkin berfungsi dengan baik,
tetapi jika anda menghidap barah tekak, saya akan memakan minyak melalui mulut.

Selama bertahun-tahun, doktor dan penyelidik telah menyuntik tumor pada haiwan makmal dengan THC dan
mereka telah mencapai hasil yang baik. Namun, sayangnya, mereka tidak akan melakukan perkara yang sama
kepada  pesakit  barah  yang  mati,  jadi  sekali  lagi  ini  menunjukkan  kegagalan  sistem perubatan  kita  untuk
melakukan apa yang betul untuk pesakit. Sekiranya doktor hanya mengetahui ubat yang luar biasa ini dan mula
bekerja dengan betul dengan bahan ini, banyak yang kini mati dapat diselamatkan.

Selalunya, pesakit datang kepada saya dengan barah paru-paru dan keadaan paru-paru lain. Bagi orang-orang
seperti  ini,  saya  mengesyorkan  penggunaan  vaporizer  selain  menelan  minyak.  Menguap  ubat  ini  dengan
pengambilannya boleh memberi  kesan yang sangat  baik bagi  mereka  yang menderita  barah paru-paru atau
keadaan  paru-paru  lain.  Semua  pesakit  harus  mengambil  dos  biasa  mereka  dan  kemudian  memanaskan
vaporizer dan menyedut kanabinoid yang diuapkan ke paru-paru mereka. Ini dapat dilakukan setiap lapan jam
ketika mereka mengambil dos biasa dan hanya memerlukan pesakit untuk menyedut kanabinoid yang diuap
beberapa kali pada setiap tempat. Dengan menggunakan kaedah ini, barah paru-paru diserang dari kedua arah
dan ini dapat meningkatkan keberkesanan rawatan.

Dalam kebanyakan  kes,  tumor  hilang  begitu  saja,  tetapi  saya  pernah  mendengar  bahawa beberapa  pesakit
sebenarnya telah batuk dari tumor yang mereka alami. Saya yakin ini bukan pengalaman yang akan dinikmati
oleh seseorang, tetapi ini adalah cara semula jadi paru-paru kita membebaskan diri dari perkara-perkara yang
seharusnya tidak ada di sana.

Di samping itu, saya tahu pesakit yang menghidap tumor semasa buang air besar, tetapi tentu saja, ini juga
wajar. Dalam beberapa keadaan, tumor yang dikemas mati ini mungkin harus dikeluarkan secara pembedahan,
jika terlalu besar untuk dilewati dengan cara semula jadi, jadi dalam situasi seperti ini, doktor akan diperlukan.

Berdasarkan kepada saya yang telah memberikan minyak kepada mereka yang menderita pelbagai jenis barah,
saya tidak mengetahui jenis barah yang tidak berkesan untuk dirawat oleh minyak ini. Bagi saya, semua bentuk
barah dapat disembuhkan di mana sahaja ia memilih untuk menampakkan diri di dalam badan anda. Semakin
sedikit kerosakan yang diterima pesakit dari sistem perubatan, semakin baik peluang mereka untuk sembuh, jadi
pada pendapat saya mereka yang ingin menyembuhkan barah mereka harus menggunakan kaedah semula jadi
yang terbukti ini. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Penggunaan Topikal

"Untuk penggunaan topikal, minyak boleh dicampurkan dengan krim kulit, losyen suntan, dll. Namun, untuk
keadaan  kulit  yang  serius,  saya  menasihatkan  bahawa  hanya  minyak  dalam bentuknya  yang  paling  tulen.
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Mencampurkan minyak dengan apa sahaja akan mengurangkan potensi ubat ini. Namun, banyak bentuk ubat
rami yang lemah ini cukup berkesan untuk merawat masalah kulit.

Selalunya bagi orang yang mempunyai keadaan kulit yang sangat buruk yang tersebar di kawasan yang besar di
badan mereka, saya mengesyorkan warna ganja. Tincture hanyalah minyak yang dicampurkan dengan alkohol
atau beberapa pembawa seperti itu. Apabila seseorang menggunakan eyedropper untuk menerapkan warna pada
keadaan kulit, alkohol menyebabkan satu tetes tersebar di kawasan yang cukup luas. Alkohol menguap hanya
dalam beberapa saat, meninggalkan kawasan yang ditutupi dengan lapisan minyak nipis.

Tincture adalah cara yang menjimatkan untuk menguruskan minyak di kawasan yang luas dan pesakit sendiri
dapat  menyesuaikan  kekuatan  warna  seperti  itu  untuk  memenuhi  keperluan  mereka.  Sekiranya  seseorang
menginginkan  warna  lebih  kuat,  tambah  minyak  lebih  banyak;  jika  mereka  mahu  melemahkannya,  maka
tambahkan lebih banyak alkohol.

Adakah anda fikir warna rami mungkin sama kuatnya dengan minyak rami anda?

Mengikut  isipadu,  mustahil  tincture  rami  sama  kuatnya  dengan  minyak  murni.  Seorang  pesakit  boleh
mengambil  dosnya yang dicampur dengan alkohol,  tetapi  apa gunanya mengambil  ubat  ini  dengan alkohol
kepada pesakit? Minyak itu adalah ubat dan mencampurkannya dengan alkohol atau pembawa lain seperti itu
pada pendapat saya tidak bermanfaat bagi penggunaan dalaman.

Pada masa  ini,  ada  syarikat  ubat  yang menjual  tincture  berasaskan ganja  yang terlalu  mahal  yang disebut
Sativex, yang disembur di bawah lidah untuk menghilangkan rasa sakit dll. Saya telah memberikan minyak
kepada pesakit yang menggunakan bahan ini dan setelah mengalami kesan minyak tersebut, mereka tidak lebih
lagi perlu membeli Sativex, kerana mereka mendapati minyak yang saya berikan lebih berkesan. Untuk keadaan
topikal, tincture dapat digunakan untuk membuat minyak melangkah lebih jauh tetapi untuk keadaan kulit atau
jangkitan yang serius, saya lebih suka minyak murni digunakan dalam rawatannya.

Apakah kegunaan utama untuk aplikasi topikal dan adakah anda pernah menyaksikan reaksi alahan 
terhadap minyak?

Saya  mendapati  bahawa tingtur  berkesan dalam merawat  banyak keadaan  kulit  dan  menggunakan  minyak
dengan  cara  ini  jauh  lebih  tidak  membazir.  Bagi  orang  yang  prihatin  dengan  kulit  mereka,  hanya
mencampurkan  minyak  dengan  krim  muka  kegemaran  mereka  dan  memberikan  wajah  yang  baik  dapat
memberikan hasil yang dramatik.

Herpes, barah kulit, ketuat, tahi lalat, dan keadaan kulit yang lain boleh dirawat dengan minyak tulen tanpa
reaksi alergi yang saya ketahui. Sebenarnya, satu-satunya reaksi yang saya saksikan ketika minyak digunakan
secara  topikal  disebabkan  oleh  pembalut  yang  digunakan  untuk  menutupnya.  Apabila  anda  menggunakan
pembalut untuk jangka masa yang panjang, ini boleh menyebabkan kawasan yang ditutup dengan bahagian
pembalut yang melekit menjadi jengkel. Seseorang hanya perlu berhenti menggunakan pembalut selama satu
atau dua hari dan keadaannya akan hilang.

Perkara lain yang mesti saya sebutkan adalah bahawa minyak tidak membenarkan pembalut melekat pada luka
atau  jangkitan  yang  sedang  sembuh.  Perkara  ini  mungkin  tidak  terlalu  penting,  tetapi  jika  anda  pernah
mengalami penderitaan untuk melepaskan pembalut yang tersekat pada luka, anda akan memahami maksud
saya.

Semasa saya di Kanada, saya sering mencampurkan minyak dari pelbagai jenis, kerana ia sangat berbeza dalam
kebaikan  perubatan  mereka.  Dengan  melakukan  ini,  saya  dapati  minyak  campuran  ini  mempunyai  kesan
penyembuhan keseluruhan yang lebih baik pada banyak keadaan, jadi jika anda merancang untuk menghasilkan
minyak pada skala yang lebih besar, anda mungkin mempertimbangkan untuk melakukan perkara yang sama. "
Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat
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Bolehkah Anda Menggabungkan Pelbagai Jenis Pentadbiran 
Minyak?

"Semua cara pemberian minyak yang berbeza dapat digabungkan tanpa kesan sampingan yang berbahaya dan
memang boleh memberi banyak manfaat dalam beberapa keadaan. Sebagai contoh, jika saya menghidap barah
paru-paru, saya dapat menggabungkan pengambilan minyak dengan penggunaan supositoria dan saya juga akan
menguap minyak sehingga dapat disedut terus ke paru-paru saya. Pengambilan oral dan supositoria berfungsi
dengan baik untuk merawat barah paru-paru dan menguap minyak juga boleh memberi manfaat bagi mereka
yang menderita keadaan ini.

Literatur ilmiah mengatakan bahawa tubuh tidak dapat memproses THC kecuali jika larut dalam lemak 
haiwan. Bukankah lebih berkesan menggunakan minyak dengan cara itu?

Saya tidak begitu peduli dengan apa yang dikatakan oleh literatur ilmiah dan saya tidak menganggap bahawa
lemak haiwan baik untuk pesakit yang menderita penyakit seperti barah. Dari pengalaman saya, minyak tidak
perlu dicampurkan dengan apa-apa untuk menjadi berkesan. Oleh kerana saya telah mengambilnya berkali-kali
tanpa makanan dan masih merasakan kesannya, saya rasa ada kemungkinan bahawa apa yang telah diberitahu
kepada kita salah. Sekiranya badan tidak dapat memproses THC tanpa dicampurkan dengan lemak haiwan,
mengapa saya masih dapat merasakan kesan minyaknya? Sebagai tambahan apabila ganja dihisap, tidak ada
lemak haiwan di sendi, jadi bagaimana orang mendapat tinggi?

Dengan menggunakan proses yang melarutkan THC menjadi lemak haiwan, mentega, lemak babi dan lain-lain,
saya merasakan potensi ubatnya berkurang. Minyak inilah yang melakukan penyembuhan, bukan mentega atau
lemak  haiwan,  oleh  itu  saya  fikir  ubat  ini  harus  digunakan  dalam  bentuk  paling  murni  untuk  mencapai
keberkesanan  maksimum.  Sekiranya  saya  mengidap  seseorang  yang  mempunyai  dua  barah  kulit  dan  saya
merawatnya  dengan minyak tulen dan yang lain  dengan campuran lemak  haiwan minyak,  saya  tidak  ragu
bahawa barah yang dirawat dengan minyak murni akan sembuh lebih cepat dan lebih berkesan. " Rick Simpson,
Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Merokok Ganja

Bolehkah anda membandingkan nilai perubatan merokok dan makan rami?

"Ketika seseorang merokok sendi, lebih dari 90% aspek perubatan dari bahan tumbuhan hanya mengalami asap.
Sungguh ironis bagi saya untuk melihat pesakit yang telah menggunakan rami kemoterapi untuk mengurangkan
rasa  mual  mereka,  kerana  mereka  merokok  bahan  yang,  jika  diambil  dengan  betul,  dapat  menyembuhkan
mereka.

Bagi  saya,  ada  sedikit  atau  tidak  ada  perbandingan  antara  merokok ganja  dan memakan minyak  pati  dari
tumbuhan  ini  untuk  merawat  keadaan  perubatan.  Sekiranya  anda  hanya  memerlukan  sedikit  kelegaan  dari
keadaan anda,  merokok ganja mungkin bermanfaat.  Tetapi  jika anda ingin merawat  keadaan dengan betul,
pengambilan minyak adalah cara terbaik untuk mencapainya.  Tidak ada keraguan bahawa bahkan merokok
ganja mempunyai beberapa manfaat perubatan,  tetapi jangan berharap dapat menyembuhkan keadaan serius
dengan cara ini.

Apa ganja salai yang baik dari sudut perubatan?

Dari  sudut  perubatan,  merokok  ganja  mempunyai  nilai  perubatan  yang  terhad  jika  dibandingkan  dengan
pengambilan  minyak.  Merokok boleh memberi  kesan pada kadar  gula darah bagi  mereka yang menghidap
diabetes dan juga dapat membantu mengurangkan tekanan okular bagi orang yang menderita glaukoma. Kita
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semua tahu tentang kemampuan rami untuk mengurangkan loya dan merokok bahan ini akan sering membantu
mengatasi kesakitan yang disebabkan oleh banyak keadaan perubatan.

Walaupun hanya merokok dengan ketegangan Indica yang baik cenderung membuat seseorang bersantai, yang
dengan sendirinya dapat memberi manfaat. Merokok boleh membantu mengurangkan simptom banyak penyakit
seperti MS dan sering bermanfaat bagi mereka yang mengalami keadaan spasmodik. Tidak ada kekurangan
bukti  yang secara jelas  menunjukkan bahawa bahkan merokok rami dapat banyak membantu kesejahteraan
banyak  orang  di  seluruh  dunia.  Tetapi,  dari  sudut  pandang  saya,  mengapa  hanya  mengurangkan  simptom
apabila  penawar atau kawalan yang lebih baik untuk masalah itu  mungkin dilakukan jika  ubat  itu  diambil
dengan betul dalam bentuk minyak?

Terdapat  sedikit  perbandingan antara  merokok rami dan mengambil  minyak rami.  Merokok adalah kaedah
paling berkesan untuk menggunakan rami sebagai ubat. Kekuatan penyembuhan rami diperbesar berkali-kali
ketika  minyak pati  pekat  dari  tanaman  rami  dihasilkan.  Sekiranya  anda ingin  melihat  keajaiban  perubatan
sebenar di tanaman ini, mulailah minum minyak rami bermutu tinggi. Apabila seseorang mula menelan THC
mentah,  tidak terbakar dan kanabinoid yang berkaitan,  keajaiban perubatan sering menjadi hasilnya.  " Rick
Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Apa yang Perlu Ditumpukan Penyelidikan?

"Dalam masa terdekat, perkara yang paling penting untuk dilakukan adalah mengembangkan jenis ubat terbaik,
jadi kita dapat menentukan kebaikan perubatan mereka yang sebenarnya. Oleh kerana ubat ini tidak berbahaya,
kita dapat melakukan penyelidikan apa pun yang diperlukan semasa kita menyembuhkan orang.

Beberapa jenis rami jauh lebih berkesan daripada yang lain untuk keadaan perubatan yang berbeza. Dalam masa
yang singkat, kita seharusnya dapat menentukan strain terbaik untuk merawat keadaan tertentu dan ini akan
memungkinkan  gangguan ini  dapat  dirawat  dengan lebih  berkesan.  Di  samping itu,  kita  mesti  meletakkan
beberapa  bentuk kawalan  kualiti  secepat  mungkin  dan mengembangkan  standard  yang mesti  dipatuhi  oleh
pembekal. Pada masa ini, pesakit tidak tahu mengenai kualiti atau keberkesanan minyak yang mereka beli dari
orang lain. Sebenarnya, masih banyak kajian yang harus dilakukan mengenai kualiti perubatan tumbuhan ini,
tetapi jika kita melakukannya dengan cara yang betul, dalam waktu yang singkat saya rasa kita dapat belajar
banyak. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

"Rakan saya yang berusia 28 tahun hari ini menjalani pembedahan untuk barah payudara, mereka mengatakan
bahawa barah itu  telah  disingkirkan tetapi  masih ingin melakukan kemoterapi  pada wanita  itu.  Kami telah
bercakap  sebelumnya  dan  saya  memberitahunya  untuk  menolak  kemoterapi  dan  hanya  mengambil  RSO.
Adakah saya betul mengenai perkara ini? Dari apa yang saya baca di Phoenix Tears, saya fikir ini betul tetapi
saya mahu pertolongan anda untuk menjawab ini. Terima kasih. " Justin

- Syabas, Justin. Tiada kemoterapi atau imbasan. Pembedahan itu tidak diperlukan. Suruh dia makan 120-180g
minyak selama enam bulan ke depan dan ikuti arahan di laman web kami. JB

"Bayangkan cuba mengajar orang bagaimana memakai seluar mereka ... Nampaknya mudah. Bagaimana jika
orang-orang menghantar SMS kepada anda setiap hari dan bertanya bagaimana mengenakan seluar mereka?
(memburukkan lagi)  Ia seperti  hari  babi tanah! Sekiranya saya memakai  seluar dan sudah selesai maka ini
adalah cara saya akan menunjukkan kepada orang lain. Saya mungkin menertawakan orang-orang yang ingin
mencuba memakai seluar mereka ke belakang dan berkata, "Hei, mereka sesuai, pasti, tetapi itu tidak mengubah
kenyataan bahawa mereka memakai mundur! (Ini berfungsi untuk Khris Kross). "

JB  hanya  memberitahu  kita  apa  yang  berfungsi  dan  tidak  akan  memberitahu  kita  cara  lain  kerana  tidak
memerlukan cara lain. Ikuti petunjuk atau berjalan-jalan dengan seluar anda ke belakang tetapi jangan marah JB
apabila anda menyedari dia hanya menunjukkan cara yang betul untuk anda! Kami tidak cuba menukar teks
dalam buku, kami hanya meneliti buku lain! " Chad
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- Terima kasih, Chad, ini adalah penjelasan yang bagus dan ya, anda betul. Keseluruhan masalah perubatan
RSO ini  sangat  mudah  menyerang  sehingga  menjadikannya  lebih  rumit.  Terlalu  mudah  bagi  orang  untuk
mempercayainya, iaitu apabila mereka tidak dapat mencuba ubat itu sendiri dan hanya perlu membacanya.

Dan  keseluruhannya  adalah  bahawa kehidupan  orang  dipertaruhkan.  Saya  bercakap  dengan  mereka  secara
peribadi,  saya melihat kesakitan di wajah mereka,  jangan tanya saya apa yang berlaku kepada saya setelah
bertahun-tahun. Bagi saya tidak banyak ruang untuk improvisasi di sini, tidak ada masa untuk solo bebop lama
atau jazz percuma. Ini adalah blues dua belas bar pemasa lama dan panjangnya dua belas bar. Rick memberi
kami arahan untuk diikuti tetapi semua orang mahu mencipta semula roda kerana beberapa masalah ego atau
apa masalahnya.

Yang saya katakan mengenai ini adalah, “Kuasai periuk nasi dan kipas terlebih dahulu. RSO terlebih dahulu,
kemudian semua bentuk ubat ganja yang lain (kurang kuat). Kerana potensi penting. Semakin kuat dan sedatif
minyaknya lebih baik untuk pesakit. Anda tidak perlu menguji keadaan dalamannya, mencubanya pada keadaan
kulit terlebih dahulu dan perhatikan apakah ia sembuh lebih cepat dengan RSO yang sangat kuat dan penenang
dengan  95-98% THC atau  dengan  apa-apa  lagi,  yang  harus  menjawabnya  untuk  anda.  Kemudian  ketahui
bahawa perkara yang sama berlaku pada kulit anda berlaku di dalam badan anda semasa anda mengambil ubat
ini.

Sebaik sahaja anda melakukannya, anda pada dasarnya akan kehilangan minat terhadap bentuk ubat ganja yang
kurang kuat. Bukan kerana mereka tidak dapat membantu dalam beberapa kes tetapi kerana mengapa terbang
kelas dua atau ketiga apabila anda dapat terbang kelas satu dengan wang yang sama dan menyelamatkan nyawa
anda dengan lebih cepat dan boleh dipercayai pada masa yang sama?

RSO adalah ubat premium, dan cara saya melihatnya selebihnya bukan ubat premium. Dan saya mahukan ubat
premium, mengapa saya mahu ubat yang dicairkan dan bukannya yang sebenarnya? Semakin kuat penenang
dan minyaknya lebih baik ia berfungsi sebagai ubat - dan ini tidak akan pernah berubah. "JB

"RSO terbaik adalah 95-98% THC dan sangat kuat dan sedatif.  Apa-apa pun selain itu (ganja mentah, jus,
makanan  ringan,  minyak  CBD tinggi,  BHO tanpa  dekarboksilasi,  tincture,  salves,  ramuan,  macerate,  anda
namakannya) adalah bentuk ubat ganja yang kurang kuat. Semua bentuk ubat ganja tentu bermanfaat bagi tahap
tertentu, tetapi jangan mempertaruhkan hidup anda dengan bentuk ubat ganja yang kurang kuat. " JB

Proses Rick Simpson Menghasilkan Minyak Rami

“Saya biasanya bekerja dengan satu paun atau lebih dari  tunas sativa dominan berkualiti  tinggi indica atau
indica.  Satu ons tunas yang baik biasanya akan menghasilkan 3 hingga 4 gram minyak bermutu tinggi dan
jumlah minyak yang dihasilkan akan berbeza dari regangan ke regangan. Anda tidak akan yakin berapa banyak
minyak yang anda akan dapat sehingga anda memproses bahan yang anda gunakan. Rata-rata, satu paun tunas
yang baik biasanya menghasilkan kira-kira 60 gram minyak bermutu tinggi dan kadang-kadang anda mungkin
mendapat lebih banyak daripada beberapa jenis.

Banyak yang percaya  bahawa minyak mesti  berwarna  kuning dan anda mesti  dapat  melihatnya.  Selalunya
minyak yang saya hasilkan menunjukkan sifat ini  tetapi tidak selalu.  Warna dan tekstur minyak yang anda
hasilkan  sangat  bergantung pada  ketegangan,  kaedah,  dan  pelarut  yang anda gunakan untuk menghasilkan
minyak.  Jangan risau  jika  minyak  yang  anda  hasilkan  berwarna  lebih  gelap,  ini  tidak  bermaksud  bahawa
minyak  seperti  itu  bukan  ubat  kuat.  Sesungguhnya  beberapa  minyak  terkuat  yang  pernah  saya  hasilkan
berwarna gelap, tetapi ia masih mempunyai kesan perubatan yang diinginkan.

Saya rasa arahan ini semestinya menjadikan penghasilan minyak ini cukup mudah bagi sesiapa sahaja, tetapi
sebelum anda memulakan, pastikan bahawa anda mempunyai semua yang anda perlukan untuk melakukannya
dengan betul. Yang diperlukan hanyalah bahan permulaan, pelarut, panjang kayu, dua baldi plastik, beberapa
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bekas kecil dengan corong dan penapis kopi, periuk nasi elektrik, kipas angin, cawan pengukur keluli tahan
karat, pemanas kopi dan picagari.

Proses yang akan saya jelaskan melibatkan mencuci bahan permulaan dua kali dengan pelarut yang baik seperti
naphtha aliphatic light pure atau 99% isopropil alkohol untuk mengeluarkan resin yang ada dari bahan tanaman.
Light naphtha telah membuktikan dirinya sebagai pelarut yang sangat baik untuk menghasilkan minyak, ia juga
agak murah untuk dibeli jika dibandingkan dengan kos pelarut lain. Ia terdapat dalam bentuk yang berbeza dan
dengan nama yang berbeza tetapi pelarut yang saya gunakan dipanggil naphtha ringan di Kanada, dan di Eropah
ia sering disebut benzin (e). Ia dijual dengan banyak nama tetapi jika anda pergi ke pembekal bahan bakar, anda
tidak  perlu  terlalu  banyak masalah  untuk  mengesannya  jika  anda  meminta  pelarut  alifatik  cahaya  natrium
hidrotreated / petroleum eter / benzin / pelarut hidrokarbon dengan titik didih di mana saja dari 40 hingga 100 °
C (140 - 212 ° F), nombor CAS 64742-49-0.

Light  naphtha mempunyai  banyak kegunaan industri,  dan sering digunakan untuk menghilangkan bahagian
mesin atau cat nipis dll.  Oleh itu, saya pasti anda tidak menghadapi masalah untuk mencari  apa yang anda
perlukan. Hanya untuk memberi anda idea tentang banyak kegunaannya, ia adalah bahan yang sama digunakan
untuk menyalakan lampu dan kompor Coleman. Tetapi, malangnya, penghambat karat ditambahkan pada bahan
bakar Coleman, jadi saya tidak mengesyorkan agar bahan bakar ini digunakan untuk menghasilkan minyak.
Terdapat juga nafta bermutu perubatan (heksana) yang terdapat di banyak negara di dunia, tetapi sedikit lebih
mahal dan biasanya sukar diperoleh dan saya tidak menemui perbezaan yang signifikan antara nafta cahaya
tulen dan versi kelas perubatannya .

Butana  dapat  menghasilkan  minyak  tetapi  saya  tidak  menyarankan  penggunaannya  sebagai  pelarut  untuk
menghasilkan ubat ini,  kerana sangat mudah menguap dan memerlukan penggunaan peralatan mahal untuk
meneutralkan bahaya. Sebagai tambahan, menggunakan butana untuk menghasilkan minyak tidak menguraikan
produk jadi, jadi minyak yang dihasilkan dengan cara ini akan kurang berkesan untuk penggunaan ubat-ubatan,
kecuali masa tambahan diambil untuk menguraikannya dengan betul.

Satu-satunya pelarut yang saya alami selama ini ialah eter, naphtha aliphatic ringan, dan 99% isopropil alkohol.
Ether adalah kegemaran peribadi saya dan ia adalah pelarut yang sangat berkesan tetapi harganya mahal dan
agak sukar diperoleh. Saya fikir penggunaan eter lebih sesuai untuk alat penyulingan tertutup, kerana sangat
mudah berubah dan asapnya menjadikannya berbahaya untuk digunakan.

Kedua-dua  eter  dan  nafta  cahaya  adalah  pelarut  yang lebih  selektif,  yang bermaksud  alkohol  tidak  begitu
berkesan seperti pelarut tetapi tetap berfungsi dengan baik. Alkohol akan melarutkan lebih banyak klorofil dari
bahan awal dan disebabkan oleh itu, minyak yang dihasilkan dengan alkohol biasanya berwarna lebih gelap.

Agar pelarut berkesan, 100% tulen dan alkohol tulen 100% mahal dan sukar didapati. Nafta ringan di sisi lain
agak  murah  untuk  diperolehi  dan  biasanya  tidak  terlalu  sukar  untuk  dicari.  Di  samping  penggunaan  eter,
naphtha aliphatic light pure adalah pelarut pilihan saya.

Semua pelarut ini termasuk alkohol beracun tetapi jika anda mengikuti arahan ini, sisa pelarut dalam minyak
siap tidak menjadi perhatian. Setelah produk siap disejukkan ke suhu bilik, ia adalah bahan seperti minyak yang
tebal dan bukannya minyak dan ia mengandungi anti-racun seperti yang anda dapat. Walaupun terdapat sedikit
sisa sisa pelarut, minyak itu sendiri akan bertindak untuk meneutralkan sebarang kesan racun yang berbahaya.
Pada  dasarnya,  semua  yang  anda  lakukan  ialah  mencuci  resin  ubat  dari  bahan  tunas.  Kemudian,  setelah
campuran minyak pelarut ditapis dan pelarut telah mendidih, anda dibiarkan dengan resin dalam bentuk yang
paling perubatan.

Untuk  hasil  yang  terbaik,  bahan  permulaan  mestilah  sekering  mungkin.  Pastikan  tempat  anda  bekerja
mempunyai  pengudaraan  yang  baik  dan  tidak  ada  percikan  api,  api  terbuka,  atau  elemen  panas-panas  di
kawasan ini.

Letakkan bahan permulaan di dalam bekas dengan kedalaman yang baik untuk mengelakkan campuran pelarut
minyak keluar dari proses pencucian. Kemudian, lembapkan tunas dengan pelarut yang digunakan dan bahan
tunas kemudian dihancurkan menggunakan kayu panjang seperti sekeping 2 × 2.
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Setelah dihancurkan, tambahkan lebih banyak pelarut sehingga bahan benar-benar direndam ke dalam pelarut.
Kendalikan  bahan  tunas  selama  kira-kira  tiga  minit  dengan  panjang  kayu  yang  anda  gunakan  untuk
menghancurkannya. Kemudian perlahan-lahan tuangkan campuran minyak pelarut ke dalam bekas bersih yang
lain, meninggalkan bahan permulaan di dalam bekas asal, sehingga boleh dicuci untuk kali kedua.

Sekali  lagi  tambahkan pelarut  segar ke bahan permulaan sehingga sekali  lagi  direndam dalam pelarut,  dan
kemudian kerjakan selama tiga minit lagi dengan panjang kayu yang telah anda gunakan. Kemudian, tuangkan
campuran minyak pelarut ke dalam bekas yang sama yang memegang campuran minyak pelarut dari pencucian
pertama yang anda lakukan.

Mencuba mencuci ketiga pada bahan tanaman menghasilkan minyak yang sangat sedikit dan ia akan memberi
manfaat sedikit atau tidak sama sekali sebagai ubat. Pencucian pertama melarutkan 70 hingga 80% daripada
resin yang ada dari bahan permulaan; basuh kedua kemudian membuang apa sahaja resin yang bermanfaat,
yang masih ada.

Minyak yang dihasilkan dari  cucian pertama adalah ubat  yang paling mujarab tetapi  jika bahan permulaan
bermutu tinggi digunakan, minyak dari cucian kedua juga mempunyai manfaat. Sekiranya, atas sebab tertentu,
anda harus menggunakan bahan yang tidak sekuat yang seharusnya, lebih baik menggunakan minyak dari basuh
pertama hanya untuk kegunaan dalaman  dan kemudian  mula  tumbuh atau  mencari  bahan permulaan  yang
kualiti yang lebih baik. Ingat, kualiti lebih penting daripada kuantiti dan semakin baik bahan permulaannya,
semakin baik ubatnya.

Gunakan sesuatu seperti bekas air bersih dengan bukaan kecil di bahagian atas dan masukkan corong ke dalam
bukaan, kemudian masukkan penapis kopi besar di corong. Tuangkan campuran minyak pelarut dari pencuci
pertama dan kedua ke dalam penapis kopi dan biarkan campuran minyak pelarut mengalir  melalui  penapis
untuk mengeluarkan bahan tanaman yang tidak diingini. Semakin banyak corong dan bekas yang anda gunakan,
semakin cepat ia ditapis. Setelah campuran minyak pelarut ditapis, kini pelarut sudah siap untuk mendidih.

Sekiranya  anda belum memilikinya,  anda  boleh  membeli  periuk  nasi  yang  lebih  besar  dan  murah dengan
bahagian atas terbuka yang mempunyai tetapan panas tinggi dan rendah untuk merebus pelarut dari minyak.
Pastikan  periuk  nasi  dipasang  di  kawasan  yang  berventilasi  baik  dan  letakkan  kipas  di  dekatnya  untuk
mengeluarkan  asap  semasa  pelarut  mendidih.  Ini  akan  mengelakkan  asap  mengembun  dan  menimbulkan
bahaya. Periuk nasi direka untuk tidak membakar nasi semasa memasak. Sensor suhu yang terpasang secara
automatik akan menghidupkan kembali periuk pada tetapan panas rendah jika suhu di dalam periuk mula terlalu
tinggi.

Semasa menghasilkan minyak, jika suhu naik lebih dari 300 ° F (148 ° C), ia akan mula menguap kanabinoid
dari minyak dan, tentu saja, anda tidak mahu ini berlaku. Sekiranya periuk nasi berfungsi dengan betul, secara
automatik ia akan keluar dari suhu panas tinggi pada kira-kira 230 ° F (110 ° C), yang berada di atas suhu di
mana  dekarboksilasi  dikatakan  berlaku dan masih  jauh di  bawah titik  THC dan lain-lain  kanabinoid  akan
menguap. Inilah sebabnya mengapa saya sangat mengesyorkan penggunaan periuk nasi kepada mereka yang
tidak pernah menghasilkan minyak sebelum ini, kerana ia dapat menghilangkan bahaya membahayakan minyak
yang dimaksudkan. Ditambah minyak yang dihasilkan adalah dekarboksilasi, yang juga penting, sehingga dapat
mencapai kesan perubatan sepenuhnya.

Saya mencadangkan agar orang tidak mencuba menggunakan periuk tempurung dan peralatan serupa untuk
menghasilkan minyak. Semasa mula-mula mencuba menghasilkan minyak, saya menggunakan periuk tempuruk
dan kerana saya tidak tahu berapa banyak haba yang dapat dihasilkan oleh peranti ini, minyak itu terlalu panas
dan hancur. Oleh itu, saya fikir hanya seorang pemula yang boleh memulakannya dengan menggunakan periuk
nasi dan ikuti arahan kami dengan teliti. Melakukannya dapat menyelamatkan banyak kesedihan.

Alat penyulingan juga dapat digunakan untuk menghasilkan ubat ini dan mendapatkan kembali pelarut yang
sedang digunakan. Kaedah ini benar-benar lebih masuk akal daripada menggunakan periuk nasi, tetapi pegun
yang  direka  untuk  mengeluarkan  pelarut  dengan  selamat  adalah  mahal  dan  kebanyakan  orang  tidak  tahu
bagaimana mengendalikan salah satu peranti ini dengan betul. Sekiranya ada, saya lebih suka menggunakan
gambar pegun, tetapi, di beberapa negara, memilikinya masih melanggar undang-undang. Sekiranya seseorang
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serius  dan ingin  menghasilkan  sejumlah besar minyak,  perhatikan  penyulingan dan didik diri  anda tentang
penggunaan peralatan ini dengan betul.

Sentiasa  pastikan tidak ada percikan api,  api  terbuka,  atau  unsur  panas-panas  di  kawasan ini  semasa anda
mengisi periuk nasi atau merebus pelarut kerana asap yang dihasilkan dari pelarut sangat mudah terbakar dan
beracun.  Saya  telah  menggunakan  proses  yang  sama  ini  beribu-ribu  kali  dan  tidak  pernah  mengalami
kecelakaan,  tetapi  untuk keselamatan  anda sendiri,  ikuti  arahan dan pastikan  kawasan tersebut  berventilasi
dengan baik. Saya juga memberi amaran agar anda tidak menghirup asap yang dihasilkan pelarut kerana ia
boleh memberi kesan yang tidak menyenangkan kepada sesiapa sahaja yang berdekatan.

Pastikan kipas berjalan dan menghasilkan aliran udara yang cukup untuk menghirup asap, kemudian isi periuk
nasi hingga penuh sekitar tiga perempat.  Ini membolehkan ruang campuran minyak pelarut mendidih tanpa
tumpah. Masukkan periuk nasi pada suhu yang tinggi dan mula mendidih pelarut. Jangan sekali-kali melakukan
ini  tanpa  menggunakan  kipas  angin,  kerana  asap  boleh  mengembun  dan  jika  bersentuhan  dengan  elemen
pemanas, ia mungkin menyebabkan kebakaran.

Semasa tahap periuk nasi turun, teruskan dengan teliti menambahkan campuran minyak pelarut yang tersisa,
sehingga anda tidak mempunyai apa-apa yang tersisa. Apabila tahap dalam periuk nasi turun untuk terakhir
kalinya dan baki kira-kira dua inci  campuran minyak pelarut,  tambahkan sekitar  10 hingga 12 tetes air  ke
campuran minyak pelarut yang tinggal.  Sebilangan kecil  air ini  membolehkan pelarut yang tersisa merebus
minyak yang tinggal di dalam periuk dengan lebih mudah.

Apabila masih ada sedikit baki di dalam periuk, saya biasanya memakai sepasang sarung tangan dan kemudian
mengambil periuk dan mula memutar isinya. Ini dilakukan dengan aliran udara dari kipas masih mengeluarkan
asap  dan  dapat  mempercepat  proses  penamat  sedikit.  Dalam  masa  yang  singkat,  periuk  memasak  secara
automatik memulakan tetapan panasnya yang tinggi dan kemudian pergi ke api yang rendah. Semasa pelarut
terakhir dididihkan, anda akan mendengar bunyi getaran dari minyak yang tersisa di dalam periuk dan anda
akan melihat sebilangan besar menggelegak berlaku di dalam minyak yang tinggal. Juga, anda akan perhatikan
apa yang kelihatan seperti sejumlah kecil asap atau wap yang keluar dari minyak di dalam periuk nasi, tetapi
jangan  risau,  kerana  ini  kebanyakannya  hanya  wap  yang  dihasilkan  dari  beberapa  tetes  air  yang  anda
tambahkan.  Setelah  periuk  nasi  secara  automatik  beralih  ke  keadaan  panas  rendah,  Saya  biasanya
membiarkannya sejuk sehingga boleh beralih ke tetapan panas tinggi lagi. Setelah periuk beralih ke tetapan api
rendah  secara  automatik  untuk  kali  kedua,  saya  kemudian  mengeluarkan  periuk  dalam  dari  periuk  dan
menuangkan isinya ke dalam cawan pengukur keluli tahan karat.

Akan ada sedikit minyak yang tersisa di dalam periuk yang hampir tidak mungkin anda keluarkan, kecuali anda
menggunakan  sesuatu  seperti  roti  kering  untuk  menyerap  minyak,  sementara  masih  panas.  Kemudian,
sebilangan kecil roti ini boleh dimakan sebagai ubat, tetapi ingat kadang-kadang memakan masa satu jam atau
lebih sebelum anda merasakan kesannya. Oleh itu,  berhati-hatilah berapa banyak roti  seperti  ini  yang anda
konsumsi, kerana walaupun jumlah yang sangat sedikit boleh menyebabkan anda tidur selama beberapa jam
sama seperti minyak mentah yang akan dilakukan sendiri. Cara lain yang baik untuk membersihkan minyak
yang tinggal di dalam periuk adalah mencuci periuk dengan sedikit alkohol untuk menghasilkan warna minyak
rami.

Warna seperti ini boleh menjadi sangat berkesan dalam merawat keadaan kulit dan hanya sedikit yang dapat
menjimatkan  wang  anda.  Oleh  kerana  saya  sering  suka  mencampurkan  minyak  dari  beberapa  jenis,  saya
biasanya meninggalkan baki minyak ke dalam periuk sehingga lain kali. Dengan mencampurkan minyak dari
pelbagai jenis, anda mendapat faedah perubatan dari semua jenis minyak yang berlainan ini dan saya dapati
minyak tersebut berkesan dalam rawatan segalanya. Sekiranya anda mempunyai banyak jenis rami yang baik,
saya rasa mencampurkan minyak adalah idea yang baik, tetapi jika tidak, saya percaya minyak dari satu jenis
mungkin memenuhi keperluan anda.

Ambil  minyak yang anda tuangkan ke dalam cawan pengukur keluli  tahan karat  dan letakkan di  atas  alat
pemanas lembut seperti alat pemanas kopi untuk menguap apa sahaja air yang tinggal di dalam minyak. Sering
kali,  hanya  memerlukan  masa  yang  singkat  untuk  menguap  sisa  air,  tetapi  juga  beberapa  regangan
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menghasilkan terpenes semula jadi daripada yang lain. Teren ini boleh menyebabkan minyak yang anda miliki
pada  kopi  lebih  panas  menggelegak  dalam  beberapa  lama  dan  mungkin  memerlukan  sedikit  masa  untuk
menghentikan minyak ini. Apabila minyak pada pemanas kopi berhenti menggelegak dan terdapat sedikit atau
tidak ada aktiviti yang dapat dilihat, keluarkan minyak dari penghangat kopi dan biarkan sejuk sedikit. Cara lain
untuk menyelesaikan minyak tanpa menggunakan alat pemanas kopi adalah dengan memasukkan minyak ke
dalam ketuhar yang diatur pada suhu 130 ° C selama kira-kira satu jam. Ini akan menguraikan minyak siap dan
sisa pelarut tidak menjadi masalah.

Kemudian, menggunakan aplikator plastik atau jarum suntik tanpa jarum yang terdapat di kedai ubat tempatan
anda,  gunakan  pelocok  untuk  perlahan-lahan  menarik  minyak  hangat  ke  dalam  jarum  suntik  dan  biarkan
sehingga sejuk. Dalam masa yang singkat, resin akan menjadi bahan seperti gris tebal.

Kadang kala resinnya begitu tebal sehingga sukar memaksanya keluar dari  jarum suntik ketika disejukkan.
Sekiranya perkara seperti  itu berlaku,  masukkan jarum suntik ke dalam cawan air  panas dalam masa yang
singkat  anda  akan  dapat  mengurangkan  dos  anda  dengan  lebih  mudah.  Kadang-kadang  pesakit  akan
mengeluarkan  minyak terlalu  banyak,  tetapi  jika  ini  berlaku,  tarik  kembali  jarum suntik  dan minyak yang
berlebihan biasanya dapat dimasukkan kembali ke dalam jarum suntik tanpa terlalu banyak kesulitan.

Rata-rata,  satu  paun  kering  bahan  memerlukan  sekitar  2  gelen  (8-9  liter)  pelarut  untuk  melakukan  dua
pencucian yang diperlukan. Sekiranya anda merancang untuk menghasilkan minyak dari lebih kurang bahan
permulaan, cukup lakukan matematik untuk menentukan kira-kira berapa banyak pelarut yang anda perlukan.
Dari awal hingga akhir, biasanya memerlukan tiga hingga empat jam untuk menyelesaikan keseluruhan proses,
dan kemudian ubat itu duduk di sana siap untuk digunakan.

Perlu juga disebutkan bahawa minyak ini mempunyai jangka hayat yang sangat panjang. Tetapi untuk simpanan
jangka panjang, saya akan memasukkannya ke dalam botol gelap dengan penutup ketat atau bekas keluli tahan
karat.  Sekiranya  disimpan  di  tempat  gelap  yang  sejuk  ketika  disimpan,  ia  dapat  mengekalkan  potensi
perubatannya selama bertahun-tahun.

Pada mulanya,  mungkin agak menakutkan bagi  beberapa orang untuk mencuba menghasilkan ubat  mereka
sendiri tetapi pada hakikatnya,  proses ini sangat mudah. Yang mesti anda lakukan adalah mengikuti  arahan
dengan teliti dan setelah anda menghasilkan ubat ini beberapa kali, anda akan mendapati bahawa tidak lebih
sukar  untuk  dibuat  daripada  secawan  kopi.  Sebaik  sahaja  anda  menghasilkan  ubat  sendiri,  ubat  ini  akan
menghabiskan semua misteri dan anda tidak perlu lagi bergantung pada doktor dalam kebanyakan kes, kerana
sekarang anda telah menjadi doktor anda sendiri. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat
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Q. Mengapakah pengisaran bahan kering menyebabkan kehilangan THC? Adakah terdapat penjelasan untuk
ini?

A. Adakah anda pernah menggiling tunas yang benar-benar kuat? Sekiranya anda melakukannya, anda harus
tahu mengapa. Serbuk putih yang ada di sekeliling meja setelah anda mengisar adalah THC (atau trichomes)
dan itulah yang seharusnya tinggal di dalam minyak. Selain itu, ketika digiling, ia terlalu halus dan anda akan
membuang banyak apa yang sebenarnya tidak anda inginkan untuk dilucutkan dalam minyak anda.

Memproses tulang kering sepanjang tunas setelah anda melembapkannya dengan naphtha atau pelarut pilihan
anda, tetapi jangan menyentuhnya sebelum anda memprosesnya kerana setiap kali anda menyentuhnya, anda
akan kehilangan beberapa. Minyak yang dihasilkan dari bahan tanah secara signifikan kurang kuat daripada
minyak yang dihasilkan dari tunas yang dihancurkan setelah dibasahi.

Pencucian cepat pertama adalah yang paling kuat dan jalur sekitar 70% THC yang ada, jalur kedua kira-kira
20% dan  yang ketiga  kira-kira  5%.  Apabila  anda  mengisar,  anda  akan  mendapat  ketiga-tiga  mesin  basuh
(sebenarnya empat) di dalam minyak anda dan anda tidak menginginkannya. Kualiti mengatasi kuantiti. JB

"Hai JB. Apakah masa terpendek yang boleh anda biarkan sehingga kering jika anda memerlukannya dengan
segera? Terima kasih. " Priscilla

- Sehingga kering tulang. Tetapi saya hanya akan cepat kering 5-7g kuncup, yang akan memberi anda kira-kira
satu  gram  minyak,  cukup  untuk  memulakannya,  dan  kemudian  anda  boleh  menyelesaikannya  apabila
dikeringkan dengan betul, dalam seminggu atau lebih. Semakin kurang anda mengendalikan bahan permulaan
sebelum memproses semakin sedikit resin yang akan anda buang. Oleh itu, lebih baik untuk tidak menguraikan
bahan  permulaan  (seperti  yang  dilakukan  GW tanpa  alasan  sama sekali,  anda  boleh  menguraikan  minyak
dengan masalah yang lebih sedikit dengan memanaskannya, yang harus anda lakukan untuk membuang sisa
pelarut). Perkara terbaik yang perlu dilakukan ialah memasukkan tunas ke dalam baldi untuk diproses tepat di
ruang  pengeringan,  tanpa  pengendalian  tambahan,  bila  mungkin.  Semakin  kurang  anda  menyentuh  tunas,
semakin baik. JB

1.)  Saya mengisar  kuncup kering tulang dengan tangan saya sahaja,  tidak  ada penggiling  yang digunakan.
Bahan permulaan kelihatan seperti tunas yang sangat kecil. Diameter 5 hingga 10mm, jadi kebanyakannya tiada
serbuk. Oleh kerana sekarang saya mempunyai pengalaman "memasak" sendiri, saya sangat bersetuju dengan
anda  dalam semua  perkara,  kecuali  titik  C.  Saya  telah  melihat  minyak  yang  dibuat  dengan  alkohol  yang
biasanya jauh lebih gelap kerana air dalam alkohol melarutkan klorofil. Saya membuat minyak saya dengan
petroleum eter tulen makmal. Minyak ini warnanya lebih cerah (coklat keemasan) dan mempunyai rasa pedas
yang enak dan enak jika dibandingkan dengan minyak alco-oil yang saya berpeluang mencuba. Maksud saya di
sini ialah saya percaya Naphtha tidak melepaskan sebilangan besar terpena dan klorofil seperti alkohol. Ia juga
mendidih lebih terkawal dan terkawal seperti alkohol. Jadi soalan saya di sini adalah,

- Jangan mengisar bahan terlebih dahulu. Sebarang pengendalian bahan tunas kering akan menyebabkan anda
kehilangan THC dan kanabinoid lain (habuk halus di atas meja adalah yang sepatutnya tinggal di dalam baldi).
Ya, penggilingan dan nafta lebih baik daripada mengisar dan alkohol - kombinasi itu adalah kegagalan yang
hampir terjamin, anda tidak boleh membuat minyak yang baik dengan cara ini.

Masukkan putik ke dalam baldi,  basahi dengan naphtha, hancurkan dengan tongkat selama dua hingga tiga
minit, tuangkan campuran pelarut minyak ke dalam baldi. Sekiranya anda bekerja dengan bahan berkualiti baik,
buat  basuh  kedua  dan  tuangkan  campuran  kedua  ke  baldi  dengan  cucian  pertama.  Sekiranya  anda  tidak
menggunakan bahan yang baik,  gunakan pencuci  pertama hanya untuk tujuan dalaman  (dan terus  mencari
bahan yang baik).

Ether menghasilkan minyak yang hebat (kita suka minyak ambar lebih baik daripada minyak gelap, tetapi ingat
bahawa  beberapa  jenis  menghasilkan  minyak  yang  lebih  gelap  daripada  yang  lain).  Kami  juga  menyukai
minyak ambar untuk alasan praktikal - siapa yang mahu mempunyai gigi hitam dengan tanda klorofil? Tetapi
kami  tidak  menyarankannya pada masa ini  kerana  agak berbahaya untuk bekerja  dengan eter,  sukar  untuk
dijumpai di sebahagian besar dunia, dan kami sangat prihatin dengan keselamatan mereka yang mengeluarkan
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minyak. Ia boleh melambung dengan mudah pada suhu yang agak rendah. Jadi, bagi kebanyakan orang, nafta
alifatik ringan akan berfungsi dengan baik. Kami biasanya menggunakan naphtha, tetapi eter adalah pelarut
pilihan kami.

Senarai  pelarut  semasa yang akan kita  gunakan adalah:  1.  eter,  2.  naphtha cahaya tulen,  3.  99% isopropil
alkohol, 4. alkohol bermutu makanan - lebih disukai 99%, tetapi biasanya sukar diperoleh dan sangat mahal.
Apabila anda bekerja dengan alkohol 96%, selebihnya 4% biasanya adalah air. 4% daripada 10 liter adalah 4dcl,
hampir satu liter air yang anda mesti rebus - dan memerlukan masa yang boleh anda habiskan dengan lebih
berpatutan.

2.)  Saya  juga  meletakkan  minyak  suam  60  °  C  terakhir  selama  1.5  jam  dalam  keadaan  vakum  untuk
menghilangkan semua sisa pelarut. Semasa saya menuliskan kepada anda, saya mendekarboksilasi minyak 35
gram yang dimakan kemudian ... Rasa minyak itu sebelum dekarboksilasi jauh lebih pedas, saya tidak akan
mengatakan yang lebih teruk, tetapi anda betul-betul mengenai masalah itu.

- Seperti yang saya katakan kali terakhir, burping adalah dari sisa air. Dan air ada di sana kerana suhu rendah
"saintifik" yang anda gunakan. Bagaimanapun, anda perlu menguraikan minyak, jadi periuk nasi yang akan mati
pada suhu 110 ° C berfungsi dengan baik. Atau, tentu saja, perkara terbaik untuk digunakan adalah diam - tetapi
sekali lagi, banyak orang tidak memilikinya dan tidak tahu bagaimana mengendalikannya, dan risiko letupan
selalu ada. Apabila pegun meletup, biasanya akan merobohkan seluruh rumah. Apabila kandungan periuk nasi
meletup, api hanya akan menyala setinggi dua atau tiga meter yang cukup mudah ditangani.

Mengenai  vakum  -  tentu  saja,  mengapa  tidak.  Sekiranya  anda  mempunyai  peralatan  dan  jika  anda  tahu
bagaimana menggunakannya dengan betul, bukan idea yang buruk untuk menyelesaikan minyak di dalamnya,
jika anda ingin memastikan 100% tidak ada sisa pelarut di dalamnya atau jika anda mahu menutup mulut dari
mereka yang menentang pelarut petrokimia.  Sebilangan orang menggunakannya dengan kejayaan besar dan
saya tidak menentangnya. Tetapi seperti yang anda ketahui, majoriti orang tidak memiliki peralatan ini dan
banyak pesakit kami tidak dapat atau bahkan tidak dapat membeli periuk nasi dan kipas angin, jadi kami tidak
mengesyorkan vakum sebagai keperluan.

Lihat  seberapa  mudah  dan  mudah  kaedah  Rick  dan  berapa  banyak  soalan  yang  masih  perlu  kita  jawab.
Sekarang bayangkan apa yang akan berlaku apabila kita menambahkan maklumat mengenai kaedah lain untuk
menghasilkan minyak. Ini hanya akan menimbulkan kekeliruan dan saya harus menghabiskan masa berhari-hari
untuk menjawab soalan dari orang-orang yang "keliru", yang mana saya tidak akan melakukan lebih lama lagi.

3.) Terangkan mengapa anda mencadangkan untuk mengambil minyak keluar dari tiub, terus ke mulut, tanpa
kapsul? Beberapa masalah penyerapan? Saya makan sebahagian besar minyak di atas kertas rokok, tetapi saya
jarang menggunakan sebilangan kapsul sekiranya saya terpaksa meninggalkan rumah selama beberapa jam lagi.
Selain itu, saya tidak suka memilikinya di gigi saya, kerana sangat sukar untuk melepaskannya ...

- Kerana beberapa sebab. Yang utama ialah kaedah pengambilan ini terbukti paling berkesan dan bermanfaat
bagi pesakit. Ia meningkatkan kebersihan mulut kerana ia juga membasmi kuman pada mulut dan kemudian
membantu dengan apa-apa keadaan di saluran pencernaan atau di kerongkong anda dan lain-lain. Sebenarnya,
apabila  saya  mengalami  sakit  tekak,  saya  cuba  mengoles  minyak  di  bahagian  belakang  mulut  saya  dan
kemudian terus dalam mulut saya selagi saya boleh tahan. Dalam kebanyakan kes, selesema atau sakit tekak
(atau gejalanya) dijaga semalaman.

Seperti  yang anda  katakan,  sebilangan  minyak  tetap  berada  di  gigi  dan  di  bawah  lidah  anda,  jadi  kaedah
pengambilan ini sebenarnya menggabungkan pemprosesan minyak sublingual (ala Sativex dan semburan dan
tincture  bawah lidah lain  yang digunakan orang)  dan memproses  di  perut  dan usus.  Perkara utama adalah
memasukkan minyak ke dalam perut anda. Oleh itu, jika anda mempunyai minyak dengan rasa yang tidak enak,
anda boleh memasukkan sekeping roti atau pisang dll (atau kertas rokok, jika anda suka memakan bahan kimia
di dalamnya), lipat dan telan seperti pil dan siram dengan air atau teh atau apa sahaja yang anda suka. Gosok
gigi dengan minyak setelah mengatakan sepuluh minit atau lebih, ia juga akan membantu menjaga kebersihan
mulut. Banyak minyak mempunyai rasa yang enak (terutama ketika bahan permulaan tidak digiling dan alkohol
tidak digunakan untuk menghasilkan minyak.
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Kapsul - a) anda harus membelinya dari Big Pharma, dengan mana anda menyokongnya dengan wang anda, b)
beberapa orang alah terhadapnya,  c) ada yang larut  dalam usus anda dan tidak di perut,  d) peniaga sering
meletakkan kurang minyak dalam kapsul daripada yang seharusnya, e) mereka tidak berfungsi dengan baik
untuk begitu banyak keadaan,  f)  sukar untuk mengeluarkan minyak ketika  anda ingin membuat  sendi atau
menguap minyak untuk keadaan paru-paru atau semasa anda mahu menggunakan minyak secara topikal. Saya
tidak mengatakan bahawa anda tidak boleh menggunakan kapsul, yang saya katakan adalah lebih baik belajar
menggunakan minyak terus dari tiub. Setelah mendapat lebih banyak latihan, anda akan belajar menggunakan
minyak tanpa rasa tidak selesa sama sekali. Saya secara peribadi suka makan minyak langsung dari periuk nasi,
saya hanya mencelupkan jari saya ke dalamnya dan mengambil sebanyak yang saya rasa boleh saya ambil.
Fikiran anda, ini sangat "memakan minyak" dan biasanya anda akan mengambil lebih banyak daripada jarum
suntik. Apabila minyaknya baik, "overdosis" hanya akan membuat anda tidur, masalah besar. Tetapi tentu saja,
saya dapat melakukannya kerana pengalaman dan toleransi saya, saya tidak akan mengesyorkannya kepada
pemula atau mereka yang tidak mempunyai banyak pengalaman. Semua yang terbaik untuk anda juga, Stefan.
Jindrich ”

"Sekiranya anda bimbang tentang harganya, jauh lebih murah daripada pembayaran bersama pada kebanyakan
ubat barah dan ada juga yang sekiranya ubat yang anda bawa di rumah untuk kanser tidak dilindungi insurans.
Sekiranya seseorang dalam keluarga saya memerlukan minyak ini untuk barah saya akan mencari jalan. Semoga
berjaya!!!!" Lisa

- "Saya setuju, Lisa, minyak adalah rawatan yang jauh lebih murah apabila seseorang mengambil kira semua
kos dan perbelanjaan  lain.  Selain  itu,  jauh lebih  aman daripada  apa  pun yang akan diberikan  oleh  sistem
perubatan,  apatah  lagi  ia  berfungsi  dengan  lebih  berkesan  dan  boleh  dipercayai  dan  pastinya  lebih
menyenangkan untuk diambil daripada racun atau radiasi. "JB

T. Saya tahu anda mengesyorkan menjadikan RSO sendiri tetapi sebuah dispensari mempunyai beberapa kedai
tempatan dan saya hanya tertanya-tanya berapa harga yang berpatutan. 

A. Seseorang memerlukan 4-7g tunas berkualiti tinggi untuk menghasilkan satu gram minyak, jadi itu harus
menjadi "harga yang tepat." Janganlah kita membincangkan harga rami yang tidak masuk akal, bagi saya harga
yang tepat untuk dos 60g adalah 50-100USD (atau kurang, jika ia ditanam secara sah di luar rumah secara
besar-besaran). Saya tidak mengatakan bahawa saya tahu di mana untuk mendapatkannya pada harga pada masa
ini, minyak kelas atas berharga berapa kos bahan kelas atas di mana anda tinggal. JB

Bentuk Pengekstrakan Lain

Adakah anda menemui kaedah lain untuk membuat minyak itu?

"Terdapat banyak cara untuk menghasilkan minyak dan saya tidak mendakwa bahawa kaedah saya semestinya
yang terbaik, tetapi sepanjang pengetahuan saya, ini adalah satu-satunya kaedah yang terbukti berjaya dalam
ribuan kes.

Memang kaedah yang telah kita tunjukkan kepada dunia akan dianggap kasar, tetapi bentuk ubat ini sangat
murni dapat dihasilkan dengan cara ini. Tujuan saya adalah untuk menunjukkan kaedah menghasilkan minyak
dengan peralatan yang sudah tersedia, jadi jika perlu hampir semua orang dapat menghasilkan ubat mereka
sendiri dengan cara yang mudah.

Sehingga saya diserbu pada tahun 2005, saya telah menggunakan proses penyulingan untuk menghasilkan ubat
dan mendapatkan kembali pelarut. Kaedah ini jauh lebih berbahaya dan lebih 'mesra bumi', kerana pelarut tidak
terbuang. Tetapi polis merampas peralatan saya, yang memaksa saya untuk mula menggunakan periuk nasi
untuk menyelesaikan tugas itu.
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Apakah bentuk pengekstrakan lain yang boleh digunakan?

Sekali lagi, terdapat sebilangan kaedah pengekstrakan dan saya tidak mengaku sebagai pakar dalam perkara
tersebut.  Masalah  dengan  kaedah  saintifik  seperti  pengekstrakan  gas  mulia  dan  lain-lain  adalah  bahawa
kebanyakan  orang  kekurangan  peralatan  dan  pengetahuan  untuk  melakukan  pengekstrakan  tersebut.  Itulah
sebabnya kami menunjukkan kepada orang ramai cara termudah untuk menghasilkan ubat ini sendiri.

Terdapat  juga  kaedah  pengekstrakan  air  sejuk  yang  dapat  digunakan  untuk  mengekstrak  resin.  Saya  telah
beberapa  kali  melakukan  pengekstrakan  jenis  ini  dan  hasilnya  tidak  begitu  baik  seperti  yang  diharapkan.
Namun, saya tahu ada orang yang mengatakan bahawa mereka telah menghasilkan minyak berkualiti  tinggi
dengan  cara  ini.  Jelas,  air  sejuk  tidak  dapat  terbakar  atau  meletup,  jadi  kaedah  pengekstrakan  air  dingin
mungkin  menjadi  pilihan,  tetapi  seseorang  mesti  memastikan  bahawa  minyak  tersebut  di-dekarboksilasi
sebelum diberikan kepada pesakit.

Apakah dekarboksilasi?

Dekarboksilasi  berlaku  apabila  molekul  di  dalam  minyak  telah  diputar  ke  kedudukan  delta  9  dengan
penggunaan  haba  sehingga  mereka  menjadi  lebih  aktif  secara  perubatan.  Suhu  di  mana  ini  berlaku  boleh
diperdebatkan, kerana banyak laporan yang saya lihat mengenai perkara ini tidak setuju. Dengan melakukan apa
yang telah saya sarankan, minyak dipanaskan hingga suhu jauh melebihi yang di mana dekarboksilasi dikatakan
berlaku.  Kumpulan karboksil  dikeluarkan,  yang kemudian membolehkan molekul  masuk ke dalam reseptor
CB1 dan CB2 dari sistem endokannabinoid kita dan membolehkan mereka melepasi halangan otak.

Adakah cara untuk menjadikan minyak lebih kuat?

Terdapat beberapa cara untuk meningkatkan potensi minyak, tetapi sekali lagi, banyak kaedah ini memerlukan
peralatan  dan  pengetahuan  khusus  yang  tidak  dimiliki  oleh  rata-rata  orang.  Pada  masa  lalu,  saya  telah
menghasilkan  minyak  seperti  itu  dan  saya  menganggapnya  lebih  kuat  dan  berubat,  tetapi  dengan undang-
undang yang ada dan peralatan yang diperlukan, mustahil bagi saya untuk menghasilkan jumlah apa pun.

Adakah perkara yang boleh saya lakukan apabila minyak yang saya hasilkan atau beli tidak cukup kuat?

Sekiranya bahan permulaan yang baik digunakan untuk menghasilkan minyak, masalah ini tidak harus dihadapi,
tetapi saya yakin akan ada yang akan melakukannya. Semasa merawat penyakit yang serius, hanya yang terbaik
yang  akan  dilakukan,  jadi  jika  minyak  yang  anda  miliki  tidak  sesuai  dengan  tugas  yang  ada,  saya  akan
mendapatkan lebih banyak bahan tunas dan menghasilkannya dengan betul. Dengan kehidupan seseorang yang
seimbang, ini bukan masa untuk bermain dengan minyak berkualiti rendah. Sekiranya anda yang menderita,
tidakkah anda mahukan ubat terbaik? Oleh itu, sila berikan yang sama untuk orang lain. " Rick Simpson, Rami:
Tumbuhan Paling Berubat

Menghasilkan Minyak Berkualiti Terbaik

"Demi  kepentingan  orang  biasa  menghasilkan  minyak  yang  berkualiti  tinggi  dan  seberapa  banyak  yang
mungkin,  saya  telah  menemui  kaedah mudah yang akan membolehkan  hampir  semua orang menghasilkan
minyak dengan nilai ubat yang lebih berkesan daripada yang saya tunjukkan kepada masyarakat pada masa
lalu . Apa yang sebenarnya anda perlu lakukan adalah menambahkan beberapa langkah lagi untuk proses yang
telah kami tunjukkan kepada anda, tetapi setelah anda menghasilkan minyak dengan cara ini, saya rasa anda
akan bersetuju bahawa ia memberikan perbezaan yang besar.

Sekiranya anda mempunyai ubat yang berkualiti tinggi, anda semestinya dapat menghasilkan minyak dengan
kadar kanabinoid yang sangat tinggi, hanya dengan menggunakan pelarut yang baik dan periuk nasi. Minyak
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yang  saya  hasilkan  dengan cara  ini  biasanya  menunjukkan  tahap  THC 95% atau  lebih  bersamaan  dengan
pelbagai jenis kanabinoid dan lilin tumbuhan yang lain. Kekuatan penyembuhan minyak seperti inilah yang
akhirnya memberikan pengiktirafan perubatan kepada tanaman rami ganja, tetapi saya masih mendapati bahawa
kekuatan penyembuhan bahan ini dapat dibawa ke tahap yang baru tanpa banyak kesulitan.

Yang harus anda lakukan ialah mengambil minyak dan memasukkannya ke dalam unit pemanas yang dapat
menangkap  kanabinoid  semasa  mereka  menguap  dan  ini  akan  menghasilkan  minyak  dengan  kualiti  dan
kemurnian yang lebih tinggi. Walaupun alat penguap biasa dapat menyelesaikan tugas ini, sebenarnya mereka
tidak  dirancang  dengan  baik  untuk  memenuhi  peranan  ini,  kerana  memerlukan  waktu  yang  lama  untuk
menghasilkan sejumlah ubat dan kebanyakan penguap yang tersedia cenderung bocor.

Untuk menghasilkan minyak pada skala yang lebih besar seseorang memerlukan unit pengewapan jauh lebih
besar yang kedap udara dan juga memerlukan penggunaan kubah koleksi yang jauh lebih besar yang diatur pada
sudut, sehingga setelah cannabinoid mulai mengumpulkan mereka akan mulai berlari ke titik terendah kubah, di
mana mereka dapat dikumpulkan dari lubang saliran kecil dalam bentuk minyak yang sangat disucikan. Sesiapa
yang cenderung secara mekanis tidak harus terlalu banyak kesulitan menyusun unit untuk melakukan tugas ini,
tetapi memerlukan sedikit masa dan usaha untuk memasang peranti ini.

Jumlah minyak yang dapat dikumpulkan setelah diuap bergantung kepada berapa peratus peratusan kanabinoid
yang terdapat pada minyak permulaan yang asli. Sekiranya minyak yang anda gunakan mempunyai 99% berat
kanabinoid, maka anda harus mendapatkan kira-kira jumlah itu semula setelah ia menguap.

Saya juga harus  menyebutkan bahawa ini  adalah cara yang baik untuk meningkatkan kualiti  minyak kelas
rendah yang mempunyai banyak kekotoran, jadi ia boleh digunakan sebagai ubat yang lebih kuat dan berkesan.
Bahkan minyak permulaan dengan kandungan kanabinoid jauh lebih rendah dapat menghasilkan ubat yang
baik, jika kanabinoid dikuap dan kotoran ditinggalkan di dalam mangkuk. Anda mungkin tidak keluar sebanyak
yang anda masukkan, tetapi sekurang-kurangnya anda akan mendapat minyak yang jauh lebih berubat daripada
yang anda mulakan. Untuk penyembuhan, kemurnian dan keberkesanan ubat memberi makna kepada pesakit,
jadi jika anda ingin menghasilkan minyak ubat sebanyak mungkin, saya rasa anda harus mempertimbangkan
apa yang saya katakan.

Saya  belum  dapat  menjelaskan  mengapa  minyak  yang  dihasilkan  dengan  cara  ini  jauh  lebih  aktif  secara
perubatan daripada minyak terbaik yang dihasilkan menggunakan kaedah lain. Oleh kerana minyak yang telah
saya wap telah di-decarboxylated bahkan sebelum mereka masuk ke dalam vaporizer, itu bermakna minyak ini
sudah  aktif  sebanyak  mungkin,  jadi  kita  akan  melihat  sedikit  perbezaan  dalam  potensi  setelah  minyak
dikumpulkan dari vaporizer. Apabila cannabinoid diuap dari minyak berkualiti tinggi ini, semua yang tersisa di
dalam  mangkuk  vaporizer  adalah  lilin  tumbuhan  dan  bahan  cemar  lain  yang  tidak  diingini.  Dengan
meninggalkan bahan-bahan yang tidak diingini di dalam mangkuk, minyak yang anda kumpulkan akan jauh
lebih bersih,  tetapi  kerana minyak ini mempunyai  sedikit  kekotoran bahkan sebelum dimasukkan ke dalam
vaporizer, ini tidak banyak menjelaskan mengapa minyak sekarang jauh lebih kuat .

Cannabinoids menguap minyak antara 300 dan 400 darjah Fahrenheit dan suhu ini jauh lebih tinggi daripada
suhu yang telah diberitahu kepada kita untuk melakukan dekarboksilasi. Sama ada ada sesuatu yang belum kita
fahami mengenai dekarboksilasi yang menyebabkan peningkatan potensi yang luar biasa ini, atau semua haba
tambahan yang diperlukan untuk menguap kanabinoid mungkin akan melakukan sesuatu terhadap minyak yang
tidak pernah kita sedari pada masa lalu .

Saya bercakap mengenai proses baru ini selama beberapa minggu terakhir ketika saya melakukan temu ramah
dan sekarang ada beberapa individu, yang telah mula mengeluarkan minyak dengan cara ini dan dari apa yang
saya diberitahu bahawa mereka terkejut dengan perbezaan potensi. Dari pengalaman saya, walaupun minyak
gred  tertinggi  yang  dihasilkan  dengan  penggunaan  peralatan  penyulingan  atau  periuk  nasi  tidak  dapat
dibandingkan dengan minyak yang dikumpulkan setelah cannabinoid dihapuskan. Mereka mungkin kelihatan
sama,  tetapi  saya rasa minyak yang disejat  berkali-kali  lebih kuat  dan semestinya ini  menjadikannya lebih
sesuai untuk merawat individu yang mengalami keadaan serius.
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Sebilangan  orang  memasukkan  bahan  tanaman  ke  dalam  alat  penguap  dan  kemudian  mengumpulkan
kanabinoid  dalam  bentuk  minyak  dari  kubah  penguap,  setelah  bahan  tanaman  dipanaskan.  Dengan
menggunakan bahan tanaman mentah seseorang dapat menghasilkan minyak yang lumayan, tetapi pengujian
menunjukkan bahawa minyak ini tidak menyamai kekuatan minyak yang dihasilkan dalam periuk nasi dan
itulah sebabnya mengapa saya mengarahkan orang untuk menghasilkan minyak menggunakan kaedah saya.
Sekiranya anda memasukkan minyak berkualiti tinggi ke dalam alat penguap, minyak yang dihasilkan yang
akan dihasilkan setelah kanabinoid menguap, akan jauh lebih kuat daripada minyak terbaik yang dapat diuapkan
dari bahan tunas berkualiti tinggi. Oleh itu, jika anda ingin melihat hasil yang hebat, hasilnya dapat dicapai
dengan menguap minyak terbaik dan ini akan memberi anda ubat, yang saya rasa tidak dapat dibandingkan.

Tidak kira sama ada kerajaan suka atau tidak, dalam masa terdekat banyak dari kita akan menghasilkan ubat
kita  sendiri  dan  kerana  minyak  ini  sangat  berkesan  untuk  sebilangan  besar  masalah  perubatan,  saya
mengharapkan untuk melihat  ubat-ubatan rakyat  sederhana ini  dihasilkan di mana-mana,  oleh mereka yang
tidak mempunyai  wang untuk bermain permainan dengan syarikat ubat. Pada masa akan datang, saya pasti
syarikat  ubat  akan  berusaha  mengatakan  bahawa  mereka  adalah  satu-satunya  yang  berkelayakan  untuk
menghasilkan ubat ini, tetapi kita semua tahu bahawa apa sahaja yang ingin diberikan oleh penjenayah ini akan
datang dengan harga yang sangat tinggi; dan kerana hampir semua orang dapat menghasilkan bahan ini, saya
tidak perlu syarikat ubat memainkan peranan.

Setelah melakukan kajian sederhana yang diperlukan,  kita  akan dapat menggabungkan pelbagai  kanabinoid
semula  jadi  dan  menghasilkan  minyak  yang  direka  khusus  untuk  merawat  penyakit  yang  berbeza,  tetapi
walaupun minyak baru ini  akan mempunyai  kemampuan penyembuhan yang luar  biasa,  minyak yang kita
sendiri  dapat  hasilkan  akan  selalu  mempunyai  tempat  di  kabinet  ubat  kami.  Saya  tidak  pernah  berusaha
mempatenkan kaedah yang saya temui, kerana saya merasakan bahawa pengetahuan ini harus ada pada sesiapa
sahaja yang memilih untuk menggunakannya dan tidak ada yang berhak untuk menahan sesuatu yang dapat
menyelamatkan nyawa seseorang dan, sebagai gantinya, sebenarnya, saya rasa akan menjadi dunia yang jauh
lebih baik sekiranya kita sama sekali tidak mempunyai hak paten.

Walaupun  mereka  yang  ingin  melarang  penggunaan  ubat  ini,  seperti  syarikat  ubat,  pada  masa  lalu  telah
membuktikan bahawa mereka dengan senang hati meracuni dan membunuh kita dengan sampah yang mereka
sediakan, saya pasti mereka akan cuba memberitahu kita bahawa mereka satu-satunya yang dapat menghasilkan
ubat ini dengan betul. Dengan menggunakan kaedah baru yang baru saja saya jelaskan, sesiapa sahaja boleh
menghasilkan  ubat-ubatan yang sama suci dengan apa sahaja  yang dapat  disediakan oleh syarikat  ubat.  Di
samping  itu,  saya  rasa  ubat-ubatan  yang  dapat  kita  hasilkan  akan  jauh  lebih  berkesan  daripada  apa  yang
ditawarkan oleh syarikat ubat, kerana tidak seperti itu, kita tidak memerlukan wang dan tujuan kita hanyalah
untuk menyembuhkan diri sendiri.

Kini tidak ada alasan yang masuk akal mengapa kita tidak dapat menghasilkan ubat-ubatan sendiri dan apabila
kerajaan yang kita beli dan bayar cuba menghalang kita daripada melakukannya, itu akan menjadi satu lagi
contoh mengapa kita mesti melepaskan diri dari rasuah mereka dan sekali dan untuk semua, membebaskan umat
manusia dari cengkaman mereka. Sehingga sekarang sudah semestinya lebih jelas bahawa syarikat ubat dan
kerajaan kita tidak peduli sama sekali tentang kesihatan dan kesejahteraan kita, jadi mari kita beri akal dan Ibu
Alam peluang untuk melihat apa yang dapat mereka lakukan untuk meningkatkan kesihatan keseluruhan kita,
dan sekali kami melakukannya, saya yakin bahawa kami tidak akan lagi menerima apa yang berlaku pada masa
lalu. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Rami atau Ganja?

“Sepanjang sejarah,  ganja selalu dikenal sebagai rami oleh mereka yang selama ribuan tahun menanamnya
sebagai tanaman. Dengan manipulasi pihak berkuasa dan kerajaan yang dikendalikannya, strain rami dengan
kandungan resin tinggi diganti namanya ganja dan diganggu umum kepada umum. Kembali ke era ketika ini
berlaku,  masyarakat  umum pada umumnya tidak tahu apa itu  ganja.  Yang mereka  diberitahu adalah  ganja
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adalah ubat ketagihan dan mematikan yang berbahaya.  Kita semua yakin bahawa merokok bersama adalah
perkara yang paling boleh merosakkan diri sendiri dan membahayakan diri kita sendiri. Sudah tentu, semua ini
hanyalah tipu daya, tetapi pada masa itu, orang ramai tidak mempunyai cara untuk mengetahui sebaliknya.

Seandainya  orang  ramai  mengetahui  ketika  pemerintah  mereka  berusaha  agar  kilang  ini  dilarang  bahawa
banyak Bapa Pengasas dan Presiden AS yang lalu merokok rami secara meluas selama karier mereka, mereka
mungkin  tidak  menelan  sekatan  baru  yang  dipaksakan  kepada  mereka  dengan  begitu  mudah  .  Terdapat
sebilangan besar akaun yang didokumentasikan yang menggambarkan dengan jelas amalan merokok banyak
negarawan terkenal  dan juga bagaimana para presiden seperti  Abraham Lincoln  biasa menikmati  masa dia
menghabiskan rami di paipnya di beranda.

Berdasarkan beberapa dokumen, pemimpin politik pada masa itu wujud, seperti Pengisytiharan Kemerdekaan
dan Perlembagaan, saya rasa selamat untuk mengatakan bahawa sebenarnya mereka adalah pemikir yang sangat
jelas.  Nampaknya kesan ganja yang ditakuti  oleh mereka yang diberitahu oleh masyarakat  sekarang sangat
merugikan, sama sekali tidak memberi kesan kepada individu tersebut atau kemampuan mereka untuk berfikir
secara rasional. Namun, beberapa dekad kemudian ketika undang-undang yang membatasi penggunaan rami
diberlakukan pada awal tahun 1900-an, sangat sedikit orang yang mengetahui hal-hal seperti itu.

Penggunaan ubat  rami  sepanjang sejarah adalah  legenda.  Ia  digunakan untuk merawat  hampir  semua jenis
penyakit dan kecederaan. Hanya sejak beberapa dekad kebelakangan ini penggunaan ubat rami ditolak kepada
orang ramai. Untuk mengenali tanaman rami untuk apa sebenarnya, yang harus kita lakukan adalah fakta yang
terpisah dari fiksyen.

Sistem ini menggunakan rami kepada orang ramai dengan menamakannya ganja. Ibu bapa dan datuk nenek
kami  diberitahu  oleh  media  berita  dan  filem  bahawa  tanaman  ganja  dan  /  atau  rami  adalah  ubat  yang
mematikan, berbahaya, dan ketagihan. Tidak ada yang lebih jauh dari kebenaran tetapi pada zaman itu hampir
mustahil bagi orang ramai untuk mengetahui fakta-fakta itu sendiri.

Mereka yang menghasilkan propaganda tidak masuk akal ini sudah lama mati, jadi mengapa pembohongan dan
penipuan mengenai rami berlama-lama? Jawapannya mudah - wang. Kami menderita dan mati kerana syarikat
ubat  dan kepentingan  wang besar  lain  ingin meningkatkan  margin  keuntungan mereka.  Agar  mereka  terus
melakukan  ini,  mereka  mesti  memastikan  bahawa  rami  dijaga  haram  dan  jauh  dari  orang  ramai,  untuk
penggunaan ubat-ubatan dan tujuan lain.

Sekiranya kita melihat sejarah di sebalik semua ini, kita akan dapati bahawa John D. Rockefeller dan rakan-
rakannya yang kaya raya bersama dengan rasuah yang melibatkan pemerintah  pada zaman yang lalu yang
memberi kita sistem perubatan yang kita miliki sekarang. Di sekolah perubatan yang dibiayai oleh orang kaya
dan  berkuasa,  doktor  diajar  ubat  allopathic,  iaitu  ubat  dari  bahan  kimia  dan  racun.  Lama  kelamaan,
pembohongan  dan penipuan  mereka  telah  meyakinkan  bukan sahaja  doktor,  tetapi  juga  masyarakat  umum
bahawa bahan kimia dan racun bermanfaat untuk keadaan perubatan. Dengan kata lain, sekolah perubatan yang
disebut ini telah mencuci otak kedua-dua doktor dan orang awam untuk mempercayai bahawa hitam adalah
putih. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Strain atau Strain yang mana yang harus saya gunakan untuk 
membuat minyak?

"Ini adalah pertanyaan yang agak sulit untuk dijawab, kerana pada kenyataannya kita semua berada di bawah
belas kasihan para pedagang benih, kerana mereka adalah orang yang memiliki pernyataan terakhir dalam apa
yang kita sedang berkembang.

Masalahnya adalah jika anda memesan strain seperti White Widow dari lima pembekal benih yang berbeza,
ketika  anda  menanamnya,  kemungkinan  besar  anda  akan  menanam  lima  jenis  tanaman  yang  sama  sekali
berbeza. Jenis Janda Putih yang saya tumbuh di Kanada mempunyai kesan penenang yang sangat berat seperti
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varietas Indica yang baik dan ia adalah salah satu ubat penahan sakit terbaik yang pernah saya temui. Tetapi jika
saya cuba memesan biji  yang sama dari  syarikat  yang saya beli  dari  awal,  hari  ini  mereka  mungkin akan
menghantar biji kepada saya dengan nilai perubatan yang sama sekali berbeza.

Janda Putih yang saya lihat  di Eropah jauh lebih bertenaga daripada apa yang saya tanam di Kanada,  jadi
nampaknya  benih  yang  ada  di  sini  mesti  lebih  sativa  dominan.  Malangnya,  sebahagian  besarnya,  ia  tidak
mempunyai nilai perubatan yang saya cari untuk menghasilkan kesan mengantuk seperti Janda Putih yang saya
tumbuh di Kanada.

Beberapa jenis strain lebih baik untuk menghilangkan rasa sakit, sementara yang lain akan lebih berkesan untuk
mengawal kadar gula darah untuk pesakit kencing manis atau menurunkan tekanan okular bagi mereka yang
menderita glaukoma. Kami memerlukan bekalan benih yang berterusan dan berterusan yang telah mengetahui
nilai  perubatan sehingga orang biasa akan mengetahui apa yang sedang mereka tanam. Yang kita perlukan
hanyalah  kebebasan  untuk  menumbuhkan  jenis  ubat  yang  paling  banyak  di  bumi,  kemudian  dengan
menggunakan  proses  penghapusan  yang  sederhana,  kita  dapat  menentukan  jenis  mana  yang  menghasilkan
minyak terbaik untuk merawat pelbagai keadaan perubatan.

Setelah ini selesai, bekalan benih yang stabil ini dapat disediakan untuk orang ramai dan mereka kemudian
dapat menanam strain yang sesuai dengan keperluan perubatan mereka. Tetapi sehingga hari itu tiba, saya tidak
dapat benar-benar mengesyorkan penjual strain atau benih tertentu dan mengatakan bahawa "ini adalah satu
untuk anda" dan mempunyai "kesan terjamin".

Beberapa syarikat benih mempunyai maklumat yang tersedia mengenai nilai perubatan strain yang mereka jual.
Oleh itu, adalah idea yang baik untuk melihat maklumat ini sebelum membuat pembelian anda.

Tekanan apa yang perlu dicari oleh pesakit?

Pada masa ini, yang dapat saya lakukan hanyalah memberitahu orang ramai untuk memerintahkan salib sativa
dominan indica atau indica yang kuat dan sangat menenangkan yang mempunyai 20% THC atau lebih untuk
menghasilkan  minyak  mereka.  Selain  itu,  orang  selalu  bertanya  kepada  saya  di  mana  mereka  boleh
mendapatkan benih dan ini boleh menjadi masalah sebenar bagi mereka yang tinggal di beberapa negara yang
tidak membenarkan penjualannya. Sekiranya anda melayari Internet dan anda akan menemui banyak syarikat
benih yang akan membekalkan biji ganja dan beberapa kapal di seluruh dunia. (Petua: Google kata biji ganja di
seluruh dunia dan anda akan melihat pilihan kedai dalam talian yang mungkin memenuhi keperluan anda).

Apa yang harus diperhatikan ketika memilih atau membeli tanaman untuk menghasilkan minyak?

Bagi orang yang tidak mempunyai pengalaman dengan rami, mereka mesti berhati-hati, kerana banyak pekebun
dan  peniaga  hanya  akan  berusaha  menjual  apa  sahaja  yang  mereka  ada.  Bagi  mereka  yang  tidak  pernah
merokok  rami,  saya  cadangkan  mereka  membawa seseorang yang berpengalaman  ketika  mereka  membuat
pembelian.

Anda tidak selalu boleh melihat dan mencium bau untuk menentukan potensi rami. Saya telah melihat tunas
yang  berkilau  dengan  resin  dan  berbau  dengan  indah  tetapi  mereka  tidak  mempunyai  keupayaan  untuk
menghasilkan ubat yang baik. Oleh itu, lebih baik anda mengetahui seberapa kuat bahan tersebut sebelum anda
membeli kuantiti yang banyak.

Apabila seseorang membawa satu paun untuk menghasilkan ubat itu, saya mula-mula menguji kesannya pada
diri saya. Saya memotong sedikit putik dan menggulung sendi dengannya. Sekiranya rami itu baik, pada masa
saya telah merokok separuh sendi, saya merasakan kesannya. Apa yang saya cari adalah sensasi mengantuk
yang kuat yang membuat anda ingin berbaring.  Sekiranya saya merokok indica yang baik atau salib sativa
dominan indica, biasanya jenis tersebut akan menunjukkan kesan ini.

Saya  dapati  bahawa  hampir  semua  jenis  rami  yang  menghasilkan  rasa  mengantuk  yang  berat  ini  sangat
bermanfaat.  Ini  adalah jenis yang saya gunakan dengan kejayaan besar ketika menghasilkan minyak untuk
merawat barah dan masalah dalaman yang serius. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat
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Bagaimana Menentukan Bahan Permulaan Yang Akan Dibeli?

“Cara  termudah  untuk menentukan ciri-ciri  apa  yang ada  di  dalamnya  adalah  dengan hanya merokok dan
melihat apa kesannya terhadap anda. Apabila orang membawa rami kepada saya untuk menghasilkan ubat ini,
saya menggulung sendi. Pada saat saya merokok kira-kira separuh daripadanya, saya tahu jika ia mempunyai
kesan penenang yang saya cari dan begitulah cara saya memilih bahan yang saya gunakan.

Sekiranya  anda ingin  membeli  rami  untuk menghasilkan  ubat  dan  tidak  merokok sendiri,  bawa seseorang
bersama perokok yang berpengalaman dan minta mereka mencuba sebilangan bahan yang anda fikirkan untuk
beli.  Beritahu  mereka  bahawa anda  mencari  kesan  penenang  dan anda  tidak  mahu  membeli  sesuatu  yang
menggembirakan atau memberi tenaga.

Adalah idea yang tidak baik untuk membawa pembesar saku, jadi anda boleh memeriksa resin pada tunas yang
ingin anda beli. Kelopak mata yang baik kelihatan seperti tertutup beku, kebanyakannya bahkan dapat dilihat
dengan mata kasar. Sebaik sahaja anda terbiasa menghasilkan minyak, seseorang sering mendapat idea yang
cukup baik berapa banyak minyak yang dapat dihasilkan per paun hanya dengan melihat bahan tunas dengan
pembesar.  Resin yang anda amati  adalah ubatnya dan umumnya semakin banyak yang terdapat pada bahan
tunas, semakin banyak jumlah minyak yang akan dihasilkannya.

Mengapa anda mengesyorkan agar orang membuat minyak dari satu paun atau lebih dari bahan 
permulaan? Mungkinkah mereka menghasilkannya dengan mengatakan satu ons rami kering? '

Ya, tentu saja, minyak juga dapat dihasilkan dalam jumlah yang lebih kecil. Satu ons tunas rami kering yang
baik harus menghasilkan  3 hingga 4 gram minyak bermutu  tinggi  dan hanya sekitar  16 auns pelarut  yang
diperlukan untuk melakukan dua pencucian.

Tetapi  ada sebab saya  mencadangkan agar  pesakit  menghasilkan  minyak dari  satu  paun jika  mungkin  dan
mereka  melibatkan  pesakit  dengan  penggunaannya.  Saya  rasa  walaupun  mereka  yang  agak  sihat  harus
mengambil  rawatan  60 gram penuh untuk menyahtoksin  badan mereka  dan membawa mereka  kembali  ke
keadaan sihat. Untuk menghasilkan minyak yang banyak ini biasanya memerlukan sekitar satu paun tunas dan
saya rasa lebih mudah bagi pesakit jika mereka tidak berusaha menghasilkan minyak dari pelbagai jenis.

Setiap regangan menghasilkan minyak dengan kesan yang berbeza jadi jika pesakit beralih dari satu strain ke
yang lain, mereka tidak akan tahu apa yang diharapkan. Bagi mereka yang selesa dengan penggunaan ubat ini,
menukar minyak memberi sedikit atau tidak ada masalah. Tetapi bagi pesakit yang mengalami kesannya untuk
pertama kalinya, saya rasa lebih baik jika mereka hanya mengambil satu jenis minyak.

Seberapa kuat dan kuat tanaman yang anda gunakan untuk membuat minyak?

Saya selalu menyediakan ubat dari bahan terkuat dan sedatif yang ada pada diri saya dan selalunya ketegangan
yang saya laksanakan menghasilkan kesan euforia juga.  Minyak yang dihasilkan dari  jenis dengan sifat ini
mempunyai kesan yang sangat menyenangkan dan pesakit cenderung menikmati pengambilannya.

Secara tempatan, banyak perokok periuk mengeluh bahawa saya membeli semua rami yang baik untuk ubat dan
tidak meninggalkan apa-apa untuk mereka yang ingin merokok. Saya tidak terlalu memperhatikan ini, kerana
saya menganggap menyelamatkan nyawa jauh lebih penting daripada keperluan rekreasi bagi mereka yang tidak
sakit.

Saya selalu mencari strain yang menunjukkan kandungan resin berat dan nilai perubatan yang betul. Sebilangan
besar bahan yang saya gunakan untuk menghasilkan ubat berasal dari varieti, yang semestinya berada dalam
lingkungan 20% THC. Sudah tentu, jika strain ini benar-benar mengandung THC sebanyak itu, satu paun akan
menghasilkan  90  hingga  100  gram  minyak.  Ada  sebilangan  yang  benar-benar  menanam  rami  perubatan
berkualiti ini, tetapi mengambilnya dari saya, rami seperti ini boleh menjadi sangat mahal dan sukar dicari.
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Sebilangan besar bahan tunas yang tersedia untuk saya menghasilkan sekitar 60 gram minyak bermutu tinggi
per paun kering; jadi tidak diragukan lagi kualiti boleh menjadi lebih baik. Sebenarnya, saya mempunyai sedikit
pilihan dalam masalah ini. Sekiranya saya menyelamatkan nyawa pesakit, saya harus menggunakan apa yang
ada. Apa yang benar-benar perlu diketahui orang adalah bahawa setiap ketegangan akan berbeza dalam jumlah
minyak yang dihasilkannya dan minyak ini juga akan berbeza dari segi nilai perubatan.

Di samping itu, kaedah yang digunakan untuk menanam rami mempunyai banyak kaitan dengan berapa banyak
THC yang terdapat dalam bahan kering. Ketegangan yang ditanam mungkin mampu menghasilkan tunas yang
dapat  mengandungi  20% THC atau bahkan lebih tetapi  banyak penanam tidak mempunyai  kemahiran atau
peralatan yang diperlukan untuk mencapainya. Saya telah bekerja dengan strain yang menghasilkan 90 gram
minyak  dari  satu  paun kering  dan  kadang-kadang sedikit  lagi.  Sayangnya,  rami  berkualiti  ini  agak  jarang
berlaku, jadi jika anda dapat memperoleh 60 gram minyak yang baik dari satu pon kering rami, senanglah.
Sentiasa  mencari  rami  yang paling  kuat  semasa  membeli  bahan permulaan;  kehidupan seseorang mungkin
bergantung padanya. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Cannabis Sativa berbanding Cannabis Indica

Apakah perbezaan utama antara ganja sativa dan ganja indica dalam rawatan?

"Saya tidak suka melihat ada yang memakan minyak sativa untuk merawat barah dan penyakit serius yang lain.
Tentunya ada kemungkinan bahawa minyak yang terbuat dari sativa yang baik dapat menyembuhkan barah
tetapi kesan energi dari minyak ini tidak kondusif untuk penyembuhan. Sudah tentu, saya tidak akan teragak-
agak untuk merawat barah kulit secara luaran dengan minyak seperti itu, tetapi pengambilan minyak dari varieti
sativa boleh memberi kesan buruk kepada pola tidur pesakit. Saya juga menganggap minyak seperti itu sangat
berkesan  dalam rawatan  orang yang menderita  kemurungan.  Dalam beberapa  kes,  mereka  yang menderita
kemurungan dapat memperoleh manfaat jika mereka mengambil dosis kecil minyak ini ketika mereka bangun
dari tidur. Ini akan memberi tenaga dan semangat mereka, tetapi jika terlalu banyak diambil, beberapa minyak
sativa yang kuat boleh memberi tenaga dan kebanyakan orang tidak menyukai kesan ini.

Walaupun minyak yang dihasilkan dari sativas boleh bermanfaat dalam beberapa keadaan, tetapi saya cuba
mengelakkan penggunaannya. Selalunya minyak ini terlalu bertenaga dan saya tidak mahu melihat seseorang
yang menghidap barah terminal atau keadaan serius lain yang cuba mengecat lumbung. Sebilangan pesakit tidak
mengatasi kesan minyak yang memberi tenaga dengan baik, yang sering dapat menjadikannya sangat gelisah.
Dari pengalaman saya, pesakit akan bertindak balas dengan lebih baik sekiranya minyak dihasilkan dari jenis
ubat penenang dengan sifat seperti yang telah saya sebutkan.

Tidur tambahan yang akan dialami pesakit sangat menyegarkan dan secara logiknya, pesakit yang berehat akan
sembuh lebih baik daripada orang yang mengalami kesukaran tidur. Untuk penggunaan dalaman untuk merawat
kebanyakan keadaan perubatan, saya sangat menyarankan agar strain indica atau salib sativa dominan indica
digunakan. Indikata menenangkan seseorang dan memberi mereka lebih banyak rehat, tidur dan ketenangan
fikiran.

Saya  juga  mendapati  bahawa minyak  yang dihasilkan  dari  strain  dominan  indica  berkesan untuk  merawat
kemurungan dan masalah kesihatan yang lain. Dari perspektif saya, minyak yang dihasilkan membentuk strain
indica yang baik lebih diperlukan secara perubatan daripada kebanyakan minyak yang dihasilkan dari sativa.

Saya telah mencuba minyak dari banyak jenis dan gabungan regangan. Saya ingat satu minyak yang 
hampir memberi saya nirvana. Bagaimana anda menggambarkan minyak yang sesuai yang akan 
memberikan pengalaman yang paling menyenangkan kepada pesakit?

Mencapai nirvana tidak diperlukan semasa menggunakan minyak ini untuk menyembuhkan tubuh anda dengan
berkesan, tetapi walaupun anda mengambil terlalu banyak dan mencapai keadaan ini, anda tidak akan dirugikan.
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Sebenarnya,  bagi mereka yang hampir mati  akibat penyakit  seperti  barah, overdosis minyak bermutu tinggi
akan meningkatkan peluang mereka untuk bertahan hidup.

Pesakit boleh melakukan ini di rumah tetapi jika minyak diizinkan, saya rasa ini boleh dilakukan dengan lebih
baik di rumah sakit. Kecuali jika pesakit hampir mati, saya memberitahu mereka untuk mengikuti arahan dos
kami, tetapi bagi mereka yang hidupnya dalam bahaya, saya mengesyorkan agar mereka mengambil ubat ini
secepat mungkin.

Ramai yang pernah merokok rami pada masa lalu tidak takut akan bahan ini dan saya telah melihat beberapa
orang dengan barah dapat menyembuhkan keadaan mereka dalam sebulan. Kenyataannya, bergantung kepada
pesakit  sendiri  seberapa  cepat  ubat  ini  diambil.  Setelah  menjadi  pengetahuan  umum  betapa  selamatnya
menelan, saya menjangkakan lebih banyak orang akan mencuba memakannya dengan lebih cepat.

Indica, Sativa atau Ruderalis?

Nasib baik, nampaknya, strain ganja indica yang baik adalah rawatan yang berkesan untuk semua jenis barah.
Kini terdapat beribu-ribu jenis rami yang wujud kerana penternak melintasi pelbagai jenis. Tiga jenis utama
tanaman ini adalah ganja indica, ganja sativa dan ganja ruderalis. Indikator murni menghasilkan ubat penenang
yang berkesan dalam rawatan kebanyakan keadaan perubatan.

Strain indica yang baik yang telah disilangkan dengan sativa atau ruderalis juga boleh mempunyai kesan ubat
penenang yang berat ini. Namun, itu sangat bergantung pada persentase indica yang ada di persilangan baru ini
mengenai  sejauh  mana  keberkesanannya  sebagai  ubat.  Secara  amnya,  semakin  tinggi  kandungan  indica,
semakin berkesan dan penenang salib ini akan menjadi ubat.

Sativa  murni,  sebaliknya,  menghasilkan  kesan yang bertenaga,  yang tidak  kondusif  untuk mempromosikan
penyembuhan  dalam  kebanyakan  kes  dan  boleh  mengganggu  pola  tidur  mereka  yang  berusaha
menggunakannya sebagai ubat. Ubat-ubatan yang dihasilkan dari sativa tulen atau sativa dominan indica atau
ruderalis cross boleh bermanfaat dalam rawatan seseorang yang menderita kemurungan, atau keadaan kulit yang
dapat dirawat secara topikal.

Untuk  tujuan  pengingesan,  minyak  yang  dihasilkan  dari  salib  dominan  sativa  dan  sativa  mesti  digunakan
dengan berhati-hati. Minyak semacam itu boleh memberi tenaga yang luar biasa apabila diminum dan kesan ini,
pada pendapat saya, tidak mendorong proses penyembuhan.

Dalam beberapa tahun kebelakangan ini, ganja ruderalis telah mendapat banyak perhatian di dunia rami. Seperti
yang saya fahami, ruderalis disilangkan dengan indica dan sativas untuk menjadikan alur ini lebih tahan lasak
dan tahan acuan. Selain itu, varietas ruderalis tinggi dalam CBD dan ada yang berpendapat bahawa ini mungkin
sangat  penting,  tetapi  masih  belum  dapat  dibuktikan.  Saya  tidak  dapat  menyuarakan  pendapat  mengenai
keberkesanan ubat-ubatan yang dihasilkan dari varieti ini secara perubatan. Oleh kerana saya tidak mempunyai
pengalaman bekerja dengan varietas ruderalis, pada masa ini saya tidak merasa berkelayakan untuk memberikan
pandangan saya.

Namun, untuk hasil yang terbaik, saya akan menggunakan salib sativa dominan indica atau indica murni untuk
menghasilkan ubat ini, kerana telah terbukti berkesan.

Dari pengalaman saya, hampir semua strain dominan indica dapat menghasilkan ubat yang merupakan rawatan
yang  berkesan  untuk  banyak  keadaan  perubatan.  Bahkan  orang  yang  menderita  kemurungan  dapat
memanfaatkan kesan minyak yang dihasilkan dari petunjuk yang baik. Oleh itu, lebih baik menjauhkan diri dari
sativas untuk menghasilkan ubat untuk kebanyakan tujuan dalaman. Namun, jika anda ingin merawat keadaan
kulit atau barah kulit secara topikal, saya rasa anda akan mendapati bahawa minyak yang dihasilkan dari varieti
sativa boleh menjadi berkesan dalam rawatan perkara tersebut. Tidak ada keraguan bahawa beberapa strain
menghasilkan ubat yang jauh lebih kuat daripada yang lain untuk keadaan perubatan yang berbeza. Di masa
depan, di situlah kajian mesti dilakukan. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat
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Luaran Versus Dalaman

Adakah terdapat perbezaan antara minyak dari tanaman dalaman dan luaran?

"Saya telah menghasilkan minyak dari rami yang ditanam di dalam dan di luar rumah dengan hasil yang baik.
Saya lebih suka bekerja dengan rami yang ditanam di luar rumah, kerana rata-rata rami berkualiti tinggi yang
ditanam di luar pada musim tanam yang baik dapat lebih kuat dan sering menghasilkan lebih banyak resin. Saya
mengaitkannya dengan cahaya matahari,  kerana saya tidak percaya bahawa kebanyakan sistem pencahayaan
dalaman  dapat  bersaing  dengan  sumber  cahaya  ini.  Juga,  terdapat  tekanan  dan  faktor  lain  yang  boleh
mempengaruhi potensi ketegangan yang ditanam oleh tanaman yang ditanam di dalam rumah.

Rami yang ditanam di dalam rumah tentu saja sangat ampuh dan akan menghasilkan ubat yang baik tetapi ada
banyak kekurangan yang berkaitan dengan penanaman dalaman. Tumbuhan yang tumbuh di dalamnya biasanya
jauh lebih kecil daripada tanaman yang tumbuh di luar. Juga, dengan pemasangan dalaman, masalah timbul
mengenai  bau,  pergerakan  udara,  kutu,  dan  panas.  Sistem  tumbuh-tumbuhan  di  dalam  rumah  biasanya
menghasilkan  banyak  haba  yang  berlebihan  dan  seringkali  serangan  dan  pertumbuhan  tumbuhan  dikawal
dengan penggunaan bahan kimia.

Saya tidak dapat mengatakan bahawa saya menghadapi masalah menghasilkan ubat dari tanaman dalaman; jadi
jika anda tidak mempunyai alternatif, ini adalah kaedah yang baik untuk membekalkan diri anda. Bagi mereka
yang tidak tinggal di kawasan luar bandar, saya cadangkan mereka membina atau membeli  sistem tumbuh-
tumbuhan kecil di mana mereka dapat memenuhi keperluan perubatan seisi keluarga mereka. Pada masa ini
terdapat banyak jenis ruang tumbuh dalaman yang tersedia atau jika anda suka, anda sentiasa boleh membina
sendiri. Namun, dari sudut pandang saya, hanya ada satu cara untuk menanam rami dengan betul dan yang ada
di  kawasan luar.  Tanah terbuka dengan saliran  yang baik  dan pH yang betul  adalah  yang diperlukan.  Ini
bersama dengan banyak sinar matahari, kotoran kuda, dan jumlah air yang banyak dapat menghasilkan tanaman
yang luar biasa.

Saya tidak melihat adanya perbezaan dalam minyak rami yang dihasilkan dari tanaman dalaman atau luaran
selain fakta bahawa tanaman dalaman nampaknya kurang kuat. Tetapi mungkin ada beberapa alasan mengapa
ini terjadi dan mungkin, dalam keadaan yang tepat, tanaman dalaman mungkin sama kuatnya dengan tanaman
yang tumbuh di luar rumah.

Minyak paling kuat yang pernah saya hasilkan di Kanada berasal dari kilang luaran. Tumbuhan di dalam rumah
mungkin menghasilkan minyak yang sedikit kurang kuat tetapi masih berkesan sebagai ubat. Jadi, pada masa
ini,  saya akan bekerja  dengan ubat  penenang yang paling kuat  yang anda dapat,  tidak  kira  ia  berasal  dari
dalaman atau luaran. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Apa Jenis Cahaya Buatan yang Anda Dapatkan Hasil Terbaik?

"Saya telah mencapai hasil terbaik di dalam ruangan dengan menggunakan kombinasi lampu tekanan tinggi.
Kami menggunakan natrium tekanan tinggi 1000-watt dan logam halida 1000-Watt di ruang tumbuh yang sama
untuk  menghasilkan  tunas  terbesar  yang  pernah  saya  tanam  di  dalamnya.  Walaupun  saya  tidak  pernah
menggunakan natrium tekanan tinggi 600-Watt dalam sistem tumbuh-tumbuhan dalaman, dari apa yang dapat
saya kumpulkan, mentol sedemikian adalah yang paling efisien kerana mereka mengeluarkan lumens per watt
yang paling banyak. Masalah utama sistem pencahayaan bertekanan tinggi adalah haba yang mereka hasilkan
dan  kuasa  yang  mereka  gunakan,  jadi  saya  telah  melihat  bentuk  pencahayaan  lain  untuk  membantu
menyelesaikan masalah ini.

Mentol floresen putih sejuk 4 kaki standard akan tumbuh rami dengan baik dalam keadaan vegetatif;  tetapi
untuk pemula saya akan mengesyorkan lebih banyak intensiti cahaya. Hari ini terdapat banyak bentuk lampu
LED  intensiti  tinggi  dan  pendarfluor  padat  yang  ada  yang  diberitahu  oleh  penanam  kepada  saya  untuk
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memperoleh  hasil  yang  baik.  Jenis  pencahayaan  ini  menghasilkan  haba  yang  sangat  sedikit,  mempunyai
penggunaan kuasa yang rendah, dan lekapan ini mempunyai jangka hayat yang panjang.

Sejak beberapa tahun kebelakangan ini, kos pencahayaan yang berbeza ini telah menurun secara mendadak, jadi
lekapan ini kini berada dalam julat harga yang mampu dimiliki oleh penanam. Bagi sesiapa yang baru dalam
seni  penanaman  dalaman,  saya  percaya  bentuk  pencahayaan  ini  bersamaan  dengan  penggunaan  lampu
pendarfluor adalah cara yang baik untuk memulakan dan dapat menghilangkan banyak masalah yang berkaitan
dengan sistem pencahayaan tekanan tinggi.

Walaupun lampu LED dan pendarfluor dapat menumbuhkan tanaman dalaman yang bagus, sumber cahaya yang
paling saya sukai adalah pencahayaan plasma. Dari apa yang saya fahami, ia sangat menjimatkan tenaga dengan
output haba rendah dan jumlah cahaya yang hanya dapat dikeluarkan oleh satu mentol 1000 Watt hampir tidak
dapat difahami. Hanya penggunaan satu mentol tersebut dapat menghilangkan keperluan menggunakan banyak
natrium  tekanan  tinggi  1000-Watt.  Untuk  penanam  yang  lebih  besar,  ini  dapat  membantu  menyelesaikan
masalah panas mereka dan mengurangkan kos tenaga dan pendawaian mereka secara mendadak. Pada masa ini,
pencahayaan seperti itu agak mahal tetapi, seperti lekapan LED, harganya akan segera turun.

Saya rasa pemasangan plasma dalam spektrum cahaya yang sama dengan cahaya matahari di ruang tumbuh
anda akan menjadi pelaburan yang baik untuk kebanyakan penanam yang serius. Dalam masa yang singkat,
saya menjangkakan melihat  lampu pendarfluor padat,  LED, dan plasma mengubah wajah tumbuh di dalam
rumah selama-lamanya dan menjadikan keadaan lebih rumit bagi semua yang terlibat dalam menanam tanaman
ganja. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Apa Yang Perlu Tahu Pesakit Untuk Menanam Rami?

"Bagi sesiapa yang baru tumbuh rami, buku atau video yang baik mengenai perkara ini adalah suatu keperluan.
Cukup pergi ke salah satu penerbitan ganja dalam talian atau beli salah satu penerbitan ini di kedai tempatan
tempat anda tinggal. Biasanya majalah-majalah ini akan memberitahu anda di mana buku-buku bagus tersedia
mengenai perkara ini. Kegemaran peribadi saya adalah "The Indoor Outdoor Medicinal Grower's Bible" oleh
Jorge Cervantes. Di samping itu, Ed Rosenthal dan banyak lagi yang lain mempunyai buku-buku yang sangat
baik mengenai subjek yang ada.

Bagi  mereka  yang  ingin  belajar  lebih  banyak  mengenai  rami  dan  banyak  kegunaannya,  saya  sangat
menyarankan agar mereka membaca buku Jack Herer, "The Emperor Wears No Clothes" atau menonton video
Jack "Emperor of Hemp."

Setelah perjalanan penemuan tanaman ini membawa saya, tidak kira apa masalah perubatan anda, saya rasa jika
ubat ini tidak akan membantu anda, maka saya rasa sangat mustahil anda dapat menemui apa-apa yang akan
dilakukan.  Saya mempunyai  alasan yang baik untuk menyebut keajaiban alam ini tumbuhan dengan seribu
profil perubatan yang berbeza. Sebaik sahaja anda mengalami minyak kesan perubatan yang dihasilkan dari
pelbagai  jenis,  anda akan memahami apa yang saya maksudkan. " Rick Simpson, Rami:  Tumbuhan Paling
Berubat

Q.  Adakah Afghan Kush adalah  barang yang sesuai  untuk membuat  minyak? Saya telah  membuat  sedikit
minyak dari barang jalanan dan menggunakannya selama dua minggu terakhir kerana saya mengalami masalah
tidur, sekarang saya tidur seperti bayi dan bangun tidur dengan lena di pagi hari. Masalahnya adalah sukar
mendapatkan  barang  baik  di  London,  sebab  itulah  saya  memesan  AK,  hanya  memerlukan  pendapat  anda
sekarang. Terima kasih banyak.

A. Saya sebenarnya tidak boleh dikenali dengan nama strain. Sekiranya kuat dan membuat anda mengantuk, ia
mungkin menghasilkan ubat yang baik. Seperti yang anda ketahui, kami mengesyorkan jenis strain yang paling
kuat dan sedatif (lebih baik dengan 20% THC dan lebih banyak) dan minyak terbaik dihasilkan dari gabungan
beberapa strain yang sangat kuat dan sedatif, jadi saya akan cuba memesan beberapa strain penenang jika sama
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sekali mungkin, itu akan menjadi ideal. Tetapi minyak regangan tunggal boleh membuat keajaiban, yang saya
katakan ialah minyak terbaik biasanya dihasilkan dari gabungan beberapa jenis. Salam sejahtera, JB

"Halo, saya dirujuk oleh rakan saya Bobby ... Saya pengasuh / penanam di RI dan saya baru tahu ayah saya
menghidap barah, jadi secara semula jadi membuat Rick Simpson Oil menjadi keutamaan. Saya mempunyai
soalan cepat mengenai bahan yang digunakan untuk membuat minyak ...

Adakah mesti  selalu  dominan?  Saya mempunyai  banyak bahan A + tetapi  kebanyakannya  sativa  dominan
kerana saya bukan kepala india ... diesel masam pantai timur, chemdog d, chemdog 4, chemdog sister, blueberry
sativa  clone,  girl  scout  cookies,  OG  Kush  dll.  ...  Semua  bersandar  pada  spektrum  sativa  ...  Saya  boleh
mendapatkan lebih banyak bahan dominan indica jika perlu ... Terima kasih untuk semua yang anda lakukan ...
"Sam

- Sam, anda mahu minyak dihasilkan dari  bahan yang paling sedatif,  sativas akan memberi  tenaga kepada
pesakit terlalu banyak dan mereka tidak mempunyai kesan penyembuhan yang tepat yang kita cari. Oleh itu,
pilih tunas yang paling penenang, buat beberapa gram minyak agar dia dapat memulakan rawatan, dan terus
mencari bahan permulaan yang tepat. Salam sejahtera, JB
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Adakah Terdapat Strain yang Tidak Berkesan Terhadap Kanser?

"Beruntung bagi kami, jika minyak dihasilkan dengan baik dari jenis penenang, ia nampaknya berfungsi dengan
baik dalam merawat semua jenis barah. Seperti yang telah saya nyatakan, saya biasanya menghasilkan minyak
ini  dengan  menggunakan  varieti  indica  yang  kuat  tetapi  salib  sativa  yang  dominan  indica  juga  dapat
menghasilkan hasil yang sangat baik. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

"Setelah kehilangan isteri saya akibat barah pada usia 35 tahun, dan dengan abang saya menunggu pemindahan
hati  sejak lima tahun terakhir  kerana barah,  saya telah mencari  RSO di dispensari.  Harganya berbeza-beza
antara 100 $ / g hingga 30 g di Washington State. Salah satu tempat yang disebut RSO mempunyai minyak pada
7% THC yang tidak baik dengan CBD yang lebih tinggi, adakah ini bernilai? Itulah minyak 30 g. Minyak gram
seratus dolar berada di atas 90, saya rasa 92%. Apakah keseimbangan sempurna dari ketiga-tiga bahan kimia
psikoaktif? " Heath

- Heath,  RSO terbaik adalah sekitar  95-98% THC, biasanya sekitar  1% CBD dan sangat kuat  dan sedatif,
dengan penekanan pada kata-kata kuat dan sedatif (mengunci sofa, ia harus membuat anda sangat mengantuk
dan santai ketika tertelan Jika tidak, cubalah kumpulan lain dan simpan minyak yang memberi tenaga untuk
penggunaan topikal).

Bagi  minyak  "CBD  tinggi"  dengan  7%  THC,  sekurang-kurangnya  sekarang  anda  tahu  mengapa  kami
menentang minyak seperti itu - kebanyakan minyak CBD tinggi yang kini dibekalkan adalah sinonim untuk apa
yang kita panggil sampah, kerana kita tahu perbezaan antara kelas tinggi minyak dan pada dasarnya semua yang
lain.

Sebaik-baiknya hanya membuat minyak anda sendiri seboleh-bolehnya. Dapatkan tunas dari dispensari, beli
yang terbaik yang mereka ada, dan kemudian buat minyak, sebenarnya tidak ada apa-apa. Saya sendiri tidak
akan membeli minyak dari sesiapa pun, saya akan selalu membuat minyak saya sendiri. Anda mahu menjadi
kawalan  kualiti  anda  sendiri,  anda  tidak  mahu  bergantung  pada  sesiapa.  Sekiranya  anda  boleh  membuat
secawan kopi atau mojito, anda juga boleh membuat minyak. JB

Penyimpanan

Berapa lama minyak boleh disimpan?

"Dari pengalaman saya, tidak ada 'tarikh sebelum yang terbaik' mengenai penyimpanan ubat rami. Terdapat tiga
perkara yang boleh mempengaruhi potensi minyak rami: udara, cahaya, dan panas. Saya memberitahu orang
ramai untuk menyimpan ubat ini di tempat yang sejuk dan gelap, tetapi ia tidak memerlukan penyejukan. Ini
mengatasi  masalah  yang berkaitan  dengan  cahaya  dan panas.  Adapun udara  yang menyebabkan  kesulitan,
minyak adalah minyak yang tebal,  sehingga udara tidak dapat memasukinya,  oleh karena itu minyak dapat
disimpan selama beberapa dekad dan masih mempertahankan potensinya.

Atas  sebab praktikal,  saya  biasanya membekalkan minyak dalam jarum suntik  untuk memudahkan pesakit
mengukur dosnya dan mencegah pencemaran. Untuk menyimpan minyak dalam jangka masa yang lama, saya
akan mencadangkan bekas keluli tahan karat atau botol berwarna gelap dengan penutup yang ketat. Sekiranya
minyak disimpan dengan betul, kebimbangan mengenai tarikh pembuatannya dapat diabaikan untuk waktu yang
sangat lama. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Adakah Lebih Baik atau Lebih Selamat Menghasilkan Minyak 
Menggunakan Alkohol Berkadar Makanan?
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"Selalunya, orang memberitahu saya bahawa mereka lebih suka menghasilkan minyak menggunakan alkohol
bijirin. Untuk beberapa sebab, mereka nampaknya menganggap alkohol bijirin lebih selamat digunakan, tetapi
pada kenyataannya ia masih racun seperti pelarut lain. Salah satu masalah utama alkohol bijirin adalah sangat
sukar untuk mencari alkohol seperti ini yang 99 atau 100% tulen. Dalam kebanyakan kes, sukar untuk mencari
alkohol  yang melebihi  95% dan biasanya 5% yang lain adalah air.  Oleh kerana air  ini  ada,  ia menjadikan
alkohol  kurang berkesan sebagai  pelarut  dan pada akhir  proses,  akan ada sedikit  air  yang tersisa  di dalam
minyak yang mesti disejat.

Dari  pengalaman  saya,  saya  tidak  menganggap  penggunaan  alkohol  bijirin  lebih  selamat  daripada  alkohol
isopropil  atau naphtha ringan untuk menghasilkan minyak tersebut.  Tidak kira bagaimana anda melihatnya,
alkohol adalah racun dan ketika anda mengambil alkohol, ia menghasilkan racun tinggi yang mempengaruhi
kemahiran motor anda dan ini dikenali sebagai mabuk. Saya tidak mengatakan minyak berkualiti tinggi tidak
boleh dihasilkan menggunakan alkohol bijirin. Sebaliknya, saya katakan anda harus sedar bahawa bahan ini
tidak lebih baik atau lebih selamat daripada pelarut lain yang telah saya gunakan dan dalam beberapa cara tidak
berfungsi dengan baik.

Selalunya,  saya dihubungi oleh orang-orang yang ingin mengeluarkan minyak dengan menggunakan seperti
mentega atau minyak zaitun dan lain-lain. Sering kali, mereka bertanya apakah saya fikir pengambilan yang
dilakukan  dengan cara  ini  akan menghasilkan  ubat  yang berpotensi  sama dengan ubat  yang saya hasilkan
menggunakan kaedah saya. Jawapannya adalah tidak. Saya menganggap pengekstrakan yang dilakukan dengan
cara ini hanyalah bentuk ubat rami yang lemah. Berdasarkan jumlah, tidak mungkin cara ubat yang dihasilkan
seperti ini dapat memiliki kekuatan yang sama dengan ubat yang saya hasilkan. Sekiranya anda menghidap
barah yang serius, adakah anda ingin mengobatinya dengan beberapa jenis ubat rami yang telah disiram, atau
adakah anda lebih cepat menggunakan perkara sebenar dalam rawatan anda?

Bolehkah minyak rami digunakan bersama dengan alkohol?

Saya telah melihat banyak orang yang kuat ketika minum alkohol dengan tenang setelah merokok bersama.
Tidak ada keraguan bahawa alkohol adalah salah satu perkara yang paling merosakkan di planet ini,  tetapi
orang  akan  menjadi  manusia  dan  banyak  yang menyukai  minuman  keras  mereka.  Dari  pengalaman  kami,
nampaknya  minyak  rami  tidak  membahayakan  peminum  dan  boleh  mengurangkan  pengambilan  bahan
berbahaya  ini.  Selalunya  peminum  berat  yang  mengambil  rawatan  minyak  rami  untuk  masalah  perubatan
mereka melaporkan bahawa kehausan mereka terhadap alkohol telah berkurang, dan ada juga yang berhenti
minum sepenuhnya. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Pelarut dan Residu Pelarut dalam Minyak

"Selama bertahun-tahun, saya dihubungi oleh sebilangan besar orang yang prihatin mengenai kemungkinan sisa
pelarut ditinggalkan dalam minyak siap. Dari pengalaman saya, saya merasa tidak ada bahaya memakan minyak
jika petunjuk yang telah kami sediakan untuk menghasilkan minyak dengan benar diikuti. Saya telah memakan
minyak  ini  sendiri  selama  lebih  kurang  sepuluh  tahun  tanpa  kesan  buruk.  Sebagai  tambahan,  saya  telah
menyediakan  minyak  ini  kepada  ribuan  orang  dan  saya  menerima  sedikit  aduan.  Sekiranya  seseorang
mempunyai masalah dengan rasa minyak, ia tidak disebabkan oleh sisa pelarut. Sebaliknya penyebabnya adalah
terpenes  semula  jadi,  yang mengandungi  minyak.  Sebilangan  minyak  mempunyai  rasa yang sangat  sedikit
sementara  yang  lain  mempunyai  rasa  yang  tidak  menyenangkan,  tetapi  sejauh  yang  saya  tahu  ubat  tidak
semestinya terasa enak, jadi saya tidak begitu peduli dengan perkara seperti itu.

Dalam ujian makmal yang dilakukan pada minyak yang saya hasilkan, tidak ada residu pelarut. Tampak tidak
masuk  akal  bagi  saya  bahawa  ada  yang  bimbang  tentang  sisa  pelarut  dalam  minyak  apabila  anda
mempertimbangkan  sistem perubatan  yang memberi  makan  kepada  orang  ramai.  Bahan kimia  toksik  hati,
racun, kemoterapi, radiasi, vaksin, dan lain-lain. Tampaknya saya bahawa sesiapa yang bimbang akan diracun
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harus lebih peduli dengan apa yang dibekalkan oleh sistem perubatan, dan bukannya residu dari pelarut yang
telah direbus sepenuhnya.

Sekiranya seseorang menghadapi masalah mengambil minyak, biasanya sativa yang memberi tenaga digunakan
untuk  menghasilkan  zat  tersebut.  Di  samping  itu,  masalah  lain  dapat  timbul  jika  pesakit  berusaha  untuk
mengambil  ubat-ubatan bersama dengan rawatan minyak, atau jika dia tidak menggunakannya dengan cara
yang betul. Dalam keadaan ideal, ahli keluarga yang lain dapat mengambil minyak itu bersama dengan pesakit.
Ini  akan  membantu  mereka  memahami  kesan  minyak  dan  mereka  tidak  akan  terlalu  risau  akan  kesannya
terhadap pesakit.  Oleh kerana mereka tidak tahu apa yang diharapkan dengan penggunaan minyak itu,  ahli
keluarga sering cenderung bertindak balas berlebihan jika pesakit menelan terlalu banyak. Tetapi kesannya akan
hilang dalam masa yang singkat dan pesakit tidak akan cedera. Oleh itu, saya rasa ahli keluarga yang lain juga
harus mencuba minyak dalam dos yang kecil,

Minyak rami bermutu tinggi mempunyai keupayaan untuk menggantikan penggunaan kebanyakan ubat-ubatan
tetapi  apabila  pesakit  cuba  mengambil  ubat-ubatan  bersama-sama dengan minyak,  kadang-kadang  masalah
dapat timbul kerana interaksi tersebut. Sebilangan besar bahan yang diberikan doktor beracun dan minyaknya
tidak menyukai kehadiran benda-benda tersebut di dalam tubuh pesakit. Biasanya, tidak lama selepas pesakit
berhenti menggunakan ubat farmasi, masalah yang mereka alami hilang begitu saja. " Rick Simpson, Rami:
Tumbuhan Paling Berubat

"Naphtha adalah nama dagang untuk petroleum, jadi cubalah dan cari itu, haiwan peliharaan eter mempunyai
banyak kegunaan industri, degreaser untuk cat pengencer." Al

"INGAT bahawa THC dan CBD tidak polar ... dan klorofil dan H2O adalah polar ... Oleh itu minyak terbaik
dibuat dengan pelarut bukan polar ... ia bersih ... tanpa klorofil." Michael

"Seorang  rakan  ahli  kimia  saya  mempermudah  keseluruhan  cerita  dan  menjelaskan  kepada  saya  mengapa
naphtha mungkin lebih baik (walaupun dia berfikir tidak ketara): naphtha adalah pelarut bukan polar sehingga
mengeluarkan  molekul  bukan polar  dengan lebih mudah dan cekap (THC dan CBD pada dasarnya  adalah
molekul bukan polar) dan meninggalkan molekul polar.

Isopropil alkohol (dan eter dalam hal ini) adalah pelarut polar yang lemah jadi sangat baik untuk tujuan ini,
tetapi  mungkin  sedikit  kurang  daripada  naphtha  -  kerana  JB  mengatakan  bahawa mereka  menguji  kedua-
duanya, dan itu lebih kuat. EDIT: Oh, ya, saya hampir lupa: dia juga mengatakan bahawa tidak ada rasa takut
akan naphtha (atau iso) yang tersisa dalam produk akhir jika anda mengikuti resipi yang diberikan oleh Rick
Simpson (rakan saya mengatakan untuk tidak menggunakan baldi plastik, bagaimanapun, tetapi kaca atau keluli
tahan karat) dan jika anda tidak pasti, lakukan apa yang selalu dikatakan oleh JB - tambahkan sedikit air dan
masukkan ke dalam ketuhar sehingga menguap sepenuhnya. Dia akan menggunakan alkohol isopropil, kerana
anda pasti bahawa ia adalah yang seharusnya ... ”Sandra

- Sandra,  kaedah Rick menunjukkan bahawa dunia adalah yang paling asas,  tidak rumit  dan berpatutan.  Ia
hampir tidak dapat dibendung apabila seseorang mengikuti arahan untuk T. Kaca itu bagus tetapi ia pecah dan
anda tidak mahu perkara itu berlaku, tidak pernah. Tahan karat ok. 99.9% iso berfungsi dengan baik tetapi kita
masih menggunakan naphtha aliphatic ringan, jika boleh. JB

"Saya  juga  mengesyorkan  agar  segalanya  sedingin  yang  mungkin  sebelum pengambilan.  Sebilangan  besar
meletakkan alkohol, ganja, bekas, semua yang berkaitan dengan pengekstrakan di dalam peti sejuk selama 24-
48 jam. Anda akan mendapat produk yang jauh lebih bersih dengan cara itu. Hasil anda akan lebih rendah tetapi
anda tidak memerlukan banyak. Maaf untuk kesalahan ketik atau kata-kata yang hilang, MS menyebalkan dan
saya tidak mempunyai sebarang masalah, lol. Berkatilah. " Chuck

- Chuck, pembekuan semuanya baik dan baik tetapi tidak perlu dilakukan ketika anda bekerja dengan pelarut
dan bahan permulaan yang berkualiti. Selain itu, kita tidak suka tangan kita sejuk, suhu bilik sesuai untuk kita
dan kita tidak akan menghadapi masalah dengan artritis  setelah beberapa bulan atau tahun membeku tunas.
Selain itu, selalunya minyak dibuat di lokasi di mana tidak ada penyejuk beku beratus-ratus batu di sekitarnya.
Jadi, ya, anda boleh membekukannya jika anda mahu tetapi kami tidak akan melakukannya sendiri.
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Saya sendiri tidak suka sayur-sayuran beku, saya mengelakkan memakannya bila boleh, jadi saya tidak faham
mengapa saya harus membuat pengecualian dan membekukan sayur-sayuran yang paling saya gemari. Tetapi
ya, ia boleh membantu apabila anda harus menggunakan alkohol untuk mengekstrak minyak, jadi saya tidak
menentangnya sepenuhnya.

Hanya saja kita tidak menggunakan alkohol sebagai pelarut sendiri (atau lebih baik: ia bukan pelarut pilihan
pertama kita), saya tidak melihat satu pun sebab mengapa saya harus membayar negeri ini  cukai tambahan
untuk pelarut yang akan menguap pula (melainkan jika anda menggunakan gambar pegun, yang akan kami
lakukan bila mungkin). Saya boleh membeli satu liter naphtha ringan dengan harga sekitar 3 - 4 dolar, satu liter
alkohol 99% berharga sekitar lima kali lebih banyak dan akan menghasilkan minyak yang lebih sedikit dan
minyak itu kemungkinan besar tidak akan bagus seperti naphtha ringan atau 99.9 % iso telah digunakan. Anda
juga akan mendapat lebih sedikit minyak.

Jadi di mana sebenarnya kelebihan menggunakan alkohol sebagai pelarut? Saya tidak dapat melihat satu alasan
yang rasional mengapa alkohol lebih disukai daripada naphtha aliphatic light-boiling light murni, iaitu apabila
seseorang menganggap bahawa tidak ada residu pelarut dalam minyak yang perlu dibimbangkan oleh orang lain
apabila  minyak itu  dihasilkan dengan betul.  Bila  tidak  dihasilkan dengan baik,  ada atau  mungkin ada sisa
pelarut di dalam minyak. Tetapi jangan salahkan minyak yang tidak dihasilkan dengan betul, kita tidak boleh
bertanggungjawab atas kekurangan kualiti minyak yang dibekalkan oleh orang lain. Semudah itu. "JB

"Penjelasan  yang  sangat  mudah  untuk  soalan  yang  tidak  pernah  berakhir  ...  Saya  secara  peribadi  telah
menggunakan naphtha ... iso alkohol ... dan butana untuk membuat minyak ... dan sejauh ini yang terbaik ...
paling bersih ... terkuat ... dan terbaik minyak yang dirasakan berasal dari nafta ... Saya tidak faham apa yang
tidak disukai orang ... Tidak ada bahan bakar yang tersisa sama sekali apabila dilakukan dengan betul ... dan
nafta itu seolah-olah menghilangkan lebih banyak tanaman ... Ia juga banyak lebih cepat ... Minyak yang lebih
bersih ... (emas) ... "Peter

"Nafta cahaya adalah pecahan yang mendidih antara 30 ° C (86 ° F) dan 90 ° C (194 ° F) dan terdiri daripada
molekul dengan 5 - 6 atom karbon. Nafta berat mendidih antara 90 ° C (194 ° F) dan 200 ° C (392 ° F) dan
terdiri daripada molekul dengan 6 - 12 karbon.

Naphtha digunakan terutamanya sebagai bahan baku untuk menghasilkan petrol oktan tinggi (melalui proses
pembaharuan katalitik). Ini juga digunakan dalam industri perlombongan bitumen sebagai pengencer, industri
petrokimia  untuk  menghasilkan  olefin  dalam  keropok  wap,  dan  industri  kimia  untuk  aplikasi  pelarut
(pembersihan).  Produk biasa yang dibuat dengannya termasuk cairan yang lebih ringan, bahan bakar untuk
tungku perkhemahan, dan beberapa pelarut pembersih. "

"Naphtha mempunyai formula kimia CnH2n + 2. Naphtha cahaya mempunyai 5 dan / atau 6 atom karbon, yang
turun ke C5H12 dan C6H14, juga dikenal sebagai Pentane dan Hexane. Jadi apa yang anda cari, adalah nafta
yang merupakan campuran pentana dan heksana. Wouter

"Saya hanya mahu menghantar  sesuatu mengenai  pelarut.  Saya berjumpa dengan seorang rakan saya yang
mempunyai  beberapa  PhD dan Master  dalam bidang kimia,  dan bertanya  kepadanya apa  yang boleh  saya
lakukan untuk mengeluarkan naphtha sepenuhnya dari minyak. Dia berkata, “Ambil 5 ml alkohol isopropil dan
kacau setelah berhenti menggelegak untuk kali terakhir. Ia akan menguap dan mengambil nafta dengannya.
Pelarut toksik kemudian menjadi pelarut tidak toksik. Ini bukan nama sebenar saya, sungguh memalukan kerana
saya tidak dapat menggunakan akaun sebenar kerana takut dipecat atau diambil bekerja sebagai jururawat. "
Bobbie

"Untuk mencari Naphtha di UK, cari" lap lap "atau" lap cepat panel ". Ia adalah produk yang digunakan dalam
pembaikan kerja badan kereta, untuk membersihkan logam & tidak meninggalkan sisa. Kesukarannya adalah
mencari senarai terperinci ramuan yang tepat kerana ia boleh berbeza-beza. 99.9% Isopropanol mudah didapati.
" Em

"Rick  Simpson,  kami  telah  mengikuti  proses  anda  menggunakan  VM&P  Naphtha  dan  semuanya  berjalan
mengikut rancangan kecuali beberapa cabutan jarum suntik pertama yang keluar sedikit lebih cair daripada yang
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kami harapkan. Saya menambah beberapa tetes air  dan mencuba lagi  dan nampaknya baik-baik saja.  Satu-
satunya perhatian / persoalan saya adalah rasa. Masih terasa seperti pelarut. Adakah itu baik atau adakah saya
perlu  melakukan  lebih  banyak  perkara?  Penerima  ini  tidur  sekitar  12  jam setiap  kali  mengambil  minyak.
Adakah itu betul sehingga dia mengembangkan toleransi? Sebarang pertolongan sangat dihargai. " Pamela

- VM&P sepertinya bukan pelarut yang baik (walaupun beberapa MSDS mengatakan bahawa ia harus menjadi
bahan yang sama dengan apa yang ingin kita gunakan). Naphtha nampaknya berat dan rasanya tidak mendidih
sepenuhnya dan sepertinya memerlukan perawatan tambahan.

Saya akan menambahkan sedikit air dan memasukkannya ke dalam ketuhar elektrik set 130 ° Celsius (266 ° F)
selama beberapa jam, mungkin semalaman, atau sehingga pelarut hilang sepenuhnya, ada yang mengatakan
memerlukan masa hingga empat hari untuk membuang sisa pelarut . Seharusnya tidak ada aftertaste pelarut jika
minyak diproduksi dengan betul dan minyak tidak boleh berair, ia lebih seperti minyak. Pastikan minyak benar-
benar ditapis dengan betul, kerana sisa pelarut cenderung melekat pada bahan tanaman.

Cukup lakukan ujian jari dengan pelarut yang ingin anda gunakan. Celupkan jari anda ke dalamnya dan lihat
sama  ada  ia  menguap  sepenuhnya  dalam  masa  30  saat  atau  lebih  cepat.  Lebih  cepat  ia  menguap,  tanpa
meninggalkan filem, semakin baik.

Sekiranya anda tidak mendapat naphtha aliphatic light light (juga disebut benzine di Eropah, minta nombor
CAS 64742-49-0. Ia dijual dengan nama yang berlainan. Ia bukan jenis yang digunakan sebagai bahan bakar di
dalam kereta tetapi jenis yang digunakan sebagai pelarut atau cat yang lebih nipis atau degreaser), saya akan
menggunakan 99% atau lebih baik 99.9% alkohol isopropil - yang nampaknya boleh didapati hampir di mana
sahaja di dunia.

Pada masa ini, kami lebih suka naphtha aliphatic ringan (didih rendah, terhidrogenasi), ia menghasilkan minyak
yang lebih baik dan kuat daripada kebanyakan pelarut lain yang sedang digunakan. Semakin kurang bahan
tanaman dan klorofil dalam minyak, semakin baik ia berfungsi sebagai ubat, semakin baik rasanya dan lebih
kuat. Seluruh helah adalah bagaimana minyak dan kuatnya minyak ini. Semakin kuat dan sedatif semakin baik.
JB

"Nafta yang betul TIDAK dijual di AS Bukan di Tractor Supply atau Home Depot atau Lowes atau bahkan
Sherwin Williams. Ia masih dijual di Kanada. Saya mempunyai rakan yang menyulingnya hingga 100 ° F dan
menjimatkan pelarut yang akan dikeluarkan, untuk digunakan untuk membuat minyak. " Steve

"Sekiranya anda tinggal di Amerika Syarikat maka anda tidak akan mendapat Naphtha yang betul, semua nafta
buatan AS tidak boleh dipercayai kerana peraturan mengenai bahan-bahan dalam pelarut jenis ini. Anda tidak
akan pernah mendapat nafta tulen di Amerika Syarikat, malah VM&P sama sekali tidak konsisten dari satu
botol ke botol yang lain dan bahkan tidak diiklankan sebagai tulen. Di Kanada mereka membuat naphtha tulen
dan ia adalah pelarut terbaik untuk digunakan berbanding alkohol ISO atau Grain, jangan membuat kesalahan
besar  dan  membuang  ubat  atau  lebih  buruk  lagi  menjadikan  diri  anda  atau  orang  lain  lebih  sakit  dengan
menggunakan  pelarut  yang salah.  Berhati-hatilah  bahawa nafta  di  AS malah  akan  membuat  minyak  yang
kelihatan sepenuhnya sebagaimana mestinya tetapi akan membuat anda sangat sakit. " Kejar

- Fakta bahawa nafta alifatik tulen nampaknya tidak dijual di mana-mana di AS tidak bermaksud bahawa nafta
alifatik  tulen dengan nombor CAS 64742-49-0 dan takat didih sekitar  60-80 ° C tidak ada atau bahawa ia
berlaku  tidak  menghasilkan  minyak  yang  lebih  baik  daripada  kebanyakan  pelarut  lain,  apabila  digunakan
dengan  betul.  Sekiranya  anda  tidak  mendapat  naphtha  cahaya  tulen,  99% atau  lebih  baik  99.9% alkohol
isopropil adalah pilihan kedua kami.

Tetapi  saya  tetap  tidak  akan  menyerah  -  naphtha  ringan  (benzena)  atau  pelarut  serupa  digunakan  untuk
mengekstrak minyak dari tanaman, jadi saya akan memeriksa dengan pengeluar minyak sayuran dan melihat
apa yang mereka gunakan. Di mana saya tinggal  di  Eropah, saya boleh membeli  pelarut  di  hampir  semua
perkakasan atau kedai cat, ia adalah salah satu cecair teknikal yang paling biasa yang saya ingat sejak kecil,
kami menggunakannya untuk melenyapkan rantai basikal dan lain-lain, dan hampir semua orang mempunyai
sebotol dari itu di rumah. Oleh itu, perdebatan yang tidak pernah berakhir ini mengenai pelarut nampaknya agak
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tidak masuk akal bagi saya. Apabila anda menggunakan naphtha cahaya yang betul, tidak ada sisa pelarut yang
perlu dikhawatirkan,  mungkin beberapa ppm, sama seperti  minyak sayuran yang paling murah yang sering
dihasilkan dengan pelarut yang hampir sama dengan yang kami cadangkan. JB

"Naphtha aliphatic ringan berfungsi dengan hebat, tidak ada sedikit pelarut yang tersisa di dalam minyak saya.
Sekiranya anda mengikuti arahan Ricks, surat itu tidak akan ada masalah sama sekali. " Rick

"Terdapat  2  kategori  utama nafta  -  ringan dan berat.  Naphtha ringan TIDAK mengandungi  benzena,  yang
dimaksudkan oleh Raina (bukan heksana). Walaupun saya tidak akan mengesyorkan naphtha ringan melainkan
ekstrak ganja dapat diuji setelah dihasilkan untuk sisa naphtha, ia boleh digunakan jika hanya itu yang anda
dapat untuk mendapatkan pelarut. Kuncinya adalah memastikan anda merebus ekstrak ke keadaan gris pekat -
pada ketika itu sebahagian besar nafta harus hilang. Menggunakan peralatan penyulingan adalah cara untuk
menghasilkan minyak tanpa pelarut yang paling tulen, tetapi melebihi kemampuan kebanyakan orang biasa.
Semoga dapat membantu. " Tandakan

"Raina, saya tidak akan berdebat dengan anda. Dari Wikipedia: "Petroleum eter, walaupun sinonimnya dengan
benzin,  tidak  boleh  dikelirukan  dengan  benzena  atau  benzyne,  juga  tidak  dapat  dikelirukan  dengan  petrol
walaupun banyak bahasa menyebutnya dengan nama yang berasal dari  benzin,  misalnya" Benzin "(Jerman)
atau" benzina ”(Bahasa Itali). Petroleum eter adalah campuran alkana, misalnya, pentana, heksana, dan heptana,
sedangkan benzena adalah  hidrokarbon siklik,  aromatik,  C6H6.  Demikian  juga,  petroleum eter  tidak  boleh
dikelirukan dengan kelas sebatian organik yang disebut eter, yang mengandungi kumpulan fungsi RO-R '. Latar
belakang saya adalah mikrobiologi - di mana saya belajar kimia organik, beberapa biokimia / beberapa kimia
anorganik ... Saya pasti tidak tahu semuanya, tetapi saya tahu sedikit. Naphtha ringan TIDAK mengandungi
benzena - noktah. Saya akan mengabaikan komen anda, "Ini akan menjadi kepentingan semua orang jika anda
tidak membuat tuntutan di luar data saintifik." Tandakan

"Apa yang anda ingin berikan kepada ayah anda? Yang terbaik dari yang terbaik atau yang kelihatan serupa
tetapi tidak mempunyai kesan yang betul? Apabila anda membuat ubat mengikut arahan Rick, kemungkinan
kegagalan semasa rawatan sangat rendah. Apabila  anda membuat  minyak mengikut arahan dari  "pakar dan
saintis",  anda  akan membuat  produk yang berbeza.  Dan berdasarkan pengalaman  kami,  ini  mungkin  tidak
berfungsi seperti yang kami cadangkan.

Oleh itu, adakah anda mahu saya menutup dan membiarkan mereka membekalkan sampah rendah? Atau adakah
anda lebih suka belajar dari saya / kami dan tahu bagaimana melakukannya dengan betul sehingga anda akan
mendapat hasil yang sama seperti yang dibicarakan oleh pesakit kami? " JB

"Saya menggunakan alkohol isopropil 99%, itulah yang paling mudah didapati untuk saya. Saya menggunakan
krim tanaman saya, tumbuh 100% organik dan tidak ada racun perosak, dijaga dengan baik, dan kering tulang.
Saya mencampurkannya dengan pelbagai jenis indica. Saya merawat pesakit dengan Hodgkin's Limfoma, dia
berada di tahap 4 dan dalam masa 6 bulan setelah mengambil minyak seperti yang diarahkan, dia sekarang
bebas barah !! Terima kasih Rick Simpson atas pengorbanan yang anda buat untuk menjadikan maklumat ini
tersedia untuk semua! Baru-baru ini seorang pesakit barah tahap 4 yang lain menghampiri saya untuk meminta
pertolongan, dia menghidap tumor pada salah satu buah pinggangnya yang tidak dapat dikendalikan. Berdoa
untuk mendapatkan dua penawar yang disahkan berturut-turut. Tuhan memberkati anda Rick Simpson dan JB,
terus  menyebarkan berita  dan mendidik  orang ramai  tentang  minyak rami penyembuhan yang indah ini.  "
GrowGoddess

- Mencampurkan beberapa ketegangan selalu menjadi idea yang baik. Lihatlah secara sederhana, anda tidak
tahu apa sebenarnya strain tertentu, jadi apabila anda mencampurkan beberapa regangan, anda akan mendapat
kesan permaidani yang jauh lebih baik. Minyak seperti itu akan membawa anda lebih tinggi - mereka yang
merokok periuk "secara rekreasi" akan tahu apa yang saya bicarakan. Bayangkan duduk bersama rakan anda
dan minta setiap orang memberikan yang terbaik untuk mereka. Dalam beberapa jam, anda tidak akan dapat
melakukan  banyak  perkara.  Dan  itulah  kesan  yang  anda  perlukan  untuk  hasil  yang  terbaik,  sekali  lagi,
mencampurkan ketegangan adalah jalan yang sesuai. Salam sejahtera dan terima kasih, GrowGoddess, saya
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selalu  gembira  mendengar  tentang  orang  yang  hanya  mengikuti  arahan  dan  mendapatkan  hasil  yang  kita
bicarakan. JB

"Hai JB, saya menghadapi masalah dengan periuk nasi elektrik. Semua yang saya lihat turun hingga 100 ° C
suhu. Apa yang kamu sarankan?" Cristina

- Cristina, apa sebenarnya masalahnya? Anda sentiasa boleh memasukkan minyak ke dalam ketuhar elektrik
yang ditetapkan pada suhu 130 ° C dan membiarkannya di sana selama kira-kira satu jam dan menguraikannya
dengan cara itu. JB

“Apabila suhu tiba pada suhu 100 ° C, periuk nasi elektrik akan mati! Pelarut tidak sampai pada suhu 110 ° C. "
Cristina

- Pelarut tidak dapat mencapai suhu itu kerana ia akan mendidih, saya rasa. Terus rebus pelarut sehingga periuk
dimatikan untuk pertama kalinya (tambahkan beberapa tetes air ke kumpulan terakhir). Kemudian biarkan sejuk
dan hidupkan semula. Itu sahaja yang kami lakukan. JB

"Hidupkan kembali, dan biarkan mendidih hingga kembali ke? Kemudian matikan dan minyak sudah habis? "
Cristina

- Hidupkan periuk nasi, rebus hingga berhenti untuk pertama kalinya, kemudian tunggu lima minit sehingga ia
sejuk, hidupkan lagi dan tunggu sehingga ia mematikan untuk kali kedua. Kemudian tuangkan minyak ke dalam
cawan keluli tahan karat dan masukkan ke dalam ketuhar yang ditetapkan pada suhu 130 ° C selama satu jam
dan minyak anda sudah siap. JB

- Terima kasih JB, anda menyelamatkan nyawa saya. Cristina

"Anda menghirup Naphtha ketika membuat minyak. Anda menghirup RACUN ketika anda membuatnya seperti
itu. Sekiranya anda dapat menciumnya, anda sudah mati. Saya telah mencium bahan bakar kem Coleman, bahan
bakar zippo ringan, dan naphtha yang digunakan dalam pembersihan bahagian dan aplikasi industri beratus-
ratus kali dalam hidup saya ... Belum mati. Lol.

Serius ... Sekiranya anda menggunakan pelarut tulen (tanpa bahan tambahan), dan rebus pelarut dengan betul
dengan sedikit air yang mempunyai titik didih yang lebih tinggi yang ditambahkan pada akhir, sama ada iso,
alkohol  atau  nafta,  anda  akan  mendapatkannya  semua  keluar.  Anda  memakan  lebih  banyak  nafta  yang
mengepam gas anda sendiri di dalam kereta anda selama setahun, daripada yang anda dapat dari penggunaan
minyak yang dibuat dengan betul seumur hidup. " Matius

"Hai Rick (atau mereka yang membaca surat ini), pertama-tama saya ingin memberitahu anda bahawa anda
melakukan pekerjaan yang hebat untuk mempromosikan penyihir ini sepertinya merupakan ubat yang sangat
baik! Saya tinggal di Norway dan saya mempunyai diagnosis penyakit Crohn. Saya juga mempunyai seorang
kawan rapat yang menghidap barah yang telah dihentikan oleh doktor kerana tidak ada lagi yang dapat mereka
lakukan. Saya ingin mencuba minyak pada kedua-dua keadaan ini.

Saya mempunyai soalan mengenai pembuatan minyak. Di sini di Norway sangat sukar untuk mencari  nafta
tulen (sekurang-kurangnya selepas pengalaman saya) jadi saya mencari alternatif yang baik. Beberapa tahun
yang lalu saya membeli "pengekstrak lebah madu" (silinder yang anda isi dengan ramuan kering tulang dan
menggunakan gas butana  untuk mengekstrak  minyak).  Adakah ini  sama baiknya dengan memasak minyak
dengan nafta?

Dan  bagaimana  ia  menggunakan  semangat?  Yang  mempunyai  alkohol  melebihi  90%?  Saya  mempunyai
beberapa  rakan yang membuat  semangat  mereka  sendiri  dan bukan pilihan  yang sangat  mahal  untuk saya
dapatkan. Adakah ini lebih baik daripada butana? Saya merokok "pengambilan madu" ketika saya membuatnya
terakhir kali, dan tertanya-tanya apakah ubatnya yang baik untuk 2 keadaan ini yang saya nyatakan jika saya
memakannya. Sekiranya tidak, butana atau alkohol adalah pilihan yang baik - bolehkah anda mengesyorkan
beberapa pilihan lain yang mungkin anda ketahui senang dikunjungi di Norway atau Sweden? Terima kasih
banyak-banyak! Saya sangat berharap dapat mencuba minyak penyakit saya. Salam, Henry ”

41



PENYEMBUHAN UNTUK KANSER: PROTOKOL SIMPSON KAYA

"Henry yang terhormat, saya tidak mempunyai pengalaman dengan pengambilan lebah madu tetapi saya tidak
merasakan kaedah ini sama efektifnya dengan kaedah yang saya gunakan. Menghasilkan minyak seperti yang
saya lakukan memanaskan minyak ke suhu yang menguraikan produk siap untuk menjadikan minyak sekuat
mungkin.  Proses pemanasan ini  memutarkan molekul ke kedudukan delta 9 yang menjadikan minyak lebih
kuat. Sekiranya anda menghadapi masalah mencari pelarut yang tepat, anda boleh mencuba aseton. Saya tidak
pernah mencuba aseton sendiri untuk menghasilkan minyak itu tetapi saya tidak mempunyai alasan bahawa
aseton tidak berfungsi sama seperti alkohol atau nafta untuk menghasilkan ubat tersebut. Anda semestinya dapat
memperoleh  nafta  alifatik  ringan dari  kedai  yang membekalkan  cat  kerana  mereka  biasanya menjual  nafta
sebagai cat yang lebih nipis.

Minyak yang dibuat dengan betul harus mengatasi masalah anda dan juga memberi peluang kepada rakan anda
yang menghidap barah untuk terus hidup. Alkohol yang 90% akan menjadi pelarut yang kurang berkesan kerana
10% yang lain biasanya adalah air dan semasa proses penamat, anda akan mempunyai banyak air berlebihan
untuk menguap. Salam Sejahtera, Rick Simpson ”

"Dekarboksilasi  yang betul  adalah bahagian yang sangat penting dalam pembuatan minyak yang sempurna
kerana tanaman mentah tidak banyak menghasilkan delta9-THC dan CBD murni sebaliknya mempunyai asid
yang  bermaksud  THCA  dan  CBDA.  Untuk  membuang  kumpulan  karboksil,  pemanasan  adalah  prosedur.
Lakukan ini dengan berhati-hati agar tidak membakar molekul anda yang berharga. Saya dapati dalam Jurnal
Kromatografi nota yang baik yang seharusnya merupakan suhu dan masa yang diperlukan untuk memanaskan
minyak kerana bergantung pada periuk nasi, suhu mungkin tidak mencukupi. Oleh itu, adalah baiknya minyak
anda dipanaskan selama minimum 27 minit. 122 darjah celcius. Periksa selalu suhu plat pemanas anda dengan
alat pengukuran digital untuk mengelakkan minyak tidak terlalu panas. Dalam jadual di bawah anda melihat
titik didih kanabinoid utama yang tidak boleh anda jangkau jika tidak, anda memasaknya. Saya juga perhatikan
bahawa betul apa yang Rick katakan sepanjang masa dalam videonya tidak terlalu panas minyak tetapi panas
diperlukan untuk membuat minyak penyembuh. Suhu minimum 106.2 darjah Celsius diperlukan untuk proses
dekarboksilasi yang betul sepanjang masa yang ditentukan dalam rajah sekitar satu jam. Sekiranya minyak anda
hanya mempunyai bentuk asam THCA dan CBDA, ia tidak begitu berkesan kerana asidnya tidak sesuai dengan
reseptor CB1 dan CB2. Oleh itu, berhati-hatilah bahawa anda melakukannya dengan cara yang betul kerana apa
yang dikatakan Rick adalah benar, hanya minyak buatan terbaik yang dapat melakukan pekerjaan itu ketika
hidup bergantung pada. (…) Sekiranya minyak anda hanya mempunyai bentuk asam THCA dan CBDA, ia
tidak  begitu berkesan kerana asidnya tidak  sesuai  dengan reseptor  CB1 dan CB2. Oleh itu,  berhati-hatilah
bahawa anda melakukannya  dengan cara  yang betul  kerana  apa  yang dikatakan  Rick  adalah  benar,  hanya
minyak  buatan  terbaik  yang dapat  melakukan  pekerjaan  itu  ketika  hidup bergantung  pada.  (…) Sekiranya
minyak anda hanya mempunyai bentuk asam THCA dan CBDA, ia tidak begitu berkesan kerana asidnya tidak
sesuai dengan reseptor CB1 dan CB2. Oleh itu, berhati-hatilah bahawa anda melakukannya dengan cara yang
betul  kerana  apa  yang  dikatakan  Rick  adalah  benar,  hanya  minyak  buatan  terbaik  yang  dapat  melakukan
pekerjaan itu ketika hidup bergantung pada. (…)

Ya, lihat dan tafsirkan gambarajah sains ini untuk memahami bahawa proses dekarboksilasi berjalan sepanjang
masa  anda memanaskan  campuran  cecair  pelarut  kanabinoid  di  periuk  nasi.  Oleh itu,  grafik  menunjukkan
bahawa  sangat  baik  untuk  membawa  suhu  hingga  130  darjah  Celsius  cukup  lama  untuk  mendapatkan
dekarboksilasi maksimum. Semua persoalan suhu dan masa untuk mencapai tahap terbaik.

Sekiranya anda menggunakan alat pengukur suhu digital dan meletakkannya di bahagian bawah periuk nasi
selama keseluruhan proses untuk menguapkan pelarut, anda akan melihat bahawa hanya pada fasa akhir proses
ketika titisan air masuk pada akhir di periuk memasak, suhu sekitar 100-110 ° C. Tetapi masa dalam julat ini
kebanyakannya  tidak  cukup  lama  untuk  keseluruhan  proses  dekarboksilasi.  Selepas  ini  anda  memanaskan
minyak di dalam periuk keluli kecil di atas pinggan pemanas untuk jangka masa yang lebih lama. Selama ini
tidak ada aktiviti  (tidak ada lagi  gelembung gas) anda memanaskan dan menunggu.  Kawal suhu dan yang
terbaik jangan sampai lebih tinggi daripada 130 darjah Celsius selama lebih kurang setengah jam. Ingat bahawa
THC mempunyai titik didih 157 darjah C. Oleh itu, jangan berisiko dengan terlalu panas jika tidak, kanabinoid
yang anda mahukan akan menguap dan angin ...
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Pada intinya, tidak penting untuk mendapatkan jumlah dekarboksilasi puncak, lama-lama anda mendapat cukup
minyak di dalam badan anda. Menarik adalah nilai SATU gram sehari atau lebih yang harus anda ambil. Sudah
tentu  berapa banyak minyak yang anda perlukan bergantung pada berapa banyak minyak delta9THC yang
sebenarnya - bermaksud seberapa berkesan dekarboksilasi itu. Sekiranya anda mengikuti cadangan Ricks dan
pastikan minyak cukup lama dipanaskan hingga 130 ° C - semuanya akan baik-baik saja. Ia bebas dari pelarut
mana yang anda gunakan. " Stephan

"Hai JB, saya menjumpai Naphtha ini di kawasan saya ... (pautan) Ia tidak mengatakan Light Naphtha ... adakah
ini masih berfungsi? Terima kasih sekali lagi atas semua bantuan dan maklumat hebat anda! "

-  Naphtha  aliphatic  ringan  -  periksa  MSDS  untuk  melihat  apakah  itu  naphtha  ringan  tulen  tanpa  bahan
tambahan), satelit di Australia, (teknikal atau industri) benzin di Eropah (benzin, bukan benzena, dan bukan
jenis yang digunakan sebagai bahan api di dalam kereta). Ia dijual dengan pelbagai nama. Ia digunakan sebagai
pengencer cat, pelarut, degreaser, dulu pelarut rumah tangga atau pembersih tekstil yang sangat biasa, ia juga
boleh digunakan sebagai cecair yang lebih ringan dll. Titik didih sekitar 60-80 ° C, semakin rendah semakin
baik .

Lumurkan sedikit di atas piring Petri yang bersih atau celupkan jari anda ke dalamnya dan jika ia menguap
dalam waktu tiga puluh saat dan tidak meninggalkan sisa berminyak, ia harus digunakan. Terdapat  banyak
pembekal, saya tidak dapat memberitahu anda mana yang terbaik atau apa yang akan kami cadangkan pada
masa ini, jadi kami hanya memberikan arahan umum.

Nombor CAS 64742-49-0, murni, minyak suling, tanpa bahan tambahan, jika boleh, dan takat didih serendah
mungkin. Sebilangan besar kilang menghasilkannya, tanyakan kepada mereka apa yang akan mereka cadangkan
untuk ekstrak herba.

Pilihan kedua ialah alkohol isopropil 99% atau 99.99% atau alkohol gred makanan 99% yang sangat mahal.
Isopropil alkohol dan alkohol bertaraf makanan tidak seefektif pelarut seperti naphtha, dan mereka membuang
lebih banyak bahan tumbuhan dan klorofil  di  dalam minyak, menjadikannya kurang kuat dan sedap, sebab
itulah kami mengesyorkan agar selalu menggunakan naphtha jika boleh / tersedia. Salam sejahtera, JB ”

Q.  Rick,  di  Mexico  "naphtha"  hanyalah  salah  satu  daripada  beberapa  nama  produk  jenis  naphtha.  Untuk
mengelakkan kesilapan yang fatal, adakah anda mempunyai nama saintifik untuk "naphtha" yang anda gunakan,
tolong?

A. Cari nafta cahaya tulen tanpa bahan tambahan. Pada dasarnya sama dengan bahan bakar Coleman yang dapat
Anda lihat pada foto di bawah ini, tetapi cari naphtha tanpa bahan tambahan anti karat yang ditambahkan pada
bahan bakar Coleman.

Sekiranya anda mengetahui bahawa naphtha aliphatic ringan dilarang di negara anda (seperti yang berlaku di
Honduras, misalnya), cari 99% atau lebih baik 99.9% alkohol isopropil, semestinya mudah dicari. 99% alkohol
adalah  pelarut  ketiga  yang  akan  kita  gunakan,  tetapi  kita  akan  melakukan  segala  yang  mungkin  untuk
mengelakkannya kerana terlalu banyak menghilangkan klorofil dan bahan tumbuhan lain yang tidak diingini.
Ada yang suka membekukan pelarut dan bahan permulaan apabila mereka menggunakan isopropil alkohol atau
alkohol sebagai pelarut. Kami secara peribadi tidak menggunakan pelarut tersebut kecuali jika perlu dan kami
tidak mahu membeku dengan tangan, jadi kami sebenarnya tidak mempromosikan pembekuan, tetapi ada yang
mengatakan ia membantu meningkatkan kualiti minyak. Apabila anda menggunakan nafta cahaya tulen bukan
kutub dengan titik didih rendah, anda tidak perlu membekukan apa-apa dan anda masih akan mendapat produk
yang baik jika anda mengikuti arahannya. JB

"Hai  JB,  bagaimana  jika  ada  alergi  untuk  menggunakan  Naptha?  Kami  mempunyai  ahli  keluarga  yang
mempunyai reaksi alergi yang teruk terhadap SETIAP perkara kecil, terutamanya pelarut. Kami mahu membuat
minyak  untuknya  tetapi  perlu  menggunakan  pelarut  organik.  Kami  berfikir  untuk  membuat  “moonshine”
organik yang disuling beberapa kali untuk mendapatkan kemurnian tetapi apa pendapat anda mengenai perkara
ini? Apa cadangan anda untuk alergi yang teruk? Dia sama sekali tidak boleh mengambil ubat-ubatan kerana dia
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alah  kepada  agen  pengikat,  dia  sangat  menderita  kerana  alergi  terhadap  segalanya.  Terima  kasih  terlebih
dahulu! " Sara

- Anda boleh menggunakan 99% alkohol, kami tidak pernah mengatakan bahawa anda tidak boleh. Hanya pada
pengalaman  kami,  minyak  yang  dihasilkan  dengan  pelarut  bukan  polar  sedikit  lebih  kuat  dan  biasanya
mengandungi  lebih sedikit  bahan tanaman.  Sebilangan membekukan alkohol  dan alkohol  sebelum diproses
untuk mendapatkan minyak yang lebih kuning. Jadi saya rasa itulah jalan untuk anda, Sara.

Minyak THC atau CBD Tinggi?

"Saya agak keliru. Rakan saya menghidap barah buah pinggang tahap 4 dan barah di paru-parunya. Adakah
yang terbaik untuk memberikan minyak CBD atau minyak THC yang tinggi? Minyak CBD hanya mempunyai
kesan THC? Saya mendapatkannya tiub sepuluh gram dan ia mempunyai 18% CBD dan kurang daripada 1%
THC. Adakah saya melakukan ini dengan cara yang salah? "Richard

Mikees: Ya bukan, anda harus mendapatkan RSO yang sebenarnya.

- 95-98% THC bukan 18% CBD, bukan? Beritahu sesiapa yang membekalkannya kepada anda untuk berhenti
melakukannya. Hype pemasaran CBD yang tinggi akan membunuh banyak pesakit yang tidak curiga kerana
nampaknya,  itu  menyedihkan.  Mengapa  mereka  tidak  boleh  mengikut  arahan  yang  betul-betul  berfungsi?
Penggunaan minyak CBD tinggi sangat terhad, ia tidak berfungsi dengan baik walaupun pada keadaan kulit,
saya tidak faham mengapa semua orang begitu gung-ho tentang omong kosong CBD itu. Ya, ini juga ubat kuat,
tetapi penggunaannya hanya terhad jika dibandingkan dengan RSO yang sebenarnya.

95-98% THC, 1-2% CBD, sangat kuat dan sedatif dan euforia; itulah minyak terbaik anda dan itulah yang akan
berfungsi  dengan  baik.  Cuba  ini  dahulu.  Apabila  anda  melakukannya,  anda  tidak  akan  menyentuh  atau
menghampiri minyak CBD yang tinggi itu dan anda akan mengetahui perbezaannya dan tidak ada yang akan
merobek anda. RSO terlebih dahulu. JB

"Saya  sangat  menikmati  halaman  ini  dan  maklumat  yang  dapat  saya  pelajari  darinya.  Namun,  sangat
mengecewakan apabila mendengar kanabinoid lain selain THC diturunkan sebagai yang kedua. Gadis ini, dan
ibu bapanya, tidak menganggap CBD sebagai sekolah menengah. Ini telah memberikan hidupnya. Bukankah
THC yang melakukannya, adalah CBD. Tolong hentikan semuanya. Anda menghalang orang daripada mencuba
tekanan  CBD  yang  tinggi  apabila  mereka  benar-benar  dapat  dibantu  olehnya.  THC yang  tinggi  bukanlah
jawapan untuk segalanya dan itulah sebabnya terdapat lebih daripada satu kanabinoid di dalam kilang. " Tina

"JB menjawab mengenai  barah paru-paru,  bukan sindrom Dravet,  tidak ada yang tidak  tahu apa-apa.  Bagi
barah, laporan pesakit dan kajian saintifik menunjukkan bahawa THC adalah yang membunuh barah. Terdapat
beberapa  kajian  yang  mengatakan  CBD  bermanfaat  untuk  beberapa  jenis  barah  tetapi  hanya  sedikit  jika
dibandingkan dengan kajian yang dilakukan dengan THC. Sekarang kejang dan beberapa keadaan lain CBD
tinggi adalah yang anda cari. " Kellin

- Kellin dan Tina, minyak yang kita gunakan juga berfungsi untuk kejang. Dan pesakit akan mendapat hasil
yang  jauh  lebih  baik  jika  mereka  menggunakan  perkara  yang  sebenarnya  dan  berusaha  menyembuhkan
penyebabnya dan bukan hanya gejala-gejalanya.

Saya tidak meletakkan CBD, ia adalah ubat yang sangat kuat dengan sendirinya, dan saya rasa sangat baik
untuk mengunyah permen karet untuk anak-anak, misalnya. Tetapi jika anda mahukan kekuatan sebenar, anda
memerlukan RSO paling kuat dan banyak THC. Itu adalah perspektif saya dan ia tidak akan berubah.

Cubalah pada keadaan kulit dan lihat apakah luka bakar atau luka akan sembuh lebih cepat dengan RSO sebenar
atau dengan versi CBD tinggi rendahnya. Saya telah melihatnya dengan mata saya sendiri, saya tidak perlu
bereksperimen dengan minyak CBD yang tinggi. Saya mahukan yang terbaik untuk diri saya dan juga pesakit
saya.
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Sebilangan besar minyak CBD berkualiti tinggi jika dibandingkan dengan RSO terbaik dan paling narkotik dan
sedatif dengan 95-98% THC.

Masalah utama anda ialah anda menggunakan teori  cannabinoid tunggal  yang ditegakkan oleh Big Pharma
supaya  mereka  mendapat  keuntungan  dari  ubat  ganja.  Anda  tidak  benar-benar  mahukan  ubat  berdasarkan
cannabinoid tunggal, anda mahukan minyak penenang yang paling kuat dan sedatif untuk hasil terbaik.

Dan anda boleh menanam sendiri tanaman itu dan anda juga boleh membuat minyak itu sendiri, anda juga tidak
perlu membelinya dari syarikat farmaseutikal besar yang akan mencuba label harga yang sangat besar pada
resin ganja dekarboksilasi tanpa alasan selain keserakahan mereka .

Anda mungkin dan kemungkinan besar memerlukan kilogram minyak pada suatu hari - untuk diri sendiri atau
keluarga anda - berapa banyak yang anda mahu bayar per gram? Sebilangan besar wang jika tanaman ditanam
di luar rumah dan secara besar-besaran. Jadi tidak ada cukai khas, tidak seperti itu. Pengesahan 100% adalah
satu-satunya cara untuk pergi dan ia harus dilakukan sekarang, tidak ada alasan untuk membiarkan ratusan juta
pesakit di seluruh dunia menderita.

Jangan  ragu  untuk  berdebat  mengenainya;  tapi  itu  sahaja  yang  boleh  anda  lakukan  mengenainya.  Salam
sejahtera, JB

"Tolong terus menerangkan dengan cara yang anda miliki, saya untuk satu membuat nota dan belajar sebanyak
mungkin dari anda tentang apa yang baik untuk apa dan seterusnya, saya ingin bersedia dan bersedia dengan
pengetahuan yang tepat untuk saya dan saya ... Sekiranya anda tidak memberitahu tentang memerlukan THC
yang tinggi, saya fikir ada yang baik, saya berterima kasih atas SEMUA INFO. " Vicky

"Rick selalu menegaskan bahawa itu adalah THC tinggi yang sangat mustahak untuk memberi anda peluang
terbaik, itu jelas dengan hasil terbaiknya. Terdapat banyak perkara yang CBD lebih baik, biasanya digunakan
pada kanak-kanak untuk Dravet Syndrome, ADHD dan gangguan obsesif kompulsif yang teruk kerana banyak
orang masih takut untuk mendapatkan anak-anak yang tinggi. THC adalah yang menjadikan anda tinggi. Saya
telah menemui beberapa orang yang menggunakan minyak THC tinggi untuk merawat sebahagian besar orang
tetapi jika pesakit tidak bertindak balas seperti yang diharapkan mereka beralih ke CBD tinggi dan ini telah
berfungsi dengan lebih baik.

Saya  rasa  setiap  orang  berbeza  dan  setiap  barah  berbeza.  Tetapi  sehingga  semua  kajian  yang  diperlukan
dibenarkan untuk dilakukan, mungkin sebaiknya berpegang pada kaedah Rick. THC tinggi, indica dominan
mengikut  protokol.  Dikatakan bahawa jika  mereka  memulakan dos  kecil  dan dua kali  ganda setiap  4 hari
pesakit  dapat  meningkatkan  toleransi  dengan  cepat  dan  rasa  mengantuk  yang  teruk  akan  mereda  setelah
beberapa  saat  menggunakan  minyak.  Minyak  Rick  adalah  95-8% THC tetapi  kesan  psikoaktif  tidak  akan
membahayakan anda.

Dan  ketika  cuba  memutuskan  kaedah  mana  yang  harus  saya  ikuti,  saya  tidak  percaya  ada  yang  lebih
berpengalaman dengan ubat  ini  daripada  Rick.  Saya telah  melihat  kaedah Belanda dan hanya berfikir  jika
seseorang mati mengapa anda mencairkan penawarnya? " Nick

"Oleh kerana saya pernah mendengar minyak CBD yang tinggi membantu kejang, saya selalu berfikir bahawa
jika ibu bapa itu memberi anak mereka hibrid tetapi menguasai minyak indica, anak akan sembuh. Saya tahu
minyak CBD mengawal sawan & saya sangat gembira bahawa SESUATU dapat membantu anak-anak seperti
Charlotte  tetapi  bayangkan penyembuhan itu  boleh berlaku sekiranya THC & spektrum kanabinoid  lain di
kilang diberikan. Oleh itu, anak anda banyak tidur kerana THC, badan mereka akan menyesuaikan diri dengan
dosnya. Saya rasa tanaman penuh adalah yang paling berguna, tidak ada satu pun kanabinoid. ” Sara

"Media terus fokus memisahkan kanabinoid, tetapi telah terbukti bahawa THC dan CBD membunuh barah &
mengecilkan tumor.  Rick Simpson Oil yang dibuat  dari  Cannabis Indica adalah ubat yang menyembuhkan
Landon  dan  Brave  Mykayla  &  banyak  lagi  &  sesiapa  sahaja  boleh  membuatnya.  Jangan  biarkan  media
membuat anda berfikir bahawa anda perlu menunggu penawar ini, atau memisahkan CBD! THC juga berfungsi
dengan sistem endocannabinoid kami.  Ketahui mengenai  penawar yang boleh dibuat oleh sesiapa sahaja.  "
Hanan
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Adakah Selamat Menggunakan Minyak?

"Keselamatan ubat ini  tidak dapat dibandingkan dan dari  apa yang saya saksikan, ia tidak lebih berbahaya
daripada minum secawan air tawar. Walaupun seseorang berlebihan, tidak ada salahnya jika kesan minyak itu
hilang. Kesan sampingan yang paling biasa kita perhatikan dengan orang yang mengambil minyak rami untuk
keadaan perubatan mereka adalah banyak berehat dan senyuman di wajah mereka.

Sama  seperti  ubat  kuat  lain,  jika  sebilangan  individu  memakan  terlalu  banyak,  ia  boleh  membawa  kesan
sampingan yang tidak diingini. Walaupun kesan yang dihasilkan oleh minyak ini tidak mendatangkan bahaya,
namun ada yang tidak senang menjadi berlebihan akibat overdosis. Walaupun ubat ini selamat dan kebanyakan
tidak mempunyai masalah dengan penggunaannya, seseorang juga harus mempertimbangkan bahawa akan ada
orang yang akan mengalami kesulitan.

Itulah  sebabnya  saya  menyuruh  semua  orang  untuk  memulakan  dengan  dos  yang  sangat  kecil,  kemudian
menambah  jumlah yang mereka  makan setiap  empat  hari.  Dengan berbuat  demikian,  ini  memberi  peluang
kepada  orang  yang  menggunakan  zat  ini  untuk  meningkatkan  toleransi  mereka  dan  banyak  pesakit  telah
melaporkan bahawa mereka tidak mendapat tinggi badan semasa rawatan. Sekiranya minyak rami dihasilkan
dengan betul dari strain penenang ganja indica yang sangat kuat, atau selalunya ketika dihasilkan dari beberapa
jenis salib sativa dominan indica, seseorang akan mendapati bahawa kesan minyak tersebut akan mendorong
rasa mengantuk dan tidur, yang jelas merupakan bahagian penting dalam proses penyembuhan.

Pesakit harus menyedari hakikat bahawa minyak ini juga dapat menurunkan tekanan darah, tekanan okular, dan
kadar gula darah mereka. Sekiranya individu mengambil ubat untuk mengatasi masalah ini, mereka seharusnya
dapat  mengurangkan keperluan mereka untuk penggunaan ubat-ubatan yang mereka  gunakan dengan cepat
dalam kebanyakan kes. Saya mesti memberitahu pesakit yang mengambil ubat tekanan darah bahawa setelah
mereka memulakan minyak, selalunya masalah tekanan darah mereka tidak lagi memerlukan penggunaan ubat-
ubatan dan ini juga berlaku untuk pesakit diabetes dan mereka yang menderita glaukoma juga.

Perlu  diketahui  bahawa jika  minyak  hendak dicerna  untuk  mengobati  keadaan  lain  dan diminum bersama
dengan  ubat  tekanan  darah,  dalam  beberapa  keadaan  minyak  dapat  menurunkan  tekanan  darah  pasien.
Walaupun saya tidak mengenali siapa pun yang mengalami ini yang mengalami bahaya yang nyata, saya masih
merasakan seseorang harus berusaha mengelakkan keadaan ini jika mungkin. Oleh itu, periksa tekanan darah
anda dengan kerap dan jika ubat-ubatan tidak diperlukan lagi, jangan memakannya.

Nampak sukar dipercayai bagi sesetengah individu bahawa mereka boleh menghentikan penggunaan bahan-
bahan yang diresepkan ini. Namun, setelah seseorang menyedari potensi penyembuhan ubat semula jadi ini,
mereka segera memahami bahawa minyak luar biasa ini dapat menggantikan penggunaan hampir semua ubat-
ubatan.

Bagaimana minyak biasanya ditoleransi?

Kita semua mempunyai toleransi yang berbeza untuk ubat kuat, jadi saya mendorong pesakit untuk tinggal di
zon  selesa  mereka  sendiri  ketika  menentukan  dos  yang  akan  mereka  makan.  Toleransi  kebanyakan  orang
meningkat  dengan  cepat  dan,  rata-rata,  orang  normal  biasanya  memerlukan  masa  sekitar  90  hari  untuk
memakan rawatan 60 gram. 60 gram minyak yang dihasilkan dengan betul sepertinya dapat menyembuhkan
kebanyakan barah kecuali pesakit mengalami kerosakan teruk oleh sistem perubatan dengan kemoterapi dan
radiasi mereka, dll.

Pesakit yang mengalami kesan kemoterapi dan radiasi memerlukan lebih banyak minyak untuk memperbaiki
kerosakan yang ditinggalkan oleh sistem perubatan. Sebahagian besarnya, setelah seseorang terbiasa dengan
kesan  minyak,  pesakit  nampaknya  senang  mengambil  bahan  tersebut.  Tetapi  kerana  sifat  ubat  ini  tidak
ketagihan, selalunya mereka yang menggunakan bahan tersebut akan lupa mengambil dosnya dengan betul.
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Bukan kerana minyak itu menyebabkan mereka lupa, itu hanya kerana badan mereka tidak merasakan keperluan
untuk kehadirannya dan ini hanya menyoroti fakta bahawa bahan itu benar-benar tidak ketagihan. Sekiranya
tidak, pesakit tidak akan lupa mengambil dosnya, kerana jika itu ketagihan, setelah lapan jam, tubuh mereka
akan menangis kerana bahan tersebut.

Adakah terdapat kesan sampingan yang perlu dibimbangkan?

Sebilangan pesakit telah melaporkan bahawa mereka mengalami kegelisahan atau paranoia dengan penggunaan
ubat ini.  Cara-cara untuk menangani perkara ini akan dibincangkan apabila persoalannya muncul lebih jauh
dalam buku ini.

Kesan sampingan utama minyak rami yang dilaporkan kepada saya adalah kesihatan, kebahagiaan, dan tidur
malam yang baik, jadi apa lagi yang boleh diminta oleh seseorang daripada ubat yang mereka gunakan?

Ramai orang mengambil sebilangan besar ubat-ubatan setiap hari. Bolehkah itu baik untuk badan?

Saya tidak tahu mengapa mereka yang melihat kesan sampingan berbahaya dari ubat allopathic dalam iklan
ubat masih mempertimbangkan untuk mengambil ubat ini. Nampaknya banyak individu akan melakukan seperti
yang diperintahkan oleh doktor dan sebilangan besar orang yang sama cenderung menolak penggunaan ubat
rami. Hanya kerana pembohongan mereka diberitahu oleh pemerintah mereka dan orang-orang yang berdiri di
bawah bayangan industri farmaseutikal. Tidak ada yang mati akibat penggunaan ubat rami dan tidak ada bahaya
yang disebabkan. Saya harap saya dapat mengatakan perkara yang sama untuk apa yang doktor perintahkan
kepada kita setiap hari tetapi sayangnya, ini tidak berlaku.

Kadang-kadang interaksi yang berbeza yang disebut ubat ini cukup untuk menempatkan kita di kubur awal.
Tetapi walaupun kita tidak mengalami masalah langsung, penggunaannya tetap menimbulkan bahaya. Lama-
kelamaan, bahan kimia dan racun yang terdapat dalam ubat-ubatan ini terbentuk di dalam tubuh kita dan ini
juga boleh menyebabkan masalah teruk dengan kesihatan kita yang sering mengakibatkan kematian.  Malah
perkara mudah seperti tablet aspirin menyebabkan ribuan kematian di seluruh dunia setiap tahun. Oleh itu, saya
rasa tidak ada di antara kita yang harus mempercayai industri farmasi atau apa sahaja yang mereka sediakan.
Sekiranya anda ingin melihat kekuatan penyembuhan yang sebenar, maka beralihlah ke Ibu Alam, kerana anda
akan mendapat sedikit di kilang pil yang akan memberi banyak faedah.

Bagaimana pesakit membandingkan kesan sampingan minyak rami dengan kesan ubat kimia?

Tidak  ada  perbandingan  sebenar  antara  kesan  sampingan  minyak  rami  dan  bahan  kimia  beracun  yang
disediakan  oleh  sistem  perubatan.  Bahan-bahan  yang  dibekalkan  oleh  doktor  adalah  sesuatu  yang  tidak
seharusnya ada di dalam badan kita kerana ia beracun hati. Ini bermaksud bahawa ubat yang disebut ini tidak
boleh dimakan kerana ia akan meracuni hati kita dan merosakkan fungsinya. Selain itu, penggunaannya dapat
menyebabkan  berbagai  masalah  kesehatan  lain  yang  dapat  dielakkan  jika  minyak  rami  digunakan  sebagai
gantinya.

Dengan penggunaan ubat-ubatan kimia,  kita  sering mendedahkan diri  kepada kesan sampingan yang boleh
menjadi lebih teruk daripada yang dirawat. Beberapa pesakit dengan penyakit seperti barah dan diabetes dll
mengatakan kepada saya bahawa keadaan mereka disebabkan oleh ubat-ubatan yang diberikan oleh doktor.
Oleh itu, kerap kali doktor sendiri bertanggungjawab sebahagiannya untuk keadaan perubatan pesakit sekarang.
Banyak  pesakit  telah  menerangkan  kepada  saya  secara  terperinci  kesan  sampingan yang  mengerikan  yang
mereka alami disebabkan oleh ubat-ubatan yang diresepkan, jadi saya akan cuba mengelakkan penggunaannya
jika mungkin.

Oleh kerana kimia badan kita dan toleransi kita terhadap banyak bahan lain sangat berbeza. Selalunya doktor
tidak tahu apa kesan penumpukan ubat kimia yang berbeza terhadap kesihatan dan kesejahteraan kita. Tidak ada
dua dari  kita  yang sama,  dan  ubat-ubatan yang berbeza  dicampur  bersama tidak  kurang dari  koktel  kimia
beracun,  yang dalam beberapa  kes  boleh  membawa akibat  yang tidak  dijangka  sepenuhnya bagi  kesihatan
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pesakit. Oleh itu, bagaimana doktor boleh memperhitungkan semua yang tidak diketahui untuk menentukan apa
yang selamat dan apa yang tidak dapat diterima?

Sejujurnya saya berpendapat bahawa keadaan seperti Alzheimer dan banyak penyakit lain sering disebabkan
oleh  campuran  bahan kimia  yang ditetapkan  oleh  doktor  mereka.  Banyak  pesakit  telah  memberitahu  saya
tentang  masalah  yang  mereka  hadapi  dengan  penggunaan  ubat-ubatan,  tetapi  setelah  mereka  berhenti
mengambil  bahan  ini  dan  mula  mengambil  minyak,  masalahnya  hilang.  Secara  ringkas,  jika  ubat  rami
dihasilkan dengan betul, ia sangat selamat dan tidak berbahaya untuk digunakan, tetapi apa yang diberikan oleh
profesional perubatan tidak.

Adakah mungkin untuk membandingkan kesan ubat allopati dan empirik?

Setahu saya, tidak ada perbandingan antara ubat allopathic dan empiric. Ubat allopathic kebanyakannya adalah
campuran bahan kimia berbahaya dan racun yang tidak boleh ditelan oleh sesiapa pun. Ubat empirik (ubat dari
tumbuhan)  telah  digunakan  selama  ribuan  tahun  dan  ubat-ubatan  yang  dihasilkan  dari  rami  tidak  dapat
dibandingkan jika berkaitan dengan keselamatan. Sifat damar rami yang berkesan secara perubatan dan tidak
berbahaya dari mana minyak dihasilkan dari menjadikan tanaman rami "Ratu semua Perubatan Empirik."

Selama bertahun-tahun, saya telah menghubungi  banyak pesakit  yang menggunakan segala  yang ada untuk
merawat keadaan mereka dan setelah semuanya gagal, mereka kemudian menemui saya. Saya rasa pesakit yang
telah menggunakan ubat allopathic dan empiric lebih layak untuk membincangkan perbezaan antara ubat kimia
dan minyak rami daripada saya. Tetapi sayangnya masih ramai yang takut untuk tampil ke depan, jadi saya
hanya dapat menyampaikan apa yang telah mereka laporkan.

Sebilangan besar pesakit ini memberitahu saya secara langsung bahawa mereka akan lebih cepat menggunakan
minyak rami  daripada  ubat  yang diberikan oleh  doktor  mereka.  Hanya kerana  ia  bekerja  lebih  baik,  tidak
mempunyai kesan sampingan yang tidak menyenangkan, dan dalam waktu yang singkat, banyak yang dapat
kembali  menjalani kehidupan normal. Mereka tidak mengalami kesan penyembuhan yang ketara ini dengan
penggunaan ubat allopathic dan kebanyakan merasakan bahawa ubat-ubatan ini sangat berbahaya. Saya rasa ini
banyak menyatakan mengapa saya sekarang tidak akan mempertimbangkan penggunaan ubat allopathic dan
dalam masa terdekat saya rasa banyak lagi akan mula merasakan perkara yang sama.

Adakah alasan untuk bimbang tentang ketagihan terhadap THC?

Ekstrak dari tanaman rami juga dapat digunakan untuk memudahkan mereka yang kecanduan bahan berbahaya
menarik diri dari penggunaannya. Sistem ini memberitahu kita bahawa ganja mempunyai kesan gerbang, yang
akan menyebabkan mereka yang menggunakannya membuang nyawa mereka dan menjadi ketagih dengan ubat-
ubatan keras. Kenyataan seperti ini adalah omong kosong. Bagaimana ubat yang berguna untuk memecahkan
ketagihan menyebabkan seseorang menjadi ketagih dengan bahan berbahaya yang sama yang menyebabkan
masalahnya?

Saya setuju bahawa minyak rami adalah ubat gerbang, tetapi ia adalah pintu masuk bagi orang yang menderita
ketagihan  dan  tidak  membawa  mereka  yang  menggunakannya  ke  jalan  menuju  kehancuran,  seperti  yang
diperintahkan  oleh  pemerintah  kita  kepada  kita.  Setelah  anda  benar-benar  mengetahui  ubat-ubatan  yang
dihasilkan dari tumbuhan ini, anda akan mendapati bahawa penggunaan ubatnya tidak terbatas.

Sekarang  mari  kita  lihat  kesan  "buruk"  daripada  overdosis  minyak  rami  yang  sangat  besar.  Ubat  ini
menyebabkan keadaan semi koma yang disebut tidur dan, apabila dihasilkan dari strain yang betul, ubat ini juga
merupakan ubat penahan sakit yang lebih berkesan daripada morfin. Sekiranya orang biasa mengambil terlalu
banyak, tidak diragukan lagi, mereka akan tidur cukup lama, tetapi ketika mereka bangun, mereka tidak akan
terluka dan tidak mengalami ketagihan.

Saya telah memberikan ubat ini  kepada banyak pesakit,  namun saya tidak mengetahui  keadaan yang boleh
menghalang pesakit menggunakan bahan ini untuk kebaikan; masih, pada waktunya kita dapati ada yang tidak
dapat. Yang saya katakan adalah bahawa saya tidak tahu ada ubat yang lebih berkesan dan selamat digunakan
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dan saya yakin sistem perubatannya tidak menggunakan apa-apa yang boleh mereka katakan sama. Sekarang
perhatikan kesan minyak rami dan lihat kesan dari apa yang disediakan oleh sistem perubatan. Saya rasa anda
akan bersetuju bahawa pengambilan ubat rami adalah alasan yang paling tidak mungkin mereka ada ketika anda
mempertimbangkan sifat berbahaya dan berbahaya bahan yang mereka gunakan untuk menggantikannya.

Ubat ini  boleh dimakan, digunakan secara topikal,  menguap, atau anda juga dapat  menggunakannya dalam
bentuk supositoria dengan hasil yang baik. Apabila anda mula mengambil minyak, dos kecil yang diambil kira-
kira lapan jam adalah yang terbaik pada mulanya. Sekiranya anda mengalami keadaan yang serius dan anda
mengambil  ubat  sakit  yang kuat,  tingkatkan  ukuran dos  anda secepat  mungkin  dan cubalah  menghentikan
penggunaan bahan berbahaya ini.

Bagi mereka yang menganggap mereka memerlukan bimbingan, kerana doktor anda adalah orang yang pertama
kali  memasukkan  anda  semua  bahan  kimia  jahat  ini,  minta  nasihat  mereka  tentang  cara  menghentikan
penggunaan bahan ini dengan sebaik-baiknya. Sekiranya doktor anda sendiri tidak mahu membantu, berjumpa
dengan doktor naturopath atau homeopati untuk mendapatkan nasihat. Dalam banyak kes pada masa lalu, saya
telah  melihat  orang-orang  menggunakan  ubat-ubatan  yang  tidak  diperlukan  sendiri  tanpa  nasihat  daripada
sesiapa.

Setelah memulakan rawatan dengan minyak, banyak pesakit yang menggunakan ubat-ubatan berdasarkan opiat,
dapat dengan cepat memotong penggunaan zat berbahaya ini menjadi dua. Dalam kebanyakan kes, dalam satu
hingga  dua  minggu  pesakit  dapat  mengeluarkan  ubat  ini  sepenuhnya  dan  mereka  akan  mengalami  gejala
penarikan yang lebih sedikit.

Ubat ini sebenarnya bukan untuk membuat anda tinggi, ini adalah untuk membiarkan diri anda sembuh oleh
bahan semula jadi yang tidak membahayakan. Sekarang mengapa kita sebagai manusia membiarkan orang lain
terus menolak penggunaan ubat ini? Penggunaan ubat rami secara percuma adalah masalah terpenting pada
zaman kita dan kerana banyak yang mati tanpa perlu, semua masalah lain menjadi perbandingan. Rami adalah
ubat untuk jisim yang hampir setiap orang dapat tumbuh dan menghasilkan. Kini banyak orang di seluruh dunia
menghasilkan  ubat  mereka sendiri  dan mereka mencapai  hasil  yang sama seperti  yang telah  kami jelaskan
dalam maklumat kami.  Masa untuk perubahan sudah tiba, silakan bergabung dengan kami untuk menolong
menamatkan penderitaan begitu banyak orang dan membawa harapan ke dunia yang tidak putus asa.

Tumbuhan rami diletakkan di bumi ini untuk kita semua gunakan secara bebas untuk makanan, serat,  ubat,
tenaga dan banyak aplikasi  lain.  Pada penghitungan terakhir,  lebih dari  50,000 perkara yang berbeza dapat
dihasilkan  dari  kilang yang menakjubkan  ini.  Apabila  sekatan-sekatan  yang tidak  sah ini  dihapus,  ia  akan
mengembalikan orang-orang di tanah tempat mereka berada. Sekali lagi, mereka akan berhubung dengan alam
semula jadi dan menjadi lebih mandiri.  Berjuta-juta pekerjaan akan ada di sana untuk pengambilan industri
berasaskan rami yang mesra bumi dan, dalam waktu yang singkat, kita dapat memiliki ekonomi berbasis rami. "
Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

"Semasa mula-mula mengambil minyak, saya mempunyai kesan sampingan" Mengerikan ", saya mesti makan
setengah kotak donat !!! Ha Ha Ha !!! Saya harap saya dapat tidur lebih banyak! Setiap hari saya menantikan
malam sehingga saya dapat tidur. Saya akan mengambil sedikit minyak pada pukul 7:00 tertidur sekitar jam
9:30 dan tidur hingga 8:30. Hebat !!! " Tom

"Ironisnya kita mendengar begitu banyak kisah orang yang mengambil pekena ganja, setiap hari, tanpa kisah
seram,  tanpa  ketagihan,  tidak  ada  kesan sampingan atau  kematian  yang berkaitan  tetapi  pembuat  undang-
undang  tempatan  menentang  penanaman,  penggunaan  dan  penjualan  ganja  demi  kepentingan  'orang  ramai
masalah  keselamatan  ',  yang  merupakan  penutup  untuk  kesetiaan  mereka  kepada  Big  Pharma dan'  rasuah
kewangan Booze-Baron untuk menyekat pertumbuhan industri ganja di AS ... "Raphael

"Mula memberi minyak kepada ayah saya minggu ini. Kanser prostat maju yang telah merebak ke beberapa
tempat pada tulang. Setakat ini dia banyak tidur dan selera makannya kembali. Dia tidak makan apa-apa kerana
sakit radiasi di tekak. Juga beberapa kegelisahannya berubah menjadi kepalanya yang kelihatan ceria!
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Dia masih mendapatkan ubat sakit di hospital yang berguna untuk kesakitan akut sehingga keadaan terkawal.
Doktor  tidak  tahu mengenai  minyaknya.  Kami bahkan mengisyaratkan idea untuk menggabungkan minyak
dengan ubat-ubatan, tetapi doktor kembali dengan rekaan kesan sampingan yang mengerikan. Ingin meminta
mereka menunjukkan kajian kepada kami, tetapi tidak mahu membahayakan pembebasan ayah kerana kami
telah  dianggap sebagai  'sukar'  kerana  mempersoalkan perlunya ubat  berlebihan yang membuatnya semakin
teruk.

Saya tidak mahu rawatan barah hospital di musuh terburuk saya. Saya pernah mendengar kisah seram, tetapi
saya kira pada tahap tertentu saya fikir perkara akan berbeza bagi ayah. Sangat berharap tidak terlambat.  "
Edmund

- Edmund, mereka benar tentang kemungkinan kesan sampingan, tetapi itu disebabkan oleh bahan kimia yang
mereka  berikan kepadanya,  bukan oleh  minyak.  Semakin cepat  anda membawanya pulang dan mengisinya
dengan minyak, semakin besar peluangnya. Tidak pernah terlambat untuk memulakan dengan minyak, satu-
satunya  persoalan  ialah  adakah  belum terlambat  untuk  mengatasi  penyakit  ini.  Tetapi  itu  secara  langsung
berkaitan dengan berapa banyak minyak yang anda akan dapat masuk dan seberapa cepat.

Dengan ini saya tidak mengatakan bahawa anda tidak boleh mengikuti protokol atau anda harus memulakan
dengan dos yang besar. Bawa dia pulang, ikuti protokol dan biarkan kami berharap yang terbaik. JB

"Hello Jindrich, ingin berkongsi beberapa" kesan sampingan "minyak. Mula-mula saya membuat sendiri untuk
sementara waktu dan juga membeli beberapa di dispensari (seperti yang saya sendiri lebih baik!), Saya tidak
mempunyai keadaan atau penyakit khas, mungkin telah memakan hampir 30 ml sejak 2012, jadi ...

* tidak boleh minum alkohol lagi ... satu gelas wain dan saya keluar! Saya tidak cuba berhenti minum tetapi
badan saya menolaknya sepenuhnya dan jatuh sangat senang untuk berkepala !!

* Mata iris saya berwarna hijau sepenuhnya ... tidak ada lagi titik coklat kecil  di sana sini (jika anda tahu
iridologi titik-titik kecil itu adalah petunjuk kerosakan organ atau bahkan kecurangan), jadi mata yang jelas
menunjukkan kesihatan yang baik! 

* Kesan yang sama untuk mata anjing gembala berusia 10 tahun saya dan banyak tenaga! (Dia mempunyai
sekitar 6 dos). Minyak dan semua kesan sampingan yang tidak dijangka !! Terima kasih dan Rick atas semua
usaha anda untuk berkongsi ubat ini dengan dunia. Banyak cinta, Estelle "

"Saya dapat memberitahu anda bahawa anjing gadis saya (anjing Gembala) menghidap barah kelenjar susu,
gumpalan besar. Saya memberinya 2 tetes setiap hari sebelum malam. Dalam 3 minggu SEMUA PERGI !!!
(Seperti barah payudara pada manusia juga sensitif terhadap estrogen !!!). DAN ia menyelamatkan nyawa rakan
saya, dia menghidap barah pundi kencing - Sudah. SOOO SELAMAT dapat menolong orang dan haiwan. "
Dolly

"Saya memberi  ketiga anjing saya setetes  minyak setiap hari  sebagai  pencegahan barah setelah kehilangan
setiap anjing pada masa lalu kerana barah." Roger

"Saya  baru  menulis  minggu  lalu  mengenai  muntah  minyak.  Saya  akhirnya  berhenti  dan  saya  masih
menggunakan  minyak  yang  sama.  Saya  berasa  hebat  sekarang.  Saya  rasa  saya  menyahtoksin  semua  ubat
farmasi dari sistem saya. Itu adalah pengalaman yang menyedihkan tetapi detoks tidak pernah menyenangkan. "
Robin

"Saya tidak tahu pasti tetapi tekaan saya mungkin terlalu cepat. Terdapat perkara seperti terlalu tinggi dan boleh
membuat  beberapa  orang  muntah.  Saya  tahu  ini  dari  pengalaman  peribadi.  (Saya  baru  sedar  bahawa  itu
terdengar merendahkan saya tidak bermaksud seperti itu.) ”Tina

"Tina,  saya juga memikirkannya dan mempunyai banyak persoalan mengapa saya begitu sakit.  Saya sangat
percaya bahawa ini adalah detoks kerana apa yang berlaku pada saya pada Disember lalu. Saya diberitahu oleh
ahli onkologi saya bahawa saya berada di "peringkat akhir" saya kehabisan minyak dan mempunyai IV Zometa
untuk membantu menguatkan tulang saya. Ternyata minyak berfungsi sebagai pil alergi dan menyelamatkan
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saya  dari  kesan  Zometa.  Kehabisan  minyak,  saya  menjadi  anoreksik,  mengalami  kesakitan  kerana  Zometa
masuk ke tulang saya dan muntah, menggigil dan dimasukkan ke hospital.

Sejak kejadian itu, saya tidak dapat duduk dengan gaya India kerana sendi dan pinggul saya sakit teruk. Ketika
mula menggunakan minyak, pada awalnya saya baik-baik saja tetapi secara beransur-ansur jatuh sakit. Saya
kemudian benar-benar jatuh sakit dan ketika saya muntah berhari-hari dan sengsara, sesuatu yang aneh berlaku,
semua sendi saya hilang dan saya tidak mengalami sakit sendi lagi setelah 6 bulan. Saya fleksibel lagi. Saya
hanya percaya minyak yang keluar dari sendi saya boleh tinggal bersama anda selama setahun. " Robin

"Sangat penting untuk mendapatkan seberapa banyak yang mungkin menjadi pesakit terminal secepat mungkin.
Sebilangan besar pesakit terminal telah menjalani kemoterapi / penyinaran, penghilang rasa sakit, dan lain-lain.
Pastikan ia dibuat dengan betul dan mula mengambil seberapa banyak yang mungkin secepat mungkin dan saya
tidak akan berhenti mengambilnya sekurang-kurangnya sehingga barah hilang sepenuhnya! " Bonny

"Apabila doktor anda memberitahu anda," anda adalah terminal, "tidakkah anda ingin mencuba apa sahaja yang
ada di luar sana? Fikirkanlah ... Selepas diagnosis seperti itu, apa yang perlu anda hilang? Saya mempunyai
anak saudara yang masih hidup hari ini ... kerana minyak ini ... Perlu saya katakan lebih banyak? " Carol

"Itu saya keponakannya. Ia benar-benar berjaya. " Joanne

"Saya melakukan setengah maraton, saya mengumpulkan $ 5000 untuk penyelidikan kanser. Sedikit yang saya
tahu  sudah  ada  penawar  sial  dan  mereka  tidak  akan  memberikannya  kepada  saya.  Mereka  memberi  saya
kemoterapi yang sangat kuat dua kali. Mereka merosakkan hati saya; mereka merosakkan buah pinggang saya.
Mereka menghantar saya pulang untuk mati pada bulan April tahun lalu. Mereka mengatakan saya tidak akan
hidup selama enam minggu. Dan di sini saya hari ini, masih hidup, kerana saya mengetahui cara membuat ubat
sendiri sehingga saya dapat berada di sini hari ini.

Kita  perlu  memberitahu  semua  orang  mengenai  penawar  ini.  Semua  orang  perlu  tahu:  ada  produk  ganja
perubatan sebenar yang akan membantu anda hidup, dan membantu rakan anda yang menghidap barah. Semua
orang perlu tahu: tidak ada yang harus mati akibat barah. Ada penawarnya, selalu ada penawarnya. Mereka
hanya ...  Big  Pharma tidak  akan membiarkan  kita  memilikinya.  Beraninya  mereka  ?!  Penyelidikan  kanser
adalah industri bernilai berbilion dolar ... Dan apa yang mereka lakukan? Mereka membunuh orang seperti saya
dengan dadah mereka. Ini omong kosong! Ada penawarnya! Minyak Phoenix Tears berfungsi! Beritahu semua
orang. Tolong! ” Joanne

"Hai, saya yakin dengan minyak itu dan sekarang saya gunakan untuk ibu saya yang menghidap barah, tetapi
saya ada pertanyaan, anda katakan bahawa harus dimakan 2 ons dalam tiga bulan, tetapi ibu saya sangat lemah
kerana penyakit dan hanya diambil dalam satu ons dan akan hampir tiga bulan, tetapi masih mengambilnya, dan
saya ingin tahu apakah kesannya sama, kerana anda mengatakannya harus dalam tiga bulan. Tolong jawab
pesanan saya kerana saya bimbang. " Esmeralda

"Jangan terlalu bimbang tentang berapa banyak yang telah diambilnya selama ini.  Terus berusaha agar dia
makan sedikit  lebih banyak. Suruh dia  makan sekeping yang lebih besar dari  sebelumnya,  ketika dia  tidur
malam, sedikit demi sedikit dia akan dapat makan lebih banyak. Pastikan dia makan dos yang lebih besar pada
waktu malam dan dia akan meningkatkan toleransi dengan lebih cepat. Ayah saya melakukan perkara yang
sama pada tiga bulan pertama. Dia mengambil masa yang lama sebelum dia dapat makan lebih dari setengah
gram sehari dan barahnya hilang walaupun dia hampir tidak makan 1/4 gram sehari- (tumor semakin kecil).
Sekarang dia mencapai sekitar satu gram sehari, dan dia telah makan lebih dari seratus gram dalam 10 bulan.
Semoga berjaya!" Jose

Penggantian Ubat

"Dengan pengalaman saya dengan minyak, saya secara peribadi tidak mengetahui satu ubat farmasi yang akan
saya gunakan.  Saya mempunyai  beberapa alasan untuk itu tetapi  yang utama adalah perkara tersebut  tidak
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diperlukan. Tubuh anda hanya dapat memproses apa yang biasa dimakan oleh nenek moyang anda; ia tidak
bersedia  untuk  memproses  bahan  kimia  apa  pun  dan  memakan  bahan  kimia  akhirnya  akan  menimbulkan
masalah. Mereka mungkin membantu dengan keadaan yang anda alami sekarang, tetapi anda akan membayar
harganya  kemudian.  Minyak  itu  bergema  dengan  DNA  manusia  dan  membantu  menjana  semula  dan
meremajakan sel-sel di seluruh badan. Minyak ini berfungsi secara terpilih dan menyerang semua yang tidak
sihat  di  dalam badan anda.  Di  samping itu,  minyak tidak menghasilkan  kesan sampingan yang berbahaya.
Dengan sedikit keterlaluan, kami ingin mengatakan bahawa satu-satunya kesan sampingan penggunaan minyak
adalah tidur, kebahagiaan, dan kesihatan. Tidak boleh dikatakan bahawa pesakit tidak akan mengalami keadaan
badan dan fikiran yang luar biasa, terutama ketika mereka mengambil lebih banyak minyak daripada yang biasa
mereka  ambil.  Tetapi  jika  mereka  melakukannya,  jika  mereka  menggunakan  minyak  rami  bermutu  tinggi,
mereka hanya akan tidur siang dan tidur. Tidak ada gunanya berusaha melawan kesan minyak, yang terbaik
adalah membiarkannya berfungsi dan mengalir dengannya. "JB

"Baiklah, jadi saya harus berkongsi ini. Saya mendapat sedikit minyak dari seorang rakan di negeri lain. Barang
pertama yang saya ambil adalah dari sebuah dispensari dan saya merasakan ia tidak seperti yang sepatutnya.
Saya mengambil dos yang cukup baik setiap beberapa jam dan sepertinya tidak banyak. Semasa saya mendapat
barang dari rakan saya semalam, saya fikir saya dapat mengambil jumlah yang sama dengan barang-barang
dispensari.  Nak  salah  saya!  Anda  tidak  bergurau  apabila  anda  mengatakan  mula  perlahan!  Apabila  anda
mempunyai  barang  sebenar,  ia  pasti  berkesan!  Sayangnya  saya  tidak  mempunyai  pengalaman  yang  baik,
paranoia utama dan tidak dapat tidur sepanjang malam. Anak saya sebenarnya mesti datang dan "mengasuh"
saya! Saya sangat letih  hari  ini  dan masih merasakan kesannya sehingga hari  ini  saya mungkin tidak akan
mengambilnya dan jika saya melakukannya, kurang dari setengah butir beras! Saya rasa di sisi baik saya tidak
mengalami kesakitan pagi ini.

- Casey, lol. Mungkin ada sativa dalam kumpulan baru, jadi cuba dapatkan yang lain. Minyak yang dihasilkan
dari apa yang kami cadangkan tidak melakukannya. Saya akan mencuba kumpulan baru atau separuh daripada
yang anda ambil. Perasaan tidak menyenangkan ini kadang-kadang terjadi pada seseorang, tetapi setelah anda
belajar  menanganinya,  perasaan  itu  tidak  akan menimbulkan  banyak masalah,  seperti  yang mungkin  dapat
disahkan oleh pengasuh bayi anda.

Tetapi  sekali  lagi,  seperti  yang saya katakan, mungkin ada beberapa sativa yang memberi  tenaga di dalam
minyak.  Tetapi  mungkin  ia  mempunyai  kesan  penghilang  rasa  sakit  yang  lebih  baik  daripada  minyak
sebelumnya. Cuba ambil lebih sedikit dan lihat bagaimana ia berfungsi. Sekiranya anda tidak menyukainya
untuk kedua kalinya, berikannya kepada anak lelaki anda untuk tujuan rekreasi atau gunakannya secara topikal
(untuk kecantikan dll),  dan minta dia  memberi  anda sesuatu yang lebih kuat dan menenangkan yang akan
memenuhi kehendak yang dinyatakan dalam kami "Petunjuk." Salam sejahtera, JB

"Ia berfungsi  untuk segala  macam penyakit  dan penyakit.  Sekiranya anda mengambilnya,  perhatikan  tahap
kalium anda kerana ia kelihatan menurun pada beberapa orang. Bagi sesiapa yang mempunyai masalah ginjal,
hati, dan jantung, perhatikan suplemen kelenjar dalam kombinasi dengan RSO dan q10 untuk kesan regenerasi.
" Matius

"Hanya kanabinoid yang mengatur sel. Sebilangan besar salap / bahan untuk luka adalah pembasmi kuman dan
hanya  berusaha  menjadikan  keadaan  yang  sesuai  untuk  badan  sembuh.  Cannabinoid  adalah  antibakteria  /
antikulat / antivirus dan lain-lain dan mereka mengatur sel-sel sehingga sel-sel yang rosak jelek diatur dan tidak
diperbaiki dan disalin. Dengan kata lain, anda cenderung mengalami bekas luka dari penggunaan kanabinoid
pada luka kerana sel diatur dengan logik berikut:

Adakah saya sedikit rosak? - Ya = Autofag untuk mengitar semula / memperbaiki sel. Adakah saya banyak
rosak? - Ya = Kematian sel yang diprogramkan (Apoptosis)

Adakah saya telah melewati tarikh penggunaan saya? - Ya = Kematian sel yang diprogramkan (Apoptosis)

Adakah saya sangat rosak? Ya = Nekrosis. Apabila kerosakan sangat teruk, kecuali kanabinoid diterapkan ke
kawasan  itu,  kanabinoid  endogen  dalam  darah  biasanya  gagal  mencapai  sel  dan  mengaturnya  dan  akan
mengakibatkan daging / Nekrosis busuk.
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Kanser biasanya disebabkan oleh sel yang rosak dan tetap tidak terkawal kerana reseptor CBnya tidak berfungsi
kerana kerosakan.

Bahan  yang  diketahui  menyebabkan  barah  biasanya  merupakan  bahan yang lambat  keluar  dari  badan dan
menyebabkan kerosakan sel yang berterusan sepanjang perjalanan mereka.

Semakin kerap sel-sel rosak, semakin tinggi kemungkinan sel akan wujud tanpa reseptor CB yang berfungsi. "
Scott

Menyembuhkan Kanser dengan Minyak

Meninjau dari pengamatan jumlah pesakit yang telah anda rawat, adakah minyak itu berkesan untuk semua
jenis barah, atau adakah anda mengetahui jenis kanser yang tidak akan dapat ditolong?

"Minyak ini berkesan untuk merawat semua jenis barah kulit dan sepanjang pengetahuan saya, perkara yang
sama berlaku untuk kanser dalaman dan keadaan perubatan lain. Setelah bertahun-tahun pengalaman berurusan
dengan pesakit  yang menderita  dengan semua jenis  masalah perubatan.  Sejujurnya saya boleh mengatakan
bahawa saya tidak mengetahui keadaan yang mana minyaknya bukan rawatan yang berkesan.

Minyak rami bermutu tinggi, apabila dibuat dan digunakan mengikut arahan saya, nampaknya berfungsi untuk
semua jenis barah dan saya tidak menyedari jenis barah yang tidak berkesan untuk diubati. Beberapa waktu
yang lalu, saya pernah mendengar tentang kajian yang mendakwa THC boleh menyebabkan sejenis barah, tetapi
saya  rasa  ini  hanya  lebih  banyak  propaganda  yang  dilemparkan  agar  masyarakat  tidak  mengetahui
kebenarannya.  Saya  hanya  boleh  mengatakan  bahawa  kajian  ini  mesti  cacat  dan  sekarang  saya  akan
menerangkan mengapa saya membuat kesimpulan ini.

Ringkasnya,  kebanyakan kajian mengatakan bahawa barah adalah sel  bermutasi  yang dibenarkan membiak
kerana masalah yang mendasari  terdapat  di  dalam tubuh pesakit.  THC membunuh sel bermutasi.  Oleh itu,
bagaimana THC dapat menghasilkan sel-sel yang sangat baik untuk dimusnahkan?

Sekiranya anda mencari rawatan yang boleh menyebabkan barah, tidak perlu mencari kemoterapi dan radiasi.
Kedua-dua  yang  disebut  "rawatan"  ini  sangat  karsinogenik,  jadi,  dengan  kata  lain,  mereka  boleh  dan
menyebabkan  barah.  Bahkan  imbasan  CT  mendedahkan  tubuh  kepada  sejumlah  besar  radiasi.  Radiasi
menyebabkan sel bermutasi dan itulah yang kita semua diberitahu bahawa barah adalah bermutasi sel. " Rick
Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Bolehkah Minyak Digunakan Bersama Kemoterapi dan Sinaran?

"Ketika pesakit mengajukan soalan ini kepada saya, saya memberitahu mereka bahawa ya, minyak itu dapat
digunakan  bersama  dengan  kemoterapi  dan  radiasi.  Saya  tidak  pasti  penggunaan  minyak  ini  akan  sangat
bermanfaat  dan memberi  mereka peluang lebih baik untuk bertahan daripada kesan yang ditimbulkan oleh
rawatan  tersebut.  Namun,  mengapa  ada  orang  yang  berfikir  dengan  betul  mempertimbangkan  mengambil
kemoterapi dan radiasi?

Kemoterapi dan radiasi tidak dapat menyembuhkan barah, mereka menyebabkannya, dan pada masa lalu, saya
telah  menolak  untuk memberikan  minyak kepada orang-orang yang berencana  untuk mengambil  apa  yang
disebut sebagai rawatan. Mengapa saya berisiko masuk penjara untuk menghasilkan minyak untuk seseorang
yang merancang untuk melakukan rawatan seperti  ini  dari  sistem perubatan? Sekiranya seseorang memilih
untuk mengambil  kemoterapi atau radiasi,  dengan segala cara, itu adalah pilihan mereka.  Tetapi dari  sudut
pandang saya, saya merasa bodoh dari pihak saya untuk memberikan penawarnya, sekiranya individu-individu
ini begitu berniat  membiarkan sistem perubatan meracuni  mereka.  Ia seperti  membekalkan penawar sambil
mengepam racun di urat pesakit.
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Pada masa lalu, saya telah memberikan ubat ini kepada pesakit yang menginginkan rawatan berkesan yang tidak
membahayakan dan memberi mereka peluang yang sangat baik untuk bertahan hidup. Tetapi saya menganggap
sebahagian  besar  sistem  perubatan  lebih  kepada  pembunuhan  daripada  perubatan.  Itulah  sebabnya  saya
memberitahu orang yang mempunyai keadaan perubatan yang serius untuk mengambil minyak dan menjauhi
sistem perubatan dan doktor mereka.

Sekiranya profesional perubatan tidak bersikap rasional terhadap rawatan barah, saya yakin pesakit lebih baik
tidak meminta nasihat sama sekali.  Apa yang diberikan oleh sistem perubatan pada akhirnya biasanya lebih
berbahaya  daripada  kebaikan  dan  mengurangkan  peluang  pesakit  untuk  bertahan  hidup.  Kerosakan  yang
disebabkan dan ditinggalkan oleh kemoterapi dan radiasi dalam kebanyakan kes akan menyebabkan kematian
pesakit,  kecuali  jika  mereka  mengambil  sejumlah  besar  minyak  untuk  menyahtoksin  diri  mereka  sendiri.
Sebilangan  besar  orang  yang  mengambil  kemoterapi  dan  radiasi  mati  akibat  kesan  yang  disebabkan  oleh
rawatan ini dan bukan kanser yang mereka rawat.

Seperti yang saya katakan, dari pengalaman saya, minyak nampaknya berfungsi untuk semua jenis barah, tetapi
saya mempunyai  beberapa orang yang mendapatkan rawatan dan kemudian  menolak  untuk mengambilnya.
Saya  tidak  dapat  menjelaskan  tingkah  laku  mereka  selain  daripada  mengatakan  bahawa  pada  akhirnya
nampaknya mereka tidak mahu berpisah dengan sistem perubatan. Hanya ada beberapa yang telah melakukan
ini dan, sejauh yang saya tahu, pada akhirnya semua pesakit ini meninggal dunia. Saya berharap saya dapat
menjelaskan mengapa orang melakukan perkara yang mereka lakukan dan mengapa mereka begitu ceroboh
dengan kehidupan mereka. Tetapi melainkan jika mereka bersedia untuk mendidik diri mereka sendiri mengenai
apa yang ada dalam sistem perubatan untuk mereka, saya berharap ini akan berterusan. " Rick Simpson, Hemp:
Tumbuhan Paling Berubat

Tahap Kejayaan untuk Pesakit Kanser?

"Ketika orang-orang datang kepada saya dengan diagnosis barah dan mereka telah menolak untuk melakukan
kemoterapi  atau  radiasi,  hampir  pasti  bahawa mereka  dapat  disembuhkan  kecuali  mereka  telah  menunggu
sehingga mereka berada di pintu kematian untuk mengambil rawatan, atau mereka menolak minum minyak
dengan cara yang betul.

Kanser  bahkan boleh diturunkan pada  kira-kira  75% mereka  yang mengalami  kerosakan teruk oleh  sistem
perubatan jika mereka mengambil rawatan minyak dengan betul. Walau bagaimanapun, terdapat kira-kira 1 dari
4 orang yang mengalami kerosakan teruk, yang paling diharapkan adalah memberi mereka kualiti hidup yang
lebih baik semasa mereka masih bersama kita. Tetapi bagi pesakit dalam situasi ini, pengambilan minyak masih
masuk akal, kerana akan meringankan penderitaan mereka dan mereka akan hidup lebih lama daripada yang
diharapkan.

Walaupun anda dapat menyembuhkan barah, pada akhirnya kerusakan dari kemoterapi dan radiasi akan sering
menyebabkan  kematian  pesakit  kecuali  bahaya  yang  ditimbulkan  dapat  diperbaiki.  Individu  ini  tidak  mati
kerana barah; mereka sebenarnya mati  dari  apa yang disebut "rawatan perubatan" yang mereka terima dari
sistem perubatan. Seperti yang anda lihat, minyak rami memang mempunyai kadar kejayaan yang luar biasa
terutama  ketika  tidak  ada  doktor  yang  terlibat.  Tetapi  jika  sistem  perubatan  mula  bersikap  rasional  dan
menggunakan  ubat  ini  sebagaimana  mestinya,  saya  rasa  kadar  kelangsungan  hidup  dapat  meningkat  lebih
banyak lagi.

Berapa banyak orang yang anda tahu telah menyembuhkan diri dengan minyak?

Sejak tahun 2003, saya telah memberikan minyak ini kepada kira-kira 5,000 orang yang menderita semua jenis
masalah perubatan.  Sebilangan besar pesakit  ini mempunyai  beberapa masalah perubatan yang memerlukan
perhatian tetapi kebanyakan dikendalikan atau disembuhkan dengan penggunaan minyak ini. Oleh kerana status
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ubat ini tidak sah, saya tidak menyimpan rekod, tetapi boleh dikatakan saya telah melihat beratus-ratus orang
disembuhkan dengan barah luaran dan dalaman, serta sebilangan besar keadaan lain.

Di samping itu,  saya menerima sejumlah besar e-mel setiap minggu dari  seluruh dunia,  memberitahu saya
betapa banyak minyak ini telah membantu pesakit di negeri  yang jauh. Semasa kami meletakkan arahan di
laman web kami dan mengeluarkan dokumentari "Run From the Cure", yang menjelaskan kepada individu di
mana sahaja bagaimana mereka dapat menyembuhkan diri mereka, ia menarik banyak perhatian dan banyak
menggunakan maklumat  ini  untuk membantu  memberi  mereka  yang memerlukan ubat.  yang berjaya.  Oleh
kerana minyak ini sangat mudah dihasilkan, sudah banyak orang di seluruh dunia yang mengalami faedahnya
dan  menjadi  harapan  saya  bahawa  dalam  masa  terdekat  kita  semua  akan  mempunyai  kebebasan  untuk
melakukan perkara yang sama. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Adakah Terlalu Terlambat Untuk Mula Menggunakan Minyak?

"Tidak pernah terlambat untuk mula menggunakan ubat yang luar biasa ini. Bahkan orang yang mengalami
kerosakan teruk oleh sistem perubatan masih mempunyai peluang yang baik untuk melakukan pemulihan. Kami
mempunyai  seorang  lelaki  yang  menghidap  barah  paru-paru  yang  berada  di  hospital  dan  doktor  telah
memberinya dua puluh empat jam untuk hidup. Walaupun mendapat tentangan dari sistem perubatan, anaknya
memberikan sejumlah besar minyak dan dia meninggalkan hospital pada keesokan harinya. Kira-kira lima belas
bulan kemudian, veteran berusia 83 tahun ini mati, tetapi bukan kerana barah paru-paru, dia meninggal dunia
kerana keadaan jantung yang sudah ada yang dihidapinya selama bertahun-tahun. Selama bulan-bulan tambahan
yang dia jalani, dia menikmati kualiti hidup yang baik dan dia mati dalam tidurnya tanpa rasa sakit. Bukankah
itu lebih baik daripada mati di hospital, tenggelam dalam cecair anda sendiri akibat barah paru-paru?

Kami mendapat hasil yang baik dalam rawatan mereka yang menghidap barah tahap 4 dan tidak dijangka akan
hidup.  Sudah  tentu,  kita  tidak  dapat  menyelamatkan  mereka  semua,  tetapi  satu  perkara  yang  pasti,  kita
menyelamatkan lebih banyak daripada yang dapat dilakukan oleh sistem perubatan dengan rawatan mereka
yang gila  dan kadar  kelangsungan hidup yang suram. Seperti  yang saya nyatakan sebelumnya,  minyak ini
berkesan untuk merawat semua jenis barah tetapi hasil yang sering saya saksikan pada mereka yang menderita
barah  paru-paru  dan leukemia  benar-benar  mengejutkan.  Selalunya,  jenis  kanser  ini  bertindak balas  secara
dramatik terhadap rawatan minyak dan tidak jarang pesakit melihat peningkatan keadaannya setiap hari.

Saya  selalu  mendorong  mereka  yang  mengambil  minyak  untuk  memasukkannya  ke  dalam  sistem mereka
secepat mungkin. Ideanya adalah semakin cepat mereka dapat memasukkan minyak yang mengandung THC ke
dalam tubuh mereka, semakin cepat mereka dapat menyembuhkan barah mereka dan keadaan lain. Ini akan
memastikan bahawa pesakit mempunyai peluang yang lebih baik untuk bertahan hidup, tetapi tetap saja mereka
tidak akan dirugikan.

Saya  memberitahu  semua  orang  dengan  keadaan  yang  mengancam  nyawa yang  serius,  "Minyak  itu  akan
menyelamatkan nyawa anda, atau akan memudahkan jalan keluar." Walaupun pesakit meninggal dunia, mereka
akan melakukannya dengan penuh maruah dan kesan semua ubat sakit yang teruk dapat dielakkan. Tujuan kami
adalah untuk menyelamatkan sebanyak mungkin, tetapi bagi mereka yang tidak dapat membantu, masih senang
mengetahui bahawa mereka tidak perlu melalui kematian yang menyakitkan, seperti orang lain dengan keadaan
yang sama mesti ditanggung di hospital. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Adakah Sebilangan Orang Lebih Sukar Menyembuhkan Daripada 
Yang Lain?
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"Orang yang paling sulit disembuhkan adalah orang yang membiarkan diri mereka mengalami kerosakan teruk
oleh sistem perubatan. Kemoterapi dan radiasi adalah rawatan karsinogenik, dengan kata lain ia menyebabkan
barah. Sekiranya pesakit dapat menjalani rawatan yang disebut ini, mereka mungkin menyaksikan pengurangan
ukuran  tumor.  Tetapi  pada  akhirnya  rawatan  ini  meracuni  tubuh  dengan  teruk  sehingga  mereka  tidak
mempunyai sistem imun untuk melindungi mereka. Ini bersamaan dengan kesan penyebab kanser dari rawatan
itu sendiri membantu menyebarkan barah ke tempat lain di dalam badan.

Oleh  kerana  pesakit  tidak  lagi  mempunyai  sistem  kekebalan  tubuh  yang  berfungsi  dengan  baik  untuk
melindungi mereka, mereka sekarang tidak mampu mempertahankan diri dari banyak masalah perubatan yang
dapat menyebabkan kematian mereka. Mana-mana orang yang rasional seharusnya tidak menghadapi masalah
untuk memahami mengapa rawatan yang diberikan oleh sistem perubatan tidak berfungsi. Namun, doktor terus
memberitahu kami bahawa tidak ada bentuk rawatan berkesan yang lain. Saya rasa ini membuktikan bahawa
jika anda membayar doktor dan profesional lain cukup wang untuk tidak memahami sesuatu, dalam kebanyakan
kes mereka senang mematuhi.

Saya juga harus menyebutkan fakta bahawa pesakit sering mengambil ubat yang menyekat reseptor kanabinoid
mereka,  atau  mengganggu  fungsi  sistem  endokannabinoid.  Ubat-ubatan  tersebut  termasuk  Remonabant,
Surinabant, Taranabant, dan Ibipenabant, hanya untuk beberapa nama. Oleh kerana doktor adalah yang pertama
kali menetapkan bahan-bahan ini, saya rasa ini adalah sesuatu yang harus dibincangkan dengan mereka. Ini
adalah salah satu sebab saya memberitahu pesakit untuk membuang ubat kimia secepat mungkin. Sekiranya
fungsi reseptor kanabinoid anda terganggu, ini menjadikan orang-orang seperti itu lebih sukar atau mustahil
untuk dirawat.

Ramai  individu  pada  masa  ini  nampaknya  menganggap  kekuatan  minda  kita  banyak  berkaitan  dengan
pemulihan dari penyakit serius. Mereka sering merasa yakin bahawa sikap positif dan kepercayaan yang kuat
terhadap rawatan yang digunakan sangat penting dalam penyembuhan. Tetapi kebanyakan dari mereka yang
datang  kepada  saya  tidak  percaya  ketika  mereka  memulakan  rawatan  bahawa  minyak  ini  akan  memberi
manfaat. Oleh itu, walaupun saya setuju bahawa kekuatan berfikir positif dapat membantu, sebilangan besar
mereka yang saya laksanakan sepertinya dapat menyembuhkan dengan baik tanpanya.

Saya cenderung melihat penyembuhan berjaya kerana lebih banyak berkaitan dengan ubat-ubatan yang betul
yang digunakan, dan bukannya keadaan minda pesakit. Saya menjangkakan bahawa ramai yang mempercayai
retorik zaman baru ini cenderung tidak setuju, tetapi saya tidak mempunyai alasan untuk memutarbelitkan fakta
mengenai apa yang saya saksikan. Di samping itu, haiwan peliharaan kita dan haiwan lain mempunyai reseptor
kanabinoid di dalam badan mereka juga sehingga mereka juga dapat memanfaatkan kesan minyak ini. Saya
telah merawat banyak haiwan dan walaupun beberapa makhluk ini cukup pintar, saya yakin keajaiban yang
dihasilkan minyak ini tidak ada kaitan dengan pemikiran positif.  " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling
Berubat

Leukemia

"Jika anda merawat seseorang yang menderita leukemia dengan minyak rami, ia sering menghasilkan hasil yang
sangat cepat. Leukemia,  dari pengalaman saya, adalah salah satu kanser dalaman yang paling mudah untuk
disembuhkan dan kami telah melihat hasil yang luar biasa dengan penggunaan minyak ini. Tempat pertama
yang dilakukan THC setelah memasuki badan adalah terus ke aliran darah. Sekiranya barah terdapat di dalam
darah, kemungkinan tidak akan lama. Saya telah melihat jumlah sel darah putih pada mereka yang menderita
leukemia turun secara mendadak dalam dua hari dan pada pendapat saya, saya merasakan tidak ada rawatan
yang lebih baik bagi mereka yang menderita dengan keadaan ini. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling
Berubat
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Merawat Kanser Kulit

"Jika minyak diproduksi dengan baik, itu pasti akan berfungsi untuk menyembuhkan barah kulit dan biasanya
hanya  memerlukan  sedikit  minyak  untuk  menyelesaikan  tugasnya.  Sapukan  minyak  ke  kawasan  yang
menyebabkan masalah dan tutup dengan pembalut, kemudian masukkan semula minyak segar dan pembalut
baru setiap tiga atau empat hari dan barah itu akan segera hilang.

Saya selalu memberitahu pesakit untuk meneruskan rawatan sehingga barah hilang dan kemudian terus merawat
kawasan tersebut selama lebih kurang dua minggu lagi seolah-olah barah itu masih ada. Melakukan ini akan
memastikan bahawa semua sel barah sudah mati dan saya tidak pernah melihat barah kulit kembali sekiranya
arahan saya dipatuhi.

Sekiranya anda mengidap barah kulit selama beberapa waktu dan barahnya sudah pulih, mungkin memerlukan
sedikit masa untuk menyembuhkan, tetapi biasanya walaupun dalam kes yang sangat teruk, barah kulit akan
hilang dalam waktu kurang dari sebulan. Dalam kes yang melampau, mungkin memerlukan masa lebih lama,
tetapi jika demikian, teruskan rawatan sehingga sembuh sepenuhnya. Banyak orang dapat menyembuhkan barah
kulit mereka dalam masa yang singkat, tetapi semuanya bergantung pada kadar penyembuhan anda sendiri dan
seberapa mendalam penyebaran barah itu.

Berapa banyak orang yang telah menyembuhkan barah kulit menggunakan minyak rami anda?

Saya telah memberikan minyak itu kepada beratus-ratus orang yang menghidap barah kulit. Biasanya dalam
masa tiga minggu, barah hilang dan semua yang tinggal adalah kulit merah jambu yang sihat. Saya benar-benar
tidak  dapat  memberi  anda anggaran berapa banyak pesakit  yang menggunakan kaedah rawatan saya untuk
menyembuhkan barah tersebut. Namun, sejak ini menjadi sangat terkenal, saya menjangkakan pada masa ini
ratusan ribu, jika tidak berjuta-juta, seluruh dunia telah menyembuhkan diri mereka dari keadaan ini dengan
cara ini.

Bolehkah anda membandingkan rawatan ini dengan prosedur standard?

Tidak ada perbandingan antara merawat barah kulit  dengan minyak rami dan apa yang disebut oleh sistem
perubatan  sebagai  rawatan  yang  tepat.  Sering  kali  pembedahan  dilakukan  dan kadangkala  mereka  berjaya
membuang semua sel barah yang ada.  Tetapi  jika dilihat  dari  mereka yang pernah saya temui,  yang harus
berulang-ulang untuk membuangnya, saya akan mengatakan bahawa ini agak jarang berlaku. Terlalu banyak
kes, pesakit mesti kembali ke doktor mereka agar operasi ini berulang kali.

Walaupun operasi  ini  dilakukan beberapa  kali,  sistem perubatan  sering  gagal  membasmi  masalah  tersebut.
Doktor juga menggunakan rawatan lain untuk kanser kulit, seperti nitrogen cair dan krim yang mengandungi
kemoterapi. Rawatan ini biasanya menyakitkan dan, dalam banyak kes, barah terus berulang dan cenderung
menjadi semakin teruk.

Apabila minyak rami digunakan untuk merawat barah kulit, ia hanya membunuh sel-sel barah yang bermutasi
dan  keadaannya  biasanya  sembuh  dengan  cepat.  Rawatan  berkesan  yang  tidak  berbahaya  ini  tidak
membahayakan sel yang sihat dan dari pengalaman saya, saya percaya bahawa ini adalah cara yang paling
masuk akal untuk merawat keadaan ini. Kaedah yang digunakan oleh sistem perubatan adalah yang paling tidak
menyenangkan jika dibandingkan dan seseorang tidak perlu bimbang tentang jangkitan atau komplikasi lain
ketika minyak digunakan. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

57



PENYEMBUHAN UNTUK KANSER: PROTOKOL SIMPSON KAYA

Minyak berbanding Kemoterapi

Apa kelebihan utama rawatan ini jika dibandingkan dengan kemoterapi, radiasi atau ubat kimia lain?

"Minyak rami mempunyai tiga kelebihan utama berbanding rawatan konvensional. Pertama, minyak rami tidak
membahayakan, kedua, ia berfungsi, dan ketiga,  ia tidak membunuh pesakit.  Kemoterapi,  radiasi  dan ubat-
ubatan kimia beracun lain memberi bahaya besar kepada tubuh dan, dalam banyak kes, mengurangkan peluang
kita untuk bertahan hidup. Di samping itu, pesakit yang menjalani rawatan sedemikian sering kali mengalami
masalah perubatan lain yang disebabkan oleh rawatan ini sendiri.

Saya tidak dapat membandingkan ubat rami dengan apa yang disediakan oleh sistem perubatan, kerana saya
tidak menganggap apa yang mereka berikan sebagai ubat. Ubat kimia adalah toksik hati. Yang harus jelaskan
kepada siapa pun bahawa bahan kimia tersebut tidak boleh berada di dalam tubuh kita, kerana ia adalah racun
dan menimbulkan bahaya bagi pesakit.

Kemoterapi dan radiasi keduanya bersifat karsinogenik yang bermaksud rawatan ini bukan sahaja beracun,
tetapi  juga  boleh  menyebabkan  barah.  Selalunya,  ukuran  tumor  dapat  dikurangkan  dengan  penggunaan
kemoterapi atau radiasi tetapi  dalam sebilangan besar kes, barah ini memungkinkan barah merebak. Oleh
kerana kesan karsinogenik dari rawatan sedemikian dan sifatnya yang beracun, ia merosakkan sistem imun
anda apabila anda sangat memerlukannya. Pada pendapat saya, adalah tidak masuk akal untuk menyebut
kemoterapi  atau  radiasi  sebagai  rawatan  untuk  barah  atau  keadaan  lain,  sedangkan  jelas  tidak  boleh
digunakan sama sekali.

Bolehkah menggunakan minyak menggantikan radioterapi?

Istilah radioterapi terdengar agak jinak. Ini kelihatan seolah-olah semua pesakit harus mendengar muzik di radio
dan mereka  akan sembuh. Sudah tentu kerana  kebanyakan kita  sudah tahu bahawa ini  jauh dari  apa yang
sebenarnya berlaku, jadi mari kita menyebutnya apa sebenarnya terapi radiasi.

Saya  tidak  fikir  terapi  radiasi  lebih  baik  daripada  kemoterapi,  kerana  kedua-dua  rawatan  ini  beracun  dan
menyebabkan barah. Ubat rami harus menjadi barisan pertahanan pertama melawan barah dan semua penyakit
lain, bukan rawatan yang boleh menyebabkan kematian kita atau memburukkan keadaan kita.

Setahu saya, membiarkan sistem perubatan melakukan perkara yang merosakkan tubuh kita adalah cara yang
lebih cepat untuk mati. Bagi sesetengah orang, kemoterapi dan radiasi berfungsi sebagai taktik penangguhan,
tetapi pada akhirnya kerosakan yang dilakukan oleh rawatan ini pada tubuh anda sangat mengerikan. Sekiranya
anda seorang yang kebetulan menjalani rawatan dan kesannya yang berkekalan, hitung bintang bertuah anda
kerana sebilangan besar mereka tidak begitu bernasib baik. Di samping itu, saya ingin memberi amaran kepada
orang ramai bahawa yang terbaik adalah menjauhkan diri  dari imbasan CT dan perkara-perkara seperti  itu,
kerana mereka juga mendedahkan pesakit kepada sejumlah besar radiasi yang sekali lagi boleh menyebabkan
barah atau masalah kesihatan lain.

Minyak rami tidak beracun bagi tubuh dan apabila minyak ini digunakan untuk merawat barah atau penyakit
lain,  ia tidak membahayakan sel yang sihat.  Setelah mengambil  minyak rami,  ia meletakkan pesakit dalam
keadaan sangat santai sehingga mereka dapat berehat dan tidur lebih banyak, yang mendorong penyembuhan.

Dari sudut pandangan saya, tidak ada perbandingan antara ubat kimia dan minyak rami. Bahan kimia dan racun
menyebabkan bahaya dan menjejaskan kesejahteraan anda; mereka juga boleh membawa kesan sampingan yang
teruk dan boleh mengakibatkan kematian. Minyak rami tidak berbahaya dan mendorong kesihatan yang baik
dan cepat sembuh. Saya ingin mengatakan bahawa bahan ini mempromosikan kehidupan dan dari pengalaman
saya dengan penggunaannya, saya sebenarnya dapat melaporkan bahawa ini masalahnya.
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Adakah anda menerangkan bagaimana THC bertindak pada sel barah berbanding sel yang sihat?

Pertama sekali, THC tidak membahayakan sel yang sihat tetapi boleh membawa kesan buruk pada sel yang
telah menjadi barah. Sebilangan besar individu mempunyai sedikit pengetahuan tentang bagaimana sel-sel ini
bertindak tetapi pada hakikatnya sel-sel barah cuba membunuh diri dan ini adalah fakta yang didokumentasikan
dengan baik. Tetapi jika sistem kekebalan tubuh kita telah terganggu, kita tidak dapat menghasilkan kanabinoid
semulajadi yang cukup untuk menghentikan pertumbuhannya. Apabila sel menjadi barah, mereka sebenarnya
menghasilkan lebih banyak reseptor kanabinoid, yang membolehkan kanabinoid semula jadi yang dihasilkan
oleh tubuh kita masuk dengan lebih mudah. Reseptor yang sama ini juga akan menerima kanabinoid seperti
THC yang dihasilkan oleh tanaman rami dan ini boleh memberi manfaat besar kepada pesakit. Oleh itu, jika
badan anda tidak menghasilkan cukup banyak bahan semula jadi ini untuk menghentikan pertumbuhan barah,

Dengan mengkonsumsi minyak rami, minyak ini memberikan banyak cannabinoid dan kemudian penyakit ini
dapat dikendalikan dan disembuhkan. Tubuh kita menghasilkan sel barah setiap hari, jadi pada hakikatnya kita
semua menghidap barah tetapi jika sistem kekebalan tubuh kita berfungsi dengan baik, sel-sel ini menimbulkan
sedikit atau tidak bahaya bagi kesejahteraan kita. Apabila sistem imun kita menjadi terganggu, selalunya barah
barah akan diketahui kehadirannya. Tetapi jika seseorang cukup bijak untuk mengambil minyak rami untuk
meningkatkan sistem kekebalan tubuh mereka daripada pergi ke sistem perubatan,  kehadirannya tidak akan
dirasakan lama.

Kami  telah  mengkaji  makalah  penyelidikan  mengenai  perkara  ini  dan  sekarang  saya  akan  memberi  anda
penjelasan saintifik mengapa THC berkesan dalam rawatan barah. Ketika minyak rami dicerna sebagai ubat
barah, THC dalam minyak menyebabkan penumpukan molekul lemak yang disebut ceramide. Apabila ceramide
bersentuhan dengan sel barah, ia menyebabkan kematian sel yang diprogramkan, dan tidak membahayakan sel
yang sihat. Ini adalah cara yang dijelaskan dalam penyelidikan ilmiah yang telah kami kaji tetapi saya tidak
pernah berhenti mencari penjelasan lain.

Dengan bantuan wanita cantik bernama Batya Stark, saya telah mengembangkan teori baru yang melibatkan
kelenjar pineal dan melatonin yang dihasilkannya. Fluorida dan banyak bahan kimia yang diberikan oleh doktor
ditambah  dengan  perkara  lain  yang  kita  bersentuhan,  sering  merosakkan  keupayaan  kelenjar  pineal  untuk
menghasilkan melatonin. Melatonin adalah antioksidan terbesar yang diketahui oleh manusia dan ia bergerak ke
setiap sel di dalam badan kita. Kelenjar pineal dan melatonin yang dihasilkannya dapat memainkan peranan
yang sangat dramatik dalam menjaga kesihatan dan sememangnya mempunyai kaitan dengan rasa kesejahteraan
kita secara keseluruhan.

Dengan  fungsi  kelenjar  pineal  yang  terganggu,  kemampuannya  menghasilkan  melatonin  sangat  berkurang.
Telah dijumpai bahawa seiring bertambahnya usia, kadar melatonin menurun, dan saya merasa penurunan ini
juga dapat mempengaruhi perkembangan barah. Telah terbukti secara ilmiah bahawa hanya merokok rami dapat
meningkatkan kadar melatonin.  Mungkin ini  adalah salah satu sebab mengapa individu yang merokok rami
mempunyai  kadar  barah  yang lebih  rendah daripada  mereka  yang tidak.  Sekarang fikirkan apa  yang akan
memakan minyak mentah yang tidak dibakar untuk tahap melatonin anda.

Dari apa yang dapat saya fahami, kanabinoid dalam minyak menyebabkan kelenjar pineal menjadi berlebihan
dan seterusnya kadar melatonin meningkat dengan mendadak. Ini, sekurang-kurangnya sebahagiannya, adalah
apa yang kita fikirkan menyebabkan kesan indah ubat ini terhadap begitu banyak keadaan termasuk barah.
Sekiranya kelenjar pineal menghasilkan melatonin dalam jumlah besar, ia tidak membahayakan tubuh, tetapi
boleh memberi kesan buruk pada penyakit yang dihidap oleh pesakit.  Apabila tahap melatonin tetap tinggi,
penyakit atau penyakit yang menimpa pesakit sering dapat dikendalikan atau bahkan disembuhkan sepenuhnya.
Pada hakikatnya,  saya bukan doktor  dan juga  tidak  mempunyai  kelayakan  yang diperlukan untuk menjadi
seorang,  tetapi  saya  masih  merasakan  kita  harus  membiarkan  minda  kita  terbuka  untuk  penjelasan  lain.
Sekiranya saya betul mengenai kepentingan melatonin, maka ia dapat memberi kita cara baru untuk melihat
kawalan penyakit dan dapat membantu menjelaskan kesan anti-penuaan yang dihasilkan oleh ubat ini. " Rick
Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

59



PENYEMBUHAN UNTUK KANSER: PROTOKOL SIMPSON KAYA

Testimoni Kanser

Semboyan:  Pengampunan kanser secara spontan nampaknya sering terjadi  secara mengejut  apabila  terdapat
minyak ganja

“Rakan menghidap barah tulang. Baru memulakan minyak minggu lalu, rasa sakit hilang, dia berasa lebih baik.
Doktor onkologi terkejut. " Joe

"Sedikit  berita  hebat  semalam. Seorang lelaki  yang baru saja kami beri  perhatian  kepada doktornya ketika
ditemui beberapa minggu kemudian bahawa tumor di paru-parunya hilang begitu juga dengan tumor di hatinya
yang hanya menyusut. Satu tiub kecil! Kami mempunyai beberapa perjalanan dan semuanya berjalan lancar.
Saya harap semuanya baik. Phoenix Tears masih hidup dan sihat. " Chris

"Kemas kini - Rakan saya berusia 81 tahun menyebarkan 3 tumor bersama-sama dari karsinoma sel skuamosa
wajahnya  (barah  kulit).  Mereka  tidak  berpeluang  melawan  ubat  terbaik  di  dunia.  5  minggu  menggunakan
minyak  dan dia  berasa  lebih  baik  daripada  yang dia  ada  dalam 15 tahun.  Selera  makannya  kembali!  Dia
memenangi pertempuran !!! Kami memenangi pertempuran! Jose

Steve: Apakah dia menelan minyak dan menggunakannya juga?
Jose: Kedua-duanya
Steve: Fantastic Bukankah luar biasa mengetahui kita boleh membuat perbezaan dalam kehidupan seseorang 
seperti itu
Jose: Dia mula menggosok 68% minyak THC yang dicampurkan dengan minyak zaitun dan minyak kelapa di 
pipinya selama 2 minggu sebelum ia muncul. Dia juga memakannya tanpa minyak zaitun setelah 
menggosoknya di bahagian dalam pipinya.
Jose: Doktornya menelefon saya semalam dan memberitahu bahawa dia juga menghidap barah kulit dan ingin 
Minyak mencuba sendiri.
Steve: Sekarang ini adalah berita hebat mengenai doktor yang mahukan pertolongan. Syabas kawan !!!! Dan 
saya gembira rakan lama anda yang berusia 81 tahun kembali menikmati kehidupan.
Jose: Ya, sungguh luar biasa! Dr P kami akan memanggilnya, adalah pengarang terkenal beberapa buku dan 
Naturopath Healer dan MD yang hebat. Dia telah merujuk 5 pesakitnya kepada saya dalam 2 minggu terakhir. 
Semua pesakit barah terminal. "

"Dua minggu lalu, saya memberi seorang lagi pesakit / rakan barah kulit / tekak saya yang lain untuk diminum
dan digunakan secara topikal, bersama dengan sedikit minyak kelapa. Selasa dia memberitahu bahawa kulit di
pipinya telah terbuka dan tumornya terdedah. Saya memberitahunya untuk terus menggunakan minyak tetapi,
tanpa minyak kelapa, hanya minyak penyembuh tulen. Dia meletakkan minyak penyembuh pada tumor yang
terdedah secara langsung dan dia berkata, "Benjolan yang melekat itu hilang pada keesokan harinya. Ia mula
mengalir dalam beberapa minit selepas menggosoknya. Ini keluar - minyak mengeluarkan barah seperti salap. "
Tumor barah ada di sana, sekarang hilang ... Dua minggu !!! " Jose

“Seorang ahli keluarga menghidap tumor bola golf barah tekak dalam 48 jam minyak membuang tumor yang
berfungsi. Ia didokumentasikan. Membantu masalah wanita juga. Tidak ada yang peduli untuk mencari penawar
atau  pertolongan  kerana  hanya  memberikan  hormon  kuda  sintetik  maka  bertanya-tanya  mengapa  wanita
menjadi gila. " Debra

“Hello Rick Simpson & Jindrich Bayer,  saya ingin berkongsi berita  yang sangat  SELAMAT. Imbasan ibu
menunjukkan penurunan ukuran "SEMUA tumor" pada hati dan pankreas. Juga, tumor di paru-parunya kini
SELESAI, 100% DAPAT !!!

Terdapat banyak terima kasih untuk berkeliling tetapi orang nombor satu yang paling layak mendapat cinta
adalah Rick kerana secara terbuka berkongsi maklumat ini dengan dunia untuk bermula.

Terima kasih Jindrich untuk semua yang anda lakukan termasuk kebaikan dan arahan sokongan anda. Saya tahu
kita masih berjalan di kulit  telur dengan diagnosis /  prognosisnya tetapi  jika keadaan terus bertambah baik
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(tumor menyusut atau "sembuh" kerana mereka menyebutnya tanpa metastasis lebih lanjut). Saya akhirnya akan
menghantarnya kepada anda sebelum dan selepas laporan perubatan sehingga anda dapat melihat bahawa anda
telah  membantu  menyelamatkan  nyawa  seorang  wanita  yang  luar  biasa,  penyayang,  aktif,  memberi,  yang
berada di luar menanam kebun herba semasa saya menaip. : o). Banyak cinta, Barbara "

- Hai Barbara, terima kasih, anda membuat hari ini dengan e-mel anda. Sapa ibu anda untuk kami dan pastikan
dia  tidak  melakukan  imbasan  atau  sinar-X  lain  atau  omong  kosong  karsinogenik  yang  lain.  Biarkan  dia
mengikut  perasaannya, dia harus makan 120-180g minyak selama enam bulan atau kurang. Sekiranya saya
adalah dia, saya akan memakan minyak itu setiap hari sepanjang hayat saya, barah kemungkinan besar barah
apabila  terdapat  minyak di dalam badan. Dos penyelenggaraan adalah bahagian yang sangat penting dalam
kaedah ini. Salam sejahtera, Jindrich

“Ibu saya menyembuhkan barah paru-paru sel kecil tahap 3 dengan minyak !! J Adakah saya menyebut bahawa
dia bebas kanser hanya empat bulan selepas diagnosis? Nah, itulah yang berlaku. J ”Subuh

“Ayah  saya  juga  menghidap  barah  pankreas  yang  merebak  ke  hati  dan  paru-parunya  semasa  kemoterapi,
kemudian merebak lagi dia sangat tidak sihat dan cepat merosot. Dia memulakan minyak 3 bulan lalu imbasan
terakhir pada hari Isnin menunjukkan bahawa semua 7 bintik telah hilang dan barah pankreas telah mengecil dia
merasa 100% lebih baik dan mempunyai kualiti hidup kembali. Minyaknya sungguh luar biasa. " Lisa

"Ayah saya juga menggunakan minyak untuk barah pankreas yang merebak ke tujuh tempat  lain dia telah
berada di dalam minyak selama 5 bulan. Semua tujuh bintik yang muncul semasa kemoterapi telah hilang sejak
memulakan minyak dan barah pankreas telah menyusut, minyak disimpan hidup dia!" Lisa

"Hai, saya hanya mahu mengemas kini anda. Ayah telah menjalani imbasan lagi sejak memulakan minyak 5
bulan lalu untuk barah pankreas. Imbasan terakhir menunjukkan barah di pankreas menyusut dan 7 bintik lain
yang  muncul  ketika  dia  sedang  menjalani  kemoterapi  telah  hilang  sejak  memulakan  minyak.  Hasil  baru
menunjukkan barah di pankreas menyusut lagi dan tidak ada bintik-bintik lain yang sangat hebat kerana itulah
barah  pankreas  sangat  mematikan  kerana  kadar  penyebarannya.  Oleh  itu,  8  bulan  sepanjang  5  bulan
menggunakan ayah minyak sangat baik sebenarnya dia berasa lebih baik sekarang daripada ketika dia pertama
kali  didiagnosis.  Jadi  terima  kasih  sekali  lagi  Rick,  JB  dan  semua  orang  yang  membantu  mengeluarkan
maklumat ini jika bukan kerana minyak, saya tidak akan mempunyai ayah saya !! " Lisa

“Ayah  saya  juga  menghidap  barah  pankreas  tahap  4.  Dia  juga  mempunyai  10  bintik  di  hati  ...  itu  akhir
November 2012. Dia sekarang mempunyai  1 tempat di hati  (.08) dan 1 tempat di pankreas (8 mm). Kami
mengalahkan ini. Doktornya terkejut. Dia bertambah berat badan dan semuanya terasa hebat. Minyak ganja juga
baik. " Angie

-  Jangan  bermain  dengan  ubat  cair,  Angie.  Ia  bagus  untuk  penggunaan  topikal  tetapi  anda  tidak  mahu
memberikan  minyak  ganja  kepada  pesakit  barah  sebagai  satu-satunya rawatan  mereka.  Serangan  spektrum
kuasa penuh berfungsi paling baik.

Terutama bagi mereka yang "harus" pergi mengimbas "terlalu melihat" bagaimana penyembuhannya. Orang-
orang seperti itu harus menambahkan 60g minyak ke protokol secara automatik kerana mereka hanya perlu
menjalani prosedur yang sangat karsinogenik "untuk melihat" bagaimana perasaan mereka.  Rasa ingin tahu
memerlukan wang, maaf kerana itu.

Tahniah dan salam sejahtera. Senang melihat kejayaan orang yang berfikir berbeza. JB

"Saya bukti fakta bahawa RSO mempunyai kesan langsung pada MPNST dan NF1. Rekod perubatan, imbasan
MRI, PET, CAT membuktikan pengurangan saiz tumor dan ketahanan yang ketara. " Kristyne

"Baiklah, Peeps saya. Hari ini adalah hari yang saya harapkan akan berlaku. Hasil biopsi sudah masuk. Corrie
Yelland  TELAH  MENGAMBIL  PENGESAHAN  bahawa  KANSERNYA  100%  SELESAI  !!!  SAYA
ADALAH KANSER FREEEEEE !!!!! Bahkan tidak ada displasia apatah lagi C yang besar.
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Bagi  rakan-rakan  saya  yang luar  biasa  dan  luar  biasa  yang secara  kolektif  bertanggungjawab  kerana  saya
mampu membeli  ubat  itu  = sama sekali  tidak  ada  kata-kata  untuk menggambarkan  betapa  saya bersyukur
kepada setiap anda. Anda semua luar biasa!

Kepada Heather yang pertama kali menghantar saya JALAN DARI CURE - Video itu secara harfiah mengubah
hidup saya. Siapa sangka, hei? Saya sayang awak! Untuk Rick Simpson, ke Jindřich Bayer dari lubuk hati
saya ... TERIMA KASIH atas pengetahuan dan sokongan anda. Saya hidup hari ini kerana anda semua! Saya
benar-benar diberkati mempunyai keluarga dan rakan yang luar biasa. " Corrie

Hai Jindrich, makluman ringkas untuk memberitahu anda bahawa saya berjumpa doktor hari ini. Laporan itu
mengatakan  bahawa  barah  (kanser  saluran  dubur)  tidak  lagi  dapat  dikesan.  Musim  gugur  yang  lalu  saya
diberitahu bahawa saya mempunyai 2-4 bulan jika saya tidak melakukan radiasi.  Saya memilih untuk tidak
melakukan radiasi dan mencuba RSO sebagai gantinya. Jelas, ia berjaya! Dari lubuk hati saya, terima kasih,
Terima kasih, TERIMA KASIH kepada Rick dan kepada diri sendiri !!!! ” Corrie

"Kisah kejayaan terbaru saya. Ini adalah wanita berusia 50-an yang didiagnosis menghidap Tahap 3, tetapi
sangat  dekat  dengan Kanser  Paru-paru  Tahap  4.  Hari  ini  saya  menerima  ini:  "Baiklah  ibu  saya  menjalani
pemeriksaan CT sebulan yang lalu dan mendapatkan hasilnya beberapa hari yang lalu. Sudah habis! Doktornya
membacanya dan mengatakan jisim yang lebih besar jelas dan tidak ada yang tersisa ...

Dia masih ada COPD tetapi kami akan berusaha menyelesaikannya dan dia merokok ... Terima kasih banyak
atas semua nasihat dan pengetahuan mengenai perkara-perkara yang tidak pernah kita sedari. Semuanya bersatu
atas sebab dan kami sangat gembira. Tuhan memberkati anda dan keluarga anda. " Corrie

- Pengampunan kanser paru-paru secara spontan nampaknya sering terjadi secara mengejut apabila terdapat
minyak ganja. JB

"Ok,  semua Peeps  saya  yang indah,  ini  akan dibaca  lama,  tetapi  saya rasa  saya  mungkin  telah  mencecah
PAYDIRT semalam. Saya tidak berjumpa doktor gigi  sejak September lalu.  Pada masa itu,  saya berada di
tengah-tengah  memperjuangkan  hidup  saya.  Doktor  gigi  saya  diberitahu  pada  ketika  itu  bahawa  saya
menghidap  barah.  Kami  mempunyai  perbualan  biasa,  di  mana  saya  memberitahunya  bahawa  saya  tidak
melakukan radiasi dan melakukan "rawatan alternatif." Pada masa itu, dia telah bertanya apa yang saya lakukan.
Saya  ragu-ragu  untuk  memberitahunya,  kerana  dia  terkenal  dengan  "ketegarannya,"  tetapi  menyuruhnya
menonton Run From the Cure.  Dia sebenarnya memanggil  saya setelah dia menontonnya. Dia mengatakan
bahawa sebagai profesional perubatan, dia cenderung berada di dalam kotak, bahawa dia mempunyai saudara
lelaki,  (doktor),  dan  saudara  lelaki  lain,  (ahli  farmakologi)  dan  bagaimana  kadang-kadang  mereka  "tidak
mempunyai semua jawapan."

Maju  cepat  hingga semalam.  Dia  Terkejut  melihat  seberapa  baik  saya  kelihatan,  dan  seketika  tidak  dapat
berkata-kata ketika saya memberitahunya Minyak Ganja telah berfungsi. Dia mula mengajukan pelbagai soalan.
Banyak dari  mereka  "soalan saintifik"  yang tidak  dapat  saya jawab.  Dia bertanya mengenai  ujian klinikal,
perbezaan. keadaan penyakit yang dirawat dengan Ganja dll. Dia ingin bercakap dengan saudaranya mengenai
diri saya, dan juga Ganja sebagai "penyembuh" barah, dan juga ingin saudaranya meneliti Cannabis sebagai
ubat. Adakah baik jika dia mengambil nombor sel dan alamat e-mel saya?

Di sinilah ia menjadi besar. Saudaranya, Dr. Jake Theissen, pernah menjadi Dekan dan mempelopori program
Farmakologi di Waterloo University.  Dia sekarang menjadi perunding untuk syarikat ubat dan pakar dalam
"Pendekatan Baru dalam Rawatan Kanser." Dia sangat terikat dengan Persatuan Kanser Kanada. (Juga, dialah
yang diminta oleh pemerintah untuk memimpin penyelidikan atas skandal kemoterapi yang dicairkan.) John
mengatakan,  bahawa saudaranya sering mengatakan,  harus  ada sesuatu  yang lebih  baik di  luar  sana untuk
mengobati barah. Sesuatu yang semula jadi, bukannya bahan kimia. Saya memberitahunya untuk "tidak melihat
lagi." Ganja adalah "sesuatu yang semula jadi."

Jari melintasi Peeps saya. Untuk memiliki seseorang yang berpengaruh ini berada di "pihak kita", boleh menjadi
sangat besar! Janet Sweeney, Robert Melamede, Peter O'Toole, Lester Grinspoon, Gersh Avery, Rick Simpson.
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Sains Cannabis, adakah anda akan dapat membantu saya jika memerlukan, dan adakah anda baik jika saya
mengarahkan doktor gigi atau saudaranya kepada anda?

Terima  kasih  kerana  membaca  Peeps.  Terus  menyebarkan berita  ...  MINYAK CANNABIS MEMBUNUH
KANSER! " Corrie

Q. Pernahkah anda melihat RSO membantu menyembuhkan barah prostat? 

A. Sudah tentu. Ikut arahan untuk hasil terbaik. Berikut adalah contoh bagaimana ia berfungsi dan Dennis juga
memberikan beberapa penjelasan  saintifik  mengenai  bagaimana minyak itu  berfungsi.  Namun,  ikuti  arahan
Rick, makan minyak seperti  yang diperintahkan (dos rendah seperti yang digunakan Dennis mungkin tidak
mencukupi untuk pesakit lain), dan gunakan juga minyak dalam bentuk supositoria. Salam sejahtera, JB

“Pada awal 2013 saya didiagnosis menghidap barah prostat  mendapat  penilaian Gleason 9. Sebagai pilihan
pertama saya membuat keputusan untuk mencuba Minyak Ganja Rick Simpson. Sebilangan besar barah hilang
90 hari kemudian berdasarkan biopsi kedua tetapi tumor masih ada. Saya memutuskan dos saya terlalu kecil,
iaitu sepersepuluh gram sehari jadi saya memutuskan untuk melakukannya lagi selama 90 hari lagi. Kali ini
saya meningkatkan dos kepada 3 sepersepuluh gram sehari untuk 60 hari pertama dan 5 sepersepuluh gram
untuk  tiga  puluh hari  terakhir  kecuali  untuk hari  terakhir  saya  mengambil  gram penuh.  Biopsi  seterusnya
menunjukkan tumor hilang. Dan lebih baik lagi, barah saya 99.9% hilang! Saya berterima kasih kepada Tuhan
kerana memimpin saya dalam ganja secara langsung.

Sebelum  menghidap  barah  saya,  saya  pernah  menentang  ganja  dalam  bentuk  apa  pun  tetapi  ketika  anda
menghadapi kematian dengan sinaran dan kemoterapi yang mengerikan, saya fikir saya tidak akan kehilangan
apa-apa. Ahli urologi saya mengatakan bahawa dia tidak pernah melihat perkara seperti ini, ia benar-benar tidak
sesuai. " William

"Saya baru sahaja menelefon urologi. Suami saya telah menghadapi banyak masalah perubatan setelah barah
prostat beberapa tahun yang lalu. Dia dihantar untuk menjalani biopsi lebih kurang 2 bulan yang lalu tetapi
kerana masalah dalam saluran dari ginjal hingga pundi kencing, mereka tidak dapat melakukan biopsi lengkap.
Tetapi mereka mendapat cukup tisu untuk melihat bahawa barah prostat telah kembali dan sekarang terdapat sel
barah  di  dinding  pundi  kencingnya.  Mereka  harus  merawatnya  untuk  masalah  lain  sebelum mereka  dapat
kembali dan meneruskan biopsi kerana masalah perubatan lain. Dengan kesukaran yang besar, ini dapat dicapai
hari ini. Saya baru sahaja menghubungi doktor dan walaupun dia mengalami masalah ginjal akibat radiasi dan
mungkin kehilangan buah pinggang, dia lebih bingung dengan ketiadaan sel barah yang dikesannya 2 bulan
sebelumnya. Tidak ada bukti barah dan dia tidak dapat mengetahuinya. Selepas biopsi pertama, saya segera
mengeluarkan air mata phoenix. Kami berdua mempunyai toleransi yang cukup baik sehingga dalam seminggu
hingga 10 hari saya mempunyai dia dengan dos 1 gram. Sebulan kemudian, kita tidak menghidap barah! Saya
tercengang  walaupun  saya  tidak  pernah  meragui  kekuatan  ajaib  dari  rumpai  yang maha  kuasa.  Saya  juga
mempunyai penyakit autoimun yang jarang berlaku (sama seperti pelakon Harold Ramis). Saya memukau diri
setiap hari kerana saya berada dalam pengampunan selama lebih dari 3 tahun yang saya rasa agak luar biasa.
Saya  tidak  tahu  mengapa  tetapi  mungkin  penggunaan  harian  saya  ada  kaitan  dengan  ini.  2  doktor  saya
mengetahui rawatan saya dan 100% menyokong. Oleh itu, saya berterima kasih kepada Encik Simpson! Terima
kasih kerana menerajui!  Saya hanya ingin menghantar  testimoni  kepada anda kerana saya sangat berterima
kasih. Saya akan memberi sumbangan untuk tujuan anda sebaik sahaja dia berada di rumah dan saya meminta
dia menetap. Sekali lagi terima kasih dari lubuk hati saya! Yang benar, DKS ”

"Saya menghidap penyakit  yang sama Harold Ramis  meninggal  dunia  sejak  bulan  lalu  ...  vaskulitis.  Saya
mengidapnya selama lebih dari 15 tahun tetapi sebenarnya akhirnya didiagnosis kira-kira 4 tahun yang lalu
apabila gejalanya sangat mengerikan sehingga saya tidak dapat berjalan. Saya telah berada dalam pengampunan
selama  3  tahun  sejak  rawatan  asal  sitoksan  (kemoterapi)  dan  prednison.  Kemudian  pada  imuran  untuk
penyelenggaraan.  Saya  mahukan  semua  ubat  kerana  bagi  saya,  kesan  sampingannya  lebih  teruk  daripada
penyakit ini. Doktor saya berkata tidak. Oleh itu, saya melakukan apa yang akan dilakukan oleh orang lain yang
keras kepala dan keras kepala ... Saya melepaskan diri mereka dengan izin saya sendiri !!! Hehe. Steroid turun
hingga 2 mg sehari sekarang. Mereka sukar untuk berhenti !!! Lawatan doktor terakhir, kerana saya berjaya
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melakukannya  akhirnya  doktor  saya  melepaskan  saya  dari  ubat  yang  saya  berhenti  sebelumnya  (dia  tidak
pernah tahu saya berhenti bertahun-tahun sebelumnya). Saya tidak tahu, tetapi saya sudah 3 tahun mengampuni.

Sebilangan besar orang yang menderita penyakit ini mempunyai banyak masalah sepanjang masa tetapi saya
merasa seperti  orang biasa dengan hanya beberapa masalah penyakit  yang diciptakan pada awalnya seperti
neuropati pada kaki dan tangan. Selain daripada itu, saya baik. Bersenam setiap hari dan berlari. Yang saya tahu
ialah sebagai pengguna ganja setiap hari, saya nampaknya orang yang sangat beruntung berbanding dengan
banyak  orang  lain  yang  menghidap  penyakit  ini  dan  mempunyai  sebilangan  besar  pil  mengerikan  untuk
menekan sistem imun dan mengawal penyakit ini. Satu-satunya perkara yang saya tahu pasti adalah bahawa
ganja telah membantu saya merasa seperti yang saya lakukan hari ini. Saya mendapat sokongan 100% dari 2
daripada banyak doktor saya, salah satunya adalah pakar neurologi saya!

Sangat mudah untuk membuat RSO anda sendiri.  Saya berasa gementar  pada mulanya,  jadi cuba membuat
sejumlah kecil terlebih dahulu. Ternyata sangat bagus sehingga dengan pengetahuan itu, saya membuat lebih
banyak. Saya hanya mengikuti resipi Rick dengan sedikit bantuan daripada rakan! Sehubungan dengan catatan
Facebook baru-baru ini yang saya buat (Saya keluar mengenai ramuan ajaib ini) saya telah mendapat banyak
pesanan peribadi mengenai kejayaan yang telah keluarga saya cari pertolongan! Saya akan menjaga anak-anak
dewasa saya yang sihat agar mereka tidak berpeluang mendapat bencana. Saya suka ini!!! Terima kasih banyak
Tuan Simpson !!! Dedikasi anda kepada semua orang sangat dihargai oleh pihak California ini !!! " Deborah

"Suami saya melakukan program Phoenix Tears ketika dia menghidap barah pundi kencing tahap 4. Laporan
jalan setelah pembedahan (yang TIDAK akan dia lakukan sekiranya kita lebih percaya pada program) tidak
menunjukkan barah. Saya tidak bersedia menuntut kejayaan dengan Alzheimer, tetapi untuk barah sama sekali
tidak ada pilihan yang lebih baik. " Caren

"Hello lagi Rick! Saya harap e-mel ini menemui anda dengan baik. Saya menulis hari ini untuk bertanya berapa
lama pesakit harus menggunakan minyak? Kami mempunyai pesakit dengan tumor yang besar. Dia bermula 15
Mac dan sejauh ini sudah mencapai 40 gram. Dia telah menggunakan 1.5 gram atau lebih / hari sejak hari ke 2.
Adakah anda berhenti pada dos Terapi 60 gram? Wang adalah faktor untuk pesakit ini. Dia tidak membayar
apa-apa untuk ubatnya setakat ini. Pengasuh mereka telah menyumbangkan 60 gram minyak pertama, tetapi
tidak  dapat  memberikan  ubat  percuma  selama-lamanya.  Terima  kasih  atas  input  anda.  Saya  menghargai
pandangan anda. Yang benar, Janet ”

"Janet yang terhormat, Anda mengatakan bahawa dia telah menggunakan 1.5 gram atau lebih sehari sejak hari
kedua. Minyak yang saya hasilkan sangat kuat sehingga biasanya memerlukan rata-rata orang sekitar 5 minggu
untuk sampai ke titik di mana mereka dapat memakan 1 gram sehari. Mungkin ada masalah dengan ketegangan
yang  digunakan  untuk  menghasilkan  minyak  rami  minyak  ini  dapat  sangat  bervariasi  dalam  kemampuan
penyembuhannya sehingga masalahnya dapat menjadi ketegangan. Biasanya ketika pesakit telah menelan 60
gram minyak barah itu hilang. Tetapi jika tidak, saya akan terus memberi mereka minyak itu sampai habis.
Masa yang diperlukan dan jumlah minyak yang diperlukan boleh berbeza-beza dari orang ke orang. Kita semua
berbeza dan beberapa orang sembuh lebih cepat daripada yang lain. Biasanya orang yang mengalami kerosakan
teruk oleh kemoterapi dan radiasi akan memerlukan rawatan yang lebih lama dan lebih banyak minyak. Minyak
itu  harus  mengatasi  semua  kerosakan  yang  disebut  rawatan  ini.  Nasihat  saya  adalah  untuk  mencuba
menghasilkan minyak dari ketegangan indica lain yang kuat tetapi dengan memastikan dia terus menggunakan
minyak itu satu-satunya perkara yang saya tahu yang dapat menyelamatkan nyawanya. Salam Sejahtera, Rick
Simpson ”

"Saya tidak pasti  adakah ini berjaya  -  Tetapi  saya pasti  menganggapnya sebagai  satu! Sekiranya ada yang
bertanya-tanya mengapa saya mempunyai suara jantan, itu bukan kerana saya seorang perokok atau apa-apa -
saya tidak pernah merokok, tetapi kerana saya telah membuang tiroid saya. Saya berumur 51 (setengah!) Dan
telah menggunakan minyak sejak berusia 20-an. Saya selalu merasa senang menguap. Beberapa tahun yang
lalu- Saya mula menghadapi masalah menelan, dan doktor menemui nod pada tiroid saya. Node pada tiroid saya
yang harus saya jalani untuk ujian barah. Apabila mereka melakukannya - mereka hanya menempelkan jarum
pantat besar di kerongkong anda dan masuk ke simpul untuk diuji. Mereka tidak memberi anda apa-apa - tanpa
anestetik  -  kerana lokasinya.  Oleh itu,  lakukan ini beberapa kali  dan lihat  apakah anda boleh duduk diam.
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Bagaimanapun- setelah ditikam 6x- dan tiroid saya menjadi sangat besar, saya menghadapi masalah menelan
dan bernafas- saya telah membuang tiroid saya. Dengan semua barah dalam keluarga saya - saya fikir saya akan
berada  di  depan  permainan.  Tanpa  Kanser.  Tiada.  Saya  satu-satunya  dalam  keluarga  saya  yang  berjaya
menyelamatkan diri dari barah setakat ini.  Saya telah melakukan minyak sejak 20-an. Saya telah menjalani
hampir setiap ujian kanser di luar sana kerana sejarah keluarga dan nada sejauh ini Terima kasih Tuhan! Anda
buat matematik :-) ”Janet

"Hai Rick! Amy meninggal dunia pagi ini. Amy berhenti menggunakan minyak ketika nombornya pelik. Anda
mengatakan ada sesuatu yang tidak berbau dengan baik - doktor menyusahkan hasil makmalnya, dan itu teruk.
Amy sangat letih (23 pusingan radiasi, 3 atau 4 kemoterapi). Dia hanya mengalah. Saya tidak bergurau. Dia
pernah melalui banyak hal sebelum kita, sehingga dia merasakan waktunya telah tiba. Dia betul. Tanpa minyak
- sudah habis. Seminggu sebelum dia kelihatan begitu hebat - saya bersumpah! Dia mahu naik hingga dua gram
sehari,  dan  benar-benar  menendang  ini.  Kemudian  ujian  sial  itu  kembali,  dan  dia  selesai.  Saya  memohon
kepadanya untuk terus mengambilnya. Bagaimana anda menangani perkara ini? Saya hancur. Janet ”

"Janet yang terhormat, saya tahu bagaimana perasaan anda, sayang. Saya mengalami perkara yang sama dengan
beberapa  orang yang saya  alami  dan ini  bukan perasaan yang baik.  Sekurang-kurangnya kita  dapat  yakin
bahawa apa yang kita lakukan telah membantu dan bukan kita yang menyebabkan keburukan. Selalunya sangat
sukar untuk tidak terlibat secara mendalam dengan orang-orang yang kita rawat dan apabila sesuatu seperti ini
berlaku, selalu membuat saya ingin mencekik mereka yang bertanggungjawab. Saya tidak peduli berapa banyak
pemikiran doktor bodoh itu tentang diri mereka dan profesion mereka, pembunuhan adalah pembunuhan dan
sebelum ini berakhir, orang ramai akan melihat mereka semua untuk apa sebenarnya. Saya melihatnya dengan
cara ini Janet, kita tidak dapat menyelamatkan semua orang, tetapi apa yang kita lakukan, adalah meringankan
penderitaan banyak orang. Jadi semua yang boleh kita lakukan adalah teruskan, sehingga kita dapat membawa
dunia ini ke akal mereka. Anda adalah wanita yang hebat dengan hati yang besar dan apa yang anda lakukan,
sangat bermakna bagi orang yang menderita. Oleh itu, cubalah menumpukan perhatian pada semua kebaikan
yang telah anda lakukan dan jangan menyalahkan diri  sendiri  atas ketidakcekapan orang lain.  Orang-orang
seperti kita yang membuat perbezaan dan orang-orangnya menyukai kita yang akan mengubah dunia ini, jadi
jangan biarkan apa-apa mempengaruhi anda dari jalan yang kita berdua lalui. Salam Sejahtera, Rick Simpson ”

"Saya sering berkongsi Rick Simpson's Phoenix Tears di dinding Facebook saya ... pada suatu hari seorang
rakan saya berada di atas katil kematiannya dengan Lymphoma. Apabila dia melihat tulisan saya mengenai
minyak, dia segera mula mengambil minyak dan sekarang KANSER PERCUMA! Doktornya kagum mereka
memberitahu bahawa dia mempunyai tiga bulan untuk hidup ... MEREKA SALAH. " Jamie

"Tuan Simpson yang terhormat, saya mempunyai seorang pesakit di AS yang baru sahaja bermula di Phoenix
Tears. Itu sah di negeri kita. Dia kira-kira sebulan memasuki program ini, tetapi telah meminta lebih dari satu
gram sehari dari minggu kedua. Adakah lebih daripada satu gram sehari ada kebaikannya? Saya mengambil
pesakit  ini  secara percuma,  dan saya merasakan dia  sedikit  mempermainkan saya. Dia mahukan satu gram
sehari sejak minggu kedua, dan kemudian menginginkan dua gram sehari - dan ini sangat kuat. Saya mendapat
gelung pada seperempat gram. Kami menggunakan Buddha - 100% indica dengan kandungan THC lebih dari
15%. Bagaimana anda menangani pesakit yang menginginkan lebih banyak dan lebih banyak? Terima kasih,
George ”

"Dokter Doktor yang terhormat, saya mendorong semua orang dengan keadaan serius untuk mengambil minyak
secepat  mungkin.  Semakin  cepat  mereka  mengambilnya,  semakin  cepat  mereka  dapat  sembuh.  Saya  telah
melihat  beberapa  orang memakan  keseluruhan  rawatan  60 gram dalam sebulan  dan menyembuhkan  barah
mereka.  Tetapi  orang  seperti  ini  jarang  berlaku  dan  lebih  mungkin  lelaki  ini  mempermainkan  anda.  Saya
mempunyai beberapa orang mencuba ini dengan saya dan saya berusaha untuk mereka. Saya tidak keberatan
membekalkan  minyak  kepada  mereka  yang  memerlukannya  secara  perubatan  tetapi  saya  tidak  akan
membekalkannya kepada orang bodoh yang ingin melakukan penipuan. Sekiranya anda merasa lelaki ini cuba
menipu anda, katakan kepadanya bahawa dia harus membuat rami sendiri untuk menghasilkan ubat tersebut.
Sekiranya dia benar-benar, dia mungkin akan berusaha melakukan itu jika tidak, maka anda mungkin tidak akan
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pernah mendengarnya lagi. Anda tidak mempunyai bekalan minyak ini tanpa henti dan ia mesti pergi ke mana
ia akan menghasilkan yang terbaik. Teruskan kerja yang bagus. Salam Sejahtera, Rick Simpson ”

"Saya merawat seorang wanita dengan barah TERMINAL, dengan minyak rami RS dan dia akhirnya menjadi
lebih baik. IANYA BERFUNGSI!" voodootattooo

"Melakukan perkara yang sama sekarang. 25% THC SKYWALKER OG, minyak OG terakhir PSA saya ialah
160. Selepas 100 gram hari ini 7. " Jimmy

"Hai Chris, Kemas kini ... barah akan hilang ... dia mendapat panggilan dari pakar onkologi yang keliru pagi
semalam. Biasanya kita ada janji temu secara bersemuka tetapi dia memanggilnya kali ini untuk menasihatinya
mengenai hasil semua imbasan yang dilakukan beberapa minggu yang lalu.

Hati - barah tidak lagi dapat dilihat. Kanser paru-paru, satu barah paru-paru hilang dan barah paru-paru yang
lain  berkurang  dengan  ketara.  Payudara  -  dia  tidak  memberi  komen  ...  Dia  tidak  menyebutkan  pemikiran
payudara ... jadi Ibu memanggilnya kembali untuk beberapa soalan dan membuat janji untuk kita masuk dan
bercakap dengannya dan melihat masa lalu dan imbasan terkini. Saya khuatir dia agak terkejut ketika Dr. mula
bercakap mengenai barah hati dan paru-parunya sehingga dia lupa bertanya tentang kawasan payudaranya.

Semua imbasan adalah untuk pemeriksaan awal untuk terapi hormon baru ... tetapi Dr. mengatakan bahawa dia
bukan lagi calon untuk kajian hormon kerana pesakit harus mempunyai pertumbuhan di kawasan barah dan
semua kawasannya TIDAK berkembang tetapi mati.

Kita di bulan dengan hasil minyak !!! Semasa saya bercakap dengan Rick sebulan atau lebih lalu mengenai ibu
saya, dia menyarankan agar dia menjalani rawatan 90 hari ke 2 dan oleh itu kami merancang untuk itu pada
awal September. Sementara itu kami akan memberinya dos pemeliharaan.

Wah!  Dia  tahu  sejak  awal  rawatan  bahawa  minyak  berfungsi  pada  ketumbuhannya  sehingga  dia  dapat
merasakannya  menyusut  dan  hilang.  Kami  semua  sangat  bersyukur  kerana  anda  memperkenalkan  idea
dokumentari anda dan berkongsi rawatan ini. Saya pulang malam ini sekiranya anda mempunyai masa untuk
berbual. Selamanya Bersyukur, Cindy “

"Halo Corrie yang terhormat ... Hanya ingin memberitahu anda bahawa saya memberikan minyak yang saya
ada dari ibu saya kepada seorang rakan rakan yang menghidap barah payudara ... Dia mengambil masa selama
sebulan dan ia dalam pengampunan ... Beberapa sel barah adalah mati dalam tumor ... Dan doktor kagum dan
positif  dan  nampaknya  jika  dia  mempunyai  hasil  yang  lebih  baik  pada  masa  akan datang,  dia  akan  mula
melakukan sesuatu mengenai minyak. Saya sangat gembira dan bersyukur kepada Tuhan kerana membiarkan
saya dapat memberikan maklumat mengenai minyak ganja kepada wanita ini .. :)) Oleh itu, semoga ibu saya
dapat mengambil minyak itu setiap hari ... "

"Hai Rick, saya mendapat berita baik. Ibu saya tidak tahan lagi secara sedar bahawa dia mendapat barah di
payudaranya, jadi dia menjalani pembedahan. Namun, dia memakan 30g dos, dan dia minum teh herba dari
beberapa lelaki yang mempunyai pelbagai jenis ramuan perubatan dan dia juga membalut pembalut dari ramuan
ini. Bagaimanapun, ketika doktor mengeluarkan barah itu, ia tidak lebih besar daripada 7mm dan 100% tisu,
hanya 1% yang aktif, ganas dan dalam fasa kematian. 3 doktor melihatnya, dan mereka mengatakan bahawa
mereka tidak pernah melihat sesuatu seperti itu ... Jadi, jika dia pergi lebih dari 1 atau dua minggu tanpa operasi,
semuanya akan hilang. Sekarang, dia mengambil minyak setiap hari selama 1 setengah gram dan dia memahami
sekarang bahawa operasi itu sama sekali tidak diperlukan.

Namun,  dia  jauh  lebih  tenang  sekarang,  kerana  dia  panik,  jadi  kami  tidak  dapat  membicarakannya  dari
operasi ... tetapi sekarang semuanya baik, dan ramuan dan minyak juga berjaya. Bagaimanapun, doktor bodoh
memberinya 23 terapi radio, tetapi dia mengatakan dia tidak akan melakukannya dan doktor mengatakan antara
garis yang dia betul. Tidak boleh dipercayai sejauh mana doktor ini pergi. Semua orang bertanya khabar, Rick.
Terima kasih banyak atas cadangan dan terima kasih sekali lagi kepada Jindrich. " Sasa

"Rick ... seorang kawan baru saja tumor otak dikeluarkan dari kepalanya ... dia mempunyai bintik-bintik di
paru-parunya ... mereka mahu dia mempunyai kemoterapi dan radiasi ... akan mengambil minyak itu sebagai
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pembaziran ketika menggunakan kemoterapi dan sinaran? Melihat bagaimana keadaannya setelah tumor otak
dikeluarkan adalah luar biasa, dia 80% lebih baik daripada minggu lalu dengan perkara itu di kepalanya ... Saya
ingin memberitahunya agar tidak melakukan kemoterapi dan radiasi dan melakukan minyak tetapi itu tidak
pilihan saya ... ”Sharon

- Sharon, itu akan meningkatkan peluangnya untuk bertahan hidup. Tetapi sebenarnya, kemoterapi itu hanya
menyebabkan dia harus makan 120-180g minyak selepas itu hanya untuk memperbaiki kerosakan. Sudah tentu,
jika dia selamat dari keracunan. Salam sejahtera, JB

“Untuk  semua  anda  yang  menganggap  Rick  Simpson  adalah  penipuan,  anda  harus  tahu  bahawa Michelle
Aldrich baru saja menyembuhkan barah paru-paru tahap 3 dengan minyak ganja, yang disediakan oleh Valerie
Corral dan WAMM! Mengapa media dan doktor tidak boleh mengatakan yang sebenarnya sekali sahaja ?!
Ganja  menyembuhkan  barah,  celaka  !!!  Dan orang  yang  tidak  bertanggungjawab  adalah  orang  yang  cuba
menyembunyikan kenyataan ini, bukan orang seperti saya dan Tommy yang mahu dunia mengetahui kebenaran
tentang ganja dan barah. " Steven

"Hai semua, saya mendapat berita hebat. Isteri mendapat keputusan imbasan PETnya Isnin. Dia menghidap
barah selama 5 tahun setelah 6 pusingan kemoterapi dan satu transplantasi sel induk, kemudian ia kembali. 6
bulan yang lalu dia sepatutnya melakukan transplantasi lain tetapi ia dibatalkan kerana mereka tidak menemui
penderma. Jadi dia mula menggunakan minyak. Pada hari Isnin, doktor memberitahu bahawa barah telah hilang.
Terima kasih untuk minyak, Rick. Anda adalah lelaki itu, terima kasih. " Luc

- Terima kasih, Luc. Dokumentasi perubatan akan lebih diterima. Dia harus menjalani dos pemeliharaan, saya
akan makan sebanyak mungkin  minyak sebisa mungkin.  Biarkan dia  menjauhi  lebih  banyak imbasan,  jika
boleh. Kesaksian video Youtube akan menjadi hebat. Salam sejahtera, JB

"Tahun 2013 kini sudah tiada dan saya gembira dapat melihat tahun 2014 yang tidak disangka oleh para Doktor
bahawa saya dapat melihat tahun 2013. Tetapi di sini saya masih hidup dan sihat. Beberapa orang yang saya
tidak melihat selama beberapa tahun berkata, wow, anda masih hidup! Ya, saya masih hidup kerana saya telah
menggunakan ubat herba yang betul (Minyak Ganja) untuk membunuh barah Otak GBM saya yang tidak dapat
disembuhkan.

Jadi, terima kasih Tuhan kerana menunjukkan kepada saya jalan untuk menyembuhkan. Dan Dr Tiew Han atas
kemahiran anda dalam Kraniotomi, Juga Rick Simpson kerana berkongsi pengetahuan anda tentang MINYAK
Dewa Dewa ini, dan isteri saya Cinimin Mansur kerana menjaga saya, dan Malaikat saya atas pertolongan anda
yang rendah hati, dan rakan-rakan dan keluarga saya kerana mereka hebat sokongan dan kasih sayang. Tanpa
anda semua, mustahil untuk melihat saya sihat semula. Saya berasa sangat bertuah dan diberkati. Dan ya, saya
percaya pada Malaikat.

Semua yang terbaik untuk tahun 2014, cuba jangan stres, gembira dan kekal sihat. " Elia

“Saya ingin mengucapkan terima kasih (xxx) atas minyak yang disumbangkan untuk barah saya !! Setakat ini,
tidak ada barah yang boleh dijumpai di badan saya !! Ia benar-benar berjaya, bukti ada dalam rekod perubatan
saya! Terima kasih banyak dan banyak alat untuk Air mata !!! " Becky

"Dari Jindrich, dia benar tentang aplikasi topikal yang diterapkan secara langsung pada kulit dan bukan pada
pembalut. Perbezaannya seperti malam dan siang. " Roland

-- Sudah tentu. Tingtur dengan minyak 20-30-50% juga berfungsi dengan baik, kerana mudah masuk ke bawah
permukaan. Dalam beberapa kes, minyak biji rami (atau shea butter) dan campuran minyak rami juga sangat
bermanfaat. Tetapi secara logiknya, semakin banyak minyak yang anda dapat pada luka, semakin baik. JB

"Saya menulis sebelum itu kami berjaya merawat barah payudara. Sekarang doktor mengatakan kepada pesakit
bahawa hasilnya sangat baik sehingga dia harus pergi bekerja. Pesakit itu mengucapkan terima kasih ALLAH
dan doktor  mengatakan  bahawa dia  harus  berterima  kasih kepadanya  kerana  tidak  kepada tuhan dan saya
bertanya apa kerana dia tidak melakukan apa-apa tetapi terus memberitahunya bahawa dia harus mengambil
kemoterapi dan radiasi ... gila doktor .. .
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Tetapi kami membawanya ke tahap berikutnya, kami menyembuhkan wajah seseorang kerana ia dihancurkan
dengan pil  5  tahun yang lalu.  Orang ini  mempunyai  masalah  besar  dengan usus  dan mereka  menganggap
bahawa itu adalah barah pada mulanya dan mereka memberinya beberapa pil kuat yang selain menghancurkan
wajahnya dia seperti katak. Kemudian mereka mengatakan ia boleh menjadi penyakit Crohn dan seterusnya dan
seterusnya.

Maksud  saya  ialah  orang  ini  berusaha  menyembuhkan  wajahnya  selama  5  tahun  tanpa  kejayaan.  Dia
meletakkan minyak rami  di wajahnya selama 5 kali  dan sekali  lagi  kita  tidak  percaya bagaimana kulitnya
kelihatan sekarang. OMG dia sangat gembira sekarang dia dapat menjadi dirinya semula.

Saya cuba mengambil beberapa gambar tetapi dalam setiap 3 hari tetapi kulitnya sembuh dengan cepat sehingga
saya tidak dapat menunjukkan kepada anda bagaimana wajahnya kelihatan sebelumnya, tetapi dengan izinnya
kami akan menunjukkan pada hari-hari berikutnya gambar lamanya (hanya kulit wajahnya) dan yang baru agar
anda dapat melihat perbezaannya ... ”Jasmin

"Saya seorang wanita berusia 39 tahun dengan 2 tahun dan pernah mengalami barah payudara.  Minyak ini
adalah ubat dan penawar saya. Orang-orang ini sangat tamak. Mereka tidak tahu akan kesakitan dan penderitaan
yang kami dan keluarga lalui. Ketamakan yang mementingkan diri sendiri. Karma. " Sally

"Baiklah,  dua minggu ...  Doktor mengatakan saya mempunyai  tumor 2-3 cm di pundi  kencing saya.  Ingin
membawa saya terus ke OR. Membuatnya hilang dalam masa kurang dari 14 hari. Disahkan dengan imbasan
CT. Diagnosis pada 2/15, imbasan CT dilakukan pada 2/29. " Gersh

"Imbasan CT ini dilakukan 14 hari setelah tumor 2-3 cm diperhatikan, melalui skop, di pundi kencing saya.
Hanya dalam 14 hari, hanya menggunakan minyak ganja penting, tidak ada tumor yang dapat dilihat pada pundi
kencing. Ganja hanya ... 14 hari ... hilang. Penggubal undang-undang sila fahami perkara ini. Jangan ambil ubat
saya. Ini bukan cara lain untuk mabuk. Ubat ini menyelamatkan nyawa saya. " Gersh

"OK  ...  saya  menerima  laporan  patologi.  Tumor  di  pundi  kencing  saya  telah  menyusut  sebelum  mereka
mengeluarkannya.  Kali  terakhir  doktor  melihatnya,  ukurannya  kira-kira  2.5  cm.  Ketika  mereka
mengeluarkannya, itu menyusut menjadi 0,5 cm. Saya tertanya-tanya apa yang doktor akan katakan mengenai
perkara itu. " Gersh

"Rick yang terhormat, Tuhan memberkati anda! Saya telah kehilangan Ibu, Nenek, ibu saudara dan paman yang
dikasihi dan kawan-kawan kerana barah selama ini. Tetapi yang paling memukul saya adalah adik perempuan
saya yang cantik dan cerdas, Kim. Dia didiagnosis menghidap barah paru-paru tahap 4 pada bulan Julai 2010
pada usia 42, dan pada bulan Februari 2011 dia telah mati. Saya tidak tahu rawatan apa yang dilakukannya
kerana dia tidak memberitahu siapa pun di dalam keluarga bahawa dia akan mati sehingga terlambat, dan bekas
suaminya  yang  pecandu  masuk  ke  dalam  jagaannya  dan  mengurung  keluarganya.  Saya  tidak  mengetahui
mengenai  minyak itu hingga bulan lalu,  dan sejak itu saya telah membuat  penyelidikan dengan teliti.  Pada
mulanya  saya  fikir  ia  adalah  minyak  ular,  seperti  banyak  perkara  lain,  tetapi  setakat  ini  saya  telah
menyenaraikan  27  orang  yang  mengaku  telah  menyembuhkan  atau  mengurangkan  kanser  mereka  dengan
penyakit  itu.  27 Orang !!!  Dan itu hanya di YouTube dan blog dalam talian sahaja! Saya harap saya tahu
mengenai perkara ini pada tahun 1997, ketika Ibu saya didiagnosis, atau pada tahun 2000 ketika Nenek saya
keluar dari pengampunan, atau pada tahun 2010 ketika kakak saya diberitahu untuk pulang dan mati, atau tahun
lalu ketika saudara saya -long didiagnosis menghidap barah mulut dan tekak dan separuh wajahnya dikeluarkan
dan dibina semula. Tetapi sekarang saya terima, terima kasih kepada anda. Tuhan memberkati Anda dan semua
yang anda sayangi, dan terima kasih kerana bekerja keras untuk menyediakan ubat yang indah ini untuk semua
orang. " Denise dan terima kasih kerana bekerja keras untuk menyediakan ubat yang indah ini untuk semua
orang. " Denise dan terima kasih kerana bekerja keras untuk menyediakan ubat yang indah ini untuk semua
orang. " Denise

- Denise yang terhormat, apa yang harus saya katakan? Mereka membunuh Ibu saya dengan kemoterapi kerana
barah paru-paru sel kecil, jadi saya tahu bagaimana perasaan anda. Tidak ada yang menyenangkan. Sepanjang
masa, ubat itu semestinya sudah ada dan bukan hanya kerana seseorang ingin menjana wang. C'est la vie, tetapi
tidak semua orang akan menelannya dengan tenang seperti yang saya ada. Ini adalah pengalaman yang sangat
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trauma apabila anda mengetahui apa yang boleh disembuhkan atau dikawal oleh semua minyak dan apa yang
telah digunakan sebagai ganti minyak itu.

Tolong kirimkan saya senarai testimoni dalam talian itu, ini boleh menarik dan bermanfaat bagi orang lain yang
dicuci otak seperti saya sebelum saya bertemu Rick dan mengetahui tentang keadaan sebenar dalam bidang
"perubatan konvensional".

Terima kasih atas  sokongan anda dan membantu  kami menyebarkan berita  mengenai  ubat ini.  Setelah dua
setengah tahun bekerja dengan Rick, yang dapat saya katakan ialah minyak yang dihasilkan dan digunakan
dengan betul melakukan apa yang dikatakannya. JB

"Hai Corrie! Berita yang MENAKJUBKAN sekali lagi. Kawan saya ***** ***** anda bercakap dan dihantar
ke *** di Los Angeles, baik dia telah menggunakan minyak Cannabis selama kira-kira 2 bulan sekarang dan dia
menjalani pemeriksaan perubatan hari ini  dan TIDAK ADA LEBIH KANSER di tubuhnya !!!!!!! SEMUA
SIAP!!!!!!! Dia sangat berterima kasih kepada anda untuk saya kerana memberitahu dia tentang anda dan lebih
dari berterima kasih kerana anda memberitahu dia tentang **** !!!

TERIMA KASIH selamanya. Anda begitu baik untuk menolong semua orang ini yang anda bahkan tidak tahu
dan menyelamatkan nyawa di seluruh dunia! Saya akan pergi ke Los Angeles untuk bekerja dengan **** dan
cuba menghentikan semua cirit-birit saya dan membuat saya keluar dari tandas 60-80 kali sehari. Bagaimana
dengan laporan yang luar biasa ini? Kami sangat MENYUKAI ini !! ”

"Saya ingin berkongsi komen dari Doktor saya hari ini. Saya mengalami Jangkitan Pundi kencing dalam jangka
masa yang lama dan Dr telah merawat jangkitan tersebut. Hari ini dia melihat secara langsung dengan kamera
(tidak begitu menyeronokkan) DAN nampaknya saya mempunyai sisa-sisa jisim pundi kencing (tumor) yang
sudah mati (kata-katanya bukan milik saya) dan menyebabkan jangkitan berlama-lama.

LAGI! KATA-KATANYA TIDAK MENGAMBIL; Dr. berkata, "Saya telah mengamalkan perubatan selama
lebih dari  40 tahun dan tidak pernah melihat  tumor mati  di  tempat  tanpa campur tangan luar." Saya telah
mengeluarkan minyak sejak bulan Mac tetapi sejak tanaman saya masuk, saya telah menggunakan minyak dos
dua kali lebih kurang selama 6 minggu. Akan menjalani sedikit pembedahan pembersihan pada 8 Oktober untuk
memastikan  jisimnya  hilang  (jika  saya  tidak  meneruskannya  sebelum itu).  SAYA ADA keraguan  tentang
minyak itu tetapi FOLKS SAYA TIDAK BERLAKU LEBIH LANJUT.

Saya mempunyai cukup bahan tunas untuk menghasilkan sekitar 5 atau 6 auns minyak. Bahan yang digunakan
adalah Sativa Blend Pineapple Kush, 25% THC. Saya tidak dapat memberitahu anda betapa gembiranya saya
dengan keputusan setakat ini. Saya belum memberitahu Dr. saya apa-apa kerana di FLa sebilangan Dr. akan
menolak untuk merawat anda. Jadi buat masa ini dia tidak tahu apa-apa. " John

- Tetapi anda tahu lebih daripada cukup, John. Selamat bertunang. Saya akan terus mengambil minyak dan
kemudian saya akan meninggalkan pembedahan. Tiada lagi imbasan jika boleh. Dan saya juga akan mengambil
minyak dalam bentuk supositoria,  anda selalu ingin mendapatkan minyak sedekat mungkin ke tempat yang
sakit. Juga, cuba buat minyak dari lebih dari satu regangan untuk hasil terbaik, jika anda boleh. Salam sejahtera
kepada anda, JB

"Persetujuan  penuh  di  sana  JB.  Dan  menunjukkan  kelewatan  pembedahan.  Sebarang  kerja  badan  invasif
membolehkan jangkitan ke dalam sistem anda. Kebiasaan yang sangat baik dan tidak menghormati ubat-ubatan
mereka yang luar biasa, kini kita mempunyai bakteria pemakan daging yang tahan antibiotik, yang marak di
kebanyakan hospital. RSO akan memperbaikinya tetapi bagaimana dengan "botch-job" pembedahan? Run From
the Cure mengatakan semuanya. " Tielman

“3 hari  yang lalu kami merawat karsinoma sel basal rakan dengan RSO. Kami memeriksanya hari  ini  dan
hampir habis. Kami menggunakan semula RSO dan ditutup dengan pembalut. Kami akan memeriksanya dalam
3 hari lagi dan menjangka akan hilang berdasarkan hasil 3 hari sebelumnya. Yang ini ada di tangan kanannya.
Kanser sebelumnya yang kita sembuhkan adalah di tangan kirinya. Hore, ia berfungsi. " Tandakan

- Ya, memang begitu. Kami tidak akan melakukan apa yang kami lakukan sekiranya tidak. JB
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"Nama saya George,  dan saya  ingin  memberikan  keterangan  saya.  Pada usia  82,  22 Disember  2010,  saya
didiagnosis menghidap barah esofagus. Saya diberitahu bahawa saya akan mempunyai 6 bulan hingga 2 tahun
untuk hidup dan mungkin memerlukan tugas di tekak saya pada suatu ketika selepas rawatan radiasi  untuk
membantu menelan.

Sebelum diagnosis saya, saya menghadapi masalah bernafas dan menelan makanan, bengkak di kedua kaki saya
dan  menjadi  lelah  dengan  aktiviti  ringan.  Saya  telah  menjalani  rawatan  radiasi  pada  awal  tahun  2011.
Menjelang September 2011, saya mengalami kesukaran untuk menelan dan mengunyah makanan pejal. Saya
terasa seperti tersedak. Makanan saya terpaksa dipotong kecil-kecil. Saya lebih suka makan makanan lembek
dan Boost shakes sebagai gantinya. Saya juga mengalami gas yang teruk di perut saya. Gas itu meresap ke perut
saya  seperti  guruh  dan  kilat.  Saya  mula  mengalami  episod  pening  yang  sukar  bernafas,  sesak  nafas  dan
berpeluh. Imbangan saya lemah dan saya tidak dapat bergerak dengan baik. Sukar membawa barang runcit ke
suite saya tanpa sesak nafas dan berpeluh.

Kemudian episod pening yang teruk menghantar saya ke hospital  dan doktor meletakkan saya pil pil darah
kedua.  Tidak  lama selepas  saya  tinggal  di  hospital,  orang asing  menghampiri  saya  dan  menawarkan  saya
minyak rami untuk merawat barah saya dan mengarahkan saya ke laman web Phoenix Tears untuk maklumat
lebih lanjut. Pada awalnya saya tidak selesa dan takut mengambil minyak rami, saya selalu berfikir bahawa
ganja adalah ubat gerbang yang akan menyebabkan ketagihan dan membawa saya kepada ubat-ubatan keras
yang  lain.  Setelah  meneliti  minyak  rami  Rick  Simpson,  saya  memutuskan  untuk menjalani  rawatan.  Saya
menyedari semasa dan selepas rawatan bahawa minyak rami / ganja adalah "pintu masuk" untuk kesihatan yang
lebih baik.

Selepas dos pertama saya -1/2 biji beras Hemp Oil, saya dapati ia segera berfungsi di badan saya.
 Saya merasakan ia mengalir ke seluruh badan saya dari jari ke jari kaki. 
 Saya mengalami rasa relaks, kebahagiaan dan peningkatan humor saya. 
 Kaki saya terasa getah yang selepas 6 jam memudar. 
 Nafas lebih tenang ketika berehat dan juga semasa tidur
 Selepas hari / minggu:
 Buasir / buasir saya hilang.
 Kesakitan di bahu dikurangkan
 Sesak nafas berkurang. 
 Dari hari kedua penumpukan gas dan perut tidak selesa dan menjadi lebih teratur dan meneruskan rawatan. 
 Saya mengurangkan dan berhenti minum pil tekanan darah saya kerana tekanan darah saya terlalu rendah.

Setelah mengeluarkan pil tekanan darah, tekanan darah saya menjadi normal
 Bengkak di kedua kaki dan pergelangan kaki dikurangkan dengan ketara. 
 Mengurangkan selera makan dan mengawal berat badan saya - setakat ini saya kehilangan 26 paun. 
 Warna kulit bertambah baik
 Pening hilang
 Denyutan jantung kelihatan lebih teratur dan tidak begitu mengganggu, memandangkan saya mempunyai

degupan jantung yang tidak teratur sejak lahir 
 Pergerakan usus menjadi lebih teratur
 Mengalami tidur yang lebih baik, lebih nyenyak. 
 Keseimbangan dan Penyelarasan bertambah baik
 Mampu berkeliling dengan lebih baik tanpa sesak nafas. 
 Menjadi lebih jelas dalam perbualan
 Mengubah pandangan saya terhadap sesuatu dan menaikkan mood saya
 Mengubah pandangan saya mengenai Marijuana
Secara umum, semua gejala yang saya alami sebelum saya menjalani rawatan minyak rami, hilang.

Saya  mengambil  masa  3  1/2  bulan  untuk  menyelesaikan  rawatan.  Pengalaman  ini  tidak  begitu  tidak
menyenangkan. Itu adalah penyesuaian, ketika saya menambah dos tetapi setelah satu atau dua hari semuanya
disesuaikan. Saya mengikuti kenaikan dos yang dicadangkan oleh Rick Simpson lebih kurang.
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Setelah  2 bulan  menjalani  rawatan,  lawatan  saya ke Pakar  Onkologi  sangat  mengejutkan.  Dia menyatakan
bahawa warna kulit saya kelihatan baik, tekanan darah dan degupan jantung adalah normal, dan kerana saya
tidak menghadapi masalah menelan, tidak perlu mendapat tugas. Juga, dia menyatakan bahawa sinar-x dari janji
temu sebelumnya kelihatan baik dan saya tidak perlu kembali  sekurang-kurangnya 6 bulan.  Biasanya,  saya
dijadualkan berjumpa dengan Pakar Onkologi setiap 3 bulan ...

Saya percaya bahawa minyak rami membunuh Kanser saya. Semua peningkatan kesihatan lain yang saya alami
dari minyak rami membuat saya berasa seperti orang baru. Saya sangat kagum dengan keajaiban minyak rami.
Saya sangat bersyukur kerana saya memutuskan untuk mengambil minyak rami.

Minyak rami memperbaharui kesihatan saya dan memanjangkan umur saya. Saya terima kasih Rick Simpson,
Tuhan  memberkati  anda!  Teruskan  usaha  yang  baik!  Saya  yakin  sepenuhnya  bahawa  minyak  rami  dapat
menyelamatkan nyawa. Terima kasih." George

"Kemas kini mini untuk George ... Sehingga kini dia telah kehilangan £ 31, sekarang, beberapa saat yang lalu
dia  harus  mengunjungi  doktor  gigi,  kerana  penurunan  berat  badannya  (dia  dulu  seperti  £  280).  Dia  telah
mengetahui  bahawa dia  dapat  menurunkan berat  badan dengan mudah jika  dia  mahu sekarang,  namun dia
memilih gaya hidup & berat badan yang lebih rendah), dia harus memasang gigi palsu. Doktor pergigiannya
menyatakan betapa baiknya penampilannya dan warnanya juga lebih baik.

Saya harus menyebut bahawa George mengatakan bahawa dia masih bernafas dengan baik, dan hingga kini
tidak ada masalah untuk tersedak, dia mempunyai stik, kentang, dan sayur-sayuran untuk makan malam awal
minggu ini, dan makanannya turun jauh lebih mudah daripada sebelumnya dulu sebelum "rawatannya". Dia
memberitahu  kami  bahawa dia  mengunjungi  doktor  (doktor  biasa)  awal  minggu  ini  ...  Doktornya  berseru
"WOW!, Adakah anda pasti anda George yang sama seperti  yang saya lihat sebelumnya?" Doktornya juga
mengatakan  bahawa  warnanya  telah  bertambah  baik.  George  memberitahu  saya  bahawa  dia  kemudian
menunjukkan  kepada  doktornya  berapa  banyak  cecair  yang  hilang  di  kedua  kakinya  dan  memberitahunya
bahawa dia fikir ia hampir hilang ... Kemudian doktor berkata, "George, anda tidak lagi mengalami edema."

Dia telah mendapatkan beberapa kertas maklumat perubatan lama, dan diberitahu juga (sekarang) dia harus /
boleh mencuba mendapatkan gambar x-ray lama dan CT scan (pada cakera) dari Pakar Onkologi pada temu
janji berikutnya (Jun). Dia sedang berusaha untuk membuat temu janji ahli onkologinya lebih awal sekarang ...
dengan bantuan doktornya sekarang. Pada lawatan itu dia akan meminta MRI. Dia telah menempuh perjalanan
jauh sekarang ... namun satu-satunya masalahnya yang sebenarnya saat ini (jika tidak dia mengatakan dia akan
hebat  !!) adalah dia mengalami degupan jantung yang tidak teratur  sejak lahir,  dan akhir-akhir  ini  ia telah
melonjak lebih dari biasanya. Saya tidak tahu sama ada penurunan berat badannya memicu degupan jantungnya
yang tidak teratur atau kegembiraan dari peristiwa yang mengubah hidup ini atau apa yang pasti ini dilakukan,
saya hanya tahu bahawa saya mahu ini terlalu baik untuknya. Dia kini mempunyai rujukan untuk berjumpa
dengan pakar kardiologi  mengenai  degupan jantungnya dll.  Baru-baru ini  warnanya menjadi  lebih baik dia
mempunyai wajah lebih merah / kemerahan, peredarannya juga kelihatan lebih baik. Baiklah, hanya itu yang
saya dapat buat sekarang ... Peace 1 "Freedom

"Baiklah, Rick dan Jindrich, kerja keras dan dedikasi saya kepada RSO akhirnya terbayar. Saya telah mengikuti
air mata Rick dan Phoenix sejak tahun 2004 dan saya sangat percaya pada kemampuan penyembuhan minyak.
Saya menyebarkan berita dan berdiri di belakangnya 100% walaupun orang ketawa dan memanggil saya gila.
Saya sekarang telah menyembuhkan 3 orang dengan barah terminal dan pesakit saya yang paling baru saya
berhutang  kerana  benar-benar  menjalani  sistem  perubatan  dan  menolak  semua  rawatan  di  sana  dan  telah
mendokumentasikan  bahawa  dia  menggunakan  RSO  untuk  menyembuhkan  barahnya  ...  kedua-dua  paru-
parunya  penuh  dengan  barah  dan  mereka  memberinya  3  bulan  untuk  hidup  ketika  dia  pertama  kali
didiagnosis ... 5 bulan yang lalu. Hari ini dia secara rasmi bebas dari barah dan dia benar-benar menambah 27
paun. Para doktor barah terpesona oleh pemulihannya yang luar biasa hanya dalam 5 bulan dengan hampir tidak
ada pertolongan dari mereka dan sebenarnya mengatakan bahawa dia lebih sihat daripada mereka sekarang. Lol
dia sedang makan minyak di hadapan para doktor di hospital dan membawa sebuah majalah dunia Weed dengan
artikel  air  mata  Phoenix di  dalamnya menunjukkannya kepada semua pesakit  lain  dan menyebarkan berita
mengenai  RSO.  Saya  akan  mempunyai  salinan  semua  dokumentasi  hospital  bahawa RSO menyembuhkan
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barahnya ... ia mengatakan pada kertas kerjanya bahawa dia menggunakan minyak rami untuk rawatan. Saya
akan mengumpulkan cerita untuknya secepat mungkin untuk menyebarkan berita seberapa banyak yang saya
boleh,  saya juga tahu mengenai  25 orang lain yang telah melihat  keajaiban RSO berfungsi untuk pelbagai
penyakit yang berbeza dan mereka kini berusaha untuk menyembuhkan diri mereka juga. .. kata keluar !!!! : )
Bagi  pihak  yang  telah  disembuhkan  dan  akan  segera  menjadi  orang  lain  di  daerah  saya,  saya  ingin
mengucapkan TERIMA KASIH untuk kerja keras dan dedikasi anda yang berterusan untuk penemuan semula
ubat mujarab ... Kalian adalah penyelamat ... Secara harfiah !! PETIKAN DAN CINTA dari PA ”Steve

"Hai, saya harus menceritakan kisah tentang keajaiban yang berlaku semalam. Saya mempunyai seorang kawan
dan namanya Shannon O'Brien. Dia adalah mangsa kanser otak 17 tahun. Dia mempunyai tumor yang tidak
dapat ditangani tumbuh selama kira-kira satu tahun sekarang. Ia tumbuh hampir ke seluruh ukuran otaknya.
Saya berkongsi dengan RSO kepadanya, dan semalam hasil MRI menunjukkan bahawa tumor telah menyusut
hampir separuh. Dia telah mengambilnya sejak 14 Februari. Anda harus memahami bahawa ini adalah Hail
Mary. Saya sangat bersyukur semangat saya menemui kisah anda dan saya dapat meneruskannya. " Nadine

“Rakan saya telah sembuh sepenuhnya dari barah usus, dalam 4 minggu mengambil minyak ganja. Para doktor
menggaru kepala, mereka tidak dapat mengetahuinya. Lelaki ini akan menjalani pembedahan radikal pada 12
Oktober,  dia mempunyai  peluang 10% untuk keluar dari pembedahan.  Pada 1 Nov, doktornya memberinya
kesihatan. Ini adalah doktor yang sama yang mengatakan kepadanya bahawa dia tidak akan hidup untuk melihat
Krismas. Hallelujah. Puji tuan kerana meletakkan tanaman yang sangat penyembuhan ini di bumi ini, untuk
menyembuhkan semua orang yang cukup percaya untuk menggunakannya. IANYA BERFUNGSI." Sherrie

"Saya rasa lebih baik. Berada di RSO selama lebih kurang 30 hari untuk tumor otak dan diabetes. Gula darah
saya semakin menurun. Saya berhenti insulin 2 hari yang lalu kerana gula darah turun terlalu rendah. " Jeff

"Ini juga membersihkan tahap barah payudara rakan lain. Pergi dari tumor ukuran bola golf menjadi lebih kecil
daripada kacang dalam dua minggu. 0.4g dua kali sehari, minyak mentah. Rakan lain yang menghidap barah
kulit menghilangkannya dengan larutan topikal yang disapu secara langsung pada kulit.

Pada diri saya, saya telah menyingkirkan jangkitan dan pembengkakan pada gigi yang teruk, membersihkan
paru-paru  saya  setelah  mengalami  asma,  dan  mengeluarkan  dua  bintik-bintik  funky  dari  kulit  saya  yang
mungkin atau mungkin barah ... tidak pernah diperiksa dan ia hilang ... Alamak. Tidak ada kemoterapi, tidak
ada sinaran, tidak ada kesan sampingan, tidak ada masalah. " Bruce

"Saya menggunakan minyak yang saya buat sendiri menggunakan arahan video Rick dan menyembuhkan diri
sendiri dari Limfoma Sel" B "Tahap 4 Diffuse Large, kononnya barah folikular yang" tidak dapat disembuhkan
"hanya dalam 58 hari !! Sejak itu saya terus membuat minyak untuk saya dan orang lain dan melihat lebih
daripada  10 kes  paru-paru,  payudara,  prostat,  otak,  usus  besar,  leukemia,  pankreas  yang disahkan,  pesakit
menyembuhkan diri mereka dengan menggunakan minyak hijau gelap !! Saya membuat minyak menggunakan
KEDUA daun dan bunga kerana sebatian anti-radang khas yang terdapat HANYA di dalam daun hijau! Saya
kehilangan keseluruhan usus besar saya pada tahun 1992. Saya mempunyai "kantung" yang terbuat dari usus
kecil  saya  yang berfungsi  seperti  paip  biasa  selama  20  tahun  yang semestinya  cacing  7  tahun  yang lalu!
Menurut pakar gastroenterologi  saya di PAMF; dia  mempercayai  penggunaan kanabinoid yang berat untuk
'kantung'  yang  sihat  dalam  keadaan  lebih  baik  daripada  20  tahun  yang  lalu  pada  hari  ia  pertama  kali
dimasukkan. "Dia telah mendengar hasil yang sama dari banyak pesakit lain yang menggunakan cannabinoid
dan sekarang mengesyorkannya kepada pesakitnya!" Craig

“Whoot  Whoot,  Rick  Simpson  Oil  MENAKJUBKAN  !!  Terima  kasih  kerana  berkongsi  dengan  dunia
bagaimana  menjadikan  penawar  yang  luar  biasa  ini  kepada  semua.  Saya  membuat  rakan  saya  Carmen
mengambil minyak ketika dia didiagnosis dengan Kanser Hodgkin Lymphoma. Dia sudah setahun KANSER
PERCUMA !!!  Dan penyakit  Addison saya HILANG tanpa jejaknya  dan doktor  tidak  dapat  menerangkan
bagaimana  atau  mengapa  kerana  ini  tidak  pernah  berlaku  sebelumnya.  TETAPI  saya  boleh  dan  saya
LAKUKAN !!! KURUS Ganja !!! " Amy

"Halo, saya fikir saya akan berkongsi dengan anda berita baik. Pesakit barah yang saya bercakap dengan anda
sebelum  ini  baru-baru  ini  menjalani  pemeriksaan  CAT.  Tidak  ada  ketumbuhan  yang  hadir  !!!  Terdapat
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ketumbuhan di dadanya yang seukuran besbol. Ia dan tumor lain hilang sepenuhnya! Yang tinggal hanyalah tisu
parut. Dia dan saya sama-sama memuji Tuhan untuk ubat yang luar biasa ini. Ganja, tumbuhan hebat, hadiah
yang diberikan kepada kita semua dari Tuhan. Kita semua harus berterima kasih kepada Rick Simpson dan
pengorbanan yang dilakukannya untuk membuat  orang mengetahui  apa yang dapat dilakukan oleh tanaman
Tuhan.  Pesakit  telah  memperoleh  kembali  40  paun  yang  hilang.  Dia  kelihatan  lebih  sihat  dan  lebih  baik
daripada yang pernah saya lihat. Saya yakin 100% dan yakin bahawa Minyak Rick Simpson, apabila dibuat dan
digunakan dengan betul, dapat menyembuhkan barah. Kini setelah 12 tahun memerangi penyakit ini, pesakit ini
bebas dari barah. Kita hanya dapat memberikan kemuliaan kita kepada Tuhan untuk ini.

Terima kasih sekali lagi Rick, kerana menjadi orang yang berdiri teguh yang memberikan pengorbanan yang
sangat besar untuk rakyat. Selama setahun ini, saya telah menyebarkan apa yang boleh dilakukan oleh RSO.
Sekarang saya 100% yakin bahawa semua yang dinyatakan dalam video anda berwarna biru. Saya mengambil
pesakit barah tahap 4 yang lain dan saya sangat yakin bahawa dia akan menjadi bebas barah dalam masa kurang
dari  satu  tahun.  Saya  akan  terus  menyebarkan  berita  dengan  sebaik  mungkin.  Saya  juga  akan  menolong
seberapa banyak orang yang saya boleh. Kebenaran akan berlaku. Terima kasih atas semua yang telah anda
lakukan dan masih lakukan. Yang benar, Tumbuh Dewi ”

"Penyembuhan ini  adalah  kenyataan  SEKARANG. Mereka memberitahu ibu bahawa dia  menghidap  barah
paru-paru tahap 4 pada Disember lalu. 14 bulan kemudian dia kelihatan dan merasa lebih baik daripada yang dia
ada selama bertahun-tahun! Terima kasih kerana mempunyai bola untuk berpegang pada kepercayaan anda. "
CK

"Dr. Rondeau memberitahu saya sebelum Xmas bahawa bintik hitam di punggung saya adalah melanoma. Saya
menghampirinya setelah mula berdarah. Saya pulang dan mula meletakkan minyak tunas di punggung saya dan
saya juga mula makan minyak dengan stabil. Tidak sampai 2 minggu dan tempat di punggung saya hilang dan
saya terus makan sekitar 2 ons minyak. Hampir tidak ada tanda di punggung saya dan saya berasa hebat.

Philip juga menjalani pemeriksaan selama satu tahun dan dia telah bebas dari kanser selama lebih dari satu
tahun.  Oleh  itu,  mereka  menyebut  bahawa  barah  itu  bebas.  Dia  tidak  perlu  berjumpa  doktor  sekurang-
kurangnya 3 tahun. DIA TIDAK MEMANDANG KIMIA DAN TANPA RADIASI, DIA MENGHADAPI 4
OUNCAN MINYAK CANNABIS DAN DIA MASIH MAKAN BIT BANYAK HANYA SETIAP HARI.
BUKAN BANYAK ORANG KANSER BEAT BOWEL. RICK ADALAH HERO KAMI. " Kayu Seruling

"Teman lelaki saya dan saya baru-baru ini membuat minyak anda dan menawarkannya kepada rakan baik saya
yang mempunyai melanoma yang tidak sedap di kakinya. Kami menerangkan cara menggunakan minyak anda,
dan baru semalam dia memanggil untuk menyatakan rasa terkejutnya bahawa ia benar-benar HILANG! Dengan
pertumbuhan kulit baru yang segar di bawahnya. " Gwendolyn

"Sulit  untuk  mempercayai  orang-orang  yang  tidak  berkesempatan  untuk  mendapatkan  pendidikan  tentang
kekuatan  penyembuhan minyak ganja  ...  Saya tinggal  di  daerah asal  Rick Simpson, dan kita  telah  melihat
kekuatan penyembuhan selama 10 tahun. Ia menyembuhkan barah, diabetes, gangguan otot, sakit gigi, terutama
ubat ajaib untuk luka bakar (anda mesti melihatnya untuk mempercayainya).

Sejauh ini tidak ada yang kita lihat bahawa ia tidak akan berfungsi,  jika diambil dengan betul dan teratur.
Terutama  baik  untuk  barah  kulit,  loya,  kekejangan  di  perut,  dan  apa  sahaja  yang  diperlukan.  Tidur  yang
nyenyak. Tidak ada yang dapat menghilangkan tekanan hidup dari  minyak ganja,  dan kebanyakan masalah
dalaman kita disebabkan oleh tekanan. Jadi di sana anda pergi. Semoga berjaya kepada semua orang. Ia benar-
benar berkesan, anda hanya perlu mempercayainya. Percayalah kepada Tuhan dan Rick Simpson. " Terry

"Yang saya tahu ialah saya sudah siap untuk pergi, tidak tahan lagi, meletakkan kisah saya di sini, dan malaikat
saya melangkah dan mengaitkan saya dengan minyak RSO. Saya telah berhenti  makan,  dan hanya dengan
sebilangan butir beras dari minyak, saya dapat merasakan perubahan di dalam diri saya. Sebelum itu hidup saya
di sofa dengan alas pemanas, menyimpan minuman. Tetapi pada hari kedua, saya sudah bangun, di dalam kotak
ais, mencari  sesuatu untuk dimakan, mandi.  Bagi sesetengah orang, itu bukan masalah besar, sehingga tiba
masanya anda tidak cukup lama untuk mandi. Saya terus bertahan, menambah berat badan, mula hidup kembali,
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benar-benar mengembalikan hidup saya. Hanya menyesal kerana saya tidak mengetahui mengenai perkara itu
sebelum menjalani pembedahan. 56, mangsa barah payudara wanita kulit putih Kathleen ”

“Ibu rakan saya menghidap barah payudara sebanyak 3 kali.  Dia menggunakan ganja secara berkala  tetapi
doktornya  memintanya  untuk  tidak  menggunakannya  ketika  dia  menjalani  kemoterapi.  Dia  mendengarkan
doktornya  dan  menghentikan  penggunaan  ganja  tetapi  dia  tidak  pernah  menjadi  lebih  baik.  Kali  ketiga  ia
kembali  mengabaikan  doktor  dan  menggunakan  ganja  sepanjang  rawatannya  dan  terus  menggunakannya
melalui minyak dan makanan Rick Simpson. Dia telah bebas barah selama 5 tahun sekarang dan tidak ada
tanda-tanda ia akan kembali! " Duane

"Saya  hanya  perlu  berkongsi  berita  baik  ini  dengan  anda  dan  pengikut  anda  ...  Rakan  kerja  isteri  saya
memberitahunya beberapa bulan yang lalu bahawa barah pankreas suaminya telah kembali untuk kali kedua,
saya dan isteri saya sudah mengetahui tentang RSO anda jadi kami masukkan mereka ke laman web anda untuk
mengetahui  lebih  lanjut  mengenainya  dan  lain-lain,  baik  dia  memulakannya  dengan  segera  dan  semalam
kembali ke hospital untuk mendapatkan hasil ujian terbarunya, pihak hospital cukup banyak memberitahunya
bahawa dia memerlukan kemoterapi lagi, tetapi apa yang sebenarnya terjadi ketika mereka melihat hasilnya,
barah pasti menjadi jauh lebih kecil daripada ketika mereka pertama kali menyedari bahawa ia kembali, hampir
hilang sebenarnya. Mereka bingung bagaimana ia boleh menyusut (mereka harus belajar tentang semua jenis
ubat kemudian eh, bukan hanya yang beracun). Mereka mengatakan bahawa mereka mahu membuang apa yang
tersisa,  tetapi  saya  menasihatinya  untuk  terus  menggunakan  dosis  yang  sama  seperti  yang  dilakukannya
sebelumnya, kerana ia jelas memberi kesan positif, dan tidak perlu repot membiarkan tukang daging itu berada
di dekatnya. Saya sangat gembira mendengar berita itu dan tidak sabar untuk memberitahu anda. :) "Tandakan

- Syabas, Tandai bagaimana pesakit merasakan, imbasan tidak diperlukan dalam kebanyakan kes. Sekiranya dia
makan 120-180g selama enam bulan, dia tidak perlu banyak bimbang, nampaknya. JB

"Ada  ribuan  bukti  yang  didokumentasikan  bahawa ia  benar-benar  menyembuhkan  barah  pada  orang  yang
menolak untuk melakukan apa-apa dengan doktor, hanya dengan minyak. Saya menghidap barah tahap 4. Saya
hanya mempunyai 3 bulan untuk hidup dan itu 14 bulan yang lalu. " Tom

"Hanya untuk memberitahu anda, inilah kemas kini mengenai paman saya Tom. Tahap PSA barunya adalah 0.1
dan stabil. Terima kasih kerana memberi kami pengetahuan untuk menyelamatkan nyawanya. Dia berada di
tahap 4 barah prostat. Kami ingin membuat testimoni. Tuhan merahmati kamu." Sherri

"Sejak pemulihan saya dari Ulseratif Kolitis dan Kanser, Ahli Gastroenterologi saya kini mempunyai SEMUA
pesakitnya menggunakan produk Ganja kerana mereka adalah anti-radang yang paling kuat yang dia tahu ... dan
mereka bekerja LEBIH BAIK DARIPADA APA-APA UBAT YANG DAPAT DITULIS !!!" Craig

"Saya tahu ia menyembuhkan barah ... Saya menyembuhkan ibu saya sebanyak 3 kali dan dia sekarang bebas
dari barah." Mc Jay

"Lara  yang terhormat,  saya hanya ingin menghantar  mesej  kepada anda dengan cepat  untuk mengucapkan
terima kasih atas semua yang anda lakukan. Saya telah mengikuti halaman anda selama lebih kurang 6 bulan
sekarang. (Maaf ini pertama kalinya kita bercakap. Saya rasa saya bukan pembicara yang besar.) Walaupun
saya jarang sekali mengatakan apa-apa di halaman anda, saya sangat menghargai penyelidikan yang telah anda
lakukan kerana ia mendorong saya membuat kajian sendiri. Salah satu perkara yang saya pelajari ketika mula-
mula mengikuti catatan anda, adalah bagaimana ganja dapat menyembuhkan barah. Ini melanda saya kerana ibu
saya  telah  menderita  barah  pankreas  selama lebih  kurang  setahun  sekarang.  Dia  benar-benar  buruk untuk
sementara waktu dan kami benar-benar ketakutan dia tidak akan berjaya. Suatu hari saya membaca catatan anda
mengenai minyak ganja, dan memutuskan untuk bertanya kepada ibu saya jika dia akan mencubanya. Dia tidak
pernah minum ganja sebelumnya, tetapi ketika ini dia sanggup mencuba apa sahaja. Oleh kerana kami tinggal di
California selatan, saya dapat memesannya bekalan ganja selama 3 bulan dari pengedar tempatan. Kami fikir
kami  akan  memotong  kemoterapi  selama  beberapa  bulan  untuk  melihat  apakah  ganja  berfungsi  sendiri.
Hebatnya, anda dapat melihatnya semakin pulih dengan segera. Dia berasa lebih baik, dia dapat makan lebih
baik, dia mempunyai lebih banyak tenaga tetapi dia dapat tidur nyenyak tanpa terus bangun .. Dia bahkan dapat
berjalan melintasi bilik tanpa bantuan pejalan kaki untuk pertama kalinya di bulan. Beberapa hari yang lalu
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kami membawanya ke pakar untuk melihat berapa banyak barah yang telah menyusut. Dia mengambil minyak
ini selama 2 bulan dan 2 minggu mulai hari ini, dan dengan senang hati saya umumkan, barahnya hampir hilang
sepenuhnya. Doktor mengatakan hanya 5 PERATUS ukurannya. Ketika saya memberitahunya bagaimana ia
berlaku, doktor tidak mempercayainya. Saya rasa awak membantu menyelamatkan nyawa ibu saya. Perjuangan
belum selesai, tetapi sudah hampir berakhir dan kini boleh dimenangi. Mesej ini adalah dari saya dan seluruh
keluarga saya ... Terima kasih atas apa yang anda lakukan Lara. Terima kasih dari lubuk hati kami. ♥ "Dekan

"CureYourOwnCancer.com yang terhormat,  sebentar  tadi,  saya  membaca  mengenai  Rick  Simpson Oil  dan
memutuskan  untuk  mencuba  membuat  beberapa.  Saya  telah  menanam  ganja  sejak  sekian  lama.  Saya
menggunakan beberapa tunas terbaik saya, dan membuat minyak rami premium. Saya mencubanya dan tidak
percaya. Itu sangat kuat seperti tidak ada yang pernah saya miliki.

Setelah  mencubanya,  saya mengenali  seorang pesakit  yang telah  memerangi  barah (Hodgkin's  Lymphoma)
selama kira-kira 11 tahun pada ketika itu. Saya menawarkan untuk menjadi pengasuh ganja perubatannya, dan
membekalkannya dengan minyak tanpa biaya kepadanya selama dia mengambil minyak seperti yang disyorkan.
Pada masa itu, dia adalah orang asing bagi saya lebih kurang. Saya pernah bertemu dengannya kira-kira setahun
sebelumnya di sebuah pertemuan kelab belas kasihan dan mengetahui bahawa dia menghidap barah itu. Saya
benar-benar ingin melihat apakah minyak dapat menyembuhkan barah, seperti yang disebutkan dalam "Run
From the Cure" Rick Simpson.

Oleh itu, setelah menghubungi pesakit ini dan memberikan tawaran kepadanya, kami mengemukakan dokumen
yang  tepat  dengan  negara  kami  dan  memulakan  rawatan.  Kami  menyiapkannya  ke  tempat  dia  memiliki
tanaman, jadi akhirnya, dia dapat memberikan minyak itu untuk dirinya sendiri. Itu juga merupakan bagian dari
perjanjian, bahawa dia belajar bagaimana menolong dirinya sendiri. Kami memulakan rawatan. Pada mulanya
sukar baginya kerana minyaknya sangat kuat, dan meminumnya tiga kali sehari agak sukar.

Selepas  tiga  bulan,  tumor  di  bahagian  atas  dadanya mula  menyusut.  Selepas  lima bulan,  tumor  itu  hilang
sepenuhnya. Dia kemudian masuk untuk imbasan CAT. Hasilnya kembali bahawa dia bebas dari barah! Para
doktor telah berusaha menyembuhkan barahnya sekurang-kurangnya 11 tahun. Kimia,  pemindahan sumsum
tulang,  dan  sebagainya.  Yang diperlukan  hanyalah  sekitar  satu  paun tunas  premium yang ditukar  menjadi
minyak rami. Dia mempunyai hasil imbasan CAT sebelum dan selepasnya pada cakera (akan segera diberikan
kepada kami). Dia telah tampil dan berbicara secara terbuka kepada orang. Sebenarnya, dia sekarang pengasuh
membantu pesakit lain dengan minyak rami penyembuh!

Cerita ini adalah hakikat sebenarnya, tidak ada BS I yang mempunyai dua video (kedua-duanya ke kanan) yang
diambil di kem ganja tempatan. Satu video hanya pesakit saya. Video yang lain adalah kesaksian pesakit saya
dan  pesakit  lain.  Saya  dan  pesakit  memberikan  kemuliaan  kepada  Tuhan  atas  keajaiban  ini.  Yang  benar,
GrowGoddess ”

"Setahun yang lalu pakar onkologi saya memberitahu kami untuk segera menghubungi hospital,  barah usus
besar kembali ke paru-paru dan kolon saya, telah dikeluarkan dari usus besar pada 09 dan hati pada 11. Suami
saya menegaskan bahawa mereka akan mencuba satu lagi  kemoterapi,  pada masa yang sama. semasa saya
menemui minyak ganja, saya mula mengambil minyak pada hari yang sama dengan kemoterapi. Penanda tumor
saya adalah 17.6. Selepas SATU rawatan (dan 2 minggu minyak) penanda tumor saya adalah 10.6. Jumaat lalu
setelah 2 kali rawatan dan minyak 5 minggu, penanda tumor saya adalah 4.8. Jururawat saya memberitahu saya
bahawa dia tidak tahu apa yang saya lakukan, tetapi kemoterapi ini tidak sepatutnya memberikan hasil ini. Saya
berasa lebih baik daripada yang saya alami dalam masa yang lama dan lama. ” Diane

"Saya mencubanya, saya menghidap barah usus besar, barah hilang !!!" Jean

"Dear Rick, walaupun saya tidak mengenali anda secara peribadi, saya merasa seperti anda akan menjadi ahli
keluarga saya kerana betapa pentingnya peranan anda selama ini bagi kehidupan saya dan keluarga saya!

Saya tidak akan pernah mempunyai cukup kata untuk mengucapkan terima kasih atas komitmen anda dalam
membantu seluruh umat manusia dengan tujuan yang tidak mementingkan diri sendiri. Saya tinggal di Slovenia
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dan saya mendengar anda akan berada di sini pada akhir bulan dan saya tidak akan melepaskan peluang untuk
mengucapkan terima kasih secara langsung untuk berjabat tangan dengan wira saya!

Ibu teman wanita saya telah didiagnosis hampir 3 bulan yang lalu dengan 4 sel barah paru-paru kecil (tumor
sebesar bola tenis di paru-paru kanannya, dengan 2 metastasis pada hati dan kelenjar getah bening). Hanya
beberapa bulan sebelum saya mendapat keberuntungan untuk menjumpai video anda "Run From the Cure" dan
walaupun saya mengetahui  banyak faedah ganja perubatan,  saya terkejut  dengan wahyu yang dibuat dalam
filem anda dan saya ingat  berfikir  "jika  ia  kebetulan  saya menghidap  barah  saya  pasti  akan mendapatkan
minyak.  " Maka itu  tidak berlaku kepada saya melainkan pada ibu teman wanita  saya,  orang yang sangat
istimewa yang selalu saya gemari di samping kenyataan bahawa dia adalah ibu teman wanita saya!

Oleh itu, kami memutuskan untuk mengambil tindakan dengan segera dan saya cukup bernasib baik kerana
menemui semua bahan mentah untuk menyediakan ubat! Walaupun dia terbuka dengan idea untuk mengambil
minyak, dia juga memulai dengan kemoterapi kerana pada waktu itu dia sangat takut dia akan melakukan apa
saja untuk menyingkirkan penyakit menyebalkan ini.

Jadi  pada  mulanya  dia  bermula  dengan  kemoterapi  dan  dari  hari  berikutnya  dia  juga  memulakan  dengan
minyak.  Dia  dapat  melihat  kesan  anti-kemoterapi  yang hebat  setelah  hanya 1  jam setelah  mengambil  dos
minyak yang pertama. Sungguh luar biasa, walaupun kami tahu minyak mungkin akan berfungsi tetapi kami
tidak  mengharapkan  peningkatan  yang  cepat!  Setelah  24  jam  muntah  berterusan  dan  merasa  seperti  dia
meninggal dunia, dia mula merasa lebih baik dari sudut pandang apa pun (tidak ada rasa mual lagi, tidak ada
rasa tidak sedap di mulutnya, selera makan yang besar, tidur yang hebat dll) dan dia terus bertambah baik dan
lebih baik sehingga kemoterapi seterusnya.

Setelah  3 pusingan kemoterapi  dan 35 ml minyak,  dia  melakukan CT scan pertama dan hasilnya  sungguh
memberangsangkan, tumor besar di paru-parunya kini menjadi separuh dari apa yang ada pada CT sebelumnya,
dan dari 2 metastasis terdapat hanya tinggal satu, dan lebih kecil!

Dalam tempoh ini, saya juga mula melakukan banyak kajian mengenai sistem endocannabinoid dan sifat-sifat
cannabinoid. Dan sangat luar biasa untuk melihat berapa banyak penyelidikan, kajian dan eksperimen yang ada
pada subjek ini dan sepertinya semua sains menyokong apa yang anda temui hampir secara kebetulan. Akhir-
akhir ini bahkan Institut Kanser Nasional (Amerika) membuka bahagian di laman web mereka yang disebut
"ganja dan kanabinoid" dan hanya sebulan yang lalu ia dikemas kini dengan banyak dokumentasi mengenai
THC & barah.

Sekarang sebab mengapa saya ingin bertemu dengan anda secara peribadi (di samping fakta bahawa saya perlu
mengucapkan terima kasih seperti anda berhak) adalah kerana saya memerlukan pertolongan untuk meyakinkan
ibu teman wanita saya untuk berhenti dari kemoterapi omong kosong ini yang, walaupun dia sedang sembuh
dari barah, sangat membahayakannya!

Saya telah mengira bahawa pada 15 bulan ini dia akan menyelesaikan rawatan 60ml, tetapi pada 27 ia harus
menjalani kemoterapi pusingan ke-5 (yang akan diikuti walaupun pada hari ke-6!).

Oleh itu, seperti yang anda fahami, saya ingin menghindarinya untuk mencari kemoterapi apabila dia sudah
bebas dari barah! Masalahnya adalah bahawa barah paru-paru sel kecil diketahui bertindak balas dengan baik
pada permulaan kemoterapi  (atau  sekurang-kurangnya inilah  yang dikatakan oleh  doktor)  sehingga mereka
memberitahunya sebenarnya tidak begitu mengejutkan hasil yang baik yang dia dapatkan pada imbasan CT
terakhirnya ...

Apa  yang  saya  cadangkan  kepadanya  adalah  melakukan  CT  scan  sebelum  pergi  ke  kemo  ke-5  untuk
memastikan dia tidak akan melakukan kemoterapi pada badan yang bersih. Dia bersetuju tetapi saya tahu dia
takut untuk menentang apa yang doktor katakan ...

Saya  tertanya-tanya  apakah  mungkin  ada  pertemuan  peribadi  dengan  anda  sebelum  kongres  dan  sebelum
kemoterapi pusingan ke-5. Saya yakin dia akan bersemangat untuk bertemu dengan anda dan mungkin anda
dapat mencari hujah yang tepat dan memberinya insentif yang tepat untuk berhenti dari kemoterapi!
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Saya dapat bayangkan anda mungkin dibebani dengan semua jenis permintaan untuk pertolongan, jadi saya
benar-benar faham jika anda tidak mempunyai masa dan tenaga atau mahu terlibat dalam setiap kisah sedih
peribadi  yang anda temui  di  jalan  anda ...  Dan secara  bebas  dari  ketersediaan  anda untuk bertemu secara
peribadi saya akan sentiasa bersyukur dengan apa yang telah anda lakukan untuk saya dan untuk seluruh dunia!

Terima kasih dari lubuk hati saya. Saya doakan yang terbaik untuk hidup anda dan saya harap suatu hari anda
juga dapat kembali ke kehidupan yang normal dalam dunia yang normal! Hormat, xxx

PS Sekiranya anda ingin menghantar testimoni ini, silakan lakukannya, tetapi jangan tag atau gunakan nama
saya  kerana  kami  masih  menggunakan  minyak  dan masih  tinggal  di  negara  larangan  sehingga  saya  tidak
mampu  menghadapi  risiko  tertangkap.  Bagaimanapun,  saya  akan  terus  memberitahu  anda  mengenai
perkembangan rawatan dan saya dengan senang hati akan memberikan anda kisah lengkap yang baik.

"Xxx, dia harus makan 120-180g minyak kelas tinggi lebih dari enam bulan lebih cepat, jika dia dapat. Tidak
ada  lagi  kemoterapi,  tidak  ada  lagi  imbasan  CT jika  mungkin  -  keduanya  bersifat  karsinogenik  dan  akan
menyebarkan barah lebih jauh lagi. Buat supositoria dengan 0.2-3g minyak di dalamnya (cairkan mentega koko,
tambah  minyak,  kacau,  tuangkan  ke  dalam  acuan,  biarkan  sejuk  pada  suhu  bilik)  dan  minta  dia
menggunakannya dua atau tiga kali sehari sebagai tambahan kepada minyak yang akan dimakannya ( jika dia
boleh mengambilnya, jika tidak mengurangkan dos oral sedikit). Dia juga harus menguap minyak beberapa kali
sehari - batuk akan membantu membersihkan paru-paru dan kemudian dia juga akan batuk.

Untuk bertemu dengan anda secara peribadi, kami akan lebih senang, tetapi kami biasanya melakukan proses
yang sangat  singkat  dengan mereka  yang ingin  mengambil  kemoterapi,  kami tidak membuang masa untuk
memujuk mereka lagi, keputusannya terpulang kepada mereka. Dari sudut pandangan kami, semua maklumat
yang  mereka  perlukan  ada  di  laman  web  kami  dan  di  buku-buku  Rick.  Sekiranya  seseorang  datang  dan
mengatakan mereka ingin mengambil minyak itu dengan kemoterapi, kami bahkan tidak akan membekalkan
minyak itu kepada mereka, orang lain akan lebih senang memakannya tanpa kemoterapi yang mematikan itu.
Mana-mana orang yang rasional mesti tahu bahawa mengambil racun bukanlah perkara yang baik. Minyak akan
melakukan pekerjaan yang jauh lebih baik tanpa kemoterapi.

Kemudian, bagaimanapun, semakin banyak kemoterapi yang dia ambil,  semakin banyak minyak yang harus
dimakannya untuk mengatasi kerosakan - jika dia selamat dari kemoterapi, tentu saja, itu tidak pernah kamu
tahu  sebelumnya  dan setiap  suntikan  mungkin  yang  terakhir.  Maaf  untuk mengatakannya,  tetapi  begitulah
keadaannya.

Jadi, dengan cara saya melihatnya, dia harus menumbuk minyak di dalamnya dan menjauhkan diri daripada
doktor dan rawatan mereka sebisa mungkin. Dia harus meningkatkan pH tubuhnya, memakan biji dari dua biji
epal  setiap  hari  dan  kemudian  memakan  minyaknya,  mengambilnya  di  supositoria,  menguap  minyak  dan
mungkin juga menggunakannya secara topikal di dadanya dalam warna alkohol atau dalam campuran dengan
biji rami minyak atau seumpamanya. Cukup ikuti arahan di laman web kami dan di buku Rick untuk hasil
terbaik. Periksa juga video Youtube Rick - anda akan mendengar hampir sama ayat yang anda akan dengar dari
dia  atau kami secara peribadi,  mesejnya  tetap sama - dan ia  adalah "Jauhkan dari  kemoterapi  dan radiasi"
sebanyak mungkin. Salam sejahtera, Jindrich Bayer ”

"Sebagai seseorang yang pernah menjalani kemoterapi sebagai remaja, saya dapat memberitahu anda bahawa
tidak ada jalan di taman !!! Dengan merasainya, saya dapat memberitahu anda bahawa kita berusaha untuk
mencari penawar dan mengapa tidak mencuba semua yang kita mampu untuk mencarinya dengan cara yang
kurang menyakitkan. Memberi racun untuk membunuh racun tidak selalu menjadi jawapan, cubalah penawar
semula jadi dan lihat apa yang berlaku. " Kekal

"Kita perlu melihat beberapa perubahan yang nyata ... dan ibu bapa tidak boleh dipaksa untuk menyuntik racun
kepada anak mereka (kemoterapi)!  Sekiranya orang benar-benar  tahu kemoterapi  itu,  mereka  akan meneka
mengepamnya ke badan mereka. Belum lagi jika anda bernasib baik dan mengalahkan barah kesan sampingan
untuk kemoterapi! Ia menjijikkan! Masa untuk membangunkan Amerika dan Dunia! " 46/7 Memperjuangkan
Penyembuhan
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"Hai  Jindrich,  semalam saya selesai membaca buku Rick.  Barang hebat!  Sejujurnya saya sebenarnya tidak
memerlukan bukti lagi mengenai kekuatan minyak yang benar-benar ajaib!

Saya juga telah melakukan beberapa eksperimen dan setiap hari saya menemui sesuatu yang baru yang boleh
dilakukan oleh ubat ini! Hebat! Sayangnya walaupun saya yakin dan walaupun teman wanita saya yakin masih
ibunya tidak dapat "melepaskan" sepenuhnya ... dan masih dia tidak pasti sama ada berhenti dari kemoterapi ...

Saya sentiasa berusaha mengeluarkan hujah yang baik tetapi  saya tidak dapat  memutuskannya!  Dia adalah
orang  yang menghidap  barah  dan  satu-satunya yang  boleh  memutuskan  apa  yang harus  dilakukan  dengan
hidupnya.

Saya tahu dia akan sembuh pada akhirnya kerana kita akan memasukkan banyak minyak kepadanya sehingga
mustahil dia akan mati. Tetapi saya rasa sangat bodoh dan berbahaya untuk bermain dengan bahan kimia ini,
terutamanya apabila anda mempunyai akses kepada ubat semula jadi yang terbukti dapat menyembuhkan barah!

Saya membaca tentang pengalaman anda dengan barah dan sistem perubatan ... Saya benar-benar minta maaf
atas kehilangan anda ... dan sekarang saya lebih memahami sikap anda terhadap tradisional yang disebut "ubat"!
" Luigi

- Hai Luigi, terima kasih atas kata-kata baik anda tentang buku ini dan sayang anda harus lalui. Itu adalah
pilihannya yang mana dia pilih tetapi saya tidak akan mendekati kemoterapi - hanya membaca kisah Ibu saya
untuknya, mungkin dia akan memahami bahawa mengambil racun bukanlah idea yang baik, terutamanya jika
tidak dibuktikan atau tidak diperlukan. Peluangnya untuk bertahan hidup dalam kemoterapi akan bertambah
baik  jika  dia  mengambil  minyak,  tetapi  sekali  lagi,  mengapa  menyebabkan  lebih  banyak  kerosakan  pada
badannya yang sakit? Tidak masuk akal sama sekali. Salam sejahtera, Jindrich

"Seorang rakan saya duduk untuk menonton Run From the Cure kira-kira dua setengah tahun yang lalu yang
menganggap ia  dapat  membantu  psoriasis  saya.  Kami membuat  minyak bersama -  kali  pertama bagi  kami
berdua - dalam masa tiga minggu, psoriasis plak saya hilang. Saya telah membuat minyak dan menelannya
sejak itu. Sekiranya saya mengambil setiap hari, dan menggunakan minyak secara topikal pada waktu malam ke
tempat  individu yang muncul secara rawak, psoriasis  sangat  terkawal  dan hampir tidak dapat  dilihat.  Oleh
kerana pengalaman ini, saya melompat dengan dua kaki dan kini memiliki Perniagaan Ganja Perubatan berlesen
negara  pertama di  Colorado.  Setahun dalam perniagaan saya,  ayah saya didiagnosis  menghidap Melanoma
tahap  IV  -  ia  merebak  ke  paru-paru  dan  hati.  Pakar  onkologinya  memberinya  3  hingga  12  bulan  dan
memberitahunya agar bersedia untuk rawatan hospis. Saya segera memulakannya dengan rejimen RSO dan lima
bulan  kemudian,  barahnya  hilang.  Pergi.  Perkara  termudah  di  dunia!  Terima  kasih  Rick,  kerana
memperkenalkan semula ubat yang luar biasa ini kepada dunia! :-) "Erica

"Minyak ganja menyembuhkan barah. Saya pesakit barah payudara tahap 3 dan menggunakan minyak untuk
menyembuhkan diri saya. " Adele

"Tidak ada Chemo, tidak ada radiasi ... RSO & perubahan diet ... RSO menyembuhkan barah perut saya tanpa
kotoran itu ..." Dale

"Dibuat, diberikan kepada anak saya yang berusia 18 tahun ...  Tidak ada tanda-tanda barah sekarang. Saya
berhutang  banyak  terima  kasih  kepada  Rick  Simpson.  Anak  saya  didiagnosis  pada  bulan  Oktober  dengan
sarkoma sinovial setelah mengeluarkan tumor sebelum menjalani  biopsi ...  Dimaklumkan bahawa barah itu
masih ada dan boleh merebak ke paru-parunya kerana jenis barah yang agresif ... hasil ujian, mereka tidak dapat
menemukan kesan kebingungan mereka ... Minyak ganja adalah salah satu daripada banyak perkara yang saya
mulakan kepadanya setelah didiagnosis. " Amanda

“Seorang rakan karib saya diberi morfin untuk sakit tumor otak. Morfin itu sendiri menyebabkan ketagihan,
penarikan dan hanya memburukkan keadaan semasa penggunaannya. Ganja sendiri adalah satu-satunya ubat
yang memberikan kelegaan untuk gejala penarikan, kemurungan, kesakitan, dan barah itu sendiri. Mesej anda
adalah yang menyelamatkan rakan saya. " Jasper
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"Saya  sangat  teruja  dengan  minyaknya.  Bulan  terakhir  ini  adalah  kali  pertama  saya  membaca  atau
mendengarnya. Saya terpikat ... Tuan Simpson, banyak dari kami mengucapkan terima kasih atas kerja yang
tidak mementingkan diri dan penyayang yang telah anda lakukan untuk seluruh umat manusia. Anda adalah
definisi saya untuk Kemanusiaan !!! Saya telah menjadi sukarelawan dengan Hospice sejak tahun 1998, saya
telah melihat banyak penderitaan dan meninggal dunia, walaupun dalam pelukan saya. Memikirkan bahawa
banyak penderitaan ini dapat diatasi adalah secara harfiah membingungkan ... "Cindy

- Sudah tentu, terutama apabila seseorang menganggap bahawa semua info mengenai "kekuatan penyembuhan
ajaib"  minyak  Rick  Simpson  adalah  benar.  Minyak  yang  dihasilkan  dan  digunakan  dengan  betul  dapat
menyembuhkan barah, diabetes, dan ribuan keadaan lain. Ia benar-benar dapat mengatasi kesakitan yang tidak
disentuh oleh morfin. Ia benar-benar meremajakan badan dan menumbuhkan semula otot. Saya rasa perkataan
itu tidak menggambarkannya sepenuhnya. JB

"OH TUHAN. Saya baru mendapat kabar dari seseorang yang saya beri air mata kepada Phoenix dan saya
bermaksud menghidap barah buah pinggang. Setelah mengambil minyak selama 90 hari, imbasan PET terbaru
menunjukkan tumor  sudah hilang.  Ini  adalah  luar  biasa.  Saya telah melihat  Phoenix  Tears  menyembuhkan
banyak sejak saya bekerja dengannya. Terima kasih kerana menolong saya membantu orang lain sembuh. "

- Tahniah dan terima kasih kerana menolong orang lain, Gregg. Tiada lagi imbasan, hanya minyak. Imbasannya
bersifat karsinogenik, mungkin menyebabkan barah kembali dan siapa yang menginginkannya? JB

"Halo sayang Rick Simpson & Jindrich Bayer, saya harap anda sihat dan bahagia. Memandangkan jumlah e-mel
yang  mesti  anda  terima,  saya  pasti  anda  tidak  mengingati  saya  sejak  beberapa  bulan  yang  lalu  jadi  saya
menyertakan surat-menyurat kami sebelumnya.

Ibu  masih  hidup  dan  sangat  sihat!  Mengatakan  bahawa  kita  sangat  bersyukur  adalah  pernyataan  yang
meremehkan.

Pada diagnosis 2012 Februari  (tahap 4 adenokarsinoma pankreas dengan metastasis  ke hati  dan paru-paru)
prognosisnya adalah 3 hingga 6 bulan dengan jangkaan penurunan kesihatan yang teruk dalam jangka masa
tersebut. Sebaliknya dia hidup, bahagia dan sihat 10 bulan kemudian.

Saya tahu anda berdua menentang kemoterapi dan begitu juga kita ... Tetapi ketika mereka mengatakan 3 bulan
kami  membuang  semuanya  termasuk  kemoterapi  dan  juga  memulakan  RSO  dengan  segera.  Kami  telah
diberitahu  bahawa  tidak  ada  yang  tetap  sehat  seperti  ibu  dengan  kemoterapi  Gemzar  sebanyak  yang
diterimanya. RSO harus menjaga kesihatannya selama itu.

Chemo  berhenti  6  minggu  yang  lalu  ketika  dia  memutuskan  dia  dapat  merasakan  permulaan  kerosakan
kemoterapi. Dia kini tidak menjalani kemoterapi selama 6 minggu dan merasa hebat.

Sejak didiagnosis pada bulan Februari 2012, setelah penambahan awal, dia telah mengambil gram RSO sehari
(kira-kira 300 gram setakat ini).

Imbasan  terbaru  yang  dilakukan  pada  hari  Isnin  12-17-12  menunjukkan  lebih  banyak  penyusutan  tumor
termasuk dokumentasi bahawa beberapa tumor terlalu kecil untuk dilihat melalui imbasan CT. Itu adalah berita
yang luar biasa! Kemudian pada hari  Selasa kami mendapat hasil  dari  kerja makmalnya.  Setelah mendapat
berita imbasan yang begitu baik,  kami terkejut mendengar  bahawa ujian penanda tumornya (CA19-9) telah
meningkat dari 285 hingga 2100. Pernahkah anda melihat ini berlaku sebelum ini? Adakah anda mempunyai
penjelasan  mengenai  mengapa  atau  bagaimana  penanda  meningkat?  Ada  idea  sama  sekali?  Ada  apa-apa
cadangan? Soalan ini telah dikemukakan kepada beberapa pembuat RSO tetapi setakat ini tidak ada jawapan
pasti.

Berikut adalah keputusan CA19-9nya sehingga kini. Tahap normal adalah KURANG DARI 37. Terdapat ujian
penanda tumor yang dilakukan pada diagnosis awal pada bulan Februari. 4-30-12 ... 23,568; 5-30-12 ... 5,240;
6-18-12 ...  4,458;  8-8-12 ...  538; 10-8-12 ...  285 (Kemoterapi  terakhir  ialah 10-29-12);  12-17-12 ...  2,100.
Sebarang input yang anda dapat akan dihargai oleh keluarga saya! Banyak cinta, B ”
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- Sayang B, imbasan CT memberikan sejumlah besar radiasi dan itulah yang mungkin menyebabkannya, dan
kemoterapi  sama  sekali  tidak  diperlukan.  Saya  minta  dia  makan  180g  minyak  berkualiti  terbaik  secepat
mungkin. Tidak ada lagi imbasan CT atau omong kosong karsinogenik lain, hanya minyak dan seberapa banyak
yang boleh diambilnya. Anda mesti menguraikan kerosakan dari kemoterapi dan radiasi terlebih dahulu dan
akan memakan masa, ia membuat kerja lebih sukar untuk minyak. Seperti memberi penawar semasa mengepam
racun di uratnya, tidak masuk akal sama sekali bagi saya. Salam sejahtera, Jindrich Bayer

"Saya  didatangi  oleh  wanita  yang  menghidap  barah  payudara  sekitar  4  minggu  yang  lalu  dan  berjaya
mengarahkannya  ke  arah  yang  benar.  Dia  mempunyai  tumor  yang  cukup  ketara,  (saya  rasa  dia  mungkin
mempunyai lebih dari satu.) Dan dapat merasakannya. Baru 3 minggu dia memulakan minyak dan sudah pasti
tumornya semakin lembut.  Tidak teruk selama 3 minggu! Saya berasa sangat terdorong untuknya dan saya
TAHU wanita ini akan menjadi kisah kejayaan lain. Satu cinta." Corrie

“Ayah  saya  berusia  89  tahun,  menghidap  barah  kulit  di  wajahnya.  Sudah  tiga  kali  saya  membawanya  ke
hospital untuk mendapatkan luka, yang membebaskannya kepada jangkitan apatah lagi mengambil dari rumah
penjagaan  dan  sukar  untuknya.  Saya  telah  memulakan  dengan  minyak  ganja  beberapa  minggu  yang  lalu.
Sebilangannya adalah ukuran jari bayi saya ke ibu jari saya. Ada 11 yang saya rawat sekarang ada 4 ukuran ibu
jari dengan ukuran ibu jari. Mereka hanya mati dan jatuh dari kulit yang sembuh. Saya kagum seperti semua
jururawat dan doktor. " Steve

"Saya hanya ingin mengatakan bahawa saya sangat gembira untuk mengumumkan bahawa imbasan bapa saya
yang mengidap barunya telah keluar sepenuhnya untuk kali kedua setelah yang pertama menunjukkan bintik-
bintik pada paru-paru. Kami memulakannya dengan minyak tepat setelah yang pertama menunjukkan bintik-
bintik. Ganja telah mengambil paru-parunya dan membersihkannya! Dia diberitahu bahawa dia memerlukan
Chemo.  Kami  menentangnya  dan  meletakkannya  pada  minyak  sebagai  gantinya.  Ganja  menyembuhkan
barah !!! Saya juga memulakan pomeranian kecil saya dengan minyak kerana dia mengalami trakea yang runtuh
dan gagal jantung kongenital.  Dia tidak menjalani perawatan biasa sejak musim panas dan dia tidak pernah
batuk sama sekali untuk pertama kalinya sejak musim panas (dia selalu batuk dan marah walaupun pada ubat-
ubatannya yang diberikan oleh doktor). Dia mempunyai lebih banyak tenaga dan melakukan yang lebih baik
daripada yang dia lakukan ketika dia berada di meds. " Karen

"Ia menyembuhkan Kanser Serviks juga! Saya tidak mampu mendapatkan rawatan (bahkan SATU ...) dan pergi
setahun tanpa sebarang jenis bantuan perubatan ... tetapi saya merokok hampir setiap hari ... kemudian setahun
kemudian pada peperiksaan tahunan saya, doktor dan jururawat diletupkan ... mereka tidak dapat menjumpai
PERKARA selain daripada parut ringan di mana barah itu ... Saya bebas barah 100% sekarang ... terima kasih
kepada Marijuana ... bukan doktor ... bukan "ubat "... bukan rawatan ... tetapi kerana tumbuhan semula jadi,
herba, NATURAL ... Saya bukti hidup ...

Doktor mengatakan bahawa saya semestinya menghidap barah tahap 5 kerana tidak menjalani rawatan ... tetapi
ia GONE ... dengan TIADA pertolongan dari mereka ... mereka begitu terpesona sehingga mereka menghantar
saya ke HOSPITAL NEGERI dalam LITTLE ROCK (UAMS) untuk lebih banyak ujian ... dan UAMS tidak
menemui apa-apa selain parut ringan ... mereka mengatakan itu adalah keajaiban ... Saya rasa itu hanya Ganja ...
Melegalkannya sudah. .. menolong orang ... bukankah itu yang digunakan manusia? " Monica

"Saya sangat bersyukur David Triplett meletakkan videonya di luar sana ... menyukai videonya dan ini adalah
salah satu kisah yang membuat saya mencuba minyak ganja pada barah kulit karsinoma sel basal di dahi saya ...
yang kini hilang! ... Jangan berhenti menyebarkan kebenaran! " Dee

"Saya  menggunakan  Minyak  Ganja  untuk  merawat  Karsinoma  Sel  Basal  di  leher  dan  muka  kepala  saya.
BERJAYA. Ini adalah barah yang sesuai untuk dikaji. Ia dapat dilihat dengan mata kasar, dan perubahan yang
berlaku dapat dilihat dengan mudah. Saya telah mencuba untuk menarik minatnya di sini di AS, tetapi orang
persekutuan memiliki siapa pun, dan nampaknya semua orang mengalami luka untuk disentuh. Lihat apa yang
boleh anda lakukan. " Joseph Siler (Catatan pertama di CANNABIS CURES CANCERS! Kumpulan Facebook
ditadbir oleh Kane Slater, 7 Januari 2010)
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"Saya mempunyai benjolan di paha saya, dulu keras, hampir 2 cm, sekarang ukurannya kurang dari setengah &
semakin lembut (4 minggu)." Katri

"Saya baru sahaja mengetahui bahawa saya bebas dari barah setelah mendapat minyak selama 5 bulan berturut-
turut !!" Mimi

Q.  JB,  adakah  anda  mempunyai  sesuatu  untuk  menyembuhkan  jenis  tumor  tertentu  yang  disebut
"hemangioblastomas"? Saya mengikuti catatan anda, dan juga yang lain. Saya tidak pernah melihat rawatan
ketumbuhan jenis ini selain daripada eksisi. Saya mempunyai banyak daripada mereka. Graeme

A. Bukan secara langsung, kita tentu tidak berpeluang untuk merawat semua diagnosis yang diketahui oleh
orang secara peribadi, tetapi jika dilihat dari apa yang saya baca mengenai hal itu sekarang, saya tidak melihat
sebab  mengapa  minyak  itu  tidak  dapat  membantu.  Setahu  saya,  mereka  hanya  dapat  mendiagnosisnya
menggunakan imbasan CT, dan cara saya melihatnya setiap orang yang melakukan imbasan CT harus makan
sekurang-kurangnya 60g minyak selepas itu.  Dan sekiranya memakannya 60g sebelum pembedahan,  dalam
kebanyakan kes saya yakin pembedahan itu tidak diperlukan kerana tumor tidak akan ada. Oleh itu, saya pasti
akan mencuba minyak ini. Salam sejahtera, JB

“Fakta  plasebo  menyembuhkan  beberapa  orang  adalah  alasan  untuk  membuang  ubat  selamanya  dan
mempelajari  seni plasebo. Setelah mengatakan bahawa anda tidak pernah melakukan kajian plasebo apabila
anda mempunyai  penawar yang berkesan,  anda betul,  itu  akan membunuh separuh pesakit  anda,  sakit  dan
kejam. " Christopher

- Itu memang akan sakit dan kejam, dan itulah sebabnya saya secara peribadi tidak akan melakukannya. Orang
lain boleh jika mereka mahu, tetapi saya tidak akan. Saya mahu sistem perubatan mula menggunakan minyak
sebagai plasebo - jika mereka membuktikan bahawa apa sahaja yang mereka mahu gunakan lebih selamat dan
berkesan daripada minyak (dan lebih menyenangkan / menyenangkan bagi pesakit), maka mereka boleh terus
menjualnya . Sekiranya tidak, maka tidak. Saya rasa ini agak sederhana dan sangat rasional.  Dan begitulah
keadaannya di masa depan, jadi mengapa tunggu? JB

"Tidak pernah terlambat untuk menerima kenyataan bahawa ganja hanyalah ubat. Pada masa yang sama, tidak
pernah terlambat untuk mula menggunakan minyak sebagai ubat, tidak kira apa keadaan anda atau seberapa
parahnya. Dengan penggunaan minyak, biasanya ada kesempatan untuk pasien atau minyak akan memberikan
mereka kualitas hidup maksimum hingga akhir. Dan itu juga banyak. "JB

“Ketika pesakit yang menggunakan kemoterapi mulai menggunakan minyak, hal pertama yang harus dilakukan
minyak  adalah  menyahtoksin  badan.  Jadi  kadang-kadang  diperlukan  120-150g  minyak  sebelum  mula
menyerang barah itu sendiri. Adalah benar-benar bukan idea yang baik untuk mengambil kemoterapi, terutama
ketika sangat tidak perlu mengingat bahawa sistem perubatan telah mengetahui tentang ganja sebagai penawar
kanser selama puluhan tahun. "JB

P.  Pesakit  Kanser  'Terminal':  Adakah  anda  memulakannya  secara  agresif  pada  1  gram  sehari  atau
mengusahakannya selama seminggu atau lebih? Nasihat dari pengalaman?

A. Tidak, kita selalu bermula dengan dos kecil dan mengikut arahannya. Sudah tentu, jika mereka mempunyai
pengalaman  sebelumnya  dengan  ganja  dan  tahu  tidak  perlu  takut,  kadang-kadang  anda  boleh  memulakan
dengan dos yang lebih tinggi. Tetapi anda tidak pernah tahu bagaimana pesakit akan bertindak balas terhadap
minyak,  dan  mereka  biasanya  menggunakan  pelbagai  ubat,  jadi  anda  mungkin  perlu  berhati-hati  dan
memerhatikan tekanan darah pesakit  dan lain-lain.  Cadangan umum adalah mengikuti  arahan,  yang kurang
formal adalah - ikuti naluri dan pertimbangan anda dan ketika pesakit tidak mempunyai "apa-apa kehilangan",

Saya tidak akan teragak-agak untuk memberi mereka dos yang tinggi apabila perlu (sakit belakang akut dll).
Seberat gram minyak bermutu tinggi boleh mendapatkan pengguna yang tidak berpengalaman sangat tinggi.
Kadang-kadang koma yang disebabkan oleh rami ini akan bermanfaat, dan saya yakin ia akan digunakan untuk
anestesia  sebelum pembedahan cepat  atau lambat,  tetapi  sekarang kita  ingin melihat  pesakit  tinggal  di  zon
selesa mereka sebanyak mungkin. Saya harap saya menerangkannya dengan baik. Salam sejahtera, JB ”
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"Corrie,  kawan  saya,  awak  membantu  saya  dengan  bajingan.  Saya  telah  memberinya  ubat  untuk  tumor
neuroendokrinnya.  Dia  telah  menjalani  perubatan  selama  1  bulan  dan  ia  mula  menyusut.  Ia  begitu  besar
sehingga menekan perutnya tetapi sekarang ia boleh makan lagi dan doktornya mengatakan bahawa dia tidak
pernah melihat  tumor seperti  itu menyusut begitu cepat.  Ini  membuat dia ketakutan dan semua kerja darah
kembali normal sehingga satu lagi dalam proses penyembuhan dan itu adalah AWESOME. Dan anda sangat
mengagumkan dan Tuhan itu hebat. "

“Saya mempunyai rakan yang menghidap barah otak dan saya menghidap Cml. Minyak ini berfungsi untuk kita
berdua  !!!  Rakan  saya  adalah  bukti  pertama  di  mata  saya  bahawa  minyak  ini  adalah  keajaiban  ...  Saya
mempunyai keraguan sebelum ini tetapi tidak sekarang! Ambil minyak, KERJA! ” Tyler

"Tahun lalu saya ditanya oleh rakan ibu saya jika saya dapat membuat minyak rami selama 6 bulan untuk
ibunya, dari ganja kelas tinggi. Dia menghidap barah di leher. Saya menjadikannya minyak mengikut nasihat
Youtube, saya kemudian menghantarnya ke Rusia. Dia menggunakan kursus 6 bulan pertama dengan hasil yang
luar biasa dan meminta dosis  6 bulan lagi,  saya menghantar  beban lagi kepadanya, dan sekarang 14 bulan
kemudian dia dalam keadaan sihat. Anda melakukan kerja yang luar biasa, Rick. Terima kasih." Gareth

"Halo  nama  saya  Alysa  Erwin  dan  saya  berumur  16  tahun.  Pada  tahun  2011  saya  didiagnosis  dengan
astrocytoma anaplastik tahap 3. Kami (keluarga dan saya) membuat keputusan untuk menggunakan pekat ganja.
University of Michigan memberitahu bahawa saya tidak mungkin bertahan lebih dari beberapa tahun dan barah
itu  sendiri  tidak  dapat  dikendalikan  kerana  ia  berada  dalam  pembentukan  labah-labah.  Januari  lalu  saya
mengikuti MRI biasa di University of Michigan. Semua tumor hilang. "

"Saya didiagnosis menghidap barah lagi. Kali ketiga. Tahap 4 tulang dan hati, dari barah payudara. Kisah barah
saya bermula hampir 7 tahun yang lalu, saya adalah salah seorang yang beruntung kerana berjaya bertahan
dalam jumlah kemoterapi yang saya berikan kepada tubuh saya, apatah lagi radiasinya. Diagnosis ketiga ini
meyakinkan saya bahawa saya berjaya; Maksud saya, siapa yang bertahan dari diagnosis seperti ini ??

Oleh itu, saya pergi mencari keajaiban dan saya menemui Rick Simpson. Saya yakin tidak mungkin lelaki ini
mengatakan yang sebenarnya,  jadi  saya melihat  lebih dalam. Saya mula  berhubung dengan orang-orang di
Michigan dan belajar lebih banyak mengenai Rick Simpson Oil atau minyak ganja dan hasil yang dialami oleh
orang-orang seperti saya, iaitu kelangsungan hidup, pengampunan, penyembuhan !!

Pada ketika ini saya tidak akan kehilangan apa-apa, jadi saya menghulurkan tangan dan meminta pertolongan.
Saya  mula  mengambil  satu  gram sehari  ubat  saya,  sehingga  perlahan-lahan  mencapai  dos  tersebut.  Rehat
menjadi sebahagian besar dari hari saya, itulah yang diperlukan oleh badan pertempuran saya. Satu-satunya
kesan  sampingan  yang  pernah  saya  alami  ialah  jumlah  dan  kualiti  tidur  yang  hebat  yang  saya  dapat.  Itu
ditambah dengan tekanan darah saya yang terkawal dan kesakitan saya kini terkawal.

Kurang dari setahun yang lalu saya didiagnosis menghidap barah tulang dan hati Tahap 4 dengan tumor yang
tidak terkira banyaknya (begitu banyak mereka berhenti mengira), saya diberitahu untuk menguruskan barang-
barang saya dengan teratur. (Itu masih menarik nafas saya.) Maju cepat hingga hari ini dan saya masih jauh dari
pengampunan. Imbasan PET saya minggu lalu adalah negatif ... Negatif! Saya tidak pernah mempunyai satu
daripada yang sebelumnya. Ini bermaksud bahawa tidak ada barah. Satu-satunya sebab saya tidak mendapat
pengampunan sepenuhnya adalah kerana terdapat beberapa bayangan pada tulang saya semasa imbasan kucing,
tetapi saya meneruskan rawatan dan mereka juga akan segera hilang. Ini bukan sekadar keajaiban, tumor yang
tidak terkira banyaknya bayangan yang bahkan tidak muncul pada imbasan PET.

Orang mungkin berkata berhati-hati dengan kata penyembuh ... Tetapi, maksud saya, itu sebenarnya. Saya di
sini dan saya semakin sihat setiap hari dan John telah menolong saya ke sana. Dia membawa saya masuk ketika
saya memanggilnya  dan meminta  pertolongan.  Dia dan kumpulannya telah  meluangkan masa untuk duduk
bersama  saya  untuk  memastikan  bahawa  saya  mendapat  pendidikan  mengenai  keseriusan  ubat  ini  dan
komitmen yang diperlukan oleh semua bahagian kami untuk mewujudkannya. Bagi saya, dan bagi anda ini
adalah masalah hidup dan mati. Saya harap semua orang menganggapnya serius! Kita akan bergantung pada
ubat ini seumur hidup kita.
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Michigan Cannabis Club telah mengurus keperluan perubatan saya dan keperluan pendidikan saya. Ini adalah
kumpulan  yang  serius  dan  mereka  memerlukan  sokongan  yang  serius,  memberkati  anda  John  Roberts,
pengorbanan  anda  telah  membuat  saya  hidup.  Tolong  bantu  mereka  sekarang,  agar  mereka  dapat  terus
menolong banyak orang. Terima kasih!!"

- Kemas kini ini disiarkan beberapa bulan yang lalu dan dia kini dalam keadaan penuh pengampunan. Projek
Kanser Michigan

"Saya seorang lelaki berusia 68 tahun yang menjalani kehidupan yang saya anggap normal sebagai kehidupan
sihat tanpa masalah besar dan menjaga diri dengan suntikan dan pemeriksaan selesema setiap tahun. Fungsi
badan saya baik-baik saja dan semuanya kelihatan baik-baik saja sehingga saya bangun pada suatu pagi dengan
sakit perut yang teruk.

Mengira  itu  adalah  apendiks  atau  hernia  isteri  saya  membawa  saya  ke  keadaan  darurat.  Saya  menjalani
pembedahan kecemasan kira-kira 2 jam kemudian, 15 Ogos 2012, dan terdapat tumor besar pada usus besar
saya yang dikeluarkan bersama dengan 14 kelenjar getah bening. Satu minggu kemudian bahagian dalam saya
terbuka dan meracuni saya dan itu menyebabkan pembedahan kedua.

Mula berasa lebih baik 4 hari  kemudian,  saya bangkit  dan perlahan-lahan kembali  bergerak dan saya mula
berdarah. Kembali untuk pembedahan nombor 3 dan sehari kemudian mengalami serangan jantung ringan.

Tidak lama selepas itu -33 hari di ICU- saya diberhentikan dan mengisi OSTOMY BAG. Beg itu 8 bulan dan
pembedahan pembalikan dilakukan tanpa komplikasi. Pakar bedah itu mengatakan bahawa barah tidak merebak
di luar urat simpul.

Walaupun begitu,  mereka  membawa saya  ke Klinik  Kanser  dan  mula  membincangkan  Chemo dan radiasi
sebagai  "tindak  lanjut."  Protokol  standard  yang  mereka  katakan.  BULLSHIT  berkata  saya!  Tidak  akan
memancarkan badan saya atau meracuni lebih banyak dengan Chemo atau Radiation. Ahli onkologi di Klinik
Kanser tidak membantah dan menguraikan tindakan susulan setiap 3 bulan selama setahun, yang memerlukan
imbasan CT dan kerja darah.

Saya memperoleh bahan seperti yang digariskan oleh Rick Simpson dan menghasilkan RSO. Mengikuti semua
arahan untuk proses pengekstrakan dan menggunakan Naphtha sebagai pelarut saya, saya menggunakan minyak
siap dalam jarum suntik dan mula meminumnya dua kali sehari, sejumlah kecil setiap kali.

Saya melengkapkan tindak lanjut ke-4 di Klinik Kanser dan mereka menyatakan bahawa imbasan CT TIDAK
menunjukkan apa-apa yang menunjukkan kehadiran KANSER. Kerja darah menunjukkan tahap CEA pada 1.4,
tetapi apa yang terjadi, setiap orang mempunyai sel kanser atau dua di dalamnya. Mereka menganggap apa-apa
5+ menimbulkan kebimbangan.  Saya sekarang menyiapkan kumpulan lain dan akan mengambil  setiap hari
sebagai langkah pencegahan.

KEPADA SESIAPA yang menderita barah, saya cadangkan anda melakukan perkara yang sama. Kami TIDAK
ADA kehilangan dan segalanya dapat diperoleh. " Gerry

"Adakah sudah terlambat untuk menyelamatkan seseorang yang memiliki tahap 4 dan sudah kulit dan tulang,
dan hampir tidak dapat berjalan lagi dari kehilangan kekuatan?" Tergamam

"Ia tidak pernah terlambat.  Banyak keajaiban telah dilihat  dengan penggunaan minyak ini.  Sekiranya tidak
dapat menyelamatkan mereka, yang paling tidak dapat dilakukan adalah meringankan penderitaan mereka tanpa
kesan sampingan yang teruk dari ubat-ubatan. Perhatikan bahawa jika mereka mulai dengan dos yang tinggi,
akan banyak tidur sehingga toleransi meningkat. Ia sangat kuat. " Nick

"Saya  seorang  pahlawan  barah  payudara  dua  kali.  Saya  ingin  menjadi  bukti  hidup  bahawa  minyak  anda
berfungsi untuk menyelamatkan nyawa. " Michelle

"Saya juga, kanser tiroid percuma !!" Michelle

"Subuh: Katakanlah apa yang anda mahukan tentang saya, bertemanlah saya, menilai saya ... Hujah anda tidak
sah! Inilah imbasan terakhir yang bakal diperoleh oleh ibu !!! CANNABIS MEMBUNUH KANSER!
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Stacy: Tahap apa ibu anda? Saya tahu anda pernah menyiarkannya sebelum ini, tetapi saya lupa. Itu laporan 
yang luar biasa dengan segera !!
Fajar: Stacy, itu adalah karsinoma sel kecil tahap 3 paru-paru. 5 tumor dengan mets kecil ke sistem limfa atas.
Debbie: Itu sangat luar biasa! Saya tidak pernah mendengar ada orang menyembuhkan sel kecil, walaupun 
dengan semua protokol biasa. Ini luar biasa! Anda bukan sahaja menyelamatkan nyawa ibu anda, tetapi ini akan
menyelamatkan nyawa orang lain kerana bukti bahawa ganja berfungsi. Terima kasih banyak kerana berkongsi 
ini!
Fajar: Debbie, dia melakukan semuanya, minyak ganja - kemoterapi - radiasi TETAPI sembuh sebelum rawatan
kemoterapi & radiasinya dilakukan sehingga dia menolak rawatan yang tersisa dan tersekat dengan minyak ... 
Yang masih dia ambil dan akan mengambil SETIAP HARI untuk sepanjang hidupnya!
Steve: mengatakan 'ini paling sesuai dengan perubahan pasca-radiasi'. Adakah dia menjalani terapi radiasi?
Fajar: Steve, ya dia melakukannya tetapi dia tidak pernah selesai ... Dr berlantai! "

"Pesakit: Linda V., Tarikh Perkhidmatan: 11/16/2013, Prosedur: CT CHEST WITH CONTRAST

CT dada dilakukan ... Perbandingan dilakukan dengan CT dada sebelumnya dari 7/8/13

INDIKASI: Ini adalah wanita berusia 64 tahun dengan sejarah barah paru-paru ...

PENEMUAN:  Terdapat  peningkatan  perubahan  interstisial  dan  penebalan  septum  interlobular  ...  yang
bertambah baik berbanding dengan ujian sebelumnya ... Tidak ada nodul tisu lembut mediastinal atau adenopati
mediastinal yang ditunjukkan. Tidak ada bukti pasti limfadenopati axilliary atau limfadenopati hillar. Selain
daripada  perubahan  pasca-radiasi  dalam  aspek  medial  lobus  atas  kanan,  tidak  ada  opacity  paru  parenkim
tambahan atau nodul paru yang mencurigakan. Trakea dan bronkus utama adalah paten. Tidak ada efusi pleura.
Ukuran jantung adalah normal. Tidak ada efusi perikardial. Bahagian visual bahagian atas abdomen tidak dapat
dilihat. Tidak ada lesi osseous lucen atau sklerotik yang sangat agresif.

PENAMBAHBAIKAN: Memperbaiki perubahan pasca-radiasi pada aspek bukit kanan dan medial pada lobus
atas kanan. Tidak ada bukti pasti penyakit berulang atau sisa. "

"Minyak  membalikkan  semua  kerosakan  radiasi  dan  sembuh  di  luar  kepercayaan  ...  Ganja  Perubatan
menyelamatkan saya dan menjauhkan saya dari 5 farmasi. Saya kehilangan ginjal kanan saya untuk kemoterapi
dan ia mula merebak ke tempat yang menyakitkan apabila saya mempunyai kulit ... dan dalam beberapa minit
setelah memakan minyak dalam warna, saya membuat sawan berhenti dan menjauh selama berbulan-bulan ...
Hebat  dan  hanya  satu  minyak  yang  membalikkan  kerosakan  saraf  di  mata  saya  yang  disebabkan  oleh
kemoterapi ke tempat saya didiagnosis dengan glaukoma, dan pada lawatan terakhir saya hanya 6 bulan yang
lalu  tidak  menunjukkan  tanda-tanda  glaukoma  sama  sekali  dan  penglihatan  saya  lebih  baik  ketika  saya
mengubati ... Teresa

“Makcik saya, dengan glioblastoma tahap 4, berjalan dari kerusi roda ke jalan kaki setelah hanya tiga dos!
Bahagian kirinya lumpuh selama lebih sebulan. Tetapi kini berfungsi sepenuhnya !! Sangat teruja!" Nicolette

"Saya bekerja di kolektif  dan selama bertahun-tahun dan menghidap barah kulit  di  lengan kiri saya kerana
menggantungnya di luar tingkap ketika memandu. Sekarang saya tahu tidak ada yang perlu mempercayai saya
tetapi  saya  mula  meletakkan  minyak  RSO di  atasnya  setiap  hari  dan  saya  bersumpah  ia  sudah  habis.  Ia
mengambil masa beberapa bulan tetapi ia benar-benar hilang sejak bertahun-tahun. " Randy

"Ini telah mengubah hidup saya setelah didiagnosis menghidap CML (leukemia myelogenous kronik) hampir
setahun  yang  lalu  dan  saya  menonton  video  Run  From  the  Cure  mengenai  bagaimana  minyak  ganja
menyembuhkan pesakit barah terminal. Baiklah, saya bukti yang berkesan. Ia telah mengubah tahap barah saya.
Belum sembuh tetapi semoga suatu hari nanti saya dapat mengatakan bahawa saya masih hidup, jadi kecuali
jika anda berjalan sejauh satu batu dengan kasut pesakit barah, jangan mula memukul sesuatu yang tidak anda
ketahui. " Denise

"Saya percaya. Rakan saya disahkan menghidap 3 jenis barah. Dia diberi masa 3 minggu untuk hidup. Sekarang
2 tahun kemudian, dia menjadi 1 jenis dan berbuat baik. " Sandra
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"Abang  saya  mengalami  limfoma,  perut,  metastasis  ke  tulang  belakangnya.  Ubat-ubatan  yang  diberikan
kepadanya membuat dia terjaga sepanjang malam setiap malam dan siang dan tidak pernah tidur atau makan
selama berminggu-minggu. Satu gram minyak dan dia tidur selama 18 jam dan makan mengikut isi hatinya.
Seminggu kemudian, dia 78% bebas daripada barah. Doktor itu bingung. Kami tidak memberitahunya kerana
dia  berada  dalam keadaan  bukan  perubatan  tetapi  ganja  menyelamatkan  nyawanya  dan  kita.  Kini  setahun
kemudian, SAYA PEMAKAI MENYEBAB LYMPHOMA! Tidak ada yang melakukan itu ... tanpa ganja. "
Errl

“Saya kini menghidap barah tahap 4. Saya mempunyai peleraian hati & reseksi serta kemoterapi folfox. Saya
telah menggunakan penanda minyak & tumor dari 1200 hingga 3. Semua pasukan med mengatakan NSD. Tidak
ada tanda-tanda penyakit. " Jim

"Saya menyingkirkan 5 ketumbuhan saya menggunakan minyak ganja ... sangat menarik untuk melihat wajah
doktor  ketika  dia  tidak dapat  menemui  5 tumor asal  ...  ke mana mereka pergi?  Pentingkah? Terima kasih
minyak ganja. " Kelly

"Saya mempunyai botol besar, beberapa saat lalu. Saya akan turun sebentar sehari. Orang yang memberikannya
meminta saya kembali. Dia akhirnya memberikannya kepada wanita yang semakin pudar dari barah. Dia tidak
boleh makan, minum, apalagi hidup. Beratnya kurang daripada 70 paun. Kawan saya memberinya minyak ...
voila! Dia mula makan, minum, dan meneruskan perjuangannya ... dengan jayanya. Orang yang yakin akan sifat
penyembuhan ganja. ” Tara

"Hari ini saya mendapat berita mengenai seorang lelaki yang saya sumbangkan. Dia menghidap ketumbuhan
barah di kerongkongnya. Sepenuhnya telah diberi makan tiub sejak awal April 2013. Isteri lelaki yang sakit itu
memanggil-manggil semua. Selepas 4 minggu mengambil minyak 2 kali sehari ia hilang. Sepenuhnya hilang ...
Dia telah makan makanan pejal ... Tidak ada rawatan baru atau ubat baru, hanya RSO. Berkongsi pengetahuan,
selamatkan nyawa. " Jared

"Dekan: Bibi saya menggunakan kemoterapi. Hasil yang sama. MATI.

Stephen: Maaf atas kehilangan anda. Saya telah melihat minyak rami mengeluarkan barah kulit daripada ibu
baptis saya. Saya fikir anda masih perlu menangkapnya lebih awal. Saya yakin ganja membantu. "

"Saya baru  sahaja  mendapat  tahu bahawa pesakit  berusia  16  tahun saya  yang mempunyai  limfoma bukan
Hodgkins adalah CLEAR! Tumor hilang, makmal normal. " Janet

"Menerima panggilan dari pesakit yang sakit parah. Dia sedang merawat dengan RSO selama beberapa bulan
sekarang.  Kanser  usus.  Dr.  Ted dia  mempunyai  berbulan-bulan  untuk hidup.  Jindřich  Bayer,  saya  dengan
senang hati melaporkan bahawa pada Dr. Appt yang terakhir, dia memberinya hadiah Krismas terbaik yang
pernah ada. Dia mengatakan kepadanya, saya tidak dapat menemui barah, dan anda mungkin hidup !!!! Itulah
hadiah Krismas. Terima kasih Jesus!!!! Jangan pernah berkata tidak ... ”Raymond

"Saya mempunyai dua rakan yang terselamat dari barah dengan melakukan Simpsons Oil yang terkenal! Salah
satunya menghidap barah paru-paru dan diberi  masa 6 bulan untuk hidup, dia  telah  hidup selama 7 tahun
sekarang dan yang lain telah mengalami barah dua kali, yang terakhir adalah barah ovari dan dengan senang
hati saya katakan sejak 2 minggu yang lalu, tidak ada lagi barah! Kedua-dua kali dia menggunakan minyak
ganja !! " Vicki-Jane

"Saya telah mengikuti halaman Rick sekitar setahun sekarang, sejak ibu saya mendapat diagnosis kanser paru-
paru sel kecil. Dia didiagnosis pada bulan Mac tahun lalu dan mula menjalani kemoterapi tidak lama kemudian.
Dia mengalami radiasi kemoterapi dan dada sepanjang musim panas dan menjadi sangat sakit kerana radium
membakar tekaknya sehingga dia tidak dapat menelan / makan dll. Dia dimasukkan ke hospital selama hampir
dua bulan. Dia kemudian mempunyai beberapa radiasi otak (pencegahan, bleh: /) selama ini kami telah meneliti
banyak masa dan telah memulakan perjalanan kami mengumpulkan semuanya untuk menghasilkan minyak
kami sendiri dari awal. Yang berjaya kita lakukan -yay!
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Oleh itu, setelah dua hari pertama radiasi otaknya, dia menjadi sangat sakit sehingga kami membuat keputusan
bahawa dia akan memulakan minyak (Oktober). Dari dos pertama, dia tidak pernah menoleh ke belakang !!!!
Dia berlayar  melalui  otak otaknya yang tersisa  dan mengejutkan para doktor  bahawa dia  tidak mengalami
migrain atau muntah teruk atau kehilangan ingatan dan lain-lain! Dia terbang!

Jadi setelah pemeriksaannya pada bulan Oktober menunjukkan penurunan besar pada tumor paru-paru tetapi
masih ada. Mereka mahu berjumpa dengannya lagi pada bulan Januari untuk memutuskan langkah seterusnya.
Oleh itu, kami berjanji hingga November dan Disember untuk memberikan minyak yang adil dan tidak ada
rawatan lain. Dia mengalami sedikit kemunduran pada Krismas dan menjadi tertekan dan muntah selama dua
minggu tetapi kami meletakkannya kembali pada smoothie vegan mentah dan rumput gandum dan dia benar-
benar bersemangat dan kelihatan bercahaya. Pemeriksaannya yang besar setelah imbasan terbarunya semalam
dapat menebak apa ... Ibu saya KANSER PERCUMA !!!! Ia telah hilang !!!! Betapa menakjubkannya !!!! ”
melalui Janet

“Kira-kira 6 bulan yang lalu, ibu saya didiagnosis menderita melanoma metastatik barah dengan 6 tumor pada
kedua paru-parunya. Para doktor memberitahu kami bahawa kemoterapi dan radiasi tidak akan melakukan apa-
apa  dan  mengatakan  bahawa  mereka  menjalani  rawatan  baru  yang  berjaya  menghentikan  tumor  daripada
tumbuh dan mungkin memperluas hidupnya selama beberapa tahun lagi. Kami memulakan rawatan baru dan
kesan sampingannya mengerikan sehingga kami berhenti.  Kira-kira seminggu kemudian seorang rakan saya
menyebutkan dokumentari anda di Youtube, Run From the Cure.

Setelah  menonton ini,  saya memutuskan apa bahaya yang boleh timbul  daripada mencuba?  Hei,  jika  tidak
berjaya dia akan mati pula. Untuk memotong cerita pendek, ibu telah memakan minyak selama kira-kira 3 bulan
dan dia telah melakukan imbasan 2 hari yang lalu dan 5 daripada 6 tumor itu SELESAI hilang dan yang terakhir
adalah separuh dari ukurannya.

Saya tidak dapat meluahkan rasa terima kasih atas maklumat anda dan menyelamatkan nyawa ibu saya. Amat
mengerikan  apabila  memikirkan  semua  orang  dan kanak-kanak  di  dunia  yang  menderita  dan  mati  apabila
tanaman sederhana dapat  menyelesaikan semua ini.  Saya sekarang bertekad untuk menyebarkan berita  dan
mungkin menanam sendiri dan membuat minyak untuk orang yang saya kenal yang memerlukan pertolongan.
Terima kasih sekali lagi dan semoga berjaya di masa hadapan dengan segalanya. " melalui Janet

"Kanser ovari, 5.5" tumor, 90 hari untuk hidup, merebak ke perut ... Menelan 90 gram dalam 38 hari. Tiada
barah lagi. Mempunyai semua dokumentasi yang perlu dipercaya tetapi masih tidak berlaku! Tuhan memberkati
anda St. Simpson kerana menolong kami menjaga Ibu kami !!! ” Larry

"Saya mempunyai beberapa orang berita yang sangat hebat. Salah satu Peeps saya di timur memberikan satu,
hitunglah ... SATU tiub minyak kepada seorang rakan yang mempunyai tumor besar melilit arteri Carotidnya.
Dia hanya mengabaikannya, membesarkan rambutnya panjang untuk menyembunyikannya ketika ia semakin
besar  dan  besar.  Abangnya,  seorang  doktor,  bingung  apa  yang  harus  dilakukan  kerana  pesakit  menolak
kemoterapi / radiasi. Tidak dapat mengabaikannya lagi, 2 hari yang lalu mereka membawanya ke bilik operasi
untuk menjalani pembedahan besar-besaran. Beberapa pakar / pakar bedah telah hadir kerana ini akan menjadi
pembedahan yang sangat berbahaya, panjang dan rumit. Mereka akan berusaha mengeluarkan seberapa banyak
yang mungkin dari tumor tersebut dan perlu mengambil urat dari kaki dan melakukan transplantasi ke lehernya.
Mereka  membuka lehernya,  dan VOILA tumornya benar-benar  dikemas  dan terlepas  dari  Carotid.  Mereka
benar-benar menjangkau dan menariknya! Para doktor terperangah dan mahukan laporan terperinci mengenai
semua yang dilakukannya. Ini bukan senarai panjang. Cukup jus dan SATU tiub minyak. " Corrie

"Minyak  luar  biasa  !!  Seorang  rakan  saya  mempunyai  sista  ovari  ...  dia  menjalani  pembedahan  untuk
membuang satu dan sebulan kemudian  dia  kembali  hanya untuk mengetahui  bahawa dia  mempunyai  lebih
banyak! Sebulan berlalu dan ukurannya berlipat ganda dan dia diberitahu jika ada sesuatu yang akan kembali
dan  mereka  akan  melakukan  pembedahan  kecemasan!  Lelaki  itu  membuatkannya  sedikit  minyak  ...  dia
meminumnya selama 3 minggu ... kagum ketika dia pergi untuk ultrabunyi berikutnya, ia hampir hilang !!! "
Jolie
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“1 tahun yang lalu hari ini seseorang yang sangat dekat dengan saya memberitahu bahawa dia menghidap barah.
Dia diberitahu bahawa dia  mempunyai  8 bulan untuk hidup.  Dalam masa 5 hari,  saya memberinya  sedikit
minyak ganja untuk dimakan dengan memakan setengah daripada sedikit minyak biji gandum. Dalam 6 minggu
terdapat penurunan ukuran tumornya dan tidak ada tanda-tanda penyebarannya seperti yang mereka katakan.

Saya dengan senang hati mengatakan bahawa tumor itu seukuran limau gedang besar dan hari ini seukuran biji
biji buah. Minyak ganja telah menyelamatkan nyawanya. Dia akan terus memakan minyaknya sehingga habis.
Bukan hanya menyembuhkan barah terminal tetapi juga memberi kesan luar biasa pada kesihatannya. Dia pra-
diabetes dan gemuk dan dia kini turun berat badan yang sempurna dan gembira berbanding sebelumnya!

Saya  mendorong  semua  orang  untuk  melihat  terapi  minyak  ganja.  Sila  tonton  ->  RICK  SIMPSON
"JALANKAN DARI PENYEMBUHAN" Video di Youtube ... Ia mungkin menyelamatkan nyawa anda atau
orang yang anda kenali. Beri mereka karunia kehidupan! " Jose

Bukti

"Rick  Simpson Oil  mempunyai  kredibiliti  ilmiah  sepenuhnya  jika  anda  bersusah  payah  membaca  literatur
ilmiah" Robert Melamede, alias Dr. Bob

"Penghambatan jalur survival sel menyebabkan depososforilasi Bad, dan translokasi protein Bcl-2 ini ke dalam
mitokondria, dan kemudian ke apoptosis." Ummmm, syarat Layman tolong ??? " Peluang

- Itu diterjemahkan ke: "Ganja membunuh sel barah," Chance. JB

Q. Mengapa saya harus mengharapkan doktor menyokong tuntutan bahawa ganja menyembuhkan barah? 

A. Baiklah, kerana ia menyembuhkan barah dan hanya itu yang ada. THC menyebabkan apoptosis, jadi secara
mengejutkan ia menyebabkan apoptosis pada semua barah. Kenapa? Baiklah,  kerana minyak dekarboksilasi
masuk  ke  semua  sel  di  dalam  badan  entah  bagaimana  jika  ditelan  dalam  jumlah  yang  tepat.  Sistem
endocannabinoid mengatur sistem ketahanan badan, jadi apabila sistem imun anda berfungsi dengan baik, ia
juga dapat melawan barah. Tidak banyak perkara ini, sebenarnya, ini sangat menyinggung perasaan.

Minyak  berkualiti  tinggi  yang  dihasilkan  dengan  betul  adalah  peluang  terbaik  untuk  pesakit  (pembedahan
mungkin diperlukan dalam beberapa kes yang mungkin mengancam nyawa). Dan jika anda mengetahui pilihan
rawatan yang lebih selamat, lebih berkesan dan lebih menyenangkan bagi pesakit daripada minyak, baiklah,
beritahu kami. Tidak ada.

Lihatlah apa yang Mechoulam dan Pacher katakan: “Keradangan / kecederaan tisu memicu peningkatan pesat
pada tahap endocannabinoid tempatan, yang seterusnya mengatur tindak balas isyarat pada imun dan sel lain
yang memodulasi fungsi kritikal mereka. Perubahan tahap endokannabinoid dan / atau ekspresi reseptor CB2
telah  dilaporkan  pada  hampir  semua  penyakit  yang  mempengaruhi  manusia,  mulai  dari  kardiovaskular,
gastrointestinal, hati, ginjal,  neurodegeneratif,  psikiatrik, tulang, kulit, autoimun, gangguan paru-paru hingga
sakit dan barah, dan memodulasi CB2 aktiviti reseptor mempunyai potensi terapi yang luar biasa dalam patologi
ini. " http: //www.ncbi.nlm.nih. gov / diterbitkan / 21295074

Dan  bagaimana  anda  melakukan  semua  ini?  Nah,  dengan  minyak.  Anda  mengimbangkan  tahap  atau
meletakkannya dalam overdrive, jika perlu. Anda boleh memakan minyak itu, menggosoknya, menguapnya,
dan mengambilnya di suppositori, dan di antara empat kaedah ini, anda boleh mencari cara untuk membantu
setiap  pesakit  di  planet  ini.  Kemudian,  doktor  akan menyuntik  tumor  dengan minyak dan mengecilkannya
dalam masa rekod seperti itu (tidak disyorkan di rumah).

Dan mengapa saya mencadangkan kanser kulit (atau ulser diabetes atau luka bakar)? Oleh kerana anda dapat
melihat apa yang terjadi di sana dan biasanya tidak memerlukan waktu lama untuk menyembuhkannya dengan
minyak, beberapa minggu maksimum dalam kebanyakan kes. Kemudian sedar bahawa perkara yang sama yang
berlaku selepas penggunaan topikal  pada kulit  anda berlaku di  dalam badan anda semasa anda mengambil
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minyak. Sekali lagi, menyinggung perasaan, tetapi itu adalah penjelasan yang sangat tepat pada akhirnya. Dan
kemudian kembali  ke apa yang ditulis  Mechoulam: "Perubahan tahap endokannabinoid dan /  atau ekspresi
reseptor  CB2  telah  dilaporkan  pada  hampir  semua  penyakit  yang  mempengaruhi  manusia,  mulai  dari
kardiovaskular, gastrointestinal, hati, ginjal, neurodegeneratif, psikiatri, tulang, kulit, autoimun, gangguan paru-
paru terhadap kesakitan dan barah, dan memodulasi aktiviti reseptor CB2 mempunyai potensi terapi yang luar
biasa dalam patologi ini. "

- Mengetahui semua itu, saya akan segera mengubah aktiviti reseptor CB2 saya. JB

"Ia menyembuhkan saya dari barah ... Tahap 4 otak ... Jadi ya." Kristal

"Mengatakan bahawa menyembuhkan barah adalah terlalu tinggi bahaya dan tidak tepat penilaian yang tidak
sah yang memerlukan penelitian  lebih lanjut.  Tetapi  tidak,  tidak,  tidak.  Ganja tidak menyembuhkan barah.
Tidak ada penentu dan tidak ada penawar yang sebenarnya untuk barah pada masa ini,  dan hanya sejumlah
usaha  perubatan,  makanan  dan  psikologi  yang  disengajakan  yang  dapat  membantu  mengurangkan  risiko
kematian akibat barah. Ganja tidak menyembuhkan barah, dan pesakit mesti mengetahui perkara ini. " Davide

"RSO membunuh barah, kawan ... Merokoknya, tidak, tapi RSO ya." Kevin

"Peduli untuk menolong saya di sini tolong kawin ...?" Jeff

"Pertama sekali," barah "adalah apa-apa dari sista hingga neuroblastoma, jadi" menyembuhkan barah "bersifat
generik, khayalan, tidak spesifik. Kemudian, ganja mempunyai kesan yang sangat baik terhadap penduaan sel,
yang pasti  membantu,  tetapi  tidak  menyembuhkan tumor  secara sistematik.  Sekali  lagi,  setiap jenis  kanser
berbeza dan ganja menunjukkan tindak balas positif terhadap kanser payudara, yang merupakan karsinoma jenis
o, yang juga dirawat secara meluas dan sangat berkesan oleh ubat konvensional. Oleh itu, saya benar-benar
kerana menghalalkan ganja, tetapi walaupun saya sangat terbuka untuk terapi alternatif, saya harus mendapati
diri saya tidak setuju dengan tuntutan yang sombong ini. " Davide

"Jindrich Bayer, tolonglah !!!" Kevin

"Mengatakan bahawa ganja menunjukkan tindak balas positif  dalam memerangi  jenis tumor tertentu adalah
tuntutan yang dapat saya terima." Davide

- Davide, terima apa sahaja yang anda mahukan, tidak mengapa dengan saya. Ya, ada sedikit data sulit yang
tersedia mengenai minyak Rick Simpson, tetapi itu hanya disebabkan oleh kerosakan sistem perubatan dan
penguasa wang mereka. Ini akan segera berubah apabila Colorado dan Washington mula membekalkan data
mereka. Plus, Israel dan Belanda mulai menguji minyak sekarang, Republik Czech mungkin akan bergabung
tidak lama lagi.

Sejauh  yang  kami  tahu,  dan  dari  pengalaman  praktikal  kami  dengan  ribuan  pesakit,  minyak  nampaknya
berfungsi untuk semua jenis barah jauh lebih baik daripada apa-apa yang disediakan oleh sistem perubatan pada
masa ini. Sekiranya anda mahukan bukti, buatlah minyak dan cari seseorang yang menghidap barah kulit dan
perhatikan apa yang berlaku semasa minyak itu digunakan. Salam sejahtera, JB

"Buat sendiri, kami bertanya kepada Rick di mana kami boleh mendapatkannya dan setelah beberapa saat kami
menyedari, kerana kami tinggal jauh dari Amerika dan kami tidak dapat melakukan perjalanan ke suatu tempat
untuk  mendapatkannya  kerana  keterbatasan  kewangan,  kami  hanya  menonton  video  seperti  100  kali  ,
menghafalnya secara praktikal, mendapati ganja dari penyedia tempatan, membeli periuk nasi, alkohol, bahkan
termometer  untuk  memastikan  suhu.  Itu  lebih  mudah  daripada  yang  kami  sangka,  KAMI  BUAT  DIRI
SENDIRI, teman lelaki saya telah mengambilnya selama 4 hari sekarang ... Kami akan menunggu dan melihat.
Kami telah membaca jurnal perubatan dan menonton banyak dokumentari,  semua penemuannya sama (ujian
klinikal dilakukan di UCLA, Harvard ...) - minyak itu membunuh sel barah! Oleh itu, kami memutuskan untuk
membuatnya kerana anda tidak boleh sekarang sehingga anda mencubanya! " Ioanna

“Fakta  plasebo  menyembuhkan  beberapa  orang  adalah  alasan  untuk  membuang  ubat  selamanya  dan
mempelajari  seni plasebo. Setelah mengatakan bahawa anda tidak pernah melakukan kajian plasebo apabila
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anda mempunyai  penawar yang berkesan,  anda betul,  itu  akan membunuh separuh pesakit  anda,  sakit  dan
kejam. " Christopher

-  Memang  memang  sakit  dan  kejam,  Christopher,  dan  itulah  sebabnya  saya  secara  peribadi  tidak  akan
melakukannya. Orang lain boleh jika mereka mahu, tetapi saya tidak akan. Saya mahu sistem perubatan mula
menggunakan  minyak sebagai  plasebo -  jika  mereka  membuktikan  bahawa apa  sahaja  yang mereka  mahu
gunakan lebih selamat dan berkesan daripada minyak (dan lebih menyenangkan / menyenangkan bagi pesakit),
maka mereka boleh terus menjualnya . Sekiranya tidak, maka tidak. Saya rasa ini agak sederhana dan sangat
rasional. Dan begitulah keadaannya di masa depan, jadi mengapa tunggu? JB

"Hai Kim, saya mencabar anda untuk MENYEDIAKAN bahawa Ganja sebagai ubat menyelamatkan nyawa
yang tidak beracun adalah" retorik ". Semoga berjaya dengan ini. SAYA DIGUNAKAN UNTUK terdengar
seperti anda. Kemudian saya memutuskan bahawa saya akan membuat lubang melalui "retorik" ini kerana ini
HARUS MENYALAH ... budak saya salah. Maksud saya MATI SALAH. Anda tidak dapat menafikan FAKTA
100% IRON CLAD yang saintifik. Saya tidak dapat melakukannya dan anda juga tidak akan melakukannya.
FAKTA adalah FAKTA dan ini adalah FAKTA, Kim. AMA & Big Pharma adalah JENAYAH. Mereka dengan
sengaja  membiarkan  hadiah  yang  luar  biasa  dari  Tuhan  ini  ditipu  dan  dibohongi  untuk  KEUNTUNGAN
MURNI! Mereka telah membiarkan ahli keluarga anda menderita dan mati, Kim. Sekiranya anda menganggap
Bahan Kimia Petro yang mereka jual adalah Perubatan, sebaiknya anda fikirkan semula. Anda ingin menemui
beberapa  "retorik",  bercakap  dengan  doktor  anda,  pergi  bercakap  dengan  Persatuan  Kanser  Amerika,
berbincang  dengan  pengeluar  pil  racun  anda.  Harap  maklum,  Kim,  SETIAP  pil  bahawa  TUNTUTAN
MEREKA  "SELAMAT"  TIDAK!  Cari  saya  yang  bukan  TOKSIK,  hanya  SATU!  Namun  di  sini  kita
mempunyai  SATU  TANPA  TOKSIK  yang  menghasilkan  ubat  TERBAIK  di  BUMI  yang  TERBUKTI
MENYEMBUHKAN PENYAKIT dan "profesional kesihatan" dan Kerajaan kita wajar menafikan kita sayur
menyelamatkan nyawa ini,  yang memungkinkan kita  menderita  dan mati  DAN dibiarkan.  di  penjara untuk
menjadikan keadaan lebih selamat dalam masyarakat ... Anda ingin membincangkan tentang "RETRIK" ???
Saya harap siaran ini membuka mata anda kepada KEBENARAN. Sekiranya tidak, RIP Kim, tidak ada harapan
untuk anda dan jenis anda, anda mempunyai "Kekurangan Endokannabinoid Klinikal." Lihatlah, itu benar. "
Dan Namun di sini kita mempunyai SUMBANGAN TANPA TOKSIK yang menghasilkan ubat yang paling
kuat di BUMI yang TERBUKTI MENYEMBUHKAN PENYAKIT dan "profesional kesihatan" dan Kerajaan
kita telah layak untuk menafikan kita sayur menyelamatkan nyawa ini, yang memungkinkan kita menderita dan
mati DAN dibebankan. di penjara untuk menjadikan keadaan lebih selamat dalam masyarakat ... Anda ingin
membincangkan tentang "RETRIK" ??? Saya harap siaran ini  membuka mata anda kepada KEBENARAN.
Sekiranya  tidak,  RIP  Kim,  tidak  ada  harapan  untuk  anda  dan  jenis  anda,  anda  mempunyai  "Kekurangan
Endokannabinoid Klinikal." Lihatlah, itu benar. " Dan Namun di sini kita mempunyai SUMBANGAN TANPA
TOKSIK  yang  menghasilkan  ubat  yang  paling  kuat  di  BUMI  yang  TERBUKTI  MENYEMBUHKAN
PENYAKIT  dan  "profesional  kesihatan"  dan  Kerajaan  kita  telah  layak  untuk  menafikan  kita  sayur
menyelamatkan nyawa ini, yang memungkinkan kita menderita dan mati DAN dibebankan. di penjara untuk
menjadikan keadaan lebih selamat dalam masyarakat ... Anda ingin membincangkan tentang "RETRIK" ???
Saya harap siaran ini membuka mata anda kepada KEBENARAN. Sekiranya tidak, RIP Kim, tidak ada harapan
untuk anda dan jenis anda, anda mempunyai "Kekurangan Endokannabinoid Klinikal." Lihatlah, itu benar. "
Dan  Anda  ingin  bercakap  mengenai  “RETET”  ???  Saya  harap  siaran  ini  membuka  mata  anda  kepada
KEBENARAN. Sekiranya tidak,  RIP Kim, tidak ada harapan untuk anda dan jenis anda,  anda mempunyai
"Kekurangan  Endokannabinoid  Klinikal."  Lihatlah,  itu  benar.  "  Dan  Anda  ingin  bercakap  mengenai
“RETET” ??? Saya harap siaran ini membuka mata anda kepada KEBENARAN. Sekiranya tidak, RIP Kim,
tidak  ada  harapan  untuk  anda  dan  jenis  anda,  anda  mempunyai  "Kekurangan  Endokannabinoid  Klinikal."
Lihatlah, itu benar. " Dan

"Suami saya betul. Saya mempunyai 4 imbasan PET yang membuktikannya. Ketika saya merasa berat minyak,
tumor  saya akan hilang seperti  marah.  Apabila  saya terpaksa  mengurangkan dos  saya,  mereka  lebih  stabil
daripada menyusut. Saya mempunyai bukti yang dapat dilihat. " Maria
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“Kedengarannya tipuan untuk menjana wang. Anda benar-benar fikir undang-undang akan membiarkan saya
menanam rami untuk membuat sedikit minyak? Dapatkan kawan. Saya menghidap leukemia dan saya tidak
mempercayai  apa yang anda katakan.  Anda artis  penipu yang berdoa pada orang sakit  harus dipenjarakan.
Sekiranya  anda  yakin  ini  berjaya,  maka  lakukan  beberapa  ujian  klinikal  sebenar.  Banyak  negara  akan
membiarkan anda melakukannya, jangan gunakan alasan Lame Ass FDA! "Steven

- Steven, semakin cepat minyak anda lebih baik untuk anda. Jangan salahkan saya kerana kekurangan kajian
saintifik mengenai minyak itu. Sekiranya sistem perubatan benar-benar melakukan apa yang sepatutnya mereka
lakukan, lapan puluh testimoni ini sahaja yang harus mereka lakukan untuk menjalankan semua kajian puluhan
atau ratusan ribu yang perlu dilakukan.

Rick  dan  saya  benar-benar  tidak  mampu  melakukan  semua  kajian  itu,  ini  jauh  melebihi  anggaran  kami,
ditambah dengan kami tidak dapat menjalankannya secara sah dan cara kami ingin menjalankannya, jadi itu
terserah kepada orang lain untuk melakukan tugas mereka sekarang. Setahu saya, ada negeri di mana ganja
perubatan dibenarkan, saya tidak tahu mengapa mereka belum membuat kajian. Contohnya mengenai barah
kulit,  itu  akan  dilakukan  dalam beberapa  bulan,  dengan  penggunaan  minyak  hanya  secara  topikal.  Tetapi
sepertinya tidak berlaku, atau saya tidak tahu mengenai kajian seperti itu.

Tetapi  ada bukti  saintifik  untuk menyokong semua yang kami katakan, lakukan penyelidikan anda,  periksa
PubMed dan sambungkan titik-titiknya sendiri.

Saya harap ia dapat memenuhi keperluan saintifik anda dan saya harap anda akan mendapat minyak sebelum
doktor  anda berpeluang  membunuh  anda  dengan racun  kimia  mereka,  yang tidak  akan  pernah dibenarkan
sekiranya ia diuji dalam kajian perubatan yang betul dan beretika. JB

"Para penyelidik menyimpulkan:" Data yang dilaporkan di sini adalah yang pertama yang kami ketahui untuk
menunjukkan peranan penting reseptor CB1 (cannabinoid) dan endocannabinoids dalam etiologi PTSD pada
manusia.  Dengan demikian,  mereka menyediakan landasan untuk membangun dan mengesahkan biomarker
informatif mengenai kerentanan PTSD, serta untuk membimbing pengembangan rasional generasi akan datang
rawatan berdasarkan bukti untuk PTSD. "

Tetapi  jangan  berharap  pegawai  persekutuan  dapat  membantu  meneruskan  proses  ini.  Pada  tahun  2011
pentadbir  persekutuan  menyekat  penyiasat  di  University  of  Arizona  di  Phoenix  daripada  menjalankan
percubaan klinikal yang dikendalikan oleh FDA dan plasebo untuk menilai penggunaan ganja pada 50 pesakit
dengan PTSD. Integriti saintifik? Tidak apabila berkaitan dengan ganja. Bukan dengan tembakan panjang. "

-  Jangan  salahkan  kami  kerana  kurangnya  kajian  perubatan  mengenai  minyak  ganja.  Semakin  cepat  anda
menyedari bahawa ya, ada sekumpulan orang yang benar-benar menguasai dunia ini dan mereka hanya akan
melakukan  apa  sahaja  untuk menunda  kemunculan  semula  ganja  menjadi  lebih  baik  untuk anda.  Ini  tidak
bermaksud bahawa kita tidak akan mendorong ubat ganja, itu hanya bermaksud bahawa ia akan memakan masa
lebih lama daripada yang diperlukan atau diharapkan. JB

“Saya percaya dengan minyak. Anak suami saya menghidap leukemia,  doktor memberikannya 4 bulan. Dia
hidup selama 2.5 TAHUN semuanya kerana minyak yang dia makan dalam saus epal. Terima kasih kepada
Rick Simpson !!! Tuhan merahmati kamu." Terri

“4 hari tanpa mendapat pekerjaan baru. Tiada kesan sampingan, penarikan, dan tidak menggigit kepala orang!
Ada kajian anda, lol. Sebarkan! Kita memerlukan ini. Kita berhutang kepada manusia untuk menjadikan Dunia
sebagai tempat yang lebih baik. Ini adalah permulaan :) ”Christina

“April  lalu,  setelah  5 tahun bebas  dari  barah  payudara,  saya  didiagnosis  lagi.  Kali  ini  adalah  peringkat  4,
terminal dengan mets ke tulang belakang, tulang rusuk, kelenjar getah bening, sternum dan payudara. Pada
dasarnya saya ditawarkan rawatan paliatif dan diberitahu bahawa mereka akan mencuba dan menjauhkan saya
daripada terlalu banyak kesakitan ... untuk pulang dan menyelesaikan urusan saya. Saya mengalami banyak
kesakitan  dan  mereka  terus  memberi  ubat  penahan  sakit  yang  lebih  toksik  dengan kesan  sampingan  yang
SANGAT jahat, (Percocet, hydromorphone dan dexymethasone). Saya tidak dapat berfungsi dengan ini.
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Suami saya mula membaca barang-barang ini di internet dan, paling tidak, saya ragu-ragu tetapi menganggap
saya benar-benar tidak rugi dengan mencubanya. Mengunyah sejumlah kecil Janda Putih 3x setiap hari. Minggu
lalu saya mendapat berita bahawa tulang tulang saya telah hilang sepenuhnya. Hari ini saya diberitahu bahawa
MRI menunjukkan pengecutan tumor tisu lembut yang PENTING. Tidak begitu skeptikal sekarang dan merasa
hebat, tidak ada rasa sakit. " Julia

"Ia  menyembuhkan  barah,  saya  bukti.  Meter  tulang  dan  hati  tahap  4  dengan  tumor  yang  tidak  terkira
banyaknya, menggunakan minyak dan sekarang saya bebas dari barah. " Laura

"Hai  Jindrich,  semalam saya selesai membaca buku Rick.  Barang hebat!  Sejujurnya saya sebenarnya tidak
memerlukan bukti lagi mengenai kekuatan minyak yang benar-benar ajaib! Saya juga telah melakukan beberapa
eksperimen dan setiap hari saya menemui sesuatu yang baru yang boleh dilakukan oleh ubat ini! Hebat!

Sayangnya  walaupun  saya  yakin  dan  walaupun  teman  wanita  saya  yakin  masih  ibunya  tidak  dapat
"melepaskan" sepenuhnya ... dan masih dia tidak pasti sama ada berhenti dari kemoterapi ...

Saya sentiasa berusaha mengeluarkan hujah yang baik tetapi  saya tidak dapat  memutuskannya!  Dia adalah
orang  yang menghidap  barah  dan  satu-satunya yang  boleh  memutuskan  apa  yang harus  dilakukan  dengan
hidupnya.

Saya tahu dia akan sembuh pada akhirnya kerana kita akan memasukkan banyak minyak kepadanya sehingga
mustahil dia akan mati. Tetapi saya rasa sangat bodoh dan berbahaya untuk bermain dengan bahan kimia ini,
terutamanya apabila anda mempunyai akses kepada ubat semula jadi yang terbukti dapat menyembuhkan barah!

Saya membaca tentang pengalaman anda dengan barah dan sistem perubatan ... Saya benar-benar minta maaf
atas kehilangan anda ... dan sekarang saya lebih memahami sikap anda terhadap tradisional yang disebut "ubat"!
" Luigi

- Hai Luigi, terima kasih atas kata-kata baik anda tentang buku ini dan sayang anda harus lalui. Itu adalah
pilihannya yang mana dia pilih tetapi saya tidak akan mendekati kemoterapi - hanya membaca kisah Ibu saya
untuknya, mungkin dia akan memahami bahawa mengambil racun bukanlah idea yang baik, terutamanya jika
tidak dibuktikan atau tidak diperlukan. Peluangnya untuk bertahan hidup dalam kemoterapi akan bertambah
baik  jika  dia  mengambil  minyak,  tetapi  sekali  lagi,  mengapa  menyebabkan  lebih  banyak  kerosakan  pada
badannya yang sakit? Tidak masuk akal sama sekali. Salam sejahtera, Jindrich

"Ini adalah pertempuran yang harus dihadapi oleh banyak orang baik, seorang Doktor yang tidak tahu yang
menganggap dia tahu lebih banyak lagi tanpa perlu terus maju mengenai maklumat baru dan yang ada mengenai
ganja, kanabinoidnya dan kemampuan untuk membunuh barah tanpa membahayakan pesakit. Bagaimana gila
dari perspektif kita bahawa mereka akan menuntut racun atas sesuatu yang begitu selamat, mengapa? Adakah
kejahilan atau mereka ketakutan?

Saya pernah berjumpa dengan Doktor 5 tahun sejak belajar mengenai minyak ini untuk IBS saya dan ia adalah
untuk sesuatu yang tidak dapat saya lakukan sendiri. Pinkie yang terkilir dan saya menggunakan minyak untuk
tidak pernah dijangkiti, menghilangkan jahitan tanpa penderitaan dan setiap kali saya menggunakannya, rasa
sakit segera hilang kerana keradangan dikeluarkan. Ia sembuh sepenuhnya dalam 2 1/2 hingga 3 bulan dan
bukannya fisioterapi dan sekitar 9 bulan hingga setahun untuk penyembuhan. Saya telah melihat dengan mata
saya sendiri berulang kali dan tidak ada yang dapat mengambilnya dari saya. " Covey

"Doktor BUKAN saintis dan mereka juga tidak mempraktikkan sains. Sekiranya mereka melakukannya, mereka
akan menuntut pemerintah mengizinkan mereka mengakses ganja. Sebabnya adalah bahagian tubuh yang kini
terbukti, sistem endocannabinoid, telah diabaikan sepenuhnya oleh masyarakat perubatan Amerika. Walaupun
negara-negara  lain  melakukan  lebih  banyak  penyelidikan  mengenai  ganja  dan  khususnya  rawatan  barah,
pertubuhan perubatan Amerika dikendalikan oleh Big Pharma, insurans besar, dan banyak wang. Para doktor
telah  memberikan  kawalan  ke  atas  kerajinan  mereka  kepada bukan pakar  perubatan  dan  ahli  politik  yang
berasaskan ketakutan. Mereka akan menghabiskan bertahun-tahun untuk mencari alternatif di bawah kawalan
peguam paten, sambil mengancam penawar yang berpotensi.
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Sekiranya ganja disembunyikan di beberapa hutan dalam, dikendalikan oleh beberapa suku buta huruf, Big
Pharma  akan  menjadi  yang  pertama  mengawal  pengeluarannya,  memberi  paten  kepada  64  sebatian
kanabinoidnya yang berbeza, kemudian beralih kepada doktor untuk 'menetapkannya'. Tetapi suku terbesar di
AS sudah mulai meneriakkan kebenaran. Sayang sekali untuk Big Pharma suku ini tidak dijual. " Bryan

"Bukti  itu  ada  bersama kami.  Dan  kami  berkongsi.  Kumpulan  perubatan  [tidak  lagi  diperlakukan  dengan
hormat] pengedar dadah, yang bekerja untuk mendapatkan insentif sedang didedahkan. Mereka menggeliat di
dompet mereka.  Mereka menyedari  apa yang berlaku dan rakan seperjuangannya FDA akan turun bersama
mereka. Tidak ada bezanya dengan bentuk kezaliman yang pernah kita hadapi sebelum menerima kali ini adalah
rumah  tangga.  Kita  melakukan  ini  kepada  diri  kita  sendiri.  Ada  penawar  untuk  barah,  TIDAK  ADA
PENYEMBUHAN untuk cara UBAT dipaksa pada kita pada masa ini kecuali kita memilih dengan poket dan
surat suara kita! " Thielman

“Saya  telah  menyaksikan  saudara-mara,  rakan-rakan,  merosot  dan  mati  begitu  cepat  setelah  terpaksa
menghabiskan puluhan ribu dolar untuk dibunuh dengan perlahan ketika penawarnya tumbuh tepat dari Ibu
Bumi. Ayuh sekarang, bangun dan bau omong kosong. Jangan menggunakan stereotaip dan melakukan kajian
yang SEBENAR. " Amy Jane

"Saya tahu saya lebih suka mempunyai RSO daripada kemoterapi / rad ... Lucu bagaimana sebilangan orang
boleh memanggil  RSO apabila  kesan sampingan dari  semua perkara lain dapat  meninggalkan anda dengan
kualiti hidup yang sangat sedikit." Kerry

"Ia mesti diperoleh dengan mudah. PERLU tersedia "Semakin banyak saya membaca, saya semakin terpesona."
Shelley

"Semua kanser adalah sel yang tidak terkawal. Sel hanya perlu dikawal selia. Sekiranya tubuhnya tidak dapat
mengatur sel-sel barah maka sel-sel barah mungkin mengalami reseptor CB yang rusak / rosak. Apabila phyto-
cannabinoids  (phyto  = berasaskan tumbuhan)  bersentuhan dengan sel  yang tidak  diatur,  ia  dapat  memberi
isyarat kepada sel barah melalui lebih banyak gateway daripada sekadar reseptor CB 1/2. Ini adalah bagaimana
phyto-cannabinoid berjaya apabila cannabinoid endogen gagal.

Berikut adalah beberapa nota mengenai proses bagaimana cannabinoid mengatur sel barah: Kanser

1) Kanser adalah sel yang tidak terkawal. 
2) Menginduksi Apoptosis Mengatur sel barah. 
3) Cannabinoids mendorong Apoptosis pada sel. 

Kanser didefinisikan sebagai "sekelompok pelbagai penyakit, SEMUA yang melibatkan pertumbuhan sel yang
TIDAK DIATUR." https://en.wikipedia.org/wiki/Cancer

Q: Bagaimana kita mengatur sel? J: Melalui Apoptosis. Apoptosis: http://en.wikipedia.org/ wiki / Apoptosis #
Proses “Apoptosis (pron .: / ˌæpəˈtoʊsɪs / also pron .: / ˌeɪpɔːpˈtoʊsɪs /) [2] [3] adalah proses kematian sel yang
diprogramkan (PCD) yang mungkin berlaku pada organisma multisel. [4] Kejadian biokimia membawa kepada
perubahan sel ciri (morfologi) dan kematian. "

"Proses apoptosis dikendalikan oleh pelbagai jenis isyarat sel, yang mungkin berasal baik secara ekstraselular
(penginduksi ekstrinsik) atau secara intraselular (penggerak intrinsik). Isyarat ekstraselular boleh merangkumi
toksin, [13] hormon, faktor pertumbuhan, oksida nitrat [14] atau sitokin, yang mesti melintasi membran plasma
atau  transduce untuk memberi  tindak balas.  Isyarat  ini  mungkin positif  (iaitu,  memicu)  atau  negatif  (iaitu,
menekan, menghalang, atau meredam) mempengaruhi apoptosis. "

Bagaimana kita membuat sel barah melalui Apoptosis?

Kita memerlukan kanabinoid / endokannabinoid untuk memberi isyarat kepada Penerima Cannabinoid (CB1R,
CB2R) untuk mendorong Apoptosis (sudah lama disyaki terdapat lebih dari 2 reseptor):

Apa itu CBR? (Penerima Cannabinoid):
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"Reseptor Cannabinoid diaktifkan oleh tiga kumpulan ligan utama, endocannabinoid (dihasilkan oleh badan
mamalia),  cannabinoid  tumbuhan  (seperti  THC,  dihasilkan  oleh  tanaman  ganja)  dan  cannabinoid  sintetik
(seperti HU-210). Semua endocannabinoid dan cannabinoid tumbuhan adalah lipofilik, iaitu larut dalam lemak,
sebatian. " http://en.wikipedia.org/wiki/Cannabinoid_receptor

Bolehkah Cannabinoids memberi isyarat kepada CBR untuk mendorong Apoptosis?

"Kajian  dalam  model  penyakit  ini  bersama  dengan  banyak  eksperimen  in  vitro  menunjukkan  bahawa
kanabinoid  menggunakan  sifat  imunosupresifnya  dalam  empat  cara  utama:  (1)  induksi  apoptosis,"
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pmc/articles/ PMC3005548 /

Autophagy - Sekiranya saya salah, betulkan saya tetapi dari apa yang saya faham:

Autophagy adalah proses di mana sel dapat diperbaiki atau dikitar semula. Biasanya dengan sel barah mereka
diprogramkan untuk mati namun Autophagy masih dapat memainkan peranan dalam proses ini.

Ia seperti anda mempunyai bekas kitar semula dan bekas sampah dan anda mengumpulkan pelbagai sampah dan
menyusunnya  ke  dalam  2  bekas  itu.  Kadang  kala  anda  perlu  mengitar  semula,  kadangkala  anda  perlu
membuang sesuatu. ” Scott

"Dalam penelitian baru, Chen dan timnya menemukan bahawa rawatan Δ9-THC menyebabkan peningkatan
kadar enzim yang disebut cyclooxygenase-2 (COX-2) di hippocampus tikus, wilayah otak yang terlibat dalam
pembelajaran dan ingatan. Dadah atau teknik genetik yang mengurangkan tahap COX-2 pada tikus mencegah
masalah ingatan dan kelainan neuron yang disebabkan oleh pendedahan berulang Δ9-THC. Kerana COX-2
dihambat oleh ubat penghilang rasa sakit bebas seperti ibuprofen, penemuan ini menunjukkan strategi mudah
untuk mencegah kesan sampingan ganja.

Para penyelidik juga mendapati  bahawa rawatan Δ9-THC mengurangkan kerosakan saraf pada model  tikus
penyakit  Alzheimer,  dan  kesan menguntungkan  ini  berterusan  ketika  haiwan itu  dirawat  secara  bersamaan
dengan COX-2 inhibitor. "Tidak ada obat yang efektif saat ini tersedia untuk mencegah dan mengobati penyakit
Alzheimer atau menghentikan perkembangan penyakit," kata Chen. "Hasil kami menunjukkan bahawa kesan
sampingan ganja dapat dihilangkan atau dikurangkan, sambil mengekalkan kesannya yang bermanfaat, dengan
memberikan penghambat COX-2 bersama dengan Δ9-THC untuk rawatan keadaan perubatan yang tidak dapat
disembuhkan  seperti  penyakit  Alzheimer."  http:  //  www.eurekalert.org/pub_releases/2013-11/cp-
pmm111413.php

"Kajian ganja / barah yang dibiayai oleh kerajaan baru komuniti saintifik SHOCKS ...

THC, bahan psikoaktif utama ganja, sebenarnya boleh mengubah kod genetik manusia, untuk mencegah barah
dan penyakit radang. Apa?!!!! Apa apa!!!????

Rick Simpson dan Ketuanya Elf, aktivis Czech Jindřich Bayer, telah mengatakan ini selama berbulan-bulan,
dan  saya  bersikap  sopan  tetapi  secara  diam-diam  mengejek  gagasan  itu,  kerana  kedengarannya  seperti
sekumpulan  perhatian  saya  (dan  kerana  teknikal  kecil  lain  perselisihan  pendapat  saya  dengan  perspektif
mereka). . . Ubat tidak boleh mengubah DNA, bukan? SALAH, nampaknya! SUCI [BLEEP]! " Alan Gordon

Latar belakang: Cannabinoid mendorong sel penekan yang berasal dari myeloid (MDSC) yang kuat dalam vivo.
Hasil:  MDSC fungsional  yang  disebabkan  oleh  THC menunjukkan  corak  ekspresi  miRNA yang  berbeza.
Kesimpulan: miRNA tertentu mungkin memainkan peranan penting dalam pengembangan dan fungsi MDSC
dengan mengatur gen sasaran yang terlibat dalam pembezaan sel myeloid. Kepentingan: Pilih miRNA boleh
menjadi  sasaran  molekul  penting  untuk memanipulasi  aktiviti  MDSC dalam barah  dan penyakit  radang.  "
http://www.jbc.org/content/early/2013/11/07/jbc.M113.503037.short#ref-list-1

- OK, apa pun maksudnya, ini adalah di luar bidang kepakaran saya. Ia mungkin mengatakan sesuatu seperti
kanabinoid  dapat  menyembuhkan  barah,  dan  mereka  melakukannya  melalui  pengubahsuaian  gen,  entah
bagaimana. Dan diperlukan lebih banyak penyelidikan, seperti biasa.
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Yang saya katakan adalah bahawa memikirkan sesuatu adalah zarah terkecil dari perkara itu dan minyak juga
dapat  memperbaiki  pemikiran.  Gen  masih  terlalu  besar.  Penyelidikan  harus  menumpukan  pada  apa  yang
dilakukan oleh cannabinoid dengan zarah terkecil dari tubuh kita, atom, quark, tali dll. Di situlah bermulanya
masalah,  pada  zarah  terkecil,  itulah  yang  perlu  anda  perbaiki  jika  anda  ingin  betul-betul  menyelesaikan
masalah. JB

Maklumat mengenai Penyembuhan Keadaan Kulit Penyakit Lain

"Dari pengalaman saya dengan kosmetik rami yang saya larang saat ini, di mana kami menggunakan 
minyak dari tunas rami industri, yang jauh lebih lemah jika dibandingkan dengan minyak yang anda 
buat, kami mendapati rami pada dasarnya adalah penyembuh semua kerana ia dapat digunakan pada 
hampir semua keadaan. Bolehkah anda mengesahkan ini?

Sejarah menyebut rami sebagai mujarab, yang berarti penyembuhan semua dan di masa lalu ia digunakan untuk
mengobati banyak masalah perubatan. Dari pengalaman saya melihat minyak rami digunakan untuk pelbagai
keadaan perubatan, saya juga menyebut rami sebagai penyembuh semua. Rami berguna dalam rawatan hampir
semua penyakit atau keadaan; ia mempromosikan penyembuhan seluruh badan tanpa membahayakan. Jadi bagi
saya dan banyak yang lain, ini telah menjadi ubat utama dan saya yakin bahawa tidak ada yang lebih baik.

Di dunia yang kita tinggali sekarang ini, banyak yang takut untuk keluar di bawah sinar matahari tetapi ubat ini
bergaul dengan baik seperti krim kulit dan suntan lotion, jadi mengapa bersembunyi dalam gelap? Bukankah
senang keluar di bawah sinar matahari lagi dan menikmati hidup tanpa perlu risau tentang perkara seperti barah
kulit? Anda yakin ia akan berlaku dan sekarang bahan hebat ini dapat menjadikan semua ini dapat dilakukan. "
Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Melecur

"Saya tahu dari pengalaman peribadi bahawa tidak ada rawatan yang lebih baik untuk luka bakar yang teruk
daripada minyak rami. Sekiranya minyak digunakan pada luka bakar, ia akan menghilangkan rasa sakit dalam
beberapa minit dan mempercepat proses penyembuhan. Sekiranya hospital menggunakan minyak rami di unit
pembakarnya, penderitaan manusia dapat dikurangkan dengan banyak.

Ketika mula-mula mula menghasilkan minyak, saya mengambil banyak ubat berbahaya yang diresepkan oleh
doktor yang mempengaruhi kemampuan berfikir saya, jadi pemikiran saya tidak begitu jelas. Keadaan yang
berubah ini menyebabkan saya agak cuai dan ini mengakibatkan letupan dan kebakaran, yang menyebabkan
tangan kanan saya mengalami luka bakar tahap tiga yang teruk.

Apabila saya katakan parah, maksud saya parah, tiga perempat dari tangan kanan saya telah benar-benar cair
dan  kini  tergantung  di  gumpalan.  Teman  wanita  saya  Leah  turun  dan setelah  dia  melihat  luka  bakar,  dia
mengambil sepasang gunting dan memotong semua daging yang mati.  Saya tahu ini terdengar mengerikan,
tetapi apa yang dikeluarkannya sudah mati, jadi sebenarnya saya tidak merasakan apa-apa.

Dalam  sebelas  hari,  tangan  saya  sembuh  sepenuhnya,  tanpa  bekas  luka.  Satu-satunya  cara  anda  dapat
mengetahui  bahawa  saya  mengalami  kecederaan,  adalah  kehadiran  semua  kulit  merah  jambu  baru  yang
kelihatan dan bahkan folikel rambut tumbuh kembali.

Sekarang lihat apa yang berlaku di unit pembakar ini yang disediakan oleh sistem perubatan kita. Kanak-kanak
dan orang dewasa yang mengalami luka bakar yang teruk akan mendapati bahawa unit luka bakar lebih banyak
daripada  bilik  penyeksaan,  yang  nampaknya  tidak  dapat  menamatkan  penderitaan.  Pesakit  ini  mengalami
jangkitan, banyak operasi yang menyakitkan yang melibatkan cantuman kulit dan pada akhirnya, mereka masih
berparut teruk.
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Minyak pati tanaman rami adalah anestetik semula jadi dan anti-biotik semula jadi. Apabila anda meletakkan
minyak dari tanaman rami tepat pada luka bakar, dalam 5 minit rasa sakit hilang dan penyembuhannya bermula.
Melihat dari apa yang saya lihat bahan ini lakukan untuk menyembuhkan luka bakar yang saya alami dan orang
lain  yang mengalami  kecederaan yang serupa,  saya yakin bahawa ubat  yang luar  biasa ini  mungkin dapat
menumbuhkan semula wajah atau bahagian badan yang lain bagi mereka yang telah menderita parah. bakar.

Sekiranya minyak dapat menumbuhkan semula tangan saya dan tidak meninggalkan bekas luka, mengapa tidak
kaki, atau bahkan wajah? Jadi, jika mereka yang menjalankan unit luka bakar sangat ingin menolong pesakit
mereka dan meringankan penderitaan mereka, mungkin sudah tiba masanya mereka mula menggunakan sesuatu
yang berkesan. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

"Saya menerima luka bakar minyak mendidih darjah 3 pada jari saya pada pagi Ahad. Lepuh besar dan sangat
menyakitkan. Saya ingat membaca RSO sangat mengagumkan untuk menyembuhkan luka bakar, oleh itu saya
mencubanya. Orang-orang OMG, luka bakar hilang dalam 40 jam sahaja. Tidak ada tanda sama sekali. Saya
menggunakan RSO dengan jumlah yang lebih baik ke atas lepuh, fillet Aloe Vera segar dan pembalut. Diulang
12 jam kemudian. Tidak memerlukan aplikasi ke-3. " Bobbi

"Mertua  saya  menggoreng  daging  babi  dan  pada  dasarnya  mencelupkan  jarinya  ke  dalam  minyak  panas
mendidih hingga buku jari pertama dan mereka menjadi putih seperti ayam masak. Kami meletakkan RSO pada
mereka  dan rasa sakit  hilang kira-kira  satu minit  atau lebih,  dia  melapisi  mereka 2 x sehari  dengan RSO.
Mereka sembuh dengan cepat hanya dalam beberapa hari dan sama sekali tidak ada kehilangan kulit atau parut.
Sungguh mengagumkan kita sekarang menyimpan sedikit di dalam peti sejuk dapur jadi jika ada yang terbakar
(terutama anak-anak) kita  akan segera menggunakan RSO, tidak perlu merasa sakit  seperti  itu  apabila  kita
mempunyai tanaman semula jadi yang akan menjaganya . " Debra

"Menggunakannya pada selaran matahari yang teruk. Bekerja dengan hebat, saya melihat ia menyembuhkan
luka pisau dalam masa kurang dari seminggu. Ia menyembuhkan halitosis juga. Saya telah menggunakannya
selama enam bulan  atau  lebih  dan mengeluarkan  ubat  penyitaan  sepenuhnya.  Ketika  saya  kehabisan,  saya
mengalami sawan ringan. Saya bernasib baik kerana dapat ubat seperti ini, saya juga mengesyorkan untuk sakit
saraf. " Jack

"Saya menggunakan dapur kayu untuk panas sehingga luka bakar di pergelangan tangan saya menemani saya
lebih  banyak  bulan  yang  lebih  sejuk.  Adakah  pedih  yang  mendalam pada  musim gugur  yang lalu,  belum
berhenti  terjaga.  Saya diberi  minyak RSO sebelumnya,  jadi  sapu, menutup luka bakar  dan dalam dua hari
kawasan itu berwarna merah jambu, tampalan bersih, tidak ada lepuh atau luka bakar sama sekali! Saya dijual
100%! " Janine

Parut

"Saya telah melihat luka bakar sembuh dengan penggunaan minyak ini yang seharusnya meninggalkan bekas
luka  yang  mengerikan.  Tetapi  selepas  itu,  semua  yang  tinggal  adalah  kulit  merah  jambu  yang  sihat  dan
mengikut sistem perubatan perkara seperti itu tidak boleh dilakukan. Sepanjang sejarah, rami selalu memiliki
reputasi memiliki kemampuan untuk menyembuhkan luka sambil meninggalkan parut sedikit atau tidak setelah
itu.

Saya telah membekalkan minyak ini kepada banyak orang yang mempunyai kulit wajah yang teruk dan masalah
parut di wajah mereka. Selepas rawatan dengan minyak, peningkatan kulit mereka sangat mengagumkan. Malah
bekas luka yang ada selama bertahun-tahun boleh dihilangkan sepenuhnya atau sebahagian besarnya hanya
dengan merawat minyak yang terkena dengan minyak.

Ini dapat dilakukan dengan cara yang sama seperti seseorang untuk merawat barah kulit: cukup oleskan minyak
pada parut, dan tutup dengan pembalut. Terus ulangi ini sehingga parut memudar dan pada waktunya, kawasan
yang dirawat akan menyatu dengan tisu di sekitarnya.
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Saya  bersentuhan  dengan  seorang  lelaki  di  Republik  Czech  yang  mempunyai  bekas  luka  mengerikan  di
wajahnya yang kelihatan seperti disebabkan oleh pedang. Setelah dia mengubati kawasan itu dengan minyak,
saya menghadapi masa yang sangat sukar untuk memberitahu di mana bekas luka itu. Dari perspektif saya,
mereka yang cacat kerana takut boleh dibantu dan rawatannya tidak menyakitkan, jadi jika anda mempunyai
parut yang tidak menyenangkan, sekarang anda sudah tahu bagaimana mengatasinya. " Rick Simpson, Rami:
Tumbuhan Paling Berubat

Ulser, Ketuat, tahi lalat

“Ulser di dalam tubuh dapat disembuhkan dengan menelan minyak. Ulser, kutil, dan tahi lalat yang tidak sihat
pada badan dapat dikeluarkan dengan hanya menggunakan minyak dan menutupnya dengan pembalut. Minyak
itu mengejar sel yang tidak sihat atau bermutasi dan memusnahkannya tanpa rasa sakit dalam kebanyakan kes.
Sering kali, ketuat dan tahi lalat boleh menjadi tidak sihat, dan pada masa itu mereka biasanya berwarna gelap
dan mulai tumbuh. Sekiranya anda mempunyai masalah seperti ini, doktor sering kali dapat mengatasi masalah
ini,  tetapi  dalam banyak kes,  masalah itu  akan berulang.  Untuk menghilangkan badan dari  perkara-perkara
seperti itu dengan cara yang masuk akal, cubalah ubat ini.

Pada masa lalu, saya bahkan pernah merawat orang yang menderita ketuat plantar di kaki mereka dan ketuat
jenis ini tumbuh akar, yang biasanya hanya dapat dibasmi dengan operasi yang luas. Daripada membiarkan
sistem perubatan memotong kaki anda ke pita, cukup masukkan setetes minyak ke kepala ketuat dan tutup
dengan pembalut. Cuba simpan pembalut selama kira-kira tiga hari, kemudian masukkan semula minyak dan
pembalut yang lain. Biasanya setelah melakukan ini tiga hingga empat kali, akar ketuat telah hancur dan kepala
ketuat itu jatuh. Apabila minyak digunakan untuk merawat keadaan ini, semua ini berlaku tanpa rasa sakit, jadi
jika anda menderita ketuat penanam, mengapa perlu menjalani penyiksaan yang ada dalam sistem perubatan
untuk anda, sembuhkan diri anda dengan cara yang masuk akal. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling
Berubat

"Sendi saya menggerakkan jari dan voila, menyapu minyak, sakit hilang. Membakar diri saya di tong bakar
minggu lalu, kulit hitam 3 inci yang menggelegak di bahagian dalam pergelangan tangan saya. Sejumlah kecil
minyak, pembalut, dua hari kemudian, kulit merah jambu yang menakjubkan. Diterapkan lagi, sama, dua hari
kemudian dan ia sembuh ... UP of Mi. ~ Terima kasih !!!!! " Janine

"Saya telah menggunakan minyak gaya RSO pada kutil yang menyakitkan di wajah saya. 2 aplikasi ditutup
dengan pembantu kumpulan dan hampir tiada! " Leslie

"Saya telah menggunakan minyak zaitun yang disuntik kanabis pada luka bakar dan luka dan ia sembuh dalam
beberapa hari. Tidak pernah melihat perkara seperti itu. Saya tahu RSO akan lebih baik. Ganja digunakan untuk
merawat segala sesuatu sebelum pemerintah kita tamak. " Daud

"Saya membakar diri di paip pembuangan dengan cukup baik dan saya meletakkan sedikit minyak ganja yang
disuntik dengan ekstrak biji anggur dan ia sembuh dalam masa kurang dari seminggu dan hampir tidak ada rasa
sakit atau kerengsaan dan TIADA bekas luka!" Daniel

"Saya mempunyai banyak ketakutan dari keadaan kulit sehingga saya diberi ubat yang dahsyat selama hampir 6
bulan. Oh kejutan! Beberapa minggu selepas rawatan kulit saya kembali teruk. Ini bagus untuk diketahui. Saya
mengerikan mereka ubat-ubatan, kulit yang lembap, kering, keringat, berpeluh, ya Tuhan itu dahsyat. Tidak
akan berjumpa doc lagi. " Nikki

"Tuan Yang di-Pertua, saya seorang hippy tua dari tahun 60-an dan tinggal di No. Calif. Telah mengetengahkan
pelbagai kereta karam dan Janda Putih selama 8-9 tahun dengan hasil yang sangat baik. Saya melihat bahawa
Rick juga menggunakan White Widow.

Saya  sedang  membantu  pesakit  Hospice  dalam pemulihan,  siapakah?  mati  pada  peringkat  terakhir  MRSA
seperti yang diarahkan oleh doktor lama saya, Dr. Ronald Sand ... Saya memulakannya dengan menggunakan
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tincture yang telah saya buat dan memberikan kuih dari kedua-dua air hingga perahan udang dan hanya perahan
mentega empat bulan yang lalu.

Seorang lagi rakan saudara penanam yang saya hadiri di Unity Church dengan membawa saya ke laman web
anda tiga minggu yang lalu sekarang. Telah memulakan Jason di 'JOY GREASE "dan dia telah melalui tabung
pertamanya dan kini berada di tangga kedua. Lebih kurang sebulan yang lalu bola-bulunya seukuran tembikai
yang sangat besar lebih besar daripada softball ... Sejak memakan barang-barang bakar saya dan sekarang dari
"Magic Grease", dia semakin baik setiap hari dan Gonadnya hampir habis kembali ke ukuran normal ... Mereka
mengatakan tidak ada penawar untuk MRSA ???

Jason mengalami luka besar di punggungnya kerana dia tidak boleh berbaring di sebelah atau perutnya. Dia
sekarang memberitahu saya bahawa mereka reda dan ketika doktor kami muncul bersama pasukan lain, mereka
semua  tidak  dapat  memahami  mengapa  dia  tidak  mati  atau  mengapa  dia  menjadi  lebih  baik.  Saya  belum
memberitahu doktor mengenai rawatan Minyak Rami saya / saya tetapi akan sampai bila-bila ... Saya benar-
benar  mahukan  kebenaran  daripada  doktor  untuk  merawat  luka-lendanya  sekarang  dengan  Minyak  secara
topikal, tidakkah anda setuju ??? Sekiranya kita dapat menghentikan MRSA pada pesakit yang hanya berbulan-
bulan untuk hidup, fikirkan apa yang boleh atau yang harus saya katakan HARUS dikatakan kepada komuniti
perubatan. Damai & hormat, Craig ”

"Suami saya mengalami parut 30 tahun akibat luka bakar yang memerlukan cantuman kulit ... Jadi saya fikir,
aha, tempat lain untuk bereksperimen dengan produk yang luar biasa ini. Yah, dia memiliki kepercayaan kurang
dari nol ia akan melakukan apa saja ... Setelah beberapa aplikasi itu berubah, dia sekarang memiliki pigmen di
mana tidak ada. Pertumbuhan rambut di mana tidak ada yang tumbuh dalam 30 tahun. " Rebecca

"Saya mengalami luka bakar tahap kedua di seluruh muka dan lengan saya akibat  kebakaran rumah. Saya
meletakkan RSO dicampur dengan mentega koko selama sebulan dan anda hampir tidak dapat mengatakan
bahawa  saya  pernah  terbakar.  Sungguh  mengagumkan  seberapa  cepat  ia  berfungsi  dan  ia  adalah  ubat
penghilang rasa sakit terbaik yang pernah saya miliki. " Amerikanisch

"Saya mempunyai tahi lalat di kulit kepala saya yang mula gatal baru-baru ini. Saya mengoleskan satu kali
sehari selama beberapa hari dan tahi lalat itu mula menyusut! Bercakap tentang luar biasa. " Amanda

"Saya seorang yang percaya ... memperbaiki gout ... ia mesti mengimbangkan yin & yang kerana saya fikir saya
gembira sebelum ini tetapi akhir-akhir ini saya dapati rasa kebahagiaan berasal dari dalam ... Terima kasih Rick
Simpson." Irving

"Sejak usia 11 tahun (sekarang saya hampir 30 tahun) saya telah mengembangkan sejenis jamur pada kulit saya,
yang kebanyakannya terdapat di leher dan punggung leher saya. Noda bulat merah ini muncul di kulit saya
setiap tahun dan saya telah mengambil semua yang perlu diambil untuk merawat keadaan kulit saya. Ubat yang
ditetapkan oleh pakar dermatologi mengambil masa 5-6 hari untuk menghilangkan bintik-bintik ini dan 5 hari
lagi untuk menghilangkannya sepenuhnya.

Pada suatu hari saya melihat bintik-bintik ini mula muncul sekali lagi, TAPI kali ini saya memutuskan untuk
meletakkan sedikit minyak ganja di atasnya ... dan itu sungguh ajaib !!! Saya hanya menggunakannya 2 kali dan
bintik-bintik SEMUA hilang. Saya tidak percaya mata saya! Tiada lagi pil dan krim serta syampu khas untuk
saya!  Sekarang  saya  membuat  minyak  kelapa  yang  disuntik  dengan  minyak  ganja  dan  saya  akan  terus
menggunakannya selama seminggu lagi untuk memastikan bintik-bintik itu tidak muncul lagi. Terima kasih
banyak RS & JB atas semua bantuan dan maklumat, saya akan sentiasa berterima kasih. " Ioanna

"Pada tahun 2002 saya mengalami kemalangan yang mengerikan. Saya mengalami laserasi di seluruh bahagian
dan kehilangan sebahagian tulang di lengan saya. Selepas cantuman kulit dan tulang saya hampir sembuh dan
mendapat jangkitan pada lengan saya. Ternyata itu adalah jangkitan tulang dan terpaksa bermula dari awal.
Kerana itu bila-bila masa saya mendapat luka / luka bakar (saya tukang las) mereka akan selalu dijangkiti.
Tahun lalu ini  saya mendapat  luka bakar yang mengerikan dari  saluran wap semasa bekerja  di perut saya.
Dengan menjaga kebersihan dan menggunakan minyak itu sembuh hanya dengan sentuhan selama MINGGU!
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Luka bakar kimpalan kecil saya boleh bertahan 4-6 minggu. Tidak lagi dengan minyak saya. Skru Neosporin,
saya menggunakan MINYAK! " Chris

"Racun ivy di lengan saya ... Ruam dan luka bakar hilang dalam 5 minit ... Tidak ada benjolan, tidak ada ruam,
tidak ada rasa sakit ... Saya menggunakan satu butir RSO dengan sedikit minyak kelapa ... HILANG dalam lima
minit !!!" Estelle

"Saya mendapat racun oak di wajah saya, setelah hari kedua dari dahi saya ke leher saya, bintik gatal besar,
mentah  dan beberapa  pendarahan akibat  calar.  Saya mencampurkan  sedikit  minyak dengan sedikit  minyak
kelapa agar senang disebarkan. Saya memakainya dan melegakan rasa gatal dan kesakitan, dalam masa satu
jam,  kegatalan  dan  keradangan  hilang,  keesokan  harinya  ia  tidak  dapat  dilihat  kecuali  anda  benar-benar
kelihatan. Ini tentu menimbulkan sedikit kening dan akhirnya beberapa orang yang ragu-ragu dapat melihat apa
yang selalu saya bicarakan. Kuasa Penyembuhan Ganja! " Cindy-lee

"Psoriasis artritis dalam waktu kurang dari sebulan ... J" Giulliana

"Psoriasis saya hilang setelah saya mula makan minyak ... Hanya menggunakan minyak secara topikal tidak
banyak membantu saya - tidak hilang sepenuhnya sehingga saya mula menggunakannya secara lisan. Itu belum
kembali. Saya menggunakan dos pemeliharaan sekarang, jadi saya HARAP cukup untuk menjauhkan psoriasis.
Saya tidak mempunyai tanda-tanda ini dalam hampir 4 bulan. Para doktor memberitahu saya bahawa ia tidak
akan pernah hilang sepenuhnya, dan satu-satunya masa ia akan 'hilang' adalah ketika saya benar-benar sakit dan
sistem imun saya mempunyai masalah lain untuk diperangi. Baiklah ... saya tidak merasa sakit, dan omong
kosong itu HILANG! " Lindsay

"Juga menyembuhkan tendonitis dalam beberapa hari. Walaupun cedera berusia 7 bulan. Hanya sapu sedikit
mentega periuk atau RSO pada kawasan yang menyakitkan sekali sehari. Sial. Saya menggunakan RSO pada
luka  bakar  darjah  3  pada  hari  Ahad-Selasa  yang lalu,  tidak  ada  tanda-tanda  luka  bakar  setelah  menjalani
rawatan selama 40 jam. Pasti berharap saya menggunakannya ketika ia berlaku. Ini akan menyelamatkan saya
berjam-jam kesakitan dan menahan ais di atasnya. " Bobbi

"Apa yang tidak dapat membantu? Melalui kajian saya kemungkinan tidak ada habisnya. Saya mempunyai sista
di bahagian kanan pipi saya di wajah saya.  Lima hari mengambil  minyak (menelan) kista cepat menyusut.
Minyak itu terbuat dari daun beku dan putik kecil yang direndam sehingga jernih. Campuran duduk selama 2
minggu. Malam pertama minyak sista saya mempunyai rasa kesemutan. Lima hari kemudian hilang. Minyak
berfungsi. Terdapat terlalu banyak bukti dan sains di sebalik itu sangat mengagumkan. Terdapat sebatian kimia
di luar sana yang bertindak balas terhadap semua reseptor kita dalam sistem saraf adalah karya semula jadi.
Bahagian  yang  mengagumkan  adalah,  semuanya  terdapat  dalam  satu  tanaman.  CANNABIS.  Sudah  tiba
masanya untuk melihat sejauh mana manusia boleh pergi. Sudah tiba masanya untuk berkembang. Dr. Dank
”Jeremy

“Kali pertama saya membuat minyak (dimasukkan ke dalam minyak kelapa) adalah untuk rawatan topikal pada
punggung jiran tua. Dia mengalami luka sepanjang gatal. Rongga ranjang tidak dikesampingkan, begitu juga
kudis, kutu, skeeter, dan sebagainya kerana dia tidak terjejas di tempat lain melainkan punggungnya dan tidak
ada tanda-tanda aktiviti yang mengerikan di tempat tidurnya. Tahu apa yang dilakukan oleh anaknya ??? Dia
menyemburkan tilam dengan banyak bahan kimia untuk menghilangkan kutu yang tidak ada. Saya memberinya
tilam  baru  dengan  arahan  tegas  bahawa  TIDAK  boleh  disembur.  Dia  terpaksa  masuk  ke  hospital  kerana
mengalami pendarahan maag dan semasa dia berada di sana, dia menyatakan masalah punggungnya dan kamu
tahu  apa  yang  diberitahu  oleh  doktor  kepadanya  ???  Basuh  rambut  dan  badannya  untuk  kutu,  dia  tidak
mempunyai kutu. Oleh itu, menurut anda siapa yang akan saya dengarkan untuk membantunya? Para doktor?
TIADA. Saya buat minyak, merawatnya kembali  dan ada peningkatan dan penyembuhan sedang berlaku. "
Michele

"Pagi Scot, bercakap dengan kakak saya petang tadi dan dia mengatakan bahawa dia sudah sembuh !!!!! Ubat
itu menyembuhkan herpes zosternya :) Dia mengatakan bahawa dia berasa luar biasa. Baru mahu yakin 100%
sebelum saya menulis anda. Terima kasih banyak atas bantuan anda. "
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"Gadis dengan herpes zoster itu menimpa sesuatu yang lain dan dia tidak pernah memberitahu keluarga apa
yang salah. Ini dia, dia hanya menghantarnya kepada saya:

"Hai sekali lagi, baru sahaja mengetahui semalam bahawa kakak saya mengalami tiroidnya setahun yang lalu
tetapi  tidak  memberitahu  keluarga  kami.  Nampaknya  doktor  memberitahunya  bahawa  mereka  akan
mengawasinya  dan  jika  ia  tumbuh,  maka  mereka  akan  beroperasi.  Tidak  cukup  besar  untuk  mendapatkan
biopsi. Bagaimanapun, dia mempunyai janji temu doktornya minggu lalu dan mendapati bahawa tumor telah
berhenti  tumbuh.  Dia yakin ubat  itu  menghentikan  pertumbuhannya.  Bukankah itu  berita  indah? Dia terus
menerimanya dengan harapan bahawa janji berikutnya akan membuktikan bahawa minyak membunuh tumor.
Akan memberitahu anda lebih banyak lagi apabila perkara itu berlaku. " Orang Scotland

"Semalam saya mendapat  seorang wanita  yang mula menggunakan ubat.  Ini  laporannya dari  hari  pertama.
Sangat menakjubkan! Inilah laporan hari pertama saya:

Bangun dengan ekzema di bibir saya pagi semalam dan letakkan sedikit minyak di atasnya. Sengatan berhenti
dalam kira-kira 10 minit. Sakit hilang dalam 30 minit. Bengkak turun dalam beberapa jam. Lepuh di bibir saya
hampir setengah hari ini - biasanya memerlukan masa 2 minggu untuk sembuh. Menghirup wap dari minyak di
bibir saya. Menyedari sakit yang berada di sinus kanan saya selama beberapa minggu telah berhenti Dan hidung
saya berhenti berjalan. Hanya bersin sekali sejak semalam Memerhatikan keletihan saya tidak sedalam biasa.
Menyedari bahawa saya merasa santai dan kelebihan yang hilang itu hilang. Memerhatikan penurunan sakit
badan pada waktu petang - Biasanya saya mengalami kesakitan badan sehingga petang sehingga saya tidak
dapat duduk diam (sakit pergelangan kaki dan sakit otot, sakit lutut / bahu / siku / pergelangan tangan / ibu jari
menurun dengan ketara).

Juga, saya mendapat cahaya yang sangat ringan dengan setiap dos. Saya tidak menghadapi kesukaran untuk
bekerja atau fokus dan tidak teragak-agak untuk memandu. Saya sangat jelas walaupun saya lupa mengambil
Citicoline pagi ini. Saya meletakkan kira-kira setengah gandum minyak pada Craisen dan mengambilnya seperti
itu. "

Q. Hai JB! Saya ingin bertanya sesuatu kepada anda, saya tertanya-tanya adakah RSO akan membantu ibu saya
terbakar  akibat  radiasi?  Dia  memutuskan  untuk  meneruskan  rawatan  "konvensional",  dan  sekarang  dia
mendabik dada, dengan kata lain,  kacau. Sakit hanya untuk melihatnya.  Saya ingat bahawa anda atau Rick
pernah terbakar, saya rasa semasa menyiapkan RSO, dan menunjukkan gambar bagaimana minyak berfungsi
juga pada luka bakar. Oleh itu, adakah ia akan memberi kebaikan untuknya?

A. Hai Enrique,  tentu saja,  sapu minyak atau salap rami di dada dan punggungnya. Sudah tentu dia harus
memakan minyak dan menjauhi doktor dan segala bentuk kerosakan yang tidak perlu. JB

"Ibu saya (72) mengalami kulit retak yang menyakitkan di kebanyakan hujung jarinya selama kira-kira 2 tahun
sekarang ... sangat menyakitkan. Doktor berkata,  "Ya, seiring dengan bertambahnya usia." Dufuss !!! Kami
mencampurkan  sedikit  minyak  dengan  akuaphor  ...  satu  rawatan,  semalam  ...  hilang!  Retakan  yang
menyakitkannya sembuh dan terus baik selama lebih dari seminggu sekarang! MENAKJUBKAN! " Dolly

"Saya menggunakan minyak pada  luka  pembedahan terbuka yang baru.  Pada bulan September  2012,  saya
mempunyai 2 tumor Basal Cell Carcinoma yang dikeluarkan dari wajah saya. Salah satunya adalah besar dan
tumor pengumpan yang menyebarkannya. Juga, tumor dalaman di pipi saya dikikis untuk biopsi. Semasa saya
pulang dan melancarkan luka saya, saya mempunyai kawah di wajah saya.

Selama 4 hari pertama saya mencampurkan Shea butter dan minyak dan mengaplikasikannya. Saya kemudian
beralih ke minyak lurus dan tidak berhenti. Semasa saya membuat temu janji, doktor yang menganggap saya
akan  menjalani  pembedahan  plastik  kagum  dengan  penyembuhan  saya.  Saya  memutuskan  untuk
memberitahunya  yang  sebenarnya,  bahawa  saya  tidak  menggunakan  resepnya,  bahawa  saya  telah
menyembuhkannya dengan Minyak Ganja. Dia pernah mendengar tentang Rick Simpson & Phoenix Tears, dia
tidak menghakimi saya, dan mengatakan untuk terus berusaha.

Dalam satu bulan, saya menjalani pembedahan kedua, rancangan tindakan untuk menyembuhkan luka ini ...
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Minyak Ganja. Adakah saya akan memberitahu pakar bedah ini? Pada temu janji Post op saya! Dalam cinta &
cahaya. " Patti-Jo

- Patti, tidak akan ada pembedahan yang diperlukan jika anda terus menggunakan minyak. Atau tunda 60g lagi
jika perlu, tetapi jauhkan dari pembedahan dan doktor, jika boleh. Ini adalah prasyarat yang menyedihkan untuk
kejayaan rawatan dalam banyak kes. JB

"RSO menjadikan psoriasis saya hampir tidak ada. Saya telah mengambil dos pemeliharaan selama tiga tahun
sekarang dan kulit saya jelas, fikiran saya jelas dan saya tidak pernah lebih sihat. " Erica

"Saya telah melihat seseorang yang dekat dengan saya menggunakan minyak Rick pada luka bakar yang buruk
yang akan meninggalkan bekas parut yang tidak sedap dan dalam masa seminggu setelah menggunakan minyak
itu, minyak itu hilang dan tidak ada tanda-tanda bekas luka atau luka bakar." Janice

"Kami mempunyai anak perempuan saya sekarang. Dia mengalami psoriasis pada kedua siku, lengan bawah,
dan satu lutut. Mengambil gambar pada permulaan. Setakat ini kawasan bersisik kering sudah tiada. Kulitnya
berwarna  merah,  tetapi  licin  dan  bukannya  naik  dan  meradang.  Kawasan  yang  lebih  kecil  di  luar  telah
dibersihkan  sepenuhnya.  Kami  yakin  ini  akan  berjaya.  Kami  mengambil  gambar  setiap  hari  atau  apabila
terdapat peningkatan yang ketara. Semua ini dalam masa kurang dari seminggu menggunakan minyak secara
topikal. Terima kasih banyak kerana memberi kesedaran kepada ubat ini yang akhirnya akan menyembuhkan
bangsa Rick dan JB. Saya berkongsi catatan setiap hari dan memberitahu sesiapa yang akan mendengar. Ia mula
tenggelam. " Ron

Q. Adakah campuran ini berfungsi untuk jerawat? 

A.  Jennifer,  minyak  ini  berfungsi  untuk  "semua  keadaan  kulit."  Itu  bermaksud  termasuk  jerawat.  Salam
sejahtera, JB

"(Saya dapati  minyak) 3 bulan yang lalu mencari  di internet  untuk menyembuhkan jerawat dan rosacea.  Ia
membersihkannya dengan serta-merta! Saya menambah minyak iso ke minyak kelapa untuk menggunakannya
di muka dan leher saya sehari sekali. Suami saya mengatakan bahawa saya kelihatan lebih muda 15 tahun!
Terima kasih banyak kerana berkongsi maklumat ini.  Tuhan memberkati  anda semua. Teruskan kerja yang
bagus." Toni

"Ini berfungsi untuk rambut yang tumbuh di wajah juga. Saya menggunakannya pada anak lelaki saya yang
berusia 23 tahun dengan kejayaan dalam 2 aplikasi. SATU CINTA." Patti-Jo

"Charlie berjalan. Tiada ubat sakit. Dia berdiri tinggi. Langkahnya lurus dan lebar. Dia boleh berlari melompat
dan bermain. Lehernya hampir sembuh 90 peratus. Tidak kelihatan seperti ini dalam dua tahun. Dia makan
pisang, pizza, setengah sandwic, nasi goreng, yogurt dan banyak lagi semalam. Dia tidak pernah makan banyak
ini. (…)

Lutut kanan Charlie, adalah yang paling teruk. Lebih kurang 50 peratus lebih baik. Yang kiri hampir sembuh
sepenuhnya kecuali fakta bahawa dia gatal pada malam yang lain dan melepuh kembali. Tetapi tidak ada yang
penting ... Perubahan terbesar adalah luka di lehernya dan di bawah ketiaknya. Leher hampir sembuh sama
seperti ketiaknya.

Saya menggunakan sedikit minyak di dalam tabung gnya sebelum mandi. Ia juga membantu mengatasi sakit
lutut.  Sekiranya  lututnya  sakit,  dia  akan  jatuh.  Saya  tidak  menambah  sebarang  tylenol  atau  ibuprofen.  Ia
melakukan muslihat. Saya juga membuat salap saya sendiri. Saya mempunyai mesin air yang menapis air dan
memisahkan  air  alkali  dari  berasid.  Oleh  kerana  air  beroksigen  berasid  sangat  baik  untuk  kulit  dan  juga
antibakteria, saya mengambil air berasid dan mencampurkannya dengan metoselullosa untuk membuat salap.

Saya menambah pekat untuk membuat salep yang seperti konsisten vaseline. Saya mengoleskan pakaiannya
dengan ini  dan  menggunakannya  pada  luka-lukanya.  INI sahaja  yang membuat  perbezaan  yang luar  biasa
dengan rasa sakit, gatal-gatal, dan penyembuhan. Saya akan menghantar gambar anda tidak lama lagi. Saya
telah mengambil setiap perubahan. Saya rasa minyak akan bertahan selama sebulan lagi, tetapi kerana ini adalah
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kali pertama saya melakukan ini, saya tidak pasti. Saya teruja. Selera makannya tidak pernah begitu baik. Dia
makan lebih banyak makanan semalam daripada yang dia makan sepanjang tahun. " Trisha

"Hai Rick dan kawan-kawan, saya mempunyai seorang kawan yang mengalami sakit ini (diameter kira-kira 2
inci dengan 4 inci) pada bilah bahu kirinya selama 4 tahun sekarang, menjangkiti jangkitan,  tanpa kudis di
tempat, hanya murni bukaan mentah, di bawah permukaan anda dapat merasakan gumpalan besbol yang keras
sensitif terhadap sentuhan.

Dia telah menggunakan minyak secara topikal 8 kali dalam 7 bulan dengan sekitar 2 hujung minggu untuk
penggunaan dalaman juga.

Gumpalan  luka  dan parut  hilang,  luka  terbuka terluka  dan rakan saya merasa  diberkati  kerana  berpeluang
menggunakan minyak itu. " Rebecca

“Semalam saya memotong jari pada pengisar di tempat kerja. Pukul 3 pagi saya bangun dengan jari berdebar
bahawa saya mencuba ais, peroksida, neosporin. Tidak ada yang berjaya. Berdebar-debar masih. Saya kemudian
teringat  minyak  pendengaran  akan  membantu  pertumbuhan  semula  sel  dan  menghentikan  kesakitan  serta
menyembuhkan parut dan masalah kulit jadi mengapa tidak mencubanya. Oleh itu, saya mengambil setetes dan
menyebarkannya ke seluruh hujung jari saya. Dalam 1 minit rasa sakit hilang 80%. Dalam 30 min. Saya dapat
menjentikkan jari saya dengan sedikit kesakitan tetapi tidak ada kesakitan yang nyata. Saya dijual. Pada 12 jam
kemudian saya membuat permohonan semula dan sejak itu saya tidak sakit. " Rebecca

"Hai  Rick,  saya ingin merahsiakan nama saya sekiranya anda menyiarkan ini  (yang saya tidak keberatan).
Teman wanita saya mempunyai pendidikan yang sangat kasar dan terpaksa memotong pergelangan tangannya
ketika dia mengalami kemurungan, masalah ini bertahun-tahun di belakang kami tetapi beberapa bekas luka
yang cukup buruk di pergelangan tangannya masih ada. Terdapat sangat banyak kelihatan dan menggelegak
sedikit, ini adalah perkara pertama yang diperhatikan oleh banyak orang ketika mereka pertama kali bertemu
dengannya, dia tidak mahu apa-apa selain menyingkirkan mereka.

Oleh  itu,  soalan  saya  ialah  adakah  minyak  dapat  menghilangkan  bekas  luka?  Atau  sekurang-kurangnya
membantu menjadikan mereka kurang kelihatan? Saya suka apa yang anda lakukan dan saya berharap saya tahu
tentang minyak ketika datuk saya jatuh sakit dengan barah, anda adalah wira untuk semua nyawa yang telah
anda selamatkan! "

-  XXX yang terhormat,  mulakan minyak secara topikal  pada bekas luka,  kemungkinan besar  minyak akan
hilang dalam beberapa minggu atau bulan. Saya juga akan mendapatkannya dengan minyak, ia akan membantu
PTSDnya dari semua kenangan tentang apa yang dia lalui, ia juga akan meningkatkan kualiti tidurnya. Ambil
gambar dan video jika anda tidak keberatan, bekas luka akan hilang - sama ada sepenuhnya atau mereka hampir
tidak akan kelihatan. Salam sejahtera, Jindrich Bayer

"Hei Rand, saya mempunyai masalah yang sama dengan luka kaki. Pertama kerana saya pra-diabetes. Tetapi
saya mendapat tahu bahawa saya sangat sensitif terhadap gigitan kutu dan nyamuk. Saya meletakkan minyak
pada mereka dan meletakkan alat pembantu semalaman dan gigitannya sembuh. " Michelle

- Apa yang boleh dilakukan minyak untuk gigitan nyamuk atau kutu adalah sangat mengagumkan. Cubalah dan
anda akan melihat mengapa kami mengatakan bahawa tidak ada orang yang harus meninggalkan rumah mereka
melainkan  jika  ada  minyak  di  atasnya.  Minyak  itu  mempunyai  banyak  kegunaan  sehingga  tidak
bertanggungjawab untuk mencuba hidup tanpanya. JB

"Makan minyak ... Saya telah mengambil minyak selama dua bulan, psoriasis saya hampir 80% jernih, dan saya
tidak perlu menggunakan ubat sama sekali ... Dan menghilangkan arthritis saya juga ..." Giuliana

“Saya telah menggunakan campuran minyak zaitun ganja dan dalam seminggu psoriasis saya mulai hilang.
Sayangnya  saya  hanya  mempunyai  sedikit  dan  saya  tidak  mempunyai  cukup  untuk  mengambilnya  secara
dalaman dan luaran. SELESAI, saya bahkan tidak mempunyai RSO sebenar, tetapi minyak ganja yang dibuat
pada minyak zaitun. " Teemu
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- Biar kami berharap anda akan mendapat sedikit minyak lagi, Teemu. Sebaiknya gunakannya secara topikal
untuk  mengawal  simptom  dan  juga  memakan  minyaknya,  anda  juga  mahu  menghilangkan  penyebab
masalahnya. Salam sejahtera, JB

"Ia berfungsi dengan baik pada gigitan nyamuk & sakit gigi juga. Anak perempuan saya digigit, tidak bergurau,
sekurang-kurangnya 50 kali oleh nyamuk dalam 15 minit DENGAN MATI! Penyembur pepijat Deep Woods
dihidupkan. Saya mencuba kulit pisang, deodoran, lidah buaya, dermaplas & hidrokortison. Tidak ada yang
menurunkan  bengkak  (dia  alergi  terhadap  gigitan  nyamuk  mereka  membengkak  teruk)  atau  memberikan
kelegaan  kepadanya.  Dalam keadaan  putus  asa,  saya  mengikis  resin  dari  alat  penguap,  mencampurkannya
dengan sedikit minyak kelapa sehingga mudah merebak & "mengoles" kakinya ke bawah. Dalam masa kira-kira
setengah jam semua bengkak turun & sementara dia masih mempunyai titik merah di mana gigitan mereka tidak
mengganggunya, saya mengelakkan memberinya Benedryl.

Saya mempunyai abses yang terbentuk di mulut saya & saya membungkus resin dari vape di sekitar gigi yang
terjejas & sekali lagi dalam masa setengah jam bengkak turun & saya dapat menyembuhkannya, sejak itu tidak
ada  masalah  dengannya.  Saya  pasti  mengemasnya  dua  hari  walaupun  sudah  pasti.  Sekarang  saya  dapat
mengatakan bahawa mengemas resin (jika anda mempunyai Vapir No2 di dalam kerucut di mana anda menukar
skrin mengumpul hash yang hampir tulen, tertumpu juga.) Di sekitar gigi saya, saya sangat tinggi, mungkin
lebih tinggi daripada yang pernah ada dalam hidup saya .

Saya malah menghantar pesanan telefon kepada suami dari ruang tamu untuk meminta pertolongan kepadanya
ke  bilik  tidur.  Ubat-ubatan  sub-bahasa  berfungsi  dengan  lebih  baik,  itulah  sebabnya  di  ER  jika  mereka
mengesyaki  serangan  jantung  mereka  menyemburkan  nitro  di  bawah  lidah  anda.  Semua  baik-baik  saja
sekarang, saya tidak mati akibat overdosis, saya tidak bangun dengan rasa lapar & paling baik ... saya tidak
perlu mengambil sejumlah besar Tylenol atau Advil & membuat kerosakan lebih banyak pada saya perut &
hati.

Saya tahu resin itu bukan kaedah yang paling berkesan & saya tidak pasti sama ada ia akan berfungsi tetapi saya
harus bekerja sejak saya hidup dalam keadaan haram. Saya fikir ia tidak boleh menyakitkan. Saya tidak sabar
untuk  tinggal  di  negeri  di  mana  saya  boleh  menumbuhkan  bahan  permulaan  organik  saya  dengan  kualiti
setinggi mungkin, membuat minyak saya sendiri & menyembuhkan diri saya & seluruh keluarga ... termasuk
anak perempuan saya yang berusia hampir 2 tahun yang telah mengalami neraka tahun lalu kerana tidak ada
yang dapat mengetahui apa yang salah dengannya.

Mereka fikir sekarang dia mengalami gangguan protein tetapi itu adalah perkara lain yang mereka lontarkan
kerana mereka tidak tahu apa sebenarnya yang salah. Memikatnya dengan minyak mungkin menyelamatkan
nyawanya.

Walaupun saya ingin membuat  diagnosis yang tepat sehingga saya tahu apa yang saya rawat tetapi  intinya
adalah  saya  hanya  mahu  bayi  saya  berasa  lebih  baik  &  jika  itu  bermakna  mengongkong  masyarakat
konvensional maka itulah yang akan saya lakukan. " Sara

"Terima kasih tidak cukup untuk apa yang telah anda lakukan. Saya duduk di sini dengan minyak di oak racun
saya. Saya tidak akan pernah mencuba tanpa anda. Ia bertahan lebih dari 2 bulan menyentuh hampir 100%
badan saya tahun lalu kerana seseorang memulakan api sikat jadi saya sekarang akan mendapatkannya di mana-
mana & lebih teruk lagi mereka mengatakan kerana kita tidak membina kekebalan terhadap yang satu ini.

Sehari yang lalu ia muncul. Jadi, minyak malam tadi, sama sekali tidak menghentikan gatal-gatal Namun saya
melihatnya menyembuhkan parut setiap hari jadi saya mempunyai iman. Pagi ini, 24 jam selepas permohonan
pertama saya melihat  ia  berfungsi  dan menyembuhkan kulit  yang cedera  dari  calar  saya.  Oleh itu,  dengan
sebilangan pasta zink oksida di atas minyak saya, saya percaya bahawa saya baru sahaja menemui bantuan # #
untuk racun oak.

Saya sebenarnya tidak sabar hingga musim depan untuk melihat apakah mungkin minyak menyembuhkan untuk
memperbaiki masalah ini seumur hidup. Saya akan memberitahu anda. Bukankah itu hebat? Sekali lagi Terima
kasih untuk semua yang anda lakukan. " Rebecca
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-  Minyak  juga  boleh  memperbaikinya.  Ini  adalah  penawar  atau  kawalan  untuk  semua  masalah  perubatan.
Semakin cepat ia digunakan, semakin cepat ia akan memperbaiki apa yang perlu diperbaiki, itu sahaja yang ada.
JB

"Saya ingin orang tahu bahawa RSO membersihkan lepuh besar  yang suami  saya naik  di  tumitnya  ketika
berbaring di atas katil sejak sakit. Saya meletakkan minyak di dalamnya dan dalam masa seminggu ia habis.
Saya benar-benar takut ia akan berkembang menjadi sesuatu yang lebih serius. Ini menutupi seluruh tumitnya.
Terima kasih Rick Simpson untuk semua yang anda lakukan. " Susan

"Sebagai  mekanik,  saya telah menggunakan minyak pada beberapa luka yang sangat buruk dan anda betul
100% ... Ia menyembuhkan kulit dengan lebih cepat daripada yang lain." Cory

"Menyembuhkan HPV saya dalam dua minggu dengan hanya tiga aplikasi topikal." Batu

"Saya  sedang  dalam proses  merawat  tahi  lalat  jahat  yang  telah  berubah  menjadi  hitam.  Setiap  pagi  saya
menggunakan sejumlah besar tepat pada tahi lalat dan kemudian tutup dengan tali pinggang keledar. Dalam 3
minggu saya secara visual dapat  melihat  tahi  lalatnya  menyusut.  Ianya berfungsi.  Saya juga makan sedikit
setiap hari ... apa perbezaan tahap tenaga. BLISS PERUBATAN MELALUI CANNABIS !!!!!!! " Beau

"Saya mengakuinya ... saya kekok ... saya mempunyai kebiasaan buruk untuk memasukkan garpu garpu ke kaki
saya. RSO langsung di tempat, tutup dengan alat bantuan band, rasa sakit hilang dalam beberapa saat, sembuh
dalam 3 hari. " Heather

"Saya telah melihat minyak balsem versi yang jauh lebih lemah memusnahkan psoriasis dalam beberapa hari,
mengurangkan pembengkakan ovari  pada hari  pertama dalam 20 minit,  dan mencegah parut dan rasa sakit
apabila digunakan segera pada luka bakar ringan. Benar-benar membuat saya tertanya-tanya apa yang boleh
dilakukan minyak ... ”Beres

"Saya mempunyai salah satu kes paling teruk kaki atlet ketika berusia 10 tahun, saya harap minyak saya. Tetapi
saya memilikinya sekarang. Semuanya sihat 47 tahun kemudian. Menyembuhkan segala-galanya. " Donald

"Mertua  saya  menggoreng  daging  babi  dan  pada  dasarnya  mencelupkan  jarinya  ke  dalam  minyak  panas
mendidih hingga buku jari pertama dan mereka menjadi putih seperti ayam masak.

Kami meletakkan RSO pada mereka  dan rasa sakitnya  hilang kira-kira  satu minit  atau  lebih,  dia  melapisi
mereka 2 x sehari dengan RSO. Mereka sembuh dengan cepat hanya dalam beberapa hari dan sama sekali tidak
ada kehilangan kulit atau parut.

Sungguh mengagumkan kita sekarang menyimpan sedikit di dalam peti sejuk dapur jadi jika ada yang terbakar
(terutama anak-anak) kita  akan segera menggunakan RSO, tidak perlu merasa sakit  seperti  itu  apabila  kita
mempunyai tanaman semula jadi yang akan menjaganya . " Debra

"Saya mempunyai sebilangan kecil benjolan di siku saya, merawatnya dengan minyak ... Seminggu kemudian
siku saya licin dan tidak ada lebam ... Saya rasa mereka ketuat tetapi kerana saya tidak percaya pada doktor,
saya tidak dapat ' t memberitahu anda dengan pasti. " Carla

-  Tidak  kira  apa  yang  salah  dengan  kulit  anda,  cukup  oleskan  minyak,  tutupnya  dengan  alat  pelekat  dan
gunakan semula minyak setiap hari atau dua atau ketika alat pelekat jatuh. Luka bakar, ketuat, eksim, psoriasis -
minyak tidak peduli apa itu dan akan memperbaikinya, berikan masa dan minyak. JB

“Rakan saya mempunyai sista di wajahnya dan setelah mengambil minyak selama beberapa hari, ia hilang. Dan
dia menelannya tidak menggunakannya secara topikal. " Jonathan

"Bukan pesakit barah tetapi saya mengalami jangkitan pada tumit saya yang tidak akan bertindak balas terhadap
rawatan. Saya bahkan mempunyai pekerjaan teknologi perawatan luka di atasnya ... dia mendapat jangkitan
untuk berhenti  menyebar  tetapi  masih  tidak  akan sembuh.  Saya mengoles  minyak di  dalamnya dan dalam
SATU hari kemerahannya kurang. Hari kedua dan kemerahan hilang. Hari ketiga dan jangkitannya kelihatan
seperti kulit lagi! Minyak penyembuhan yang hebat! " Tammie
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"Saya bekerja di sebuah syarikat kolam dan spa ... saya berkulit cerah, di luar sepanjang hari. Saya mempunyai
beberapa bintik gila di wajah, kepala dan lengan saya yang selalu berada di luar tingkap pemandu. Minyak
membersihkan bintik-bintik itu dalam beberapa minggu! Saya sekarang mengambil 5 gram THC murni setiap
hari untuk membantu melawan sebarang penyakit dan memastikan sistem ketahanan badan saya kuat. BTW
tidak pernah diserang selesema! Tidak ada selesema sejak saya kecil. " Jay

"Saya tahu orang-orang di sini selalu mengatakan menggunakan RSO yang tulen, dan saya sangat menggemari
barang itu. Walau bagaimanapun, saya hanya ingin memberitahu orang bahawa bahawa infusi minyak kelapa
yang dibuat dengan daun gula, telah menggantikan neosporin sepenuhnya untuk kami, saya tidak perlu membeli
barang itu selama 2 tahun. Ia berfungsi dengan lebih baik dan lebih pantas, dan saya dapat meletakkannya di
seluruh  tangan  dan  wajah  orang  dan  saya  tidak  perlu  bimbang  mereka  akan  sakit  sekiranya  mereka
memakannya secara tidak sengaja. " Tina

- Tina, tidak ada yang berfungsi lebih baik dan lebih pantas daripada RSO tulen tetapi saya tahu apa yang anda
cuba sampaikan.  Sudah tentu  bahawa bentuk ubat  ganja  yang kurang kuat  juga  dapat  membuat  keajaiban.
Masalahnya ialah kejayaan itu tidak boleh dipercayai seperti RSO paling kuat yang tidak dicairkan.

Kosmetik ganja akan menggantikan kosmetik paling banyak yang ada sekarang, iaitu setelah wanita mengetahui
apa yang boleh dilakukan oleh minyak untuk kecantikan mereka. Minyak biji rami, minyak kelapa dan shea
butter adalah pembawa kegemaran saya tetapi seseorang boleh menggunakan apa sahaja yang popular di tempat
mereka tinggal dan menambahkan minyak ke dalamnya. 20-30% RSO dalam krim berfungsi mengagumkan
tetapi  0,01-1% juga boleh memberi  manfaat  besar untuk keadaan yang kurang serius dan penyelenggaraan
seharian. JB

"Teman wanita saya sangat alergi terhadap gigitan nyamuk dan malam tadi dia ada di kuilnya ... itu sangat
besar, bagaimanapun saya mencadangkan mendapatkan bantuan band dan meletakkan RSO yang kami buat dari
daun ganja ke gigitan. Pagi ini ketika kami bangun, benjolan telah hilang sepenuhnya. "

- Terima kasih, Jimmy. Saya yakin maklumat ini akan membantu banyak orang. Musim nyamuk sudah tiba.
Dan minyak berfungsi sebagai penghalau, juga, cubalah. Selalu lebih baik untuk mencegah masalah daripada
berlaku walaupun sangat mudah untuk memperbaikinya dengan minyak. Minyak ini boleh digunakan secara
topikal pada apa sahaja yang gatal,  terbakar atau sakit. Semakin cepat anda menggunakan minyak, semakin
cepat masalah dapat hilang. Ingatlah. JB

Q. Berapa lama minyak boleh bertahan? Selamanya? Apakah simpanan, peti sejuk, penyejuk beku, pantri yang
terbaik? Terima kasih.

A. Di dalam jarum suntik dan jika disimpan di tempat sejuk yang gelap, minyak akan bertahan selama bertahun-
tahun, terutama jika anda berjaya melindungi minyak daripada pengunjung dan keluarga, iaitu wanita, kerana
mereka nampaknya lebih suka menelan minyak daripada lelaki. 

Apabila  wanita  dalam  keluarga  anda  mengetahui  tentang  kesan  meremajakan  minyak  dan  apa  yang
dilakukannya dengan kedutan,  anda tidak perlu risau berapa lama minyak itu akan bertahan, ia akan selalu
dimakan atau digunakan secara topikal dengan cepat. Sekiranya anda ingin mengekalkan bekalan minyak anda,
jangan beritahu wanita bahawa kosmetik dengan 20-30% minyak akan membuat keajaiban untuk kulit mereka
dan menjadikan mereka kelihatan semuda mungkin secara fizikal, jika tidak, mereka hanya akan mengambilnya
dari anda apa yang akan anda cuba katakan atau lakukan dan anda tidak perlu risau berapa lama minyak akan
bertahan.

Ini bukan (dimaksudkan) sebagai komen seksis, saya hanya memberitahu apa yang saya lihat berlaku berkali-
kali, ini hanya pemerhatian dan usaha untuk menarik perhatian kepada apa yang boleh dilakukan minyak untuk
kulit anda tanpa mengira jantina. JB

"Sekiranya wanita tahu bahawa ia membalikkan penuaan kulit dan memperbaiki kulit yang rosak (seperti dalam
kasus  orang ini)  sokongan pengesahan ganja  akan melalui  atap!  Keseluruhan ekonomi berkembang kerana
penindasan ubat semula jadi yang luar biasa ini dan kita semua akan menyaksikannya runtuh bersama-sama
apabila semakin banyak orang mendapat maklumat dan hanya mula mengubati diri sendiri. " Gil
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Q. Adakah anda mengaplikasikannya pada wajah anda untuk rawatan kerutan> atau mengambilnya secara lisan
atau kedua-duanya? " Toni

A. Kedua-duanya untuk hasil terbaik, tetapi aplikasi topikal juga dapat memberi banyak manfaat. JB

"Adakah saya membaca kedutan? Ia membantu PENULISAN? : 0 ”Margie

Sakit Kronik

"Jika  Anda  memiliki  varietas  yang  tepat  untuk  membuat  minyak,  tidak  ada  yang  lebih  baik  untuk
menghilangkan rasa sakit kronik daripada minyak rami. Minyak dari banyak jenis rami adalah ubat penahan
sakit semula jadi yang indah yang tidak menimbulkan ketagihan atau berbahaya. Sistem perubatan memberi
pesakit  sakit  kronik  ubat  berbahaya,  ketagihan,  dan  berbahaya  untuk  mengawal  kesakitan  mereka.  Saya
mengakui bahawa ubat-ubatan tersebut agak berkesan tetapi pada dasarnya semua yang mereka lakukan adalah
menutup rasa sakit sambil tidak memberikan kesan penyembuhan. Semasa anda mengambil minyak rami untuk
kesakitan kronik, bukan hanya mengurangkan rasa sakit, tetapi juga berfungsi untuk menyembuhkan penyebab
penderitaan anda. Bagi sesiapa yang menderita sakit kronik, minyak rami adalah rawatan terbaik, kerana tidak
menimbulkan ketagihan dan tidak membahayakan seluruh badan anda.

Saya  telah  melihat  penderita  barah  tulang  dalam kesakitan  ketika  morfin  dan  semua  ubat  sakit  lain  yang
digunakan oleh sistem perubatan tidak dapat membunuh kesakitan mereka. Tetapi minyak rami membuatnya
terkawal dalam beberapa jam dan mereka dapat melepaskan bahan berbahaya ini dengan cepat dengan sedikit
gejala penarikan. Saya juga telah memberikan ubat ini kepada banyak pesakit dengan kesakitan kronik dan
beberapa hasilnya sungguh luar biasa. Tidak biasa bagi saya untuk menerima laporan dari orang-orang pada
keesokan harinya, memberitahu saya bahawa mereka tidak lagi menderita.

Seperti  yang saya katakan,  minyak rami memiliki  kemampuan untuk menghilangkan rasa sakit,  tetapi  juga
berfungsi  untuk menyembuhkan penyebabnya.  Sekali  lagi,  idenya adalah untuk menghilangkan ubat-ubatan
farmasi  ketagihan  berbahaya  secepat  mungkin  dan  menggantinya  dengan  penggunaan  minyak  ini.  Secara
realistik, tidak ada perbandingan antara minyak rami dan farmasi. Sebilangan besar ubat sakit yang disediakan
oleh sistem perubatan kita berbahaya, ketagihan, dan mematikan, sementara minyak rami tidak menimbulkan
ketagihan atau bahaya kepada pesakit.

Sekiranya pesakit mengambil morfin atau opiat lain untuk mengawal kesakitan mereka, saya cadangkan mereka
memulakan dos dengan ukuran sepotong beras kering pendek. Kemudian tingkatkan jumlah yang anda makan
secepat mungkin, sambil mengurangkan pengambilan bahan ini sehingga anda tidak memerlukan ubat-ubatan
lagi. Terdapat sebilangan besar orang yang telah mengambil ubat yang diresepkan oleh doktor mereka selama
bertahun-tahun dan mereka telah melakukan sedikit atau apa-apa untuk membantu. Sekiranya anda ingin tahu
bagaimana  rasanya  menjadi  enak  lagi,  cubalah  minyak  dan  tinggalkan  kegilaan  sistem  perubatan.  "  Rick
Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Sakit Belakang, Scoliosis

Adakah anda pernah mempunyai pesakit yang mengalami melegakan sakit belakang atau scoliosis?

"Penerbit dokumentari kami" Run From the Cure "Christian Laurette telah menderita skoliosis selama bertahun-
tahun. Kira-kira tiga belas tahun yang lalu, sistem perubatan ditawarkan untuk melakukan operasi tetapi mereka
hanya akan memberi peluang 50/50 kepada Christian untuk berjalan lagi. Dengan kemungkinan seperti ini, dia
merasakan satu-satunya alternatif adalah hidup dengan kesakitan. Hampir setiap hari, dia akan jatuh menderita
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akibat skoliosis dan dia lebih kurang yakin pada dirinya sendiri bahawa tidak ada yang dapat menolong. Saya
memberinya minyak rami dan dalam beberapa jam dia melaporkan bahawa dia tidak mengalami sakit belakang.

Saya menjelaskan kepadanya bahawa dia telah menjalani hidupnya dengan keadaan yang tidak memungkinkan
dia  untuk  bersenam  seperti  orang  normal,  oleh  itu  otot-otot  punggungnya  sangat  lemah.  Seperti  yang
diharapkan, setelah mengambil minyak seperti  yang diarahkan, Christian sekarang berfungsi dengan normal
tanpa rasa sakit,  otot punggungnya telah menguat dan dia sekarang dapat pergi tanpa minyak untuk jangka
waktu yang lama. Christian adalah salah satu dari banyak masalah punggung yang telah menemui penawar atau
kawalan yang berkesan dengan penggunaan ubat ini untuk meredakan ketidakselesaan mereka. Pada pendapat
saya, tidak perlu ada orang yang menjalani kehidupan dalam keadaan penderitaan yang berterusan. Sekiranya
anda  mempunyai  masalah  belakang,  saya  yakin  penggunaan  ubat  ini  akan  memberi  banyak  manfaat  bagi
kebanyakan yang menghidap penyakit ini. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Diabetes

"Diabetes yang baru saja didiagnosis biasanya cukup mudah disembuhkan dan dalam waktu singkat mereka
sering bebas dari penyakit ini. Tetapi pada pesakit yang telah lama mengalami keadaan ini dan menderita kesan
penyakit ini selama bertahun-tahun, selalunya ia akan memakan masa lebih lama. Walaupun pada pesakit yang
mengalami kerosakan teruk, jika minyak berkualiti tinggi diambil dengan betul, selalunya dalam masa enam
minggu mereka tidak lagi memerlukan insulin. Malangnya, kerosakan yang ditimbulkan oleh penyakit ini di
dalam badan kita memerlukan masa yang lebih lama untuk sembuh, tetapi setelah beberapa waktu, sebahagian
besar penyakit ini juga dapat diperbaiki.

Minyak nampaknya sering memiliki kemampuan untuk meremajakan pankreas dengan cepat, sehingga dapat
berfungsi kembali  dengan baik. Kami pertama kali  dapat membuktikannya pada pesakit  diabetes yang saya
telah mengubati barah. Pada akhir rawatan barahnya, dia menghabiskan minyak sepenuhnya selama sepuluh
hari. Yang mengejutkan saya, kadar gula dalam darahnya tetap normal dan dia makan banyak perkara yang
tidak boleh dilakukan oleh pesakit diabetes. Lelaki ini menderita diabetes selama lebih dari tiga puluh tahun dan
dia mengambil dua suntikan insulin sehari. Jadi setelah dia tidak mengambil minyak selama sepuluh hari dan
kadar gula darahnya tetap normal, menjadi jelas bahawa pankreasnya mesti berfungsi dengan baik.

Saya selalu memberitahu pesakit bahawa saya bukan doktor, tetapi saya rasa itu adalah kepentingan terbaik
mereka sekiranya mereka boleh mengeluarkan ubat kimia yang mereka gunakan untuk keadaan lain. Sering
kali, ubat-ubatan tertentu boleh menghalang keberkesanan rawatan minyak dan penggunaan minyak biasanya
akan menggantikan ubat ini.

Saya mendapat laporan daripada pesakit yang menderita diabetes jenis 1 dan jenis 2 yang menyatakan bahawa
minyak telah berjaya merawatnya. Sebagai contoh, saya telah menemui pesakit yang telah menyuntik insulin
selama tiga puluh tahun, dan, setelah memulakan minyak, dalam masa enam minggu mereka tidak lagi perlu
mengambil suntikan ini. Pada masa yang sama, laporan lain yang saya terima dari beberapa orang menyatakan
bahawa  mereka  hanya  berjaya  menurunkan  pengambilan  insulin  mereka.  Tetapi  mereka  juga  menyatakan
bahawa dengan penggunaan minyak itu juga melakukan hal-hal luar biasa lain yang meningkatkan kesihatan
keseluruhan mereka.

Cara saya melihatnya, membuang insulin dan pankreas mengawal kadar gula darah sekali lagi adalah tujuannya.
Namun, walaupun ini tidak dapat dicapai sepenuhnya, kesan minyak akan tetap bermanfaat bagi tubuh pesakit.
Oleh kerana penyakit ini menyebabkan masalah peredaran darah dan komplikasi lain, seringkali jangkitan yang
disebabkan oleh  kecederaan tidak  dapat  disembuhkan dengan menggunakan sistem perubatan  yang disebut
kaedah konvensional. Sebagai contoh, jika pesakit kencing manis mengalami jangkitan pada kaki mereka dan ia
tidak dapat sembuh dengan betul, pada akhirnya, jawapan sistem perubatan adalah dengan membuang kaki atau
sekurang-kurangnya bahagian yang telah dijangkiti.
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Saya telah mengetahui pesakit diabetes secara peribadi yang telah melakukan ini dan dalam masa yang singkat
mereka  biasanya  perlu  dihilangkan  kerana  jangkitan  terus  berlanjutan.  Prospek  buruk  yang  akan  dihadapi
diabetes dan apa yang menjadikannya lebih teruk lagi adalah kenyataan bahawa operasi ini sama sekali tidak
perlu.

Pada masa itu, saya tidak tahu apa-apa mengenai kemampuan penyembuhan tanaman rami dan yang dapat saya
lakukan  hanyalah  melihat  penderitaan  yang  harus  dilalui  oleh  pesakit  ini;  tetapi  sejak  itu  saya  akhirnya
mengetahui  kebenaran.  Sekiranya  minyak  digunakan  secara  luaran,  ia  akan  menyembuhkan  bisul  diabetes
dalam waktu yang sangat singkat, jadi anda dapat membayangkan manfaat yang diperoleh oleh diabetes ketika
bahan ini ditelan. Saya telah menyediakan maklumat ini selama bertahun-tahun tetapi masih doktor memilih
untuk mengabaikan penggunaan ubat  ini  dan terus memutilasi  pesakit  mereka.  Ini  adalah salah satu sebab
mengapa saya tidak menggunakan sistem perubatan dan semua doktor yang disebut ini memberi makan kepada
penderitaan kita.

Setelah menjalani rawatan minyak, banyak pesakit diabetes yang menjalani diet terhad selama bertahun-tahun
berkelakuan seperti kanak-kanak di kedai gula-gula. Tiba-tiba, mereka sekali lagi dapat makan makanan yang
tidak boleh dilakukan oleh pesakit diabetes dan sesetengah pesakit cenderung berlebihan. Seiring berjalannya
waktu,  minyak  dapat  membalikkan  kerosakan  yang  telah  dilakukan  pada  tubuh  pesakit  diabetes  seperti
peredaran darah yang tidak baik, dll. Minyak juga akan menyembuhkan jangkitan jahat yang harus ditangani
oleh pesakit  diabetes dengan cara yang masuk akal, dan dari apa yang kita miliki  disaksikan, minyak rami
bermutu  tinggi  berkesan  dalam  rawatan  semua  jenis  diabetes.  "  Rick  Simpson,  Hemp:  Tumbuhan  Paling
Berubat

"Minyak itu meremajakan pankreas dan, percaya atau tidak, ia kemudian mula menghasilkan insulin walaupun
setelah bertahun-tahun tidak aktif. Ramai pesakit boleh berhenti mengambil insulin setelah beberapa minggu
menggunakan minyak.  Minyak ini juga membantu menyembuhkan atau mengawal semua masalah diabetes
yang lain di dalam badan.

Saya akan memakan minyak dan / atau menggunakannya dalam supositoria. Merokok atau menguap juga dapat
membantu mengurangkan kadar gula dalam darah,  tetapi  kesannya sangat  terhad jika dibandingkan dengan
pengambilan minyak. Saya akan menggunakan minyak secara topikal untuk ulser diabetes, hanya menggunakan
minyak,  tutupnya  dengan  pembalut  dan  ulangi  ini  setiap  tiga  hari  sehingga  ulser  sembuh.  Saya  akan
mencampurkan minyak biji  rami dengan ekstrak dan menggunakannya untuk urut,  yang akan melancarkan
peredaran  darah  dan  membantu  mencegah  pembengkakan  dan  ketidakselesaan  lain.  Saya  juga  akan
memasukkan biji rami dan minyak biji rami dalam makanan saya. " JB

Jantung, Tekanan Darah

Adakah anda mempunyai laporan bermanfaat mengenai minyak rami dan keadaan jantung?

"Bagi mereka yang mengalami masalah jantung yang memulai perawatan dengan minyak, mereka harus sadar
bahawa seringkali minyak dapat meningkatkan denyut jantung pesakit, hingga mereka merasa nyaman dengan
penggunaannya. Peningkatan degupan jantung biasanya hanya sedikit, tetapi saya merasakan bahawa pesakit
harus tahu bahawa ia boleh berlaku.

Ubat ini berkesan untuk mengurangkan kadar kolesterol dan meningkatkan peredaran darah, sehingga dapat
bermanfaat bagi jantung pesakit. Sudah tentu, jantung adalah organ penting dan dari pengalaman kami, minyak
rami dapat menyegarkan organ penting. Walaupun saya tidak pernah menyuruh orang berhenti  minum ubat
jantung mereka, banyak yang melakukannya tanpa kesan buruk. Saya merasakan bahawa kesan minyak rami
pada keadaan jantung memerlukan lebih banyak penyelidikan, tetapi dari apa yang telah kita lihat,  ubat ini
nampaknya sangat bermanfaat untuk jantung.
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Bolehkah minyak mengatur tekanan darah?

Minyak rami boleh mengawal tekanan darah. Saya menggunakannya sendiri untuk membantu saya tidur dan
mengawal tekanan darah saya sendiri.  Semasa memulakan rawatan dengan minyak rami,  saya memberitahu
pesakit yang sudah menggunakan ubat untuk keadaan ini untuk mengawasi tekanan darah mereka. Sebilangan
besar yang menggunakan ubat-ubatan untuk mengawal tekanan darah mereka tidak lagi memerlukannya setelah
memulakan rawatan dengan minyak rami.

Oleh kerana minyak rami menurunkan tekanan darah, sesiapa yang berusaha untuk terus menggunakan ubat
tekanan  darah  farmasi  mereka  kemungkinan  akan  mendapati  bahawa  kombinasi  kedua-duanya  akan
menurunkan tekanan darah mereka terlalu rendah. Adalah idea yang baik untuk mengelakkan keadaan ini dan
dengan penggunaan penguji tekanan darah mudah alih yang ada sekarang, ini dapat dicapai dengan mudah.

Bolehkah ia membantu penyakit organ dalaman yang lain?

Dari apa yang saya lihat dengan penggunaan minyak rami, banyak keadaan organ dalaman dan masalah yang
berkaitan dapat dikawal atau disembuhkan. Apabila organ dalaman diremajakan dan disembuhkan, ia sekali lagi
dapat  menjalankan  tugasnya  di  dalam  badan  kita.  Secara  peribadi,  saya  rasa  lebih  masuk  akal  untuk
menyegarkan semula organ vital kita sendiri dengan penggunaan minyak ini, daripada menjalani pemindahan
organ  dengan  semua  bahaya  yang  berkaitan  dan  kemudian  menghabiskan  seumur  hidup  anda  dengan
mengambil ubat supaya organ tidak ditolak. Dalam beberapa kes, transplantasi organ mungkin satu-satunya
jawapan,  tetapi  jika  ubat  ini  digunakan  dengan  betul  untuk  meremajakan  organ  penting,  saya  rasa  akan
memerlukan lebih banyak pemindahan. Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

"Jantung adalah organ dalaman dan minyak menyegarkan organ penting. Apabila pesakit mula menggunakan
minyak, mereka biasanya mengurangkan dos ubat jantung mereka menjadi setengah, dan kebanyakan berhenti
menggunakan ubat tersebut segera setelah mereka merasa mereka dapat berhenti menggunakannya. Minyaknya
sangat bermanfaat untuk jantung.

Minyak ini dapat mengawal tekanan darah dan aritmia dengan sangat mudah. Selalunya menurunkan tekanan
darah, jadi mereka yang menggunakan ubat tekanan darah harus berhati-hati dengan penggunaan minyak hingga
terbiasa. Gabungan ubat tekanan darah dan minyak dapat mendorong tekanan terlalu rendah, dan oleh itu adalah
baik  untuk  memantau  tekanan  darah  menggunakan  penguji  tekanan  darah.  Dalam  banyak  kes,  minyak
meningkatkan kadar denyutan jantung sedikit.

Kawasan ini memerlukan lebih banyak penyelidikan, jadi pesakit  harus mengikuti  akal sehat mereka ketika
memulai  dengan  minyak,  tetapi  mereka  juga  harus  terus  menghubungi  doktor  mereka  untuk  memastikan
jantungnya.

Pesakit jantung harus memeriksa pendawaian elektrik di rumah atau tempat kerja mereka.

Jantung berfungsi  pada impuls  elektromagnetik,  dan oleh itu  mereka  harus  mengelakkan  tinggal  di  medan
elektromagnetik sebanyak mungkin.

Saya akan memakan minyak itu dan juga menggunakannya di supositoria. Bagi aplikasi topikal, ia tidak akan
menyakitkan tetapi saya tidak dapat mengatakan betapa bermanfaatnya pada masa ini. Seperti biasa, saya akan
menggunakan rami dengan segala cara yang mungkin. Saya juga memasukkan biji rami dan minyak biji rami
dalam makanan saya, baik biji dan minyak diketahui mempunyai kesan yang sangat baik pada banyak keadaan
jantung.

Sekiranya saya seorang doktor dan melakukan pembedahan atau transplantasi yang berkaitan dengan jantung,
dan lain-lain, saya akan cuba menyegarkan organ dengan sekurang-kurangnya 60g minyak. Sekiranya 60g tidak
membawa pesakit ke tahap kesihatan yang mencukupi, saya masih akan terus memberi mereka minyak. " JB

Asma
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"Bahkan merokok boleh bermanfaat  bagi banyak penderita  asma, tetapi  menelan minyak atau menguapnya
adalah cara yang lebih berkesan dan perubatan untuk merawat keadaan ini. Menggunakan minyak dalam bentuk
supositoria  juga  sangat  efektif  bagi  mereka  yang  mengalami  masalah  pernafasan,  dan  kaedah  ini  juga
bermanfaat. Kami tahu banyak orang yang menghidap asma yang telah dibantu dengan penggunaan ubat ini dan
dengan jujur  saya dapat mengatakan bahawa saya tidak menyedari sebarang rawatan untuk keadaan ini yang
lebih berkesan. Bahkan mereka yang menderita seperti COPD telah menyaksikan peningkatan yang luar biasa
dalam  kemampuan  mereka  untuk  bernafas  dengan  betul  dengan  penggunaan  ubat  ini.  Sekiranya  anda
mengalami masalah pernafasan, cubalah minyak dan saya yakin anda tidak akan menyesal. " Rick Simpson,
Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

“Seseorang  akan  menyangka  bahawa  menguap  minyak  adalah  rawatan  terbaik  untuk  masalah  asma  atau
pernafasan. Anehnya, kami mendapati bahawa supositori minyak rami sangat cekap dalam membuka saluran
udara.  Biasanya,  dalam masa  30  minit  setelah  pesakit  mengambil  supositoria,  mereka  melaporkan  bahawa
mereka merasa seolah-olah paru-paru mereka terbuka dan mereka dapat bernafas lebih mudah. Sudah tentu,
seperti penyakit lain, saya akan mengambil 60g dos biasa selama tiga bulan dan kemudian saya akan minum
satu  gram  sehari  sehingga  saya  berasa  sihat  sepenuhnya.  Maka,  tentu  saja,  saya  akan  mengekalkan  dos
pemeliharaan sepanjang hayat saya. Saya akan menggunakan minyak secara lisan, topikal di tekak dan dada
saya dan dalam bentuk supositoria. " JB

Kanak-kanak dan Minyak

Ibu-ibu khususnya akan risau sekiranya selamat memberi minyak kepada anak-anak. Adakah selamat 
ketika itu?

“Saya menganggap minyak rami sangat selamat dalam rawatan kanak-kanak di semua peringkat umur yang
menderita barah dan penyakit lain. Saya benar-benar tidak tahu bagaimana doktor yang merawat kanak-kanak
kecil di unit onkologi dapat hidup dengan diri mereka sendiri. Tidakkah mereka tahu kerosakan yang mereka
lakukan terhadap si kecil ini dengan sinaran, kemoterapi, dan bahan kimia berbahaya yang lain?

Sesiapa  yang  pernah  belajar  perubatan  mengetahui  kesan  rawatan  tersebut  dan  menyedari  hakikat  bahawa
mereka lebih cenderung menyebabkan kematian dengan penggunaan rawatan ini, dan bukannya penawarnya.
Sekiranya  ibu bapa  hanya meluangkan  masa  untuk memahami  sepenuhnya apa  yang ingin  dilakukan oleh
sistem perubatan kepada anak-anak mereka, saya pasti bahawa kebanyakan lebih suka mereka dirawat dengan
minyak  rami,  kerana  ia  adalah  bahan  semula  jadi  yang  selamat  digunakan  dan  tidak  menyebabkan
membahayakan anak.

Mengetahui  apa  yang  saya  lakukan  mengenai  sistem  perubatan,  saya  tidak  akan  membiarkan  mereka
menggunakan  anak  saya.  Sekiranya  seseorang  cuba  memaksa  saya  melakukan  sebaliknya,  keadaan  akan
menjadi sangat buruk.

Saya rasa wajar  jika ada ibu bapa yang ingin melindungi  anak-anak mereka  dan menjauhkan mereka dari
bahaya. Sekiranya saya fikir sistem perubatan menimbulkan bahaya sebagai ibu bapa kanak-kanak itu, saya
akan merasakan bahawa saya berhak memilih kaedah rawatan lain. Baru-baru ini di AS dan Kanada, terdapat
kes di mana pihak berkuasa mengambil anak-anak dan memaksa mereka untuk menjalani kemoterapi terhadap
keinginan anak dan ibu bapa sendiri. Nampaknya sebagai orang dewasa kita berhak menolak perlakuan gila
mereka, tetapi anak-anak kita tidak. Oleh kerana kemoterapi adalah racun, jika ada yang bertentangan dengan
kehendak saya dan memberikan perkara seperti itu kepada anak saya, kemungkinan dapat dikatakan bahawa
mereka tidak akan memiliki masa depan yang sangat cerah.

Pada pendapat saya, sesiapa yang melakukan perkara tersebut tanpa persetujuan ibu bapa adalah bersalah atas
cubaan membunuh dan sekiranya anak itu mati, mereka akan bertanggungjawab atas kematian mereka. Saya
tidak peduli bagaimana anda memilih untuk memeriksanya, racun adalah racun, dan jika doktor menguruskan
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bahan-bahan ini, mereka sama seperti saya sekiranya saya melakukan perkara yang sama. Hanya kerana doktor
memakai jas putih tidak bermaksud mereka berhak mencederakan pesakit mereka; sebenarnya, ia bertentangan
dengan Sumpah Hippokratik mereka sendiri. Sekiranya saya adalah mereka, saya akan mula mempraktikkan
ubat  dengan  cara  yang  betul  sebelum  seseorang  yang  berhubung  dengan  pesakit  yang  mereka  cederakan
memutuskan untuk meminta hukuman terhadap mereka.

Bagaimana minyak rami dapat digunakan dalam pencegahan penyakit? Sekali lagi, adakah selamat untuk 
memberikan minyak itu kepada anak-anak?

Saya tahu tidak ada yang lebih baik daripada minyak rami untuk mencegah penyakit dan saya juga menganggap
ubat ini sangat selamat dalam rawatan kanak-kanak. Saya sering menyatakan bahawa sekiranya kanak-kanak
diberi dosis kecil minyak rami, penyakit seperti diabetes, MS, barah, dan banyak penyakit lain dapat dicegah
daripada berlaku dalam kebanyakan kes.

Sekiranya minyak dalam dos kecil diberikan kepada kanak-kanak, THC dan kanabinoid yang berkaitan akan
terbentuk di dalam sistem mereka dan mencegah penyakit. Saya tidak bercakap tentang mendapatkan anak yang
tinggi; ini adalah mengenai memberi kanak-kanak atau orang-orang dari segala usia ubat yang tidak berbahaya
tanpa ketagihan untuk mencegah masalah perubatan pada masa akan datang.

Tidak ada alasan yang logik mengapa kita harus dihalang daripada tumbuh dan menghasilkan ubat kita sendiri
untuk merawat  ubat-ubatan yang kita  sukai.  Sekiranya anak-anak kita  atau kita  sendiri  menderita  dan mati
kerana  syarikat  ubat  ingin  menjana  lebih banyak wang? Bilakah ada ubat  semula  jadi  yang tersedia  untuk
meredakan masalah perubatan kita yang kebanyakan orang tidak mempunyai masalah dalam menghasilkannya?
Sudah tiba masanya untuk mencium syarikat ubat dan mengetahui apa yang dapat disediakan oleh Ibu Alam
untuk menjaga kesihatan diri dan anak-anak kita.

Bagaimana cara dos minyak rami untuk kanak-kanak?

Bagi  dos,  kanak-kanak  tidak  berbeza  dengan  orang dewasa  dan  mereka  semua mempunyai  toleransi  yang
berbeza untuk ubat ini. Untuk mencegah penyakit pada kanak-kanak, hanya diperlukan dos yang sangat kecil
sekali sehari kira-kira satu jam sebelum tidur, jadi peluang untuk mendapatkan anak yang tinggi akan sangat
kecil. Sekali lagi, minyak rami tidak menimbulkan bahaya, jadi saya tidak tahu mengapa ada orang yang ragu-
ragu memberikannya kepada anak-anak mereka. Sebagai tambahan, bayangkan semua kecederaan setiap hari
yang  berlaku  sehingga  sekarang  kita  dapat  merawat  diri  sendiri  sekiranya  minyak  sudah tersedia.  Perkara
seperti luka bakar, luka, calar, luka, jangkitan, gigitan serangga, dan lain-lain dapat diatasi dengan mudah dan
berkesan dengan penggunaan minyak ini secara topikal.

Selepas pengalaman saya menggunakan ubat ini, adalah perkara pertama yang saya berikan kepada anak saya
untuk keadaan dalaman dan luaran.  Namun, saya pasti  akan ragu-ragu dan berfikir  dua kali  sebelum saya
membenarkan mereka memakan ubat kimia. Sebenarnya, dengan mengetahui apa yang saya lakukan mengenai
industri perubatan, saya tidak akan mempertimbangkan perkara seperti itu.

Diperlukan pengalaman dengan kesan penyembuhan minyak rami untuk mencapai  cara berpikir  seperti  ini,
tetapi tidak diragukan lagi setelah melihat apa yang dapat dilakukannya, anda juga akan menjadi bertobat. Saya
yakin bahawa jika kanak-kanak dan orang dari semua peringkat umur mengambil dos kecil minyak ini secara
berkala,  mereka  semua dapat  hidup lebih  lama  dan lebih  sihat.  "  Rick  Simpson,  Rami:  Tumbuhan Paling
Berubat

Q. Adakah usia yang boleh mereka mulakan ini? Anak saya berusia 3 tahun dan menghidap ekzema yang teruk
dan selsemanya adalah sebahagian besar tahun ini di sini. " Roxanne

A. Roxanne, adalah sangat selamat untuk memberikan minyak kepada anak-anak, bahkan kepada bayi baru
lahir, terutama ketika digunakan secara topikal dalam campuran dengan minyak biji rami atau shea butter. Ini
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adalah strategi yang baik untuk mencampurkan minyak biji rami dengan minyak (1% minyak akan berlaku,
tetapi  20-30% akan sesuai)  dan  kemudian  tambahkan  beberapa  tetes  ke  dalam mandi  setiap  hari.  Ia  akan
meninggalkan lapisan nipis di seluruh badan dan biasanya itulah yang diperlukan (atau sekurang-kurangnya
untuk pemeliharaan). Ambil gambar dan video, penambahbaikan akan sangat cepat. Gatal dan kerengsaan akan
hilang dalam beberapa saat atau minit, dan eksim akan hilang dalam masa seminggu atau lebih. Salam sejahtera,
JB

"Asap itu TIDAK sihat untuk anak-anak atau mamas ... mamas bodoh dan apa yang anda katakan kepada anak-
anak anda? Minyak atau nada! Terutama kepada kanak-kanak! " Naia

- Saya tidak terlalu radikal, merokok atau menguap juga mempunyai kesan yang baik, seperti mual pada wanita
hamil. Ia tidak akan membahayakan kanak-kanak. JB

"Asap  tidak  begitu  hebat  ...  terutamanya  jika  anda  mempunyai  kecenderungan  terhadap  alahan  ...  hanya
mengatakan. Saya tidak dapat menahan asap! Juga, anak-anak tidak dapat mengetahui kapan harus berhenti ...
sama ada gula, kafein, makanan dan lain-lain. Anda harus menjadi panduan mereka. Saya tidak berpendapat
bahawa  menganjurkan  merokok  ganja  adalah  idea  yang  bagus  untuk  remaja.  Hanya  mengatakan.  Cuma
pendapat  saya dari  apa yang saya lihat.  Juga boleh mengalihkan perhatian dari  kerja  sekolah dan masalah
penting. " Naia

- Saya juga sering terganggu dari pekerjaan sekolah dan masalah penting, dan kita sama sekali tidak mempunyai
ganja untuk kita. Yang saya perlukan hanyalah berjumpa dengan gadis tampan di suatu tempat dan hanya untuk
kerja sekolah dan isu-isu yang penting bagi orang lain tetapi tidak bagi saya.

Sekiranya anda mengawal berapa banyak teh yang diminum anak-anak anda, tentu saja teruskan dan kawal
berapa banyak ganja yang akan mereka minum atau makan. Semoga berjaya dengan itu. Ini adalah usaha sia-sia
tetapi saya yakin ia akan membuat ramai orang sibuk selama beberapa tahun akan datang sehingga mereka
menyedari betapa selamatnya ganja dan bahawa mustahil untuk berlebihan mengambilnya secara berlebihan.

Oleh itu, siapa yang peduli berapa banyak yang diambil oleh seseorang? Saya tidak. Saya tidak peduli berapa
banyak cawan teh atau kopi yang diminum setiap hari, bayangkan itu. Kenapa mesti saya? Itu bukan urusan
saya. Dan bukan urusan siapa pun, berapa banyak ubat penyelamat dan pencegahan nyawa yang diambil oleh
seseorang.

Semakin banyak minyak yang ada dalam diri anda dan lebih kerap lebih baik untuk kesihatan anda. Itulah satu-
satunya peraturan yang benar-benar berlaku. Kepada semua peringkat umur, termasuk kanak-kanak dan ibu
mengandung.  Sekiranya anda tidak  menyukai  idea  ini,  selesaikan,  belajar  hidup dengannya,  itulah  perkara
terbaik yang boleh anda lakukan. Tidak ada peraturan ganja yang akan berfungsi, bagaimanapun juga tidak
dapat diatur. Tambahan, tidak ada alasan untuk mengaturnya. JB

"Saya sangat gembira akhirnya dapat mengumumkan bahawa bayi lelaki manis saya menggunakan ganja untuk
melawan kesan sampingan kemoterapi  & radiasi  DAN untuk memastikan bahawa dia  tidak menumbuhkan
tumor baru! Ubat ini telah banyak membantunya. Sebelum dia mendapatkan ubat ini, dia selalu muntah, dia
tidak akan makan, dia sangat lesu & rewel ... sekarang dia makan, dia menjaga makanannya, dia bertambah
berat badan & siapa sahaja yang berada di sekelilingnya tahu betapa gembira dia. "

-  Tanpa  racun  di  dalam tubuhnya,  kanak-kanak  akan  menjadi  lebih  baik.  Sangat  tidak  masuk  akal  untuk
menggunakan kemoterapi dan radiasi bersama dengan minyak, seperti memberi penawar kepada pesakit sambil
mengepam racun di dalam urat mereka. Minyak hanya untuk hasil terbaik. Doktor harus mengetahui perkara ini,
tidak sukar untuk difahami bahawa bukan idea yang baik untuk memberi racun kepada anak-anak apabila tidak
diperlukan. JB

T. "Saya seorang ibu tunggal berusia 29 tahun. Anak saya sekarang berumur 8 tahun dan hidup dengan autisme
sederhana. Saya tidak akan menukar mini saya untuk apa pun di dunia ini, kecuali untuk menjadikan hidupnya
sedikit lebih mudah. Saya tertanya-tanya adakah anda pernah ada ibu bapa lain yang datang bertanya tentang
minyak itu? Atau ada kisah kejayaan dengan autisme / Asperger? Sekiranya saya memutuskan untuk pergi ke
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laluan ini, jenis dos apa yang akan saya perhatikan? Saya menghargai semua maklumat! Terima kasih. Dari
mama & anak kecil yang kecewa. "

A.  "Minyak  adalah  satu-satunya  perkara  yang  mungkin  berfungsi,"  kata  Rick  ketika  saya  membacanya
kepadanya. Arahan dos dan maklumat lain mengenai cara menghasilkan dan menggunakan minyak terdapat di
laman web kami dan di e-book Rick. Saya telah banyak membantu kanak-kanak autisme pada masa lalu, dan
ubat ini sangat mengejutkan mereka.

Anak-anak suka mengambil ubat ini, mereka tidak berprasangka, mereka tidak tahu bahawa mereka "melakukan
sesuatu yang salah", dan ibu bapa sangat menikmatinya apabila mereka mempunyai sedikit masa untuk diri
mereka sendiri. Untuk hasil terbaik, seperti biasa, saya akan memulakan dengan rawatan 60g standard, tanpa
pil,  dan kemudian saya akan memberi dos pemeliharaan anak dalam jumlah pilihannya sepanjang hayatnya
yang panjang dan damai. Dan kanak-kanak dari video harus melakukan perkara yang sama, jika boleh. Salam
sejahtera, JB

Q. Isteri  saya mengalami sakit  punggung bawah yang teruk kerana hamil  7 bulan,  dia  menggambarkannya
sebagai  kegatalan  saraf yang sangat  menyakitkan.  Saya cuba melihat-lihat  di  laman web anda dan di  sini.
Adakah RSO akan menolong kesakitan secara dramatik? Adakah anda mempunyai pautan ke topik sebelumnya
mengenai perkara ini? Saya bimbang jika mereka mengenakan kodein, ia akan membahayakan bayi

A.  Saya  minta  dia  mengambil  minyak  dalam  dos  kecil  dan  menggunakan  minyak  secara  topikal  di
punggungnya. Beri dia urutan dengan campuran minyak dan minyak biji rami. Ya, ada kemungkinan besar
kodein dapat membahayakan bayi. Minyak tidak boleh dan tidak akan membahayakan bayi dengan cara apa
pun. JB

"Apa orang termuda yang anda ketahui  dirawat dengan RSO? Adakah terdapat protokol rawatan pediatrik?
Walaupun  selama  ini  kita  tidak  berjaya  mengubah  pendapat  nenek  &  dapat  menyembuhkan  datuk.  Saya
berumur 2 tahun dengan masalah gastrik  yang tidak diketahui  (ya dia telah menjalani  rawatan "perubatan"
selama lebih dari setahun & semua pil, krim, losyen & ramuan Big Pharma tidak berjaya. Mereka sekarang
condong ke arah sindrom protein. Jelas sekali Kanak-kanak 25lb tidak dapat menangani dos yang sama dengan
lelaki 175lb, jadi adakah anda mengesyorkannya sama sekali untuk aplikasi pediatrik? "Sara

-  Ibu yang mengandung harus  menggunakan minyak dan kemudian meningkatkan dos  semasa melahirkan.
Selepas  kelahiran,  ibu  harus  makan  dosis  kecil  minyak  untuk memastikan  bahawa anak akan berkembang
dengan cara yang optimum.

Oleh itu, jika anda bertanya kepada saya, pesakit bungsu saya berusia minus lapan bulan dan masih hebat, dia
adalah  anak  yang  paling  maju  di  tadinya  dan  mula  bercakap  lebih  cepat  daripada  yang  lain.  Ibunya
menggunakan minyak itu sebelum dia melahirkannya, dan anak itu juga diberi minyak setelah vaksinasi dengan
hexavaccine  untuk  memastikan  bahawa  bahan  kimia  berbahaya  akan  disingkirkan  dari  badannya  secepat
mungkin.

Minyak  ganja  adalah  ubat  yang  selamat  untuk  orang-orang  dari  semua  peringkat  umur.  Sekiranya  anda
menghadapi masalah untuk memahami ini, lihat apa yang minyak lakukan untuk eksim atau ruam lampin dan
kemudian kembali dan beritahu saya bahawa anda tidak akan pernah memberi ganja kepada anak anda. Yang
anda  dengar  dari  saya  ialah  ibu  bapa  yang  tidak  memberi  ganja  sebagai  ubat  kepada  anak  mereka  salah
maklumat, atau mereka adalah sadis psikopat yang senang melihat orang lain menderita.

Adakah anda tahu seberapa berkesan minyak itu terhadap sakit  gigi?  Adakah anda akan memberi  anak itu
minyak untuk melawan kesakitan yang berkaitan dengan pertumbuhan gigi? Saya akan. Tanpa ragu-ragu sama
sekali.

Dos untuk kanak-kanak pada dasarnya sama dengan orang dewasa, semasa anda merawat sesuatu yang serius.
Mulailah dengan dos minimum tiga kali sehari, biasakan pesakit membiasakannya, tingkatkan dos setiap empat
hari  atau  sesenang,  dan  selalu  berusaha  memasukkan  ubat  sebanyak-banyaknya  kepada  pesakit  secepat
mungkin, sambil memastikan mereka tetap di zon selesa mereka. JB

112



PENYEMBUHAN UNTUK KANSER: PROTOKOL SIMPSON KAYA

"Seorang rakan jururawat menggunakannya pada ruam lampin tahap 3, semalaman!" Alice

- Bagi mereka yang berpendapat bahawa kanak-kanak tidak boleh menggunakan ganja. Apa ubat lain yang
ingin anda berikan kepada mereka jika bukan ubat semula jadi yang paling tua dan paling selamat yang telah
digunakan selama ribuan tahun? Atau adakah anda akan menyaksikan anak-anak anda menderita semua ekzema
dan ruam tanpa alasan? Itu bukan perkara yang baik untuk dilakukan, saya katakan. Terutama apabila terdapat
penyelesaian mudah untuk semua masalah kulit ini.

Adakah baik untuk melihat anak-anak anda menjerit kesakitan kerana anda hanya dapat memberi mereka setitik
minyak dan mereka akan bebas rasa sakit? Hm? JB

"Ahli bedah saraf melihat MRI terbaru Spencer, dan berkata," Tumor besar, pada kelenjar pineal, dan TIDAK
ada keraguan bahawa itu  adalah TUMOR besar,  PERGI !!!!  "  Dia kemudian berkata,  "Tumor batang otak
benar-benar dikalsifikasi  !! Sangat tidak mungkin tumbuh, pernah! " Seterusnya dia berkata, "Saya TIDAK
percaya dia mempunyai APAPUN tumor di tulang belakangnya, bintik-bintik cahaya kecil ini TIDAK kelihatan
seperti tumor bagi saya."

Saya mendapat tahu mengapa status mental Spencer bertambah baik secara drastik, adalah kerana tumor pineal
GONE !!! Neuro cuba mengatakan bahawa itu adalah kemoterapi, tetapi saya menunjukkan bahawa tumor itu
masih sama sekali tidak berubah, 30 hari SELEPAS kita menghentikan kemoterapi !! Tanggapannya? "Baiklah,
saya rasa dia adalah anak yang bertuah, yang tumornya MAGIKAL hilang !!!"

Sihir? Tidak. Chemo? TIDAK, dan kami dapat membuktikannya. Saya tidak menyebutkan minyak ganja. Dia
sangat  berkeras  agar  kami  melakukan  MRI  lain  dengan  segera  untuk  mengesahkan  pendapatnya.  Dia
mengatakan untuk memanggil pejabatnya pada saat kami membuat janji temu untuk MRI. Jadi, di sana anda
memilikinya! Pakar neurologi mengesahkan, CANNABIS Bunuh KANSER dengan selamat! ” Corrie

"Bolehkah admin memberi tahu jenis dos apa yang harus diberikan kepada seorang kanak-kanak berusia 8 tahun
yang telah dihantar pulang untuk mati?" Ricardo

-  Mulakan  dengan dos  kecil,  lihat  bagaimana  kanak-kanak  itu  bertindak  balas  dan kemudian  naikkan  dos
secepat yang dapat diambil oleh anak itu. Tiga kali sehari. Biasanya ia penuh dengan pil ketika dihantar ke
rumah untuk mati,  jadi  anda ingin menyahtoksiknya terlebih dahulu kerana anda tidak tahu apa yang akan
dilakukan oleh interaksi tersebut, biasanya tidak begitu baik interaksi dengan bahan kimia yang mematikan itu.
Tetapi kerana minyak berusaha membersihkan meja sehingga dapat mulai berfungsi.

Atau,  jika anda tidak kehilangan apa-apa,  anda juga boleh memulakan dengan sejumlah besar  minyak dan
meletakkan pesakit dalam keadaan koma terkawal dengan cara itu. Itulah yang mungkin saya lakukan, tetapi
bergantung kepada ibu bapa arah rawatan mana yang mereka pilih.

Yang saya tahu adalah bahawa penyakit agresif harus dirawat secara agresif. Dan saya juga tahu bahawa, secara
umum, semakin banyak minyak yang anda dapat masuk ke pesakit  dan semakin cepat anda melakukannya,
semakin baik peluang kejayaan dan kelangsungan hidup. Tetapi saya juga tahu bahawa arahan dos disebutkan
dengan alasan.

Sekiranya ia adalah anak saya, saya akan mengisinya dengan penuh minyak, saya pasti tahu itu. Kanak-kanak
itu akan berenang di dalamnya dan kemungkinan besar saya tidak akan membiarkan doktor mendekatinya.
Tetapi itu saya dan saya tahu apa yang perlu dilakukan. Salam sejahtera, JB

Supositoria

Suppositori  dengan Rick  Simpson Oil  (RSO) adalah  rahmat  bagi  semua wanita  yang mempunyai  masalah
berkaitan PMS dan juga bagi sesiapa yang mempunyai masalah buasir, penyakit Crohn, usus dan usus dll. Ia
juga bagus untuk bernafas dan untuk keadaan paru-paru, belum lagi kawalan selesema. Mereka menghasilkan
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rasa  tahan  lama  yang  sangat  menyenangkan  di  dalam  badan.  Saya  belum melihat  orang  yang  tidak  suka
mengambilnya setelah mengatasi keraguan awal mereka. " JB

BAGAIMANA MEMBUAT SUPPOSITORI?

Cairkan  mentega  koko,  tambah  minyak,  kira-kira  1-2g  minyak  setiap  100  g  mentega  koko  cair  untuk
memulakannya. Kemudian tingkatkan dos setiap empat hari sehingga pesakit menggunakan kira-kira 0.33 g
minyak di setiap supositoria.

1g (berat keseluruhan) suppositori untuk kanak-kanak, 2g untuk orang dewasa, 3g (bola) untuk masalah faraj.

0.01-0.02g minyak setiap supositoria akan berfungsi dengan baik untuk pemula. Sekiranya anda memulakan
seseorang  dengan  0,05  g  dalam suppo,  mereka  mungkin  juga  tidak  akan  merasakannya,  tetapi  lebih  baik
memulakannya dengan dos kecil  (bagi mereka yang tidak pernah mencuba rami pada masa lalu dll).  Dosis
hingga 0,005g THC biasanya ditoleransi tanpa gejala atau sama sekali tidak ada gejala.

RSO sebenarnya sangat ampuh dan anda tidak pernah tahu bagaimana pesakit akan bertindak balas (tekanan
darah dll), tetapi supositoria akan menjadi cara yang baik untuk membiasakan orang dengan minyak.

Perkara  yang  menarik  mengenai  suppositori  adalah  bagaimana  mereka  membuka  paru-paru  dan  membuat
pernafasan lebih mudah dalam masa 20 minit - mimpi menjadi kenyataan bagi banyak orang dengan COPD atau
asma dll. Pesakit juga menggunakannya untuk merawat psoriasis, tekanan darah tinggi, Crohn's, Kekejangan
PMS dll.

Anda juga boleh menambah minyak semula jadi ke supositoria, bergantung kepada apa yang anda mahukan dan
tujuannya. Cukup ke beberapa laman perubatan semula jadi dan baca apa yang berbeza minyak pati dan anda
boleh bereksperimen seberapa banyak yang anda fikirkan perlu.

Juga, supositoria adalah kaedah yang baik untuk merawat pesakit yang tidak dapat makan minyak atau tidak
dapat menyimpannya di dalam perut mereka untuk sebab tertentu.

Sejauh yang saya fikirkan, jika dilihat dari kesannya, mengambil minyak dalam supositoria adalah cara terbaik
untuk menggunakan rami. Kedengarannya kelihatan dan lucu pada mulanya, saya mengakuinya, tetapi mereka
yang telah mencuba bersetuju. Mungkin ia membuka chakra dari bawah ke atas, siapa tahu, tetapi pasti terasa
hebat.

Wanita  suka mengambil  supositoria  -  mereka juga membantu dengan pelbagai  jenis  jangkitan bakteria  dan
virus, "pertukaran maklumat mikrobiologi rakan kongsi", alergi terhadap kondom dan pelincir yang digunakan
pada  mereka,  dan  lain-lain.  Adakah  saya  nyatakan  seberapa  besar  minyak  ini  merawat  (  tahap)
ketidakseimbangan hormon? Salam sejahtera, Jindrich Bayer

"Supositoria dengan RSO juga dapat digunakan untuk segala macam masalah faraj, termasuk tetapi tidak terhad
kepada  jangkitan  ragi,  HPV,  kondilomata,  herpes  dan  banyak  penyakit  atau  jangkitan  lain  yang  tidak
semestinya  perlu  dihidapinya.  Terutama  apabila  mereka  dapat  dijaga  dengan  mudah  dengan  penggunaan
minyak. " JB

"Bolehkah  anda memberi  saya  nasihat  tentang  apakah  minyak rami  selamat  digunakan  selama kehamilan?
Tidak  banyak  maklumat  di  luar  sana  yang  dapat  saya  temui.  Kawan  saya  baru  diberitahu  bahawa  dia
mempunyai sista pusar yang boleh menyebabkan pembekuan darah sehingga bayinya mati. Saya telah melihat
kesan minyak rami dan kebaikannya, saya tidak pasti sama ada ia selamat semasa mengandung. " Christine

- Christine yang terhormat, tentu selamat untuk menggunakannya, rami telah digunakan selama kehamilan dan
juga sakit selama berabad-abad. Saya mengesyorkan agar dia membuat supositoria dengan 0,01-0,06g minyak
dalam setiap satu (mulakan dengan 1-2g minyak per 100g mentega koko). Kista akan hilang dalam beberapa
minggu, atau biasanya ia berlaku. Tiga kali sehari, dan jangan risau, minyak tidak akan membahayakan bayi.
Salam sejahtera, JB
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“JB,  saya  setuju  dengan  supositoria  itu,  apa  jenis  mentega  koko  yang  anda  gunakan?  Perlukah  saya
mendapatkan  mentega  koko murni  yang tidak  dikisar?  Adakah minyak kelapa  juga  berfungsi  sebagai  asas
supositoria? " Sara

- Baiklah, terpulang kepada anda jenama atau jenis mentega koko yang anda mahukan. Minyak kelapa mungkin
terlalu berair. Mentega koko berfungsi lebih baik sebagai asas supositoria. JB

"Apakah ada yang punya idea bagaimana memberi minyak rami kepada seseorang melalui tabung makan? Saya
telah mencampurkannya dengan minyak zaitun agar tidak pekat, tetapi saya masih takut ia menyumbat tiub.
Ada idea? " Steven Havre

- Steven, selalu ada kaedah terbaik untuk mencari minyak mentah yang tidak dicairkan, itulah kaedah terbaik.
Apabila anda tidak dapat mencari jalan, anda boleh mencampurkannya dengan makanan pesakit dan meminta
mereka memakannya dengan cara itu. Ya, ia mungkin menyumbat tiub, jika minyak mempunyai konsistensi
tebal. Sebilangan minyak tebal, ada yang lebih berair. Tetapi semasa anda memanaskannya hingga suhu badan,
mereka harus cukup berair agar tidak menyumbat tiub.

Cara  lain  adalah  memberikannya  kepada  pesakit  di  supositoria  dengan  mentega  koko.  Namun,  memakan
minyak adalah kaedah pilihan untuk mengambil ubat ini, jika boleh. Terdapat banyak cara pemberian minyak
dan ia sering bersifat individu, jadi cuba cari cara yang paling sesuai dengan pesakit. Salam sejahtera, JB

"Tepat sekali! Saya merawat Ibu saya bahawa dia menghidap Kanser tekak dan berturut-turut menguruskannya
melalui tabung makannya, memanaskannya sedikit dan saya mencampurkannya dengan minyak kelapa! Tidak
pernah tersumbat tiub! " Steve

"Saya memberikannya kepada anak saya melalui tabung pemberiannya ketika dia tidak akan menelannya - saya
menuangkan air yang sangat panas ke dalam minyak di dalam cawan, kemudian menghilang, kemudian saya
tambahkan  sedikit  air  yang  lebih  sejuk  (tidak  terlalu  banyak)  sehingga  air  tidak  terlalu  panas,  kemudian
tuangkan ke dalam tiub. Ia berfungsi dengan baik walaupun kadang-kadang minyak melapisi tiub sedikit tetapi
tidak pernah tersekat. Rahsia untuk mencurahkannya ketika masih hangat. " Angela

"Saya  tahu  kedengarannya  mengerikan,  tetapi  sedikit  coca  cola  melalui  tiub  untuk  membilasnya  setelah
memberikan bahan kental,  atau hanya untuk membersihkan penyumbatan pada umumnya berfungsi dengan
baik. Siap sedia RN lama. " Ellen

Pembedahan atau Minyak?

"Anda tidak akan pernah tits saya, ketika saya dapat menelan RSO !!" Chloe

"Idea bahawa barah payudara adalah" risiko peratus "adalah pembohongan sepenuhnya. Pada hakikatnya, setiap
orang mempunyai tumor mikro barah di dalam badan mereka, termasuk saya. Kanser bukanlah penyakit yang
baru anda alami seperti diserang petir secara rawak. Ini adalah sesuatu yang mesti anda "uruskan" atau "cegah"
dari  hari  ke  hari,  makan demi  makan,  melalui  pilihan  gaya hidup yang merangkumi  suplemen vitamin  D,
pemakanan, makanan super, jus sayur-sayuran dan penghindaran bahan kimia dan radiasi penyebab barah. Oleh
itu, apabila seorang doktor mengatakan bahawa anda mempunyai "peluang" untuk mendapat barah, apa yang
dia maksudkan adalah anda tidak mempunyai kawalan terhadap barah, dan itu adalah satu pembohongan. Puak
barah, dengan kata lain. "

- Apabila anda mempunyai "peluang" terkena barah, cukup minum minyak. Ini adalah pilihan yang lebih sihat
dan selamat. " JB

"Lihatlah barah atau penyakit serius lain seolah-olah itu adalah kebakaran. Semakin besar api, semakin banyak
kekuatan yang anda perlukan untuk memadamkannya.

Oleh itu, adakah anda lebih suka menggunakan seratus baldi air (RSO) atau segelas air (jenis minyak lain) jika
rumah anda terbakar? Atau adakah anda ingin melihat anggota bomba profesional datang dan menolong anda?
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Itulah yang saya sukai, tetapi anggota bomba sekarang, iaitu doktor, tidak dibenarkan menggunakan air untuk
memadamkan semua kebakaran tersebut dan mereka bahkan tidak tahu menggunakannya selepas semua dekad
ini mencabut, mencuci otak dan tidak menggunakan ganja di ubat.

Adakah masuk akal bagi anda bahawa seseorang akan menghantar ahli bomba yang ahli ke kebakaran besar di
kota dan tidak membiarkan mereka menggunakan air, iaitu bentuk melawan kebakaran yang paling asas dan
tradisional? Bukan pada saya. Tetapi tetap saja, itulah yang dilakukan oleh mereka yang berkuasa terhadap
sistem perubatan yang kita miliki sekarang.

Banyak kebakaran, tidak ada air, iaitu banyak pekerjaan tambahan untuk anggota bomba / doktor yang tidak
dapat  melakukan  pekerjaan  mereka  dengan sebaik  mungkin.  Saya  rasa  itu  tidak  sepatutnya.  Mereka  harus
mempunyai peralatan terbaik dan alat terbaik untuk pekerjaan mereka, bukan? Itulah yang akan saya lakukan
sekiranya saya menjadi pengurus / pemerintah mereka. Adakah ada yang salah dengan melihatnya dengan cara
ini? Saya tidak fikir begitu. " JB
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PMS, Menopaus

"Ini adalah satu perkara di mana minyak rami dan minyak rami adalah yang terbaik, tidak ada. Anda tidak akan
menemui apa-apa yang boleh atau lebih baik daripada rami. Ia akan membantu mengembalikan keseimbangan
hormon dan mengatasi serangan, perubahan mood, dan lain-lain. Ia juga akan membantu meringankan kesakitan
dan kekejangan pramenstruasi, perasaan tidak selesa, kegelisahan, dll.

Sekiranya saya melihat seorang wanita mula bersikap aneh kerana ketidakseimbangan hormon yang berkaitan
dengan PMS di tubuhnya, saya akan segera memberinya rami dalam semua cara atau bentuk atau bentuk yang
ada.  Saya tidak  melihat  sebab mengapa ada  orang yang menderita  tanpa  perlu.  Belum lagi  bahawa ketika
seseorang menderita, setiap orang di sekitar mereka menderita akibatnya, seperti yang dapat disahkan oleh siapa
saja yang harus berurusan dengan wanita pramenstruasi. Saya minta dia memakan minyak itu, menggunakannya
dalam supositoria dan saya tidak akan mengabaikan penggunaan topikal di perutnya dan punggungnya. Dia
akan menyukainya kerana ia akan menghilangkan rasa sakit dan memperbaiki kulitnya pada bahagian tersebut.
Saya juga akan menghirup minyak dengan dia sehingga dia tahu bahawa dia "tidak sendirian" dan bahawa
seseorang peduli.

Dengan rami, haid tidak semestinya menjadi pengalaman yang mengecewakan dan tidak menyenangkan bagi
semua orang yang terlibat. "JB

Q. Sial, JB ... dia hebat, SEHINGGA tembakan anti-estrogen. Mereka membuatnya sakit parah.

A. Kejutan, kejutan, Valerie. "Menjauhkan diri dari doktor" adalah peraturan permainan saat ini. Kami tidak
mengatakannya dengan senang hati,  itu  adalah  kenyataan.  Pesakit  biasanya mendapat  minyak dengan baik
sehingga  pakar  perubatan  campur  tangan  dan  mengoreknya  dengan  beberapa  ubat  kimia  alternatif  dan
eksperimen yang tidak perlu. Oleh itu, sehingga doktor mengetahui cara menggunakan ubat ini dengan betul,
adalah paling selamat untuk menjauhkannya (tentu saja jika keadaan memungkinkan). Dia tidak memerlukan
tembakan, dia perlu menelan minyak sebanyak yang dia dapat secepat mungkin untuk mengatasi kerusakan dari
rawatan  perubatan  sebelumnya dan mengendalikan keadaannya.  Sekiranya minyak tidak  membantu,  sangat
mustahil sesuatu yang lain akan berlaku. JB

Peraturan Berat Badan

"Minyak  rami  adalah  penyahtoksin  yang  hebat  dan  tidak  biasa  bagi  orang  yang  mempunyai  berat  badan
berlebihan untuk kehilangan banyak pound semasa rawatan mereka. Seolah-olah minyak tahu apa yang anda
harus timbang dan lama-kelamaan ia akan membawa badan anda ke tahap itu. Dalam kes saya sendiri, minyak
saya mengambil kira-kira 30 paun, tetapi saya telah melihat banyak orang kehilangan lebih banyak.

Semasa anda memakan minyak rami, tidak seperti sedang menjalani diet. Anda boleh makan seberapa banyak
yang anda mahu dan apa sahaja yang anda suka. Minyak itu secara semula jadi dapat mengurangkan selera
makan orang yang berlebihan berat badan dan saya tahu tidak ada cara yang lebih baik atau lebih selamat untuk
menurunkan berat badan. Di samping itu, ia dapat merangsang selera makan seseorang yang perlu menambah
berat badan.

Sama seperti yang saya katakan, minyak ingin mengembalikan badan anda ke berat badan yang sihat tidak kira
jika anda kekurangan berat badan atau berat badan berlebihan. Sekiranya anda ingin menjalani beberapa jenis
diet, itu adalah pilihan anda, tetapi saya memilih untuk tidak makan makanan arnab sepanjang masa.

Di samping itu, pada usia saya, saya sangat tidak senang melakukan semua jenis latihan, jadi jika saya ingin
menurunkan berat  badan,  ini  bukan pilihan.  Sekiranya saya ingin menurunkan berat  badan,  saya tahu cara
melakukannya tanpa diet atau bersenam dan sekarang anda juga menyedari bagaimana ini dapat dicapai sendiri.
Setelah  minyak  yang  hebat  ini  menjadi  lebih  banyak,  dalam  masa  yang  singkat,  mereka  yang  sekarang
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mempunyai berat badan berlebihan atau kurang berat badan mungkin tidak akan bertahan lama. Berat badan
berlebihan boleh menyebabkan kematian awal,  jadi jika anda menanggung berat badan tambahan, sekarang
anda sudah tahu bagaimana mengatasi masalah tersebut.

Adakah anda bermaksud serius bahawa dapat menurunkan berat badan berlebihan tanpa bersenam?

Ya, minyak rami dapat menurunkan berat badan tanpa bersenam dan saya adalah bukti hidup. Sekiranya saya
menanggalkan bajuku, saya kelihatan seperti seseorang yang telah berjaya dan badan saya berada pada berat
badan yang betul bagi seorang lelaki dengan ketinggian saya.

Ketika  saya  masih  muda,  saya  banyak  berenang,  tetapi  sekarang  kerana  kehilangan  berat  badan  yang
berlebihan,  anda  dapat  melihat  semua  otot  perut  saya  lagi.  Saya  tidak  mempunyai  pegangan  cinta,  hanya
sebilangan otot di setiap sisi dan saya tidak melakukan sebarang latihan. Sekiranya anda ingin mengalami hal
yang sama, yang harus anda lakukan adalah mengikuti teladan saya dan tidak lama lagi badan anda akan mula
kelihatan seperti seharusnya. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

"Anak saya menggunakan minyak Simpson untuk Crohn's tetapi saya dengar ia dapat membantu menurunkan
berat badan. Jika ya bagaimana? " Krystal

-  Ya,  boleh,  makan minyak dan anda akan menurunkan berat  badan jika anda berlebihan berat  badan dan
menambah berat badan ketika anda kekurangan berat badan. Jangan tanya saya mengapa, jangan tanya saya
bagaimana mungkin, saya tidak tahu jawapannya. Ia hanya berlaku. Saya telah kehilangan 50 kilogram minyak
dan percayalah bahawa saya telah berusaha sebaik mungkin untuk menyangkal Rick. Tetapi saya gagal dan
minyak juga mengembalikan otot saya. Rasanya aneh dan sukar dipercayai, saya akui. Tetapi saya tidak kisah
bahawa saya kehilangan semua berat badan itu tanpa setitis keringat dan tanpa bersenam. Sebenarnya ia sangat
menyeronokkan  dan  saya  tidak  kisah  tidur  yang  lena  sebagai  satu-satunya  kesan  sampingan  penggunaan
minyak. JB

Kebimbangan, Paranoia

"Saya  rasa  kegelisahan  dan  paranoia  dengan  penggunaan  ubat  ini  dapat  dikurangkan  jika  sistem  berhenti
menangkap  orang  kerana  menggunakannya.  Ketika  memulai  perawatan  dengan  minyak,  saya  memberitahu
pasien, "Jika minyak membuat Anda mengantuk, jangan melawannya."

Sebilangan orang boleh menjadi cemas ketika berusaha mengatasi kesan santai ubat ini apabila apa yang harus
mereka lakukan hanyalah berehat dan tidak melawan kesan ini. Banyak jenis rami mempunyai potensi yang
sangat  rendah untuk menimbulkan  kegelisahan,  tetapi  ada  beberapa  strain  yang berlaku.  Sekiranya  pesakit
merasa tidak selesa dengan minyak yang mereka cuba gunakan dalam kes seperti itu, saya sering menasihati
mereka untuk membuat ubat dari strain yang akan menyebabkan masalah yang lebih sedikit.

Sekiranya penggunaan ubat ini sah, saya pasti ia akan menghilangkan banyak kerisauan yang berkaitan dengan
penggunaannya. Sebilangan strain juga dapat menimbulkan kegelisahan lebih banyak daripada yang lain, jadi
jika anda mengalami perasaan seperti itu, hanya menukar strain dapat menghilangkan masalah tersebut. Ramai
orang  mendapati  penggunaan  zat  seperti  coklat  gelap  dan  lada  cayenne  cukup  berkesan dalam membantu
mengurangkan kegelisahan mereka dan mengurangkan degupan jantung mereka. Perkara yang paling penting
untuk diingat dengan penggunaan ubat ini adalah perlu diingat bahawa ia adalah ubat paling selamat di bumi.

Penggunaan bahan ini tidak membahayakan dan jika pesakit mengalami kegelisahan, ia disebabkan oleh pesakit
sendiri kerana mereka semua bekerja tanpa sebab. Atau selalunya ubat-ubatan farmaseutikal yang cuba diambil
oleh pesakit perlu menimbulkan masalah yang boleh memberi mereka gejala kecemasan. Tetapi perkara ini
mudah diperbaiki dalam kebanyakan kes dengan hanya membuang ubat kimia berbahaya ini. Selain itu ada juga
zat alami yang dihasilkan oleh tubuh kita yang disebut citicoline yang semestinya berkesan untuk mengatasi
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kegelisahan  juga.  Saya  diberitahu  bahawa  citicoline  tersedia  di  70  negara,  jadi  jika  anda  hanya  melayari
internet, anda pasti tidak mempunyai masalah untuk mencari apa yang anda perlukan.

Perlu beberapa saat untuk membiasakan kesan minyak dan pemula mungkin mengalami kegelisahan. Tetapi
dalam waktu  yang singkat,  kebanyakan akan menjadi  selesa  dengan penggunaannya dan kegelisahan  akan
hilang. Sebenarnya, setelah pesakit  terbiasa dengan kesan minyak, mereka sering ketawa dengan cara yang
menakutkan mereka pada awalnya.

Selalunya, saya masih dihubungi oleh pesakit yang cuba menggunakan strain sativa untuk menghasilkan ubat
mereka dan selalunya kesan sativa yang kuat boleh menyebabkan kegelisahan. Ini terus berlaku walaupun saya
telah menyatakan berkali-kali regangan seperti itu tidak boleh digunakan kerana terlalu bertenaga.

Anda  tidak  mahu  pesakit  bertenaga,  anda  perlu  menggunakan  petunjuk  penenang  yang  kuat  untuk
membantunya berehat  dan sembuh ketika tidur.  Saya tidak suka melihat  orang membuang masa dan wang
mereka untuk menghasilkan minyak dari tekanan yang salah, tetapi itulah yang sering berlaku apabila arahan
kita tidak dipatuhi. Dengan sedikit usaha, saya yakin kita dapat mengembangkan jenis ubat yang baik yang
tidak  akan  menimbulkan  kegelisahan  sama  sekali.  Tetapi  ini  tidak  dapat  dicapai  dengan  cara  yang  tepat
sehingga kita memiliki kebebasan untuk melakukan penyelidikan sederhana yang diperlukan. " Rick Simpson,
Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Kemurungan

"Saya mendapati kedua-dua strain sativa dan indica berkesan dalam rawatan kemurungan. Namun, saya jarang
menggunakan  strain  sativa  untuk merawat  orang kerana  kesannya yang memberi  tenaga.  Sebilangan  besar
pesakit yang datang kepada saya mempunyai penyakit serius dan saya tidak mahu mereka bertenaga semasa
proses penyembuhan.

Saya dapati tidur dan rehat bahawa minyak indica yang baik menjadi yang paling bermanfaat bagi kebanyakan
keadaan perubatan. Minyak dari pelbagai indica yang baik sangat berkesan dalam merawat kemurungan dan
sering dapat menghilangkan masalah ini dalam waktu yang sangat singkat. Kebanyakan yang datang kepada
saya berada dalam keadaan tertekan kerana keadaan lain yang mereka alami. Apabila keadaannya sembuh atau
terkawal, keadaan tertekan yang mereka alami hanya hilang. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Sklerosis Berbilang (MS)

Apa pengalaman anda dengan menyembuhkan sklerosis berganda? Ramai orang sudah tahu bahawa rami 
boleh membantu, tetapi tidak tahu bagaimana menggunakannya.

"Baru-baru ini kami menerima laporan dari seorang wanita yang menderita MS yang memakan dua ons minyak
rami  bermutu  tinggi  setahun  yang  lalu  untuk  keadaannya.  Kesan  rawatan  minyak  itu  sangat  berjaya  dan
walaupun dia tidak memakan minyak sepanjang tahun lalu, dia tetap dalam keadaan sihat. Dari pengalaman
saya, sklerosis berganda sering kali dapat disembuhkan, tetapi bagi orang yang telah bertahun-tahun menderita
dengan keadaan ini, akan memerlukan masa untuk memperbaiki kerosakan yang ditimbulkan oleh penyakit ini.
Ramai penghidap MS merokok rami untuk melegakan, tetapi menggunakan rami dengan cara ini tidak akan
menyembuhkannya dan penyakit ini akan terus berlanjutan.

Satu-satunya cara yang saya tahu untuk merawat MS dan kerosakan yang berkaitan dengan penyakit ini secara
berkesan adalah dengan mengambil  minyak secara berkala sehingga sembuh atau terkawal.  Sekiranya anda
menghidap MS, bantu diri  anda dan cubalah ubat  ini.  Kehidupan seharusnya hidup,  bukan menderita,  jadi
mengapa seorang pesakit membiarkan keadaan ini merosakkan hidup mereka ketika dapat dirawat dengan cara
yang efektif? Saya tahu pesakit dengan gangguan ini tidak lagi dapat berjalan dengan baik, tetapi setelah hanya
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beberapa minggu mengambil minyak, mereka dapat berjalan dengan normal. MS adalah salah satu daripada
banyak keadaan yang dikatakan doktor tidak dapat disembuhkan, sebaliknya mereka memberitahu kita bahawa
mereka hanya dapat  menangani  gejala,  sementara  penyakit  itu  sendiri  terus  menular.  Sekiranya anda ingin
membuktikan doktor anda salah, cubalah minyak itu dan mulakan hidup untuk perubahan dan apabila anda
melakukannya, Saya pasti anda akan menyedari bahawa lelaki berbaju putih itu tidak selalu mempunyai semua
jawapan. " Rick Simpson, Hemp: Tumbuhan Paling Berubat

Ketagihan

"Saya baru-baru ini  memerhatikan pesakit  barah yang bergantung kepada morfin yang menghidap penyakit
morfin" COLD TURKEY ".  Setelah  mati  morfin,  dia  menjadi  kelaparan;  tidak  lagi  sembelit;  tidur  dengan
nyenyak dan kesakitannya dapat dikawal dengan lebih baik.

Dia juga menjadi koheren sekali lagi. MENAKJUBKAN Sekiranya saya tidak melihat perubahan 180 darjah
ini, saya TIDAK PERNAH mempercayainya. Saya tidak pernah menjadi pro-ganja, tetapi pemerhatian peribadi
ini menjadikan saya seorang yang percaya. " Janice

"Satu perkara yang saya perhatikan sekarang bahawa saya telah mengambil RSO selama 3 bulan sekarang, ia
hampir  menghilangkan  keinginan  saya  untuk  alkohol.  Dulu  saya  minum atau  minum setiap  malam  tetapi
sekarang saya jarang menginginkan minuman dan ketika saya minum, saya tidak minum banyak, saya juga
perhatikan bahawa seluar saya jauh lebih longgar. Saya telah kehilangan 10 lbs. Satu-satunya perkara yang saya
kurangkan ialah minum alkohol.

Saya masih makan makanan yang sama dan masih menggigit kacang campur, biskut dan lain-lain pada waktu
malam ketika saya makan makanan ringan dan saya mungkin makan lebih banyak daripada sebelumnya. Ya
Minyak boleh membuat anda lapar.

Oleh itu, kekurangan alkohol atau minyak menyebabkan saya kehilangan 10 lbs dalam 3 bulan. Dan saya tidak
terlalu berat badan, 5 '10 "dan sekitar 198 lbs. Semasa saya lebih muda, saya selalu sekitar 186 paun dan cergas.
Sekarang saya turun hingga 187lb terakhir  saya periksa.  Walau  apa pun, minyak atau kekurangan alkohol
menyebabkan saya menurunkan berat badan. Hanya kesan sampingan yang senang. " Scott

"Opiat membuat saya sembelit, mual, sukar mendapatkan dos yang tepat untuk kelegaan yang berkesan. Mereka
menjadikan saya "woozy", menjadikannya tidak selamat untuk memandu dan terus berjalan. Marijuana tidak.
Cukup berkata." Fred

“Ketagihan candu selama 15 tahun disembuhkan oleh minyak. Saya tidak akan mencubanya jika bukan untuk
Rick. Oleh itu, saya harus mengatakan bahawa saya benar-benar berhutang budi kepadanya, jadi saya sekarang
adalah  salah seorang penyokongnya yang terbesar.  Saya selalu  merokok tetapi  itu  tidak  pernah membantu
dengan kesakitan yang saya dapat dari minum pil. Saya hanya mahu mati berkali-kali kerana saya tidak lagi
bertanggungjawab dalam hidup saya.  Saya boleh katakan kerana RSO. Saya TIDAK menggunakan morfin,
oksigen, perc, vic, atau suboksin ... ia membuat saya tidak lagi !!!!! Dan saya berusia 40 tahun lagi. Artritis saya
yang biasa saya rasakan setiap pagi kini HILANG. Saya telah mengambil minyak secara dalaman sebanyak 10
kali dan hidup saya bermula semula. Tidak ada kata-kata untuk menyatakan betapa saya bersyukur. Sekiranya
anda  minum  pil,  mulakan  dengan  mengambil  minyak  pada  waktu  malam  kecuali  jika  anda  mempunyai
seminggu untuk tidur, maka saya akan pergi ke sana. Pm saya jika ada pertanyaan. " Rebecca

"Ganja melepaskan saya dari ketagihan Benzo setelah lebih 30 tahun ketagihan lebih daripada 158 tahun yang
lalu, tanpanya, berterusan seperti saya, saya sudah mati sekarang ..." Phil

"Saya tidak menggunakan semua ubat penahan sakit dan kini dapat berfungsi - Saya berharap lebih banyak
orang dapat mempercayai kekuatan alam!" Sue
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Tidur, Insomnia

"Mengenai insomnia, tidak ada yang lebih baik daripada minyak yang dihasilkan dengan baik dari strain indica
yang baik untuk memberi seseorang tidur yang mereka perlukan. Kesan kecederaan kepala saya meninggalkan
saya dengan apa yang paling baik digambarkan sebagai garpu penala menjadi gila di kepala saya. Suara bernada
tinggi ini membuat saya tidak dapat tidur dan saya tidak dapat mendapatkan rehat yang saya perlukan. Sistem
perubatan  memberi  saya  banyak  ubat  untuk  keadaan  ini  tetapi  tidak  ada  yang  berjaya.  Selalunya  saya
ditinggalkan dengan kesan sampingan yang teruk dari  penggunaan ubat-ubatan ini yang menyebabkan saya
lebih menderita daripada keadaan yang saya alami.

Saya  mendapati  bahawa  hanya  merokok  rami  membolehkan  saya  berehat  lebih  banyak  daripada  pil  yang
diberikan  oleh  sistem perubatan  kepada  saya.  Kemudian  ketika  saya  mula  mengambil  minyak  rami,  saya
mendapat lebih banyak kelegaan dan tidak biasa bagi saya untuk tidur tanpa gangguan selama lapan hingga dua
belas jam.

Selama bertahun-tahun sebelum mengambil minyak, saya akan berasa lebih letih daripada ketika saya tidur dan
saya  berehat  sedikit  pada  waktu  malam.  Kemudian  secara  tiba-tiba  setelah  mengambil  minyak  saya  mula
bangun pada waktu pagi dengan tenang dan segar.

Seiring dengan bertambahnya usia kita, kita mula mengalami masalah tidur dan ini boleh memberi kesan buruk
kepada kesihatan dan kesejahteraan kita secara keseluruhan. Doktor boleh memberi anda pil tidur, tetapi jika
anda benar-benar tahu dari mana ia dibuat, saya ragu bahawa anda akan menginginkannya di dalam badan anda.

Tidur malam yang baik bukanlah sesuatu yang menyenangkan, ini adalah keperluan jika anda ingin kekal aktif
dan sihat dan tidak ada yang lebih baik daripada minyak rami untuk memberi tubuh anda rehat yang anda
perlukan. " Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

"Aaryn: Saya rasa bahawa saya makan terlalu banyak dari sekeping ... tetapi itu bukan perkara yang buruk! Ia
mungkin masa untuk tidur.

- Bagaimana tidurnya, Aaryn? JB

Aaryn:  Hebat!  Saya  masih  berehat!  Saya  mendapati  bahawa  sudah  dapat  mengatasi  kemurungan  dan
kegelisahan saya. Minyak itu membuatkan saya ketawa, lol.

Saya mempunyai pesakit lain di sini yang saya menunjukkan cara membuat minyak dan dia juga mempunyai
kebimbangan. Dia turut ketawa. Ianya sangat bagus.

Saya makan seberat  beras sebanyak 4 kali  sehari  dalam 2 hari  terakhir,  dan saya terpaksa menghirup ubat
dengan lebih kerap, dan saya mengalami kesakitan yang minimum. "

- Seperti itulah rawatan penyakit serius, bukan? Pesakit tidur, bangun segar, banyak ketawa tentang dirinya dan
kebodohan dari keseluruhan keadaan, tidak mengalami tekanan, kegelisahan atau kesan sampingan ubat-ubatan
kimia dan lain-lain. Saya secara peribadi pasti sangat menyukainya. " JB

"Saya menggunakan minyak rami untuk beberapa keadaan dan saya tidak pernah tidur dengan nyenyak atau
merasa sangat baik ... Terima kasih Rick Simpson & JB kerana mendapat pesanan bahawa kilang ini membuat
keajaiban untuk semua yang dapat dibayangkan !! Cukup LAKUKAN orang dan lihat sendiri !! Ini satu-satunya
cara agar anda menjadi orang yang benar, percayalah !! ” Val

-  Terima  kasih,  Val.  Memang  tidak  ada  yang  mengalahkan  pengalaman  peribadi  dengan  apa  yang  boleh
dilakukan oleh minyak. Sebaik sahaja anda mencubanya, seperti luka bakar atau gigitan nyamuk dan gatal-gatal
dan  kesakitan  akan  hilang  dalam  beberapa  saat,  semua  orang  dapat  memberitahu  anda  apa  yang  mereka
mahukan dan anda akan tahu bahawa mereka dapat memberitahu anda apa yang mereka mahukan tetapi minyak
akan tetap ada ubat terbaik ada. Dan anda mahu mempunyai baldi di rumah, sekiranya berlaku sesuatu.

Anda tidak perlu mempercayai kata yang kita katakan, cukup buat minyak, cari seseorang yang mengalami luka
bakar,  barah  kulit,  ulser  diabetes,  kemudian  gunakannya  secara  topikal  dan  perhatikan  apa  yang  berlaku.
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Kemudian ingat bahawa perkara yang sama akan berlaku di dalam badan anda semasa anda mengambil minyak,
dan itulah yang perlu anda ketahui. JB

"Sebilangan orang hanya tidak tahu dan takut ... Kerana Rick Simpson, saya sendiri dapat mengatasi masalah
kesakitan saya, maksudnya saya mengambil 60mg OxyContin 3 pada waktu pagi dan 3 pada waktu tidur dan
telah mengambilnya selama lebih dari 8 tahun ... Ia menghisap!

Sekarang sejak memulakan minyak, saya hanya mengambil 1 pagi dan 1 pagi!  Bercakap tentang keajaiban
sekurang-kurangnya itulah cara saya melihatnya! Doktor memberitahu saya bahawa saya tidak akan dapat turun
atau berhenti mengambilnya. Boy, melakukan "Rick Simpson" dan saya membuktikan doktor saya salah.

Saya  melakukannya  dan  saya  berasa  lebih  baik  daripada  mengambil  pil  racun  sial  itu!  Walaupun  saya
menggunakan OxyContin dalam dos yang tinggi, saya masih mengalami kesakitan, hari demi hari, tidak tidur
dan tidak makan ...

Hari ini saya bebas sakit, tidur dengan normal dan makan lebih banyak! Dan saya tidak menghentikan usaha
saya untuk menghilangkan pil ini. Saya berharap pada masa saya menggunakan minyak selama sebulan, saya
akan benar-benar mati! Semoga berjaya! "Nancy

Saya sebenarnya menghidap skizofrenia dan saya menggunakan ganja perubatan untuk kesan sampingan yang
berkaitan dengan keadaan saya, seperti kegelisahan dan insomnia. Ubat ini berfungsi, sejak saya mula kerap
minum ubat, saya dapat tidur, yang tidak dapat saya lakukan sebelum ini.

Banyak gejala saya muncul ketika saya kurang tidur. Tidak pernah saya mengalami suara semasa menggunakan
ganja, saya merasakan ia sebenarnya melindungi saya dari mereka ... "Jose

- Saya setuju, Jose, kurang tidur adalah penyebab banyak keadaan mental. Secara logiknya, ketika seseorang
tidak cukup tidur, seseorang tidak merasa baik seperti dia setelah sepuluh jam tidur yang menyegarkan setelah
makan minyaknya. JB

"Semakin sedatif semakin baik. Saya menggunakannya pada waktu malam sebelum tidur dan ia berfungsi. Saya
sekarang tidur  8 jam secara langsung.  Rehat  adalah perkara terbaik  bagi  saya.  Kekuatan 80% dan ke atas
memerlukan sedikit masa untuk anda membiasakannya tetapi anda akan sampai di sana. Mulakan dengan 0.01
ml seperti yang diarahkan dan teruskan dari sana. Saya mencuba 0,025 untuk memulakan ... lain kali saya hanya
mengambil  0.01  ml.  0.025  ml  meletakkan  saya  di  sofa  selama  10  jam.  Berhati-hati  tetapi  ingat  untuk
mengambilnya. Seperti yang saya katakan waktu malam adalah waktu yang tepat untuk saya. Boleh berfungsi
pada waktu siang dan BERJALAN pada waktu malam. " John

"Saya memberikan minyak kepada tunangan saya (Jason) dan dia tidak banyak minum dan itu membuatnya
letih. Dia tidur hampir sepanjang hari. Saya akan membawanya dari satu atau dua hari hanya untuk melihat
perubahan apa yang dibuatnya ... maka mungkin beri  dia sedikit seperti  1/2 biji beras (sekurang-kurangnya
itulah yang telah kita baca) mungkin kami berjaya mendapatkannya dengan pantas untuknya. " Jason

- Jason, perasaan mengantuk tidak apa-apa dan anda mahu pesakit tidur sebanyak mungkin. Kesan sedatif akan
hilang dalam beberapa minggu tetapi ia bukanlah sesuatu yang tidak diingini, sebaliknya. Salam sejahtera, JB

S: Membuat beberapa hari ini untuk seorang lelaki yang berpakaian putih mengatakan bahawa dia mempunyai
dua minggu untuk hidup dan tidak ada lagi yang dapat mereka lakukan untuknya. Saya harap dapat berita baik
untuk semua orang tidak lama lagi. Mencuba juga membuatnya berhenti merokok dan mengubah dietnya dan
lebih banyak lagi untuk memberi peluang kepada sistem ketahanan badannya bertarung. Terima kasih Rick dan
JB atas pengetahuan anda dan memberi kami penawar yang sebenar.

J: Dave, biarkan dia merokok, tidak ada bedanya jika dia memakan minyaknya. Juga, dia akan banyak tidur,
jadi dia akan merokok begitu banyak pula.

Untuk  mengubah  diet  sekarang,  baiklah,  dia  harus  mengubahnya  secara  wajar  tetapi  tidak  secara  drastik,
biarkan dia makan seperti apa rasanya. Tidak semestinya sosej, tetapi sesuatu yang wajar, Meningkatkan pH
tubuhnya, minta dia makan biji dari dua biji epal setiap hari. Perkara yang paling penting adalah mendapatkan
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minyak  sebanyak  mungkin  secepat  mungkin.  Masih  ada  peluang.  Gabungkan  makan  minyak,  supositoria,
pengewapan dan penggunaan topikal untuk hasil terbaik. Walaupun tidak berjaya, dia akan menjalani kualiti
hidup maksimum hingga akhir, dan itu juga sangat penting. Saya pasti akan lebih dari dua minggu, tetapi kita
akan  melihatnya.  Doktor  tidak  selalu  betul  dengan  ramalan  mereka  ketika  minyak  mula  bermain.  Salam
sejahtera, JB

"Saya tidur dengan nyenyak, dan lebih lama daripada biasa. Sebaik sahaja saya bangun, saya berasa sangat
rehat, tidak seperti ketika merokok. " Terry

"Saya  tidur  nyenyak  dan  bermimpi  tetapi  saya  tersedar.  Mengambil  masa  berjam-jam  dan  kemudian
berlangsung  lama,  lama.  Saya  menggunakannya  setiap  malam.  Ia  menghilangkan  sakit  arthritis  saya  dan
membiarkan saya tidur. " Katherine

“Saya menghidap barah dan apnea tidur. Saya tidak hanya mendapat tidur yang luar biasa, saya juga tidak
bangun dari panas terik. Ini adalah berkat. " Stephanie

"Rasanya seperti mati bahagia!" Mal

"Fikiran saya tanpanya seperti kesesakan lalu lintas di New York. Dengan itu - ia memperbaikinya menjadi
keadaan taman Zen sementara masih berfungsi pada tingkat normal. " Andris

"Saya mengalami gangguan tidur selama 20 tahun, minyak RSO telah membantu saya tidur untuk pertama
kalinya dan saya bebas kesakitan ketika bangun tidur! Yay! " Bonnie

"Saya  mempunyai  cakera  herniasi  yang  menekan  saraf  sciatic  saya  menyebabkan  kesakitan  yang  teruk
menembak dari punggung bawah saya ke kaki kiri hingga ke jari kaki. Saya mengambil 3 ibuprofen setiap
empat jam supaya saya dapat bangun dari tidur dan dapat berjalan. Saya mula mengambil minyak hampir dua
minggu yang lalu untuk kesakitan dan keradangan. Saya sekarang tidak memerlukan ibuprofen, saya tidur lebih
lena daripada yang mungkin pernah saya lakukan, rakan sekerja saya telah memberi komen mengenai suasana
hati saya dan kebahagiaan saya secara keseluruhan. Saya RASA BAIK! " Jennifer

Telah memberi minyak Pit saya yang berusia 14 tahun selama 4 minggu sekarang untuk barah. Dia kadang-
kadang  menjadi  sedikit  'berkedut'  dan  mabuk  ketika  saya  memberikannya  terlalu  banyak,  tetapi  ketika
keraguannya habis, dia tidur seperti anak anjing.

Dia enggan mengambil  ubat  doktor  haiwan jadi  kami  mendapat  minyak.  Masih awal  tetapi  saya merakam
kemajuannya.  Dia  mengambil  masa  sekitar  seminggu  untuk  membiasakan  diri  dengan  minyak  dan
membangkitkan selera makan lagi. Saya cemburu, kerana pada tahap ini kita hanya mampu membeli minyak
untuknya Mencintai kisah indah semua orang! "

"Saya  mempunyai  fobia  Sosial  (lebih  baik  disebut  sebagai  gangguan  kecemasan  sosial),  kemurungan  dan
insomnia. Tidak pernah mengambil minyak, kerana saya tidak dapat menemuinya di sini di mana saya tinggal,
juga tidak dapat mengusahakan dan mengekstraknya sendiri ... tetapi saya merokok sekitar sepuluh kali, apa
yang saya rasakan ialah selepas pertama kali,  saya dapat  sekarang tidur  setiap kali  saya merasa letih,  saya
mengalami  "bulan-sepanjang  hidup-tanpa-depresif"  saya,  tidak  pernah  merasa  sangat  gembira  (tidak  ada
kemurungan)  dan  dengan  semua  daya  hidup  itu  bahkan  mengambil  ubat-ubatan  yang  paling  kuat  (yang
membawa saya kepada masalah kesihatan lain ) untuk itu, juga kegelisahan sosial saya (fobia) menurun dan
saya tidak perlu "tinggi" untuk merasakan bahawa, jika saya merokok 1 atau 2 hari sebelum saya harus keluar
dan bercakap dengan orang lain , tinggal di tempat awam (apa yang tidak mungkin dilakukan oleh gangguan
ini), SEKARANG SAYA BOLEH MELAKUKANNYA, merasa hidup kembali sebagai "orang normal", tidak
ada  ubat  yang  melakukannya.  Masalahnya  ialah,  Oleh  kerana  undang-undang,  keutamaan  ramuan,  serta
prasangka sosial dan ketidaktahuan mengenai tanaman itu, saya bahkan tidak boleh merokok lagi, tidak mahu
menjadi "tinggi", hanya mahu hidup semula tanpa masalah had hidup, Terdapat banyak anonim orang yang
hidup seperti saya dengan beberapa jenis fobia dan gangguan lain dan saya rasa minyak itu boleh menjadi
penyelesaiannya. " Pablo
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"Anda boleh bertanya kepada Rick dan atau JB, kami mendapati bahawa menggunakan produk yang sativa 20-
30% adalah salah satu kombinasi terbaik untuk masalah yang berkaitan dengan kegelisahan." Brewster

- Kami ingin bekerjasama dengan persilangan sativa dominan indica dengan 20% THC atau lebih, tepat untuk
alasan  ini.  Kesan  dari  minyak  terbaik  sangat  kuat  dan  sedatif,  namun euphoric  dan lebih  baik  afrodisiak.
Apabila anda memberi ubat kepada pesakit  dengan kesan seperti  itu, anda pasti  yakin mereka akan senang
meminumnya. Siapa yang tidak? Anda tidur nyenyak, anda bangun dengan lena, gembira dan penuh keinginan
untuk membuat seseorang bahagia. Siapa yang tidak suka itu? JB

"Saya menghargai belajar mengenai RSO setiap hari dan apa yang telah dilakukannya untuk orang / haiwan.
Sekiranya minyak ini melakukan apa yang mereka katakan, ia perlu diseru dari gunung tertinggi - tidak diam.
Saya tidak mempunyai pengalaman peribadi dengannya, tetapi pastinya jika saya atau sesiapa sahaja yang saya
sayangi mendapati kami memerlukannya.

Sementara  itu,  saya  membaca  sebanyak  mungkin  catatan.  Saya  belum membaca  catatan  yang  bertuliskan,
"Terima kasih Rick Simpson - saya benar-benar dilempari batu, itu keren, Dude."

-  Terima  kasih  atas  sokongan  anda,  Debbie  Nolan,  saya  pasti  anda  akan  menulis  catatan  yang  akan
menyatakannya dengan segera. Perasaan dalam tubuh apabila seseorang mengambil dos RSO yang tepat untuk
mereka hanya dapat digambarkan sebagai "sangat sejuk." Atau sangat sejuk. Atau mungkin hebat. Ini adalah
salah  satu  perasaan  yang  paling  menyenangkan  yang  dapat  dialami,  sangat  alami,  menenangkan  dan
menenangkan.

Seperti yang kita katakan, minyak terbaik mempunyai kesan penenang, tetapi euphoric ketika dimakan. Oleh
itu, anda tidur nyenyak dan kemudian anda tertawa kecil seperti kanak-kanak. Dan ketika anda tidur nyenyak
dan bangun tertawa, anda cenderung merasa baik dan istirahat daripada ketika anda tidak tidur nyenyak dan
tidak bangun tertawa.  Dan apabila  anda merasa sihat dan rehat,  badan anda secara logik akan sembuh dan
berprestasi lebih baik. Tidak ada ilmu roket, seperti biasa dengan ubat ganja. JB

"Walaupun sistem endocannabinoid mempengaruhi pelbagai proses biologi (seperti selera makan dan tidur),
para pakar percaya bahawa fungsi keseluruhannya adalah untuk mengatur homeostasis.

Homeostasis adalah elemen utama dalam biologi semua makhluk hidup dan digambarkan sebagai keupayaan
untuk  mengekalkan  keadaan  dalaman  yang  stabil  yang  diperlukan  untuk  kelangsungan  hidup.  Penyakit
hanyalah  akibat  dari  beberapa  aspek  kegagalan  dalam  mencapai  homeostasis,  menjadikan  sistem
endocannabinoid sebagai sasaran unik untuk aplikasi perubatan. "

- Dengan kata lain, ini semua mengenai keseimbangan. Tidak ada yang baru. JB

Glaukoma, Memulihkan Penglihatan

"Glaukoma  dan  kesannya  dapat  dikendalikan  dengan  mudah  dalam  banyak  kes  kerana  banyak  jenis  rami
berkesan  dalam  mengurangkan  tekanan  okular  secara  dramatik.  Adalah  tidak  biasa  bagi  seseorang  yang
menderita glaukoma yang menggunakan minyak rami untuk melihat peningkatan yang ketara dalam penglihatan
mereka. Ramai pesakit terpaksa menukar cermin mata mereka kerana lensa preskripsi lama mereka sekarang
terlalu kuat.

Adakah anda fikir  masuk akal  bahawa doktor mata tidak akan menyebut kanabis  walaupun telah diketahui
berkesan sejak sekurang-kurangnya tahun 1800-an?
Sekali lagi, minyak rami yang terbuat dari strain kanan adalah rawatan yang sangat berkesan untuk glaukoma
dan saya tidak tahu apa-apa yang lebih baik atau lebih selamat untuk mengurangkan tekanan okular. Kesan rami
terhadap tekanan okular telah diketahui sejak sekian lama, namun sistem perubatan cuba mengelak daripada
membincangkan  penggunaan  rami  untuk  glaukoma.  Malangnya,  nampaknya  banyak  doktor  hari  ini  lebih
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banyak mengenai wang daripada mereka mengenai penyembuhan. Saya tidak dapat menjelaskan bagaimana
doktor mata boleh duduk di sana dan memerhatikan pesakit secara perlahan-lahan buta dan tidak memberitahu
pesakit apa yang boleh dilakukan rami untuk keadaan mereka. Terlalu kerap, pada akhirnya, pesakit kehilangan
penglihatan sepenuhnya kerana mereka mempercayai nasihat doktor mereka secara membuta tuli. Mempunyai
pesakit kehilangan kemampuan untuk melihat dengan betul tidak banyak memberi kesan kepada banyak doktor
mata.  Namun,  Saya rasa apa  yang mereka  lakukan itu  memalukan dan saya  merasa sangat  menyesal  bagi
mereka  yang  telah  dirampas  penglihatan  mereka  tanpa  alasan  selain  ketamakan.  "  Rick  Simpson,  Hemp:
Tumbuhan Paling Berubat

"Saya baru saja membuat  sebilangan besar" minyak rami "beberapa malam yang lalu dan sebilangan besar
mentega. Saya telah memberi minyak kepada pesakit tumor otak, sebelum mengambil minyak itu dia hampir
buta,  setelah  sebulan  mengambil  minyak  itu,  penglihatannya  hampir  pulih  sepenuhnya.  Anda  tidak  akan
mendapat  hasil  yang sama dari  mentega.  Anda mendapat  hasil  perubatan  dari  mentega,  namun minyaknya
adalah bentuk ubat yang lebih pekat, dan ia berfungsi untuk hampir semua perkara, barang-barangnya sangat
mengagumkan. "Dion

"Diambil secara lisan adalah memulihkan penglihatan ibu saya. Dia buta secara sah di mata kirinya. Kecederaan
menyebabkannya  tanpa  lensa  dan  beberapa  pembedahan  meninggalkannya  dengan  glaukoma.  Dia  telah
menggunakan  RSO selama satu  setengah  tahun sekarang  -  menggunakannya  setiap  hari.  Dia  tidak  pernah
menyedari betapa banyak penglihatannya kembali sehingga dia memakai alat solek mata. Dia telah buta mata
selama 40 tahun, jadi dia telah melatih dirinya bagaimana cara menggunakan mata dengan mata tertutup. Itu
satu-satunya cara dia dapat menerapkannya pada mata yang baik adalah dengan menutup mata yang baik dan
membuatnya benar-benar buta. Nah, kali terakhir dia menutup mata yang baik, dia mula benar-benar melihat &
fokus dari buta matanya. Dia hanya mengenakan make-up sekali-sekala jadi dia tidak pasti berapa lama sebelum
penglihatannya mulai  kembali,  tetapi  setelah  menggunakan minyak selama lebih dari  setahun dia  sekarang
dapat membuat gambar, warna, dan bahkan membaca perkara-perkara tertentu dari pandangan buruknya! Saya
memegang  beg Lips  Chips,  dan  dari  seberang  meja  dia  dapat  membaca  meletakkan.  Dia  berfikir  jika  dia
mempunyai  lensa baru bahawa penglihatannya akan pulih sepenuhnya.  Untuk mendapatkan lensa baru,  dia
mesti dimasukkan ke dalam senarai penderma organ- Saya tidak pasti insuransnya akan melindungi perkara
seperti itu sehingga sekarang- Minyak ini telah memberikannya keajaiban- keajaiban penglihatan di mana hanya
ada kegelapan ! Oleh itu, saya katakan TIDAK PERLU DROP - Hanya bekalan yang stabil! Sekarang, tanamlah
penawar anda! Oh Yeah- Dia TIDAK ADA KETERANGAN GLAUCOMA LEBIH BAIK! " Lindsay Untuk
mendapatkan lensa baru, dia mesti dimasukkan ke dalam senarai penderma organ- Saya tidak pasti insuransnya
akan melindungi perkara seperti itu sehingga sekarang- Minyak ini telah memberikannya keajaiban- keajaiban
penglihatan di mana hanya ada kegelapan ! Oleh itu, saya katakan TIDAK DIPERLUKAN DROP - Hanya
bekalan yang stabil! Sekarang, tanamlah penawar anda! Oh Yeah- Dia TIDAK ADA BUKTI GLAUCOMA
LEBIH BAIK! " Lindsay Untuk mendapatkan lensa baru, dia mesti dimasukkan ke dalam senarai penderma
organ- Saya tidak pasti insuransnya akan melindungi perkara seperti itu sehingga sekarang- Minyak ini telah
memberikannya keajaiban- keajaiban penglihatan di mana hanya ada kegelapan ! Oleh itu, saya katakan TIDAK
PERLU DROP - Hanya bekalan yang stabil! Sekarang, tanamlah penawar anda! Oh Yeah- Dia TIDAK ADA
KETERANGAN GLAUCOMA LEBIH BAIK! " Lindsay

Penyakit dan Penyakit Jarang atau Tidak Lazim

Q. Hello Rick / JB, pernahkah anda mendengar penyakit Porphyria yang jarang berlaku? Sekiranya demikian,
adakah anda telah merawat RSO kepada seseorang dan apa hasilnya?

A. Tidak, saya belum. Tetapi jika dilihat dari apa yang telah saya baca tentangnya, saya tidak melihat sebab
mengapa minyak tidak boleh membantu menyembuhkannya atau mengendalikannya. Ia pasti dapat mengatasi
gejala keadaan yang jarang berlaku dan pastinya sangat tidak menyenangkan ini.
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Saya akan mengikuti protokol di laman web kami, saya akan memakan minyak itu dan menggunakannya di
suppositori (dengan cara itu ia akan masuk ke aliran darah). Saya akan menggunakan minyak secara topikal
dalam  warna  atau  salap  untuk  keadaan  /  manifestasi  kulit  (ia  akan  menghilangkan  semua  gatal  dan
ketidakselesaan lain).

Saya akan makan sekurang-kurangnya 60g selama dua atau tiga bulan, saya tidak akan menggunakan bahan
kimia, saya hanya akan mengikuti arahan Rick Simpson. Sekiranya 60g tidak dapat menyembuhkannya atau
mengawalnya, saya akan makan 120g lagi. Dan jika itu tidak mendatangkan hasil yang memuaskan, maka saya
akan mula menumbuk minyak ke dalam saya, satu dua tiga gram sehari atau lebih banyak lagi jika saya boleh
mengambilnya,  dan saya hanya akan makan sebanyak yang saya dapat secepat mungkin . Kenapa? Kerana
apabila minyak tidak menolong anda, kemungkinan besar anda tidak akan menemui apa-apa lagi. Juga, penyakit
agresif harus dirawat secara agresif. Salam sejahtera, JB

“Berita baik JB & RICK !!! Saya berjumpa doktor hari ini untuk keputusan ujian saya! Tiroid saya yang kurang
aktif dan diubati selama 22 tahun kini terlalu aktif! Saya hanya menelan RSO sepenuh masa selama sebulan,
saya juga menggosokkan tingtur tepat ke kerongkong saya dan saya juga menguap RSO! Saya sangat gembira
dengan perkara ini!

Dia adalah seorang doktor yang sangat hebat yang pernah hadir dan menyokong saya melalui semua ini dan
tahu betul, SAYA FAKTA MENGGUNAKAN MINYAK RSO! Sebagai doktor, dia masih mahu mengeluarkan
bunyi ultra pada tiroid saya untuk memeriksa sebarang nodul! Apa pendapat anda mengenai suara ultra?

Saya selalu akan mengambil minyak ini dengan bangga selama sisa hari saya ini terasa betul itulah intinya
betul! Ubat preskripsi adalah Jahat! Saya juga mempunyai banyak masalah kesihatan yang sedang saya rawat
dengan minyak yang luar biasa ini! Chiari Malformasi jenis 1 batang otak juga saya mempunyai terowong
karpal yang teruk dan banyak lagi!

Saya berusia 45 tahun hari ini tidak merasa semua dipukul dan terluka seperti yang biasa saya rasakan! Adakah
saya menyatakan bahawa saya juga pernah menjalani pembedahan otak 7 bulan yang lalu dan saya tidak pernah
menggunakan  narkotik  sejak  pembedahan  kerana  kegagalan  hati  dari  ubat-ubatan!  Saya  benar-benar  bukti
bahawa minyak ini adalah dari ALLAH! Hanya ini yang harus kita minum sebagai ubat!

Terima  kasih  JB  dan  Rick  untuk  semua  yang  anda  lakukan  dari  lubuk  hati  saya!  Tiada  lagi  ubat  tiroid,
YAY !!!!!!!! " Margene

- Tahniah, Margene. Mengenai ultrasound, saya rasa anda tahu jawapannya. Semakin kurang imbasan semakin
baik, itu sahaja yang dapat saya katakan.

Saya secara peribadi tidak akan mendekati orang yang tidak akan memberitahu saya tentang minyak selama 22
tahun tetapi jika anda fikir orang-orang itu masih mempunyai sesuatu untuk memberitahu anda, jangan ragu
untuk  bercakap  dengan  mereka,  iaitu  jika  anda  benar-benar  berminat  dengan  apa  yang  mereka  katakan
mengenai perubatan. Tetapi hanya itu yang saya izinkan untuk mereka lakukan, hanya bercakap, dengan cara itu
mereka  tidak  dapat  menyakiti  anda  sama  seperti  yang  mereka  katakan  apabila  percakapan  mereka
diterjemahkan menjadi "keperluan" untuk memakan beberapa pil pilihan mereka.

Salam sejahtera dan menjauhkan diri dari mereka yang menghabiskan 22 tahun memberikan nasihat yang salah
kepada anda. Gembira kerana anda berjaya menjalani "rawatan" mereka, yang lain tidak begitu bernasib baik.
JB

"Bolehkah minyak ganja digunakan untuk mengobati rabies?" Aami

-  Aami,  ya,  tetapi  mungkin  memerlukan  pesakit  dalam keadaan  koma untuk beberapa  waktu,  dengan dos
minyak yang sangat tinggi, terutama dalam kes lanjut. JB

"Pengasuh  saya  mempunyai  pesakit  yang  didiagnosis  dengan  keracunan  Lupus  dan  merkuri  di  seluruh
tubuhnya.  Setelah  kira-kira  setahun  menggunakan  minyak  buatannya,  keracunan  merkuri  telah  hilang
sepenuhnya dan Lupus hampir hilang. Folikel rambut diambil setiap 2 minggu untuk melihat dengan tepat apa
dan berapa banyak racun di dalam tubuhnya untuk mengetahui kejayaannya. Sungguh menakjubkan apa yang
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dapat disembuhkan secara semula jadi. Adakah kosnya sedikit, tetapi masih lebih sihat dan bernilai hidup! "
Jesse

"Saya didiagnosis dengan fibrosis myeloid primer,  mendapat ubat yang membantu tetapi tidak berpuas hati
kerana rasa sakit meningkat dan tidak ada selera makan dan penurunan jumlah darah, peningkatan saiz limpa,
insomnia.  Setelah  mengambil  ubat  ini  selama  satu  tahun  dan  tidak  merasakan  perubahan  mendasar,  saya
memutuskan untuk mencuba RSO, hanya 1 bulan menggunakan minyak, kesakitan saya tidak ada, selera makan
telah kembali, jumlah darah meningkat, tidur seperti batu. " Aguae

"Saya  menggunakannya  untuk  mengubati  anomali  perubatan  saya  ...  beberapa  hospital  di  kawasan  saya
mengatakan ia tidak boleh dilakukan ... tetapi RSO sangat mengagumkan ... saya menolak pemotongan VP di
badan saya, saya mempunyai penyakit tisu penghubung dan beberapa masalah lain yang jarang berlaku ... 4
pembedahan otak dalam 36 hari dan saya enggan mengisi narkotik ... ganja perubatan, RSO dan pernafasan
semata-mata  ...  Saya  tidak  pernah  sembuh  dengan  cepat  dalam  hidup  saya  ...  walaupun  makmal  saya
menunjukkan badan saya sakit sehingga sakit saya sebenarnya tidak seburuk itu… ”Katie

"Berikut ini adalah dari seorang lelaki yang terlibat dalam kemalangan kereta yang serius pada tahun 1977. Dia
mengalami lumpuh muka, saluran air mata tidak berfungsi, dia harus menggunakan pelumas okular, sebagian
penglihatan hilang pada satu mata. Selain itu dia mengalami kecederaan kepala yang mengakibatkan masalah
ingatan, masalah pertuturan. Dia berjalan dengan tongkat dan menghabiskan bertahun-tahun dalam kesakitan.
Ini dari mesej yang dihantarnya. == "Minyak memperbaiki saya pada tahap sel. Semua tisu parut di sebelah
kanan  saya  hilang!  Saya  sekarang  mempunyai  pergerakan  mata  kanan  saya.  Saya  pun  boleh  tersenyum,
sekarang kelumpuhan di wajah saya akan hilang.  Semua ini berlaku dalam 6 bulan terakhir.  Sekali  kerana
kesakitan dari tumor, saya menambah dos saya menjadi gram dan 11/2 gram sehari yang diberikan sepanjang
hari. Beberapa bulan yang lalu saya menonton TV dan saya menyedari bahawa saya dapat melihat bahagian
kanan  hidung  saya.  Kali  pertama  saya  melihatnya  sejak  tahun  1977.  Saya  mula  menggunakannya.  Saya
sekarang mempunyai pergerakan penuh. " Minyak Ganja ... bukan hanya untuk kanser Peeps. " Corrie

Haiwan - Testimoni

"Saya merawat tumor anjing saya di telinganya dengan RSO ... BESAR dan sekarang GONE !!!!" Andrea

"Anjing saya menghidap ostersarcoma (barah tulang). Kaki saya diamputasi seminggu yang lalu, dan dia akan
memulakan kemoterapi dalam seminggu. Dengan barahnya, biasanya merebak ke paru-paru, 95% anjing mati
akibat barah paru-paru dalam setahun. Sekiranya anjing anda adakah anda akan memulakan minyak sekarang
dan masih melakukan kemoterapi, atau tidak ada kemoterapi dan minyak lurus? Bagi manusia, anda memulakan
dengan sebutir  beras,  dengan anjing 70 lb,  adakah anda akan memulakannya dengan yang ketiga  dua kali
sehari? Terima kasih kerana membaca ini dan saya tidak sabar menunggu jawapan anda. " Eda

"Eda,  minyak  itu  menyelamatkan  anjing  kita  yang  berharga,  Sophie.  Dia  mati.  Beri  anjing  anda  minyak
ASAP ... Chemo akan membunuhnya. Doa bersamamu ... ”Brewster

"Saya baru mendapat berita hebat tentang anjing rakan saya yang baru saya kongsikan! Beberapa bulan yang
lalu,  Maximus pitbullnya  mempunyai  tumor di  salah  satu kaki  belakangnya yang tumbuh di  luar  kawalan.
Doktor  Haiwan  memberitahu  rakan  saya  bahawa  dia  harus  membayar  lebih  dari  3  ribu  untuk  kakinya
diamputasi, atau akan merebak dan dia akan mati dalam masa satu tahun. Ini kira-kira 4 bulan yang lalu. Ketika
itu,  ketika  saya  melihat  statusnya  mengenai  pembedahannya  yang  dirancang,  saya  menghantar  pesanan
kepadanya dan mencadangkan agar  diberi  minyak Cannabis  kepadanya.  Dia menyangka dia  akan mencuba
rawatan  semula jadi  sebelum melakukan sesuatu yang drastik  dan tidak  dapat  dipulihkan seperti  amputasi.
Nasib baik untuknya (dan Maximus), dia sudah mempunyai kad Cannabis sejak dia tinggal di California. Oleh
itu, dia pergi ke dispensari Cannabis dan mengambilnya. Dia memberinya 1 tetes minyak seukuran kacang, dua
kali sehari dengan makanannya. Segera dia mengatakan bahawa dia menyedari dia kurang kesakitan dan merasa
lebih selesa.  Selain itu,  tabiat  makannya kembali  normal.  Setelah beberapa minggu dia dapat berlari  tanpa
lemas, jadi dia membatalkan pembedahannya dan terjebak dengan rawatan semula jadi. Dia baru pulang dari
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pemeriksaan Vet hari ini, dan mendapat tahu bahawa ketumbuhannya benar-benar hilang. Tiada jejak tumor
yang tertinggal. Vet benar-benar terkejut ketika dia memberitahunya bagaimana dia menyembuhkannya.

FYI: Ini adalah anjing ke-3 yang saya tahu telah diselamatkan oleh minyak ganja.  Saya juga tahu banyak
manusia yang telah diselamatkan. Sekiranya anda MASIH menganggap Cannabis tidak menyembuhkan barah,
maka anda belum memperhatikan. Saya telah mengetahui kebenaran selama bertahun-tahun sekarang, dan saya
tidak pernah menemui siapa pun, haiwan atau manusia, bahawa minyak ganja gagal menyelamatkan. " Lara

"Sebilangan barah sel T limfoma kanak-kanak CLCT-1 HILANG! Kami akan pergi ke doktor haiwan hanya
untuk ujian setiap tiga minggu untuk PJK mengukur kadar kalsium dan FNA untuk memantau jumlah darah
merah-putih  untuk  sel-sel  barah.  Dia  tidak  lagi  memerlukan  ubat  yang  diresepkan  tetapi  kami  akan
menyimpannya di Rick Simpson Oil yang menyembuhkan barah itu setiap hari seumur hidupnya. Kami adalah
Keluarga yang Bersyukur. " Sebilangan Kanak-kanak Memerlukan Keajaiban

"Kisah  luar  biasa!  Saya  membuat  dan  mengambil  RSO  untuk  penjagaan  kesihatan  kerana  keluarga  saya
menghidap banyak barah. Saya mula memberikannya kepada anjing saya dan mereka berdua mempunyai tumor
kecil dan anjing gembala Shetland saya mempunyai Discoid Lupus, bentuk lupus anjing. Ia luar biasa! Dalam
beberapa minggu,  salah satu tumor anjing menyusut  sebanyak 70% dan anjing lain yang menghidap lupus
sangat mengagumkan! Buat pertama kalinya bertahun-tahun hidungnya yang merah, bengkak, dan menyakitkan
sembuh! Saya telah mencuba preskripsi, steroid, diet dan tidak ada yang membantu. RSO menyembuhkan lupus
anjing saya, saya tahu ia juga dapat membantu manusia! “Ashley

"Kucing saya mendapat 1/4 -1/3 beras gandum berukuran 2-3 kali sehari untuk merawat & menggembirakan
UTI  radang  kroniknya  apabila  banyak  putaran  cecair,  antibiotik,  dan  ubat-ubatan  tidak  dapat,  juga
memasukkannya ke diet mentah & dia tidak timbul lagi. Sudah tentu untuk barah anda akan menggunakan dos
yang lebih tinggi. Secara amnya saya cuba mencari dos yang nampaknya tidak terlalu mempengaruhi mereka
secara drastik - ia tidak akan menyakitkannya tetapi pemilik akan menyedari rasa mengantuk, inkontinensia,
mungkin sedikit mabuk. Sudah tentu dalam barah anda tidak peduli - lakukannya secepat yang anda boleh ke
dos yang lebih tinggi secara progresif.

Ini  adalah  untuk  "pemeliharaan"  -  contohnya  anjing  saya  yang  mempunyai  mata  yang  dikeluarkan  dari
glaukoma (dan melakukan AWESOME) mempunyai risiko mata yang lain terkena glaukoma jadi saya memberi
dosnya sekurang-kurangnya dua kali sehari dengan sedikit minyak & telah menemui kebaikan dos yang tidak
menyebabkan inkontinensia dll tetapi dia masih mendapatkan minyaknya. Saya meminta dia mengambil lebih
banyak sebelum mata meminta kesakitan. Saya benar-benar merasa minyaknya membantunya lebih daripada
ubat sakit konvensional juga - pada hari pertama atau 2 dia mengalami 1-2 dos ubat sakit dan kemudian saya
pergi ke RSO sahaja, pada hari selepas pembedahan dia sudah mahu bermain bola lagi dan merupakan & # 39;
gadis  yang gembira.  Chloe  sebenarnya akan menjilat  RSO dari  jari  saya -  tidak  seperti  kucing saya yang
membencinya. LOL (…)

Saya tidak mendapati bahawa RSO menyebabkan kegelisahan pada haiwan - kepekaan cahaya dapat dilihat
dengan dos yang lebih tinggi.

Saya bahkan menggunakan RSO pada musang saya - dia sangat tua dan bangun pada suatu hari bahawa dia
tiba-tiba sangat lemah, mungkin dia mengalami strok. Saya memberinya dos kecil RSO sepanjang hari untuk
membuatnya terus tidur - petang itu dia kelihatan bangun - menggelengkan kepalanya dan bertindak seperti
yang dilakukan anjing saya ketika mereka makan ganja, saya membiarkannya tidur memikirkan apa sahaja yang
badannya akan pergi lakukan sekurang-kurangnya dia tidak dalam kesakitan atau penderitaan - saya mempunyai
setengah idea bahawa dia akan bangun dengan baik - sayangnya dia meninggal dunia tetapi kualiti hidupnya
sehingga hari terakhir  itu hebat sehingga saya merasakan RSO memberinya yang terbaik pada hari terakhir
mungkin. Saya tahu dia tidak kesakitan dan dia tidur dengan nyenyak dan saya tahu ia tidak terlalu banyak RSO
kerana dia diberi dos pada waktu pagi dan awal petang, maka tidak ada apa-apa & saya telah memeriksanya
pada petang itu bahawa dia hanya tidur - dia boleh bangun tetapi dia hanya mahu tidur. "

Whitney - Kualiti hidup terbaik hingga akhir, itulah yang penting juga apabila minyak terlibat. Terima kasih, JB
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“Semalam Chloe, Heeler fox terrier perempuan saya yang berusia 8 tahun disahkan menghidap glaukoma pada
satu  mata.  Tekanan  sangat  tinggi  pada  matanya  dan  dia  mungkin  buta  di  dalamnya  secara  kekal.  Kami
melakukan rawatan kecemasan dengan cecair  IV dan manitol  dan dia sedang menjalani  rawatan perubatan.
Tekanan turun tetapi tidak banyak, dan dia tidak menikmati penyesuaian hidup sehingga buta sekarang. Saya
mahu memperlakukannya dengan RSO kerana sangat menyakitkan kerana sakit hati saya dan saya sendiri dan
saya benar-benar percaya pada minyak dan kisah yang diceritakan orang di sini sangat luar biasa. Saya tidak
mahu Chloe akhirnya mendapat glaukoma di mata yang lain dan saya ingin menyembuhkan apa sahaja yang
boleh saya lakukan pada mata yang terkena. Saya faham banyak haiwan peliharaan telah dibantu oleh minyak &
saya akan sangat gembira sekiranya Chloe dapat memulihkan penglihatannya atau bahkan penglihatan di mata
yang terkena ... Terima kasih atas bantuan atau nasihat!

-  Whitney,  dapatkan  minyaknya.  Sebilangan  minyak  lebih  baik  untuk  glaukoma  daripada  yang  lain.  Cara
termudah untuk mengetahui sejauh mana keberkesanannya ialah mengambil dos dan memerhatikan mata anda
pada waktu pagi. Sekiranya mereka bersih, cari regangan atau gabungan regangan lain, jika anda mempunyai
banyak  barang  untuk  membersihkannya,  kemungkinan  besar  adalah  tekanan  yang  baik  untuk  menurunkan
tekanan intraokular. Salam sejahtera, JB

"Terima kasih JB! Semalam saya fikir kami telah membuat kemajuan yang luar biasa, mata saya jelas (saya
mengeluarkannya sepanjang hari) & murid itu tidak melebar sepenuhnya & walaupun ia tidak sesuai dengan
murid mata yang lain saya fikir ia bertindak balas terhadap cahaya, tetapi pagi ini kelihatan kembali keruh.
Mungkin dalam cahaya terang seperti semalam ia akan kelihatan lebih baik ... Berapa dan seberapa kerap anda
mengesyorkan saya memberi dos kepadanya? Sejauh ini saya telah melakukan dos saiz kacang polong yang
sangat kecil, dia hanya 30 # & sepertinya mempengaruhi dia, anjing ini selalu gemar memakan batang dan daun
atau kecoak, mengeluarkan asap dll sehingga saya dapat mengetahui bila dia terkena oleh minyak juga dan
sepertinya akan mempengaruhi dia sedikit mirip dengan jika dia makan batang, itu tidak membimbangkan saya,
saya agak merasakan itu "berfungsi". " Whitney

- Whitney, saya akan memberikannya dengan sesuatu yang baik dua atau tiga kali sehari. Lebih banyak anda
mendapatkannya dan lebih cepat, lebih baik. Bahkan dia terpaksa tidur selama satu atau dua hari, yang peduli.
Koma yang disebabkan oleh rami tidak boleh menyakitkan. JB

"Kedengarannya bagus untuk saya! Saya akan melakukannya hari ini. Kelmarin, dia juga cukup zonk. Terima
kasih atas sambutan pantas JB! " Whitney

"Anjing saya memakan sebahagian tanaman semalam kerana dia tahu ia akan membantu perutnya setelah dia
makan  lemak  makan  ayam yang tersisa  dan memakannya  banyak yang dia  mondar-mandir  dan  kemudian
berjalan dan kemudian berehat dengan selesa. Tebak apa yang ada di dalam muntahnya - daun periuk. Anjing
pintar. " Donna

"Hai JB, saya memberikan RSO kepada kuda-kuda saya. Sebenarnya, saya mengalami ketakutan pada minggu
lalu  dengan  kikir  saya  yang sakit,  saya  memberinya  kira-kira  1/3  gram minyak  ISO kami  dan dia  sangat
TERDAPAT !! Dia dibius. Jadi ... ia berfungsi pada kuda dan jika 1/3 gram adalah ubat penenang pada kuda,
bayangkan sifat penyembuhannya. Dia mengambil masa sekitar 24 jam untuk menghilangkan kesannya. Saya
memotong dos lisannya hanya sebilangan butir beras untuk pemeliharaan. " Heather

"Fikirkannya pada tahun 70-an FDA pertama kali melaporkan ganja membunuh sel barah ... yang saya tahu
barah  perut  kucing saya nampaknya hilang,  dia  sekarang makan dengan baik,  menambah berat  badan dan
berlari seperti anak kucing baru ..." Tony

"Saya telah memberikan ganja berusia 19 tahun yang telah dikarboksilisasi kucing sejak Disember 2011. Dia
sangat lesu, kotoran berair,  tanda-tanda keperitan kucing ...  seorang kenalan yang bekerja di doktor haiwan
mencadangkan  saya  memberikannya  1/4  aspirin,  1  /  4  metamucil  ...  melakukan  itu  selama  beberapa  hari
kemudian memutuskan untuk mencuba ganja ... saya taburkan sedikit makanannya basah setiap beberapa hari ...
dia masih bersama kami !!! " Lori
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"JB, kami telah membuatnya beberapa kumpulan ketika kami menjadikannya batch baru setiap 2 bulan, kerana
dia mengambil 1cc / hari. Kami telah menggunakan 2 jenis yang berbeza. Dia kini menggunakan kumpulan
yang sama yang menyembuhkan barah kucing saya. " Charlie

"Saya harus mengucapkan terima kasih. Kucing kesayangan saya yang berusia 14 tahun didiagnosis pada 1 Jun
dengan  karsinoma  sel  skuamosa.  Saya  menyembuhkannya  dengan  RSO  dalam  SATU  MINGGU!  Doktor
haiwan mengatakan bahawa ia adalah keajaiban. Saya membawanya kembali kepadanya pada 8 Jun dan dia
bertanya  kepada  saya  apakah  itu  kucing  yang  sama,  kerana  tumor  di  mulutnya  hampir  hilang  dan  dia
sepenuhnya  mengharapkan  bahawa  saya  kembali  untuk  dia  meletakkannya.  Sekarang  dia  hampir  pulih
sepenuhnya. Saya sangat menyayanginya dan harus mengucapkan terima kasih kerana berkongsi cara membuat
ubat dengan betul PERCUMA! "

"Kucing saya didiagnosis menghidap penyakit barah 'berkembang pesat, agresif, tidak dapat diubati, tidak dapat
dikendalikan'  pada  bulan  Jun  yang  lalu,  karsinoma  sel  skuamosa  di  septumnya,  yang  jelek  seperti
kedengarannya. Dia diberi masa maksimum 1-3 bulan, dan doktor haiwan saya dengan lembut menyarankan
saya 'biarkan dia pergi sekarang'. Saya menangis, memikirkannya dan memutuskan bahawa saya tidak dapat
menyaksikannya  mati.  Saya  masuk  dalam  talian,  mendapati  terdapat  banyak  penawar  untuk  barah.  Mula
memberinya sejumlah makanan tambahan, dan lain-lain. Dia baik-baik saja, tetapi barahnya masih membesar
dan mempengaruhi pernafasannya. Tumor akhirnya mula tumbuh ke sisi hidungnya yang lain, dan pada bulan
Disember dia mula menuruni bukit. Saya fikir, ok, sekarang masanya.

Kemudian saya menemui ganja dan bagaimana ia boleh membunuh barah. Singkat cerita, Ted telah mengambil
RSO sejak Disember sekarang. Pada awalnya agak sukar untuk mendapatkan dosis kecil yang betul, kerana dia
adalah kucing. Dan jauh lebih kecil daripada manusia. Dia tidur jauh lebih baik, pernafasannya lebih baik ketika
dia tidur,  selera  makannya kembali,  walaupun tidak seperti  dulu.  Ini  semua adalah perjalanan yang sedang
berjalan dan saya tidak tahu bagaimana ia akan berakhir.

Walau bagaimanapun, tumor nampaknya merata,  walaupun sangat perlahan. Saya rasa jika ini bukan barah
jahat, dia mungkin akan sembuh beberapa bulan yang lalu. Doktor haiwan saya gembira dan terkesan dengan
keadaannya. Oleh itu, saya hanya mengambilnya dari hari ke hari dan saya gembira kerana kebanyakan hari itu
adalah hari yang baik. Tarikh luput maksimumnya adalah September lalu jadi dia baik-baik saja. " Anne-Marie
Leidl

"Yay  !!!!  Saya  mempunyai  kucing  ganja  juga.  Minyak  ganja  bermutu  tinggi  menyelamatkan  saya  kerana
terpaksa  mengeluarkan  $  4800  kepada  doktor  haiwan  kepada  tukang  daging  ...  Maksud  saya  ...  lakukan
pembedahan di telinga kucing saya untuk mengeluarkan tumor. Hooray untuk Cannabis Kitties n Cannines! "
LinZy

"Bahan RSO-ish menyelamatkan nyawa anjing 40 lb - minyak yang diekstrak etil sebaliknya serupa dengan
RSO yang digunakan untuk menyelamatkan anjing saya yang telah meminum minuman keras tetangga. Doktor
haiwan  mengatakan  melalui  telefon  bahawa  dia  sudah  selesai,  sudah  terlambat,  dan  tidak  mungkin  akan
bertahan selama 40 minit perjalanan untuk disahkan, dan saya dinasihatkan untuk membuatnya selesa.

Rakan setia saya berbuih di mulut, sering mengalami sawan, terlalu panas, dan kerongkong sehingga bengkak
sehingga dia hampir tidak dapat bernafas, jatuh dalam dan tidak sedar. - pasti mati, tidak ada persoalan.

Mencuba untuk meredakan jalannya dari dunia ini, saya memanaskan 1/2 gram minyak ke dalam satu sudu
mentega  dan  benar-benar  memasukkannya  ke  kerongkongnya  dengan  jari  saya,  mendorong  bukaan  di
kerongkongnya yang bengkak. Dalam sepuluh minit, dia tidak lagi berbau mulut, demamnya telah pecah, dia
bernafas secara normal, semua kejang dan kejang telah berhenti.

Dia minum air dengan penuh semangat, kemudian tidur selama 12 jam dan terbangun dalam keadaan yang
kelihatan  sempurna,  berlari  dan  bermain  dalam  beberapa  minit  setelah  bangun.  Saya  memberitahu  doktor
haiwan saya, dan memintanya untuk menerbitkan acara tersebut dalam kajian kes, dan dia menolak, dengan
mendakwa bahawa ganja adalah toksik kepada anjing! " Alan
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"Kami menggunakannya pada chihuahua berusia 14 tahun kami yang mengalami sawan. Beberapa bulan yang
lalu kami fikir dia tidak akan bertahan lama, jadi saya berfikir mengapa tidak mencuba sedikit minyak? Dalam
sehari dia seperti anjing baru! Dia makan dengan lebih baik dan berasa gementar dan mahu bermain! Perkara ini
benar-benar berfungsi untuk banyak perkara! " Mindy

"Kami menerima anak anjing yang dipijak oleh manusia yang sangat besar. Dia adalah chihuahua mainan, dia
mempunyai welt empat hingga empat inci yang menutupi seluruh bahagian bawahnya. Dia menjadi sangat teruk
dan mula menjadi sejuk, jadi saya memutuskan bahawa mencuba air mata tidak dapat menyakitinya terlalu
banyak.

Ketika saya pertama kali memberi dos, dia hampir tidak dapat menggerakkan kepalanya. Walau bagaimanapun,
saya sangat gembira untuk memberitahu anda bahawa setelah seminggu menangis tiga kali sehari, dia adalah
seorang gadis kecil  yang bahagia,  sihat dan senang.  Terima kasih Rick dan JB kerana mendedahkan kami
kepada kebenaran. Saya dan isteri percaya air mata menyelamatkannya.

Jangan lupa bahawa saya menggunakan chihuahua mainan yang kurang dari satu paun dengan gram RSO, 3 kali
sehari. Itu 3 gram sehari untuk anak anjing yang beratnya kurang dari satu paun, dan berada di pintu kematian
kerana dipijak oleh seorang budak lelaki yang beratnya lebih dari 300 lbs. Sekiranya ganja memang beracun,
kaimana tidak akan tetap bersama kita, berlari gila dan melompat untuk merokok. "

"Berikan pada kami yang berusia 13 tahun untuk membantunya menderita radang sendi di kaki belakang &
pinggulnya ... kejutan, kami juga tidak hanya mendapat anjing yang kenyal tetapi juga 4 anak anjing. Tidak
mungkin dia boleh memiliki satu liter, dan semuanya sihat dan hebat! Suka RSO! " Julie

"Anjing saya mengalami masalah kulit (ruam yang menyebabkannya merobek bulunya) & jangkitan telinga
yang berulang. Saya tidak mempunyai RSO tetapi memberinya warna yang dibuat oleh rakan saya. Bulunya
tumbuh kembali dan jangkitan telinga telah hilang. Sekiranya warna itu berfungsi dengan baik, saya berfikir
dengan RSO saya dapat menyembuhkannya sepenuhnya. Jadi saya akan mengatakan bahawa ya, RSO akan
mengatasi barah anjing seperti juga pada manusia. Berkatilah kamu Rick dan kamu juga, JB. " Bette

- Terima kasih, Bette. Pemikiran anda adalah logik dan betul. Haiwan mempunyai metabolisme lebih cepat, dan
minyak  menyembuhkannya  lebih  cepat  daripada  menyembuhkan  manusia.  Adalah  senang  untuk
menyembuhkan haiwan dengan minyak, mereka suka mengambilnya. JB

"Saya menggunakannya pada anjing saya. Cukup sedikit daripada yang kita mahukan. Saya mempunyai anak
berusia 12 tahun yang terbabas dan pinggulnya dikeluarkan. Tidak diganti ... dikeluarkan! 4 minggu dalam ...

Tidak  ada  bekas  luka  dari  pembedahan,  berjalan,  masih  lemas  tetapi  berjalan  dengan  baik  dan  saya
menggunakan minyak dan bukannya ubat sakit ... Ia berfungsi dengan baik! (…) Saya mempunyai Rotty berusia
9 tahun yang mengalami sakit  jantung, alergi yang mengerikan,  tenaga yang sangat rendah dan kehilangan
rambut  di  ekornya.  Memulakannya  hari  ini  ...  Baru  menyelamatkan  chihuahua  berusia  10  tahun  yang
mempunyai 3 tumor dan saya tahu ini akan membetulkannya !!! "Dolly Durbin

"Biskuit  Anjing  RSO OIL dan dengan  salap  topikal  pada  luka  barah  di  kakinya,  itu  adalah  ukuran  dolar
sebanyak  1/2.  Dia  mula  menangis  bangun  dan  gemetarnya  teruk.  Saya  tahu  RSO akan  berfungsi  ...  Pada
keesokan harinya dia bangun tanpa menangis dan gemetar dan dia berlari di sekitar halaman beberapa hari
kemudian dengan rakan kecilnya Nugget, tikus terrier. Itu 6 bulan yang lalu. Dia seperti anjing berusia 6 tahun
sekarang,  bukan  12  tahun.  Itulah  satu  daripada  begitu  banyak  kisah  yang  saya  saksikan  dalam  2  tahun
kebelakangan ini.

Kisah saya lebih lama ... RSO menyelamatkan nyawa saya. Tidak ada lagi Opiat. Sakit sangat sedikit. Terima
kasih Rick Simpson ... Selamat bersamamu. " Ron Youngblood

T. Rakan-rakan yang dikasihi, semoga ini dapat membantu anda. Saya memberikan RSO anjing saya berusia 8
tahun, 40 lb untuk ketumbuhan yang tumbuh di sebelah kanan tubuhnya. Hari ini adalah hari pertama rawatan
dan dia terlantar dan tidur. Saya memberinya sebilangan butir beras. Adakah ini terlalu banyak? Untuk berapa
lama dan seberapa kerap anda mengesyorkan
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Saya  memberinya  minyak?  Saya  sendiri  menggunakan  minyak.  Seiring  berjalannya  waktu  saya  semakin
terbiasa  dengan  "tinggi."  Saya  mesti  menjalani  pembedahan  bulan  depan  dan  saya  merancang  untuk
menggunakan RSO untuk kesakitan dan pemulihan saya. Sekiranya saya dapat mengusahakannya, saya akan
menggunakannya sepanjang hayat saya. Rahmat ~ Banyak Terima Kasih

A. Catherine, saya akan menangguhkan pembedahan jika boleh sehingga anda makan katakan 180g minyak
pada satu gram sehari (atau lebih) dalam tiga dos. Beri anjing itu separuh daripada itu jika anda fikir dia tidak
selesa dengan apa yang dia dapat sekarang. Tidur adalah sebahagian daripada proses penyembuhan, tidak perlu
dirisaukan  dan  ini  adalah  petanda  bahawa  minyaknya  adalah  ubat  penenang,  itulah  yang  anda  mahukan.
Semakin kuat dan sedatif, semakin baik. Salam sejahtera, JB

"Mengirimkan maklumat terkini mengenai anjing saya yang didiagnosis menghidap barah tulang. 1 Jun sudah
tujuh bulan,  sinar-x terakhir  tidak menunjukkan penyebaran ke paru-paru. Mereka mendapati  terdapat rehat
yang  utuh  di  dekat  tapak  tumor  di  kaki,  mereka  tidak  tahu  apa  yang  harus  dibuat.  Biasanya  anjing  ini
mengalami rehat, anda harus meletakkannya. Mereka telah membuat kesimpulan bahawa infus bulanan ubat
yang disebut Zometa itu tetap utuh sehingga mereka akan meneruskannya dalam percubaan sedangkan dia akan
menerima infus bulanan Zometa. Tetapi Tiada Penyebaran Kanser dan mereka tidak dapat mengambil tumor
yang ada di sana 7 bulan yang lalu. Baru fikir anda ingin tahu. Kanser yang agresif ini biasanya memakan
nyawa anjing dalam masa 4-6 bulan selepas diagnosis. Inilah dia, 7 bulan, TANPA barah merebak. Patah tulang
yang utuh tetapi masih berjalan seperti tidak ada yang salah. " Linda

"Selepas 9 minggu, barah kulit pada anjing saya telah hilang sepenuhnya !! Dos penyelenggaraan sekarang
untuk ujian kehidupan. Yang saya rasa sekarang bukan sahaja lebih selesa untuknya tetapi juga kehidupan yang
lebih panjang. RAHSIA RS & JB !! > ;-) "Goblin

"Anjing saya mempunyai 3 minggu untuk hidup. Tumor sel massa di seluruh badan pit bull tulennya ... Selepas
3 minggu tumor mengecut pada ISO / RSO. Saya bersumpah. Dia telah beberapa kali minum minuman keras
tetapi saya tahu ia menjadi lebih baik. Dia masih di atasnya. Walaupun mereka menghilang, saya tetap akan
menjadikannya sebagai mediknya. Sayang awak, JB dan Rick. " Bocaj

"Sudah memberi minyak Pit saya yang berusia 14 tahun selama 4 minggu sekarang untuk barah. Dia kadang-
kadang  menjadi  sedikit  'berkedut'  dan  mabuk  ketika  saya  memberikannya  terlalu  banyak,  tetapi  ketika
keraguannya  habis,  dia  tidur  seperti  anak  anjing.  Dia  enggan  mengambil  ubat  doktor  haiwan  jadi  kami
mendapat minyak. Masih awal tetapi saya merakam kemajuannya. Dia mengambil masa sekitar seminggu untuk
membiasakan diri dengan minyak dan membangkitkan selera makan lagi. Saya cemburu, kerana kita pada tahap
ini hanya mampu membeli minyak untuknya. Suka kisah indah semua orang! " Janine

"Saya telah melihat kesan pertama dari anjing yang mengambil RSO ... Selama beberapa hari pertama Ruby
(anjing  berusia  12  tahun)  sedang  sakit  dan  gemetar  sedikit,  membimbangkan  gejala  jika  anda  ragu-ragu
mengenai perkara ini tetapi saya dapat memberi jaminan anda menjalani rawatan selama 1 bulan dan anjing itu
memantul  dengan  penuh kehidupan  sambil  menaiki  tangga  melompat  di  atas  katil  dan  kerusi  yang  penuh
dengan tenaga sepanjang masa sangat menyenangkan lagi. Mata dulu berair dan menutupi abu-abu sekarang di
sana  kembali  normal.  Ruby mempunyai  pertumbuhan  yang agak besar  di  bahagian  dalam kakinya  selama
bertahun-tahun dan sekarang setelah makan minyak ia hampir jatuh !!!

Terima kasih kepada Rick Simpson xxx memberkati minyak ini, ia benar-benar berfungsi, mengapa TIADA
testimoni untuk mengatakan ia tidak ..? " Brett

"Hari ini adalah hari ke-3 untuk rawatan pada anjing saya dengan RSO (Rick Simpson Oil) yang merupakan
konsentrat ganja untuk rawatan perubatan untuk banyak penyakit serius. Dia berumur 13 tahun dan kira-kira 7
bulan yang lalu, dia mendapat sesuatu yang menyebabkan rasa ngeri yang teruk, lendir utama dan beberapa hari
dia  lesu.  Melihatnya  dalam talian,  kata  "batuk kennel  atau selsema anjing" jadi  saya mempunyai  beberapa
antibiotik di sini dan memulakannya dengan kursus. Tidak membantu sama sekali, jadi kami membawanya ke
doktor haiwan.
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Sudah tentu,  mereka ingin melakukan kerja darah,  sinar-x dan pemeriksaan lendir. Kira-kira 500 dalam bil
doktor  haiwan,  saya  menolak  sehingga  kami  memulakannya  dengan  antibiotik  luas  yang  juga  tidak
menyentuhnya dalam sebulan. Membawanya kembali  dan mendapat dua antibiotik yang lebih kuat, sebulan
menggunakan ubat itu secara beragama. Tidak menyentuhnya!

Oleh itu, doktor haiwan mencuba ubat racun kulat ... MASIH TIDAK MENYENTUH SAKITNYA !! Sukar
untuk menentukan apa yang dibenarkan untuk menghabiskan seekor anjing berusia 13 tahun ... Oleh itu, saya
menghentikan semua ubat kira-kira sebulan yang lalu untuk membiarkan tubuhnya pulih dan memulakannya di
RSO 3 hari yang lalu, sebanyak 6 rawatan dan dia anjing yang sama sekali baru!

Tidak ada masalah, tidak batuk, dia mendapat makanan ringan dan secara umum kita telah melihat peningkatan
yang tidak dapat diingat.  Tidak percaya sungguh. Dari pengalaman peribadi saya, saya dapat membuktikan
bahawa ini adalah ubat surealis yang hebat. Terima kasih dari lubuk hati saya! ” Kelangsungan hidup

"Anjing saya adalah Pengembala Belgia berusia 13 tahun. Beberapa tahun yang lalu benjolan kecil muncul di
sisinya. Tiba-tiba ia mula tumbuh dengan kadar yang membimbangkan beberapa bulan yang lalu. Malangnya
dia disahkan menghidap barah ... dan bukan hanya satu ketulan. Setelah diperiksa, dia mempunyai banyak. Dia
mempunyai masalah lain juga ... Terutama artritis dan disfasia pinggul. Pembedahan bukanlah pilihan kerana
diragui  dia akan bertahan dari  ubat  bius. Saya tidak tahan melihatnya menderita  ...  dia hampir tidak dapat
berjalan  dan  berhenti  makan.  Saya  memutuskan  untuk  mencuba  memberinya  minyak  ganja  sebagai  usaha
terakhir untuk membantunya. Pasangan saya Pat dan saya memberinya sejumlah kecil (seukuran sebiji beras) di
atas kuki. Ini benar-benar mempengaruhi dia ... dia tidak stabil di kakinya dan tidur berjam-jam.

Kami mengubah dos selama beberapa hari ke depan dan menyedari bahawa selera makannya bertambah baik
dengan segera. Dia juga mula bergerak dengan lebih mudah dan sikapnya jauh lebih cerah. Seiring berjalannya
hari kami perlahan-lahan meningkatkan dosnya. Sudah 3 minggu dan saya hampir tidak mengenalinya sebagai
anjing yang sama. Dia gembira! Menggoyang-goyangkan ekornya, suka bermain, makan, dan yang terbaik dari
semua  tumor  adalah  separuh  dari  ukurannya  sebelum  kita  mula  menggunakan  minyak  !!!!  Saya  akan
meneruskan  rawatannya  (kami  cukup  bernasib  baik  kerana  dapat  membekalkan  minyak  kami  sendiri)  dan
memberitahu anda. Saya menjangkakan dapat melihat tumor ini hilang sepenuhnya !!!!!!!! ” Josie

"Saya mempunyai jiran yang berjaya menghilangkan tumor di dalam anjingnya dalam sebulan dengan memberi
ubat kepadanya. Teruskan dan ya dos yang sangat kecil kerana Rick menyatakan metabolisme mereka sangat
tinggi sehingga mereka menjadi lebih cepat lebih cepat daripada yang kita lakukan. " Covey

"Saya  menyembuhkan  Ferret  dari  insulinoma  yang  menyebabkan  barah  pankreas.  Dapatkan  pengintipan,
'keluarga berbulu' anda memerlukan anda. Inilah Bunga semasa rawatannya, dia agak silang di sini dan bersedia
untuk tidur lena ..! " Hempy

"Ya, saya menyembuhkan kucing saya dengan barah pada bulan Jun, ketika doktor haiwan mengatakan untuk
meletakkannya. Baru saja memberinya Minyak, dan dalam masa 10 hari tumor maut hilang! Doktor haiwan
mengatakan ia adalah keajaiban! " Charlie

“ALLAH BLESS JB dan Rick Simpson atas kesetiaan anda kepada orang-orang yang sangat memerlukan anda.
Saya akan membuat sendiri apabila saya dapat membantu orang yang saya kenal yang sangat memerlukannya.
Anak perempuan saya membuat sedikit dari tumor untuk anjingnya. Empat hari penggunaannya, dia berkata
seolah-olah hendak jatuh. Saya masih menunggu keputusan akhir. ALLAH di hadapan seorang KIMIA! " Greg

Kualiti hidup

Bolehkah minyak rami meningkatkan jangka hayat?

"Sekiranya kita semua mengambil dosis kecil minyak rami secara berkala, saya sangat yakin kita akan hidup
lebih lama dan menjadi lebih sihat. Jangka hayat yang lebih lama akan sangat bermanfaat bagi umat manusia,
kerana ini akan memungkinkan mereka yang mempunyai bakat luar biasa untuk mencapai lebih banyak lagi.
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Terlalu kerap di dunia sekarang, seseorang hanya pandai melakukan apa yang mereka lakukan dan mereka
dilanda masalah perubatan yang mengakhiri karier mereka.

Kita  semua  diberi  pengalaman  yang  disebut  hidup  ini  untuk  memperluas  kemampuan  dan  cakrawala  kita
sehingga spesies kita dapat berkembang ke tahap yang lebih tinggi. Sebagai tambahan, kami dibekalkan dengan
tanaman yang indah ini untuk memelihara dan melindungi tubuh kita dari penyakit. Mustahil bagi saya untuk
memahami bahawa umat  manusia  dapat  mengabaikan potensi  penyembuhan tumbuhan ini  lebih  lama lagi.
Sekarang bahawa kebenaran tentang kekuatan penyembuhan rami sudah tersedia, kita akan agak lalai dalam
tugas kita kepada diri kita sendiri dan orang yang kita sayangi jika kita tidak segera menuntut ubat ini.

Sekiranya anda atau orang lain di bumi ini ingin hidup lebih lama dalam keadaan kesihatan yang sangat baik
untuk mencapai potensi maksimum yang kita mampu, saya tidak melihat bagaimana ada orang yang merasakan
mereka  mempunyai  hak  untuk  memaksakan  kehendak  mereka  kepada  kita  atau  mencuba  untuk  memaksa
sesiapa  sahaja  untuk  tidak  menggunakan  ubat  tanaman  ini.  Oleh  kerana  kehidupan  seharusnya  hidup  dan
sekarang anda telah menemukan cara untuk menghindari semua penderitaan yang tidak perlu, saya berharap
anda semua hidup yang panjang dan sihat.

Anda pasti pernah mendengar begitu banyak orang mengatakan kepada anda, “Ini tidak dapat berfungsi, 
tidak ada yang dapat membantu. Doktor mengatakan bahawa saya akan menderita ini seumur hidup saya… 
”

Sebilangan besar pesakit telah menemui saya dengan keadaan perubatan yang tidak berjaya dirawat oleh doktor
mereka  dan  mereka  merasakan  keadaan  mereka  tidak  ada  harapan.  Sering  kali,  orang  tidak  mempunyai
diagnosis mengenai apa yang salah dengan mereka kerana pada hakikatnya doktor tidak dapat memberikan
jawapan  kepada  mereka.  Sebilangan  besar  pesakit  yang  saya  berikan  minyak  tidak  percaya  rami  dapat
membantu keadaan mereka sehingga mereka mencuba rawatan. Saya telah menghubungi ribuan individu, yang
benar-benar kagum dengan apa yang dilakukan ubat ini untuk keadaan mereka. Sekiranya minyak rami tidak
dapat menyembuhkan keadaan anda, kemungkinan besar minyak ini adalah kawalan terbaik yang ada.

Doktor ingin memberitahu kita banyak penyakit  dan keadaan yang tidak dapat disembuhkan, tetapi ubat ini
tidak banyak memberi perhatian kepada pendapat doktor dan sering kali berfungsi sebagai mukjizat perubatan.
Sekiranya anda menghadapi masalah perubatan, cubalah minyaknya dan ada kemungkinan anda akan melihat
keajaiban yang dapat dihasilkannya sendiri.

Adakah masuk akal untuk tidak memberi orang ubat-ubatan berasaskan rami?

Adalah tidak masuk akal untuk melarang penggunaan ubat rami kepada orang ramai dan pada kenyataannya,
tidak ada yang berhak melakukan perkara seperti itu. Satu-satunya alasan bahawa rami dilarang sejak awal
adalah kerana fakta bahawa ia menimbulkan bahaya nyata bagi banyak masalah wang besar. Mengehadkan
penggunaan perubatan tanaman ubat paling banyak di bumi kepada mereka yang menghuni planet ini hanya
dapat  disebut  sebagai  kejahatan  terhadap  manusia.  Nampaknya  pada  masa  ini  pemerintah  masih  bersedia
membiarkan  kawan  kaya  mereka  yang  memiliki  syarikat  ubat  mempunyai  jalannya,  tetapi  pada  akhirnya
mereka tidak akan dapat menyimpan kebenaran mengenai ubat ini.

Apabila  rami  kembali  ke  perubatan  arus  perdana,  ia  akan  menghancurkan  semua  kerosakan  yang  pernah
menentang  penggunaan  ubat  secara  percuma.  Tumbuhan  ini  cepat  dikenali  sekali  lagi  sebagai  tanaman
penyembuh terbesar yang ada dan ubat-ubatan yang dihasilkan daripadanya akan mengubah wajah ubat untuk
selamanya. Tidak lama lagi orang ramai akan menolak bahan kimia dan racun yang kita sebut sebagai ubat-
ubatan dan mereka akan menuntut penggunaan bahan semula jadi ini, sehingga mereka dapat menyembuhkan
diri mereka dengan masuk akal.
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Adakah anda fikir orang-orang dalam penguatkuasaan undang-undang tidak menyedari bahawa lambat 
laun mereka mungkin memerlukan ubat ini untuk diri mereka sendiri?

Banyak orang dalam penguatkuasaan undang-undang pasti tahu bahawa ubat rami berfungsi dan mereka semua
harus  menyedari  bahawa  mereka  tidak  berhak  mengganggu  penggunaan  ubatnya.  Sebenarnya,  saya  telah
membekalkan ubat ini kepada sebilangan besar mereka yang berfungsi untuk mengawal masyarakat kita sendiri.
Pegawai RCMP bahkan telah menghantar pesakit kepada saya untuk mendapatkan rawatan, yang mati kerana
barah, sehingga banyak pegawai menyedari bahawa bahan semula jadi ini berfungsi. Polis tidak berbeza dengan
kita ketika menghadapi penyakit, mereka juga takut akan barah dan keadaan serius yang lain.

Namun polis  sepertinya  memiliki  waktu  yang  sangat  sulit  untuk  mengetahui  kenyataan  bahawa kebijakan
pemerintah  kita  terhadap  perubatan  rami  membunuh  mereka  dan  keluarga  mereka  juga.  Sebilangan  besar
pegawai  polis  berusaha  menyingkirkan  kesalahan  mereka  terhadap  serbuan yang mereka  lakukan  terhadap
mereka yang menggunakan ubat rami dengan mengatakan bahawa mereka hanya menjalankan tugas mereka.
Tetapi hal itu sama seperti yang digunakan di kem kematian Hitler dan itu tidak membenarkan tingkah laku
mereka ketika itu, juga tidak membenarkan tingkah laku pasukan polis hari ini.

Sudah tiba masanya polis bangun dengan kenyataan mengenai apa yang mereka lakukan. Adakah pegawai polis
menyangka orang awam menanam tanaman ubat paling banyak di dunia untuk menghasilkan ubat ini? Atau
adakah mereka  sendiri  tidak akan mencari  minyak ini  jika  mereka  mempunyai  orang yang disayangi  yang
sedang mati dan memerlukan rawatan? Saya menjangkakan bahawa mereka akan melakukannya, jadi mungkin
sudah tiba masanya bagi polis untuk mula mengacukan senjata ke penjenayah yang sebenarnya.

Menolak  penggunaan  ubat  rami  kepada  masyarakat  adalah  suatu  kejahatan  dan  polis  harus  berhenti
menegakkan undang-undang yang diberlakukan terhadap penggunaan rami untuk keperluan perubatan. Rami
hanyalah  tumbuhan  penyembuhan  yang  tidak  berbahaya.  Oleh  itu,  bagaimana  polis  atau  orang  lain  boleh
berfikir bahawa mereka berhak melucutkan seseorang dengan masalah perubatan serius daripada dibenarkan
menggunakan bahan ini secara percuma? Rick Simpson, Rami: Tumbuhan Paling Berubat

Mengapa Ia Disebut RSO?

"Rick tidak mula menyebutnya RSO, yang lain melakukannya. Ini adalah istilah yang baik, kerana ia membawa
orang  ke  maklumat  Rick  mengenai  kaedah  dan  bahan.  Rick  benar-benar  prihatin  terhadap  orang  yang
memanggil minyak yang tidak dibuat dengan kaedahnya dan mengesyorkan kualiti bahan permulaan Phoenix
Tears atau RSO. Dia tahu apa yang bekerja dalam pengalamannya yang luas dalam merawat pesakit, dan dia
ingin memastikan orang yang sangat sakit  mendapat  apa yang dia tahu berfungsi,  dan bukan sesuatu yang
"mungkin baik" dengan nama yang sama ... "Matthew

"Tanpa Rick dan videonya,  saya tidak akan tahu ia  menyembuhkan barah ...  walaupun saya telah menjadi
pengguna dan penanam selama lebih kurang 27 tahun, saya tidak tahu ia mempunyai kualiti ini ... sekarang saya
berterima kasih kepada Rick Simpson. .. dan tanpa keberanian dan kejujurannya, kita semua akan hidup dalam
kegelapan mengenainya ... kerana itu saya fikir bahawa RSO adalah nama yang baik untuk minyak ... tetapi
RSO mesti dibuat untuk arahan RS ... tidak beberapa idea tentang apa yang terbaik ... jika tidak pecah - jangan
perbaiki. " Peter

"Jack Herer mulai menyebutnya Rick Simpson Oil atau RSO. Rick tidak mahu menyebutnya seperti itu dan
memerlukan sedikit masa untuk meyakinkannya bahawa sebenarnya ia adalah idea yang baik. Caranya ialah
terdapat banyak minyak rami / ganja di luar sana dan terdapat banyak cara menghasilkan minyak atau ekstrak
dan banyak pesakit telah ditipu untuk membeli minyak atau ekstrak berkualiti rendah.

RSO dihasilkan menggunakan kaedah tertentu, dari bahan tertentu, dan dengan cara tertentu, sehingga harus
disebut apa itu - RSO. RSO bukan BHO (minyak madu butana), RSO adalah dekarboksilasi dan sangat kuat dan
sedatif.  RSO terbaik adalah 95-98% THC, 1-2% CBD dan sangat  kuat  dan sedatif.  Sebilangan besar jenis
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pengekstrakan lain  tidak  akan menghasilkan  minyak yang dekarboksilasi  dan  begitu  kuat  dan memerlukan
banyak kerja tambahan. Kami biasanya memproses ganja dalam jumlah besar dan kaedah Rick sangat cekap
dan diperkemas  untuk memproses  ganja  dalam jumlah besar.  Anda boleh memproses  satu paun ganja dan
menghasilkan  minyak  dalam masa  kurang  dari  dua  jam,  menggunakan  peralatan  yang mudah dijumpai  di
kebanyakan  tempat  di  dunia.  Maksudnya  adalah  membuat  obat  secepat  mungkin  agar  pasien  tidak  perlu
menunggu. "JB

"Saya tidak peduli  apa itu !!! Tolong sebut apa sahaja yang anda mahukan tetapi  jangan membuang orang
seperti  Rick  yang  telah  menyelamatkan  ribuan  nyawa  dan  telah  memberikan  seluruh  hidupnya  untuk
menyebarkan berita. Tidak betul !! ” Donna

"Saya menyebutnya" minyak rami "sepanjang masa, kerana itulah yang ada di dalam kamus, hanya kata lain
untuk Cannabis. Ia adalah istilah fesyen lama, tetapi istilah yang betul tidak kurang juga. Kita semua tahu apa
yang dia bicarakan. " Dion

"Keajaiban itu ada di kepala trichome globular. Tidak ada tempat lain yang terdapat THC di kilang. Kilang ini
menghasilkan THC untuk melindungi bahagian pembiakannya. Semakin dekat anda ke bahagian-bahagian itu,
tunas,  semakin  banyak  trichomes.  Oleh  itu  tunas  mempunyai  ubat  yang  paling  banyak.  Ini  sains,  bukan
spekulasi. Terima kasih sekali lagi Rick kerana memberi inspirasi kepada saya untuk membuat minyak terbaik
yang saya dapat. Minyak ambar jernih yang cantik. " Toni

"Sebanyak jagung? Kita semua tidak setuju dengan JB. Lebih murah pasti baik tetapi mari sekarang. " Rick

- Rick, jika ganja ditanam di ladang beribu hektar, berapa yang anda mahu bayar untuknya? 20 dolar sekilo?
Atau kurang?

Anda mesti mula berfikir dalam jumlah banyak ganja daripada gram. Permintaan untuk minyak akan sangat
besar sehingga tidak mungkin menanam semua tanaman di "rumah hijau perubatan" sahaja. Strain yang paling
kuat dan sedatif harus ditanam di jutaan hektar tanah, di seluruh dunia.

Sebagai contoh, setelah wanita memahami apa yang minyak dapat lakukan dengan kulit dan kedutan, mereka
akan menuntut 20-30% minyak terbaik dalam semua produk kosmetik mereka dan secara tiba-tiba akan ada
permintaan untuk berjuta-juta tan minyak terbaik untuk kosmetik sahaja. Kemudian tambah beberapa ratus juta
tan minyak untuk hospital.

Anda  memerlukan  5-8  kilogram  putik  kering  untuk  menghasilkan  sekilo  minyak.  Satu  kilo  minyak  akan
menghasilkan 5 kilo produk kosmetik - iaitu 100 balang dengan 50g salep / krim / losyen / gincu / krim muka /
syampu. Dan seratus balang garam rami / krim / losyen / lipstik / krim muka / syampu adalah apa-apa, anda
boleh  memberikannya  dengan  mudah  dalam  sehari,  anda  akan  selalu  menemui  seseorang  yang  boleh
menggunakannya.

Oleh itu, mulailah berfikir dalam jumlah banyak, bukan dalam gram. Saya tahu bahawa harga semasa jauh lebih
tinggi. Saya tidak berpuas hati dengan mereka dan saya akan melakukan apa sahaja untuk mendapatkan harga
tunas luar kering dari ladang hingga sekitar 10-20 dolar sekilo. Kerana harga itu akan memberi pekerjaan dan
pekerjaan yang baik kepada berjuta-juta petani di seluruh dunia. Dan itu akan membawa perubahan yang sangat
positif dalam kehidupan kita semua. JB

"Biarkan  saya  merumuskan  sebahagian  besar  dari  apa  yang  terjadi  di  sekitar  Rick  Simpson  Oil.  Arahan
memberitahu orang kepada A, B, C dan D. Orang membacanya dan bertanya - jika saya tidak melakukan A,
adakah B, C dan D masih berfungsi? Sekiranya saya tidak melakukan B, adakah A, C dan D masih berfungsi?
Sekiranya saya tidak melakukan C, adakah A, B dan D akan berfungsi? Bagaimana jika saya tidak melakukan
D, adakah A, B dan C masih berfungsi? Dan bagaimana jika saya melakukan A, B, C dan D, secara berbeza,
adakah ia tetap menghasilkan perkara yang sebenarnya?

Jawapan  umum  adalah:  tidak,  tidak  akan.  Sekiranya  anda  ingin  menghasilkan  RSO,  ikuti  petunjuk  pada
perkataan.  Sekiranya  anda  ingin  menghasilkan  sesuatu  yang  lain,  ikuti  arahan  lain.  Tetapi  tolong  jangan
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membuat kami bertanggungjawab apabila anda mengeluarkan jenis minyak yang berbeza dan rawatannya gagal
dan berakhir dengan kematian pesakit yang tidak perlu.

Sekiranya anda melakukan A, B, C dan D, minyak akan berfungsi dengan sebaik mungkin. Itulah sebabnya
arahan ada. Sekiranya anda tidak, ia tidak akan berfungsi atau mungkin tidak berfungsi. Semudah itu, bukan?

Apa yang anda mahu dapatkan sekiranya anda memerlukan ubat tersebut? Sesuatu yang terbukti  berfungsi
dengan baik atau sesuatu yang lain, agar sesiapa yang membuat minyak dapat membuktikan atau membantah
hipotesis  atau "kaedahnya"? Hidup anda yang dipertaruhkan.  Oleh itu,  berhati-hatilah,  fikirkan sendiri,  dan
belajarlah dari mereka yang telah melalui jalan ini sebelum anda.

Salam sejahtera kepada anda. Jindrich Bayer ”
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Kami harap buku ini dapat membantu anda. 
Sekarang giliran anda untuk menolong kami 
menolong orang lain.

Membuat buku ini dan berkongsi maklumat adalah usaha cinta. Malangnya,
cinta tidak membayar bil.

Kami berusaha untuk menerjemahkan buku ini ke dalam 300+ bahasa, dan
menulis 10 lagi buku yang berbeza mengenai perkara ini.

Kami bergantung pada sokongan orang seperti anda untuk menolong kos
terjemahan, penyelidikan, dll.

Tolong  bantu  sekarang  dengan  kembali  ke  laman  web  di
http://www.hempcures.work dan mengklik  butang DONATE via PayPal  di
bawah dan sumbangkan apa sahaja yang anda rasa ia bernilai untuk anda
dan orang tersayang.

Sebagai  alternatif,  anda  boleh  menggunakan  PayPal  untuk  menghantar
sumbangan  terus  ke  DONATE@HEMPCURES.WORK atau  anda  boleh
menderma melalui BitCoin untuk: 

1D379NRXNqHGLd1dkM56vqZHbkHnisfDJm

 

Kami menghargai sokongan anda dan mendoakan anda dan orang yang 
anda sayangi menjalani kehidupan dengan rami yang sihat dan bahagia.
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